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Майстор  Роджър  създава  WEB  страница  през  ноември  2009  г.  и  неговата  
теория  има  голям  успех,  приета  от  целия  свят.  За  три  години  и  половина  
съществуване  вече  има  над  22  000  000  посещения:

www.yogaespaña.es  www.yogaspain.es  www.yogaroger.com  Учението  
на  майстор  Роджър  е  универсално.  Той  обхваща  всички  религии  и  всички  
живи  същества  имат  място,  независимо  дали  са  хора,  животни  или  природа.  
Всички  сме  едно  и  ако  знаем  как  да  се  обичаме,  уважаваме  и  да  се  грижим  
един  за  друг,  можем  да  превърнем  този  свят  в  рай.

Майстор  Роджър  ни  учи  как  трябва  да  се  държим,  за  да  имаме  добро  
поведение  в  живота  и  да  бъдем  добри  хора,  както  Бог  изисква  от  нас  в  
своите  10  заповеди.  Само  тогава  можем  да  бъдем  щастливи.

Тази  книга  ни  дава  съвети  как  да  водим  щастлив  живот.  Простотата  на  
думите,  с  които  Майстор  Роджър  се  изразява,  позволява  на  всеки  да  ги  
разбере  и  така  отваря  сърцата  на  всеки  един  от  нас.
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1.-  ЖИВОТЪТ  Е  МЕЧТА

ера

Животът  е  мечта,  животът  е  мечта.  Според  писанието  на  Буда  "Диамант"  
всички  образи  са  миражи,  те  са  фалшиви  образи.Всички  образи  на  живота  са  
като  светкавица  в  буря,  появяващи  се  и  изчезващи  в  миг.  Буда  също  каза,  че  
изображенията,  животът  е  като  утринната  роса,  когато  слънцето  изгрява,  
росата  изчезва.

а

Животът  е  като  светкавица,  това  става  за  миг,  като  роса  е.  Всичко,  което  
виждаш,  докосваш  и  живееш,  което  живееш  с  отворени  очи  според  Буда  е  
сън,  който  не  е  реален.  Буда  и  Исус  Христос  са  били  хора,  които  са  се  
събуждали  в  сънищата  си.  Те  разбраха,  че  животът  е  само  сън,  че  нищо  не  е  
истинско,  просто  сън,  нищо  друго  освен  сън.  Всичко,  което  виждаме  или  
чувстваме,  всичко,  което  се  ражда,  умира  и  изчезва:  вещи,  хора,  власт,  пари,  
собственост.  Преди  сте  били  някой  друг  и  в  бъдеще  може  да  е  вашето  дете  
или  нечие  друго.  Всичко  идва  и  си  отива,  няма  нищо  постоянно.  Тоест,  ако  
искате  вашият  живот,  вашето  бъдеще  и  след  смъртта  да  бъдат  положителни,  
вие  трябва  да  правите  положителни  неща  и  животът  ви  ще  бъде  
положителен:  ще  се  насладите  на  остатъка  от  живота  си  по  положителен  
начин  и  след  смъртта  ще  се  насладите  на  позитивен  живот.  Положителните  
неща  се  състоят  в  това  да  помагаш  на  другите.  Буда  и  Исус  Христос  посветиха  
целия  си  живот  на  другите.  Те  страдаха  и  умираха  за  другите,  никога  за  своя  
интерес,  защото  осъзнаха,  че  животът  е  като  на  филм.  Филмите,  които  
гледаме,  не  са  реални,  има  сценарий,  режисьор  и  няколко  актьори,  знаем,  
че  това,  което  виждаме,  е  фантазия,  че  нищо  не  е  реално.  Това,  което  се  
отразява  на  екрана,  е  изображение,  нищо  не  е  реално,  това  е  просто  
въртеливо  движение  от  25  кадъра  в  секунда,  изглежда,  че  се  движи,  но  в  
действителност  са  само  25  кадъра  в  секунда.  Животът  е  същият,  мислиш  си,  
че  се  върти,  движи,  но  не  е  така.  Това  е  като  когато  сънуваме.  Понякога  
сънуваме  кошмари  и  докато  сънуваме,  ни  се  струва,  че  не  е  сън,  мислим  си,  
че  е  истина,  затова  се  страхуваме,  измъчваме,  тялото  ни  се  поти  и  имаме  
паническо  изражение  на  лице.  Изведнъж,  когато  отворим  очи,  след  като  сме  
се  уплашили,  се  чувстваме  облекчени,  когато  знаем,  че  това  е  истинско.

Какво
Хората  грешат,  не  знаят,  че  кошмарите  са  два,  кошмарът  е  когато  спим,  с  очите  
си

некошмар, ера

ПЪРВА  ЧАСТ

УЧЕНИЕТО  ДА  БЪДЕШ  ЩАСТЛИВ
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,

Представете  си,  ако  някой  убие  детето  ви  или  убие  вас,  няма  ли  да  искате  
отмъщение?  Сигурен  съм,  че  да,  със  сигурност  той  чака  най-добрия  момент,  за  
да  си  отмъсти.  Всичките  9  200  000  души  стоят  зад  своите  убийци.  Всеки,  който  
подкрепя  или  съдейства  за  убийството  на  невинни  деца,  всеки,  който  е  за,  
лекари,  властни  хора,  няма  значение  кой,  ще  плати  за  това,  за  това,  че  е  за  
убийството.  Всички  тези  изгубени  души  ще  тръгнат  след  своите  убийци.  Повечето  
от  тях,  когато  достигнат  дълбока  старост,  нито  едно  не  завършва  добре.

Те  си  мислят:  ако  се  възползвам  от  това,  колко  печалба  ще  получа?  Но  грешат,  
всичко,  което  правим,  се  знае,  въпрос  на  време  е.  Крадците  правят  лоши  неща,  
рано  или  късно  ще  ги  хванат  и  ще  влязат  в  затвора,  въпрос  на  време  е.  Всичко,  
което  правим,  се  вижда,  въпрос  на  време  е.  Когато  правиш  негативни  неща,  
уверявам  те,  те  завършват  негативно.  Много  хора  от  властта  и  граждани  грешат  
напълно,  когато  са  за  абортите  и  подкрепят  убийствата.  До  момента  в  света  са  
убити  9  200  000  невинни  деца.  Хората  са  убили  собствените  си  деца,  9  200  000  
бебета.  Тези  души  се  губят  и  преследват  убийците  си,  чакайки  най-добрия  момент  
да  си  отмъстят.

Вашите  деца  или  внуци  също  в  крайна  сметка  плащат  това,  което  вашият  
баща  или  дядо  е  направил.  Този  негативен  акт  ще  бъде  платен  скъпо  в  този  
сън.  Нищо  не  е  реалност  в  този  сън,  така  че  ви  препоръчвам  да  се  опитате  
да  се  събудите  от  този  сън,  да  се  опитате  да  се  възползвате  от  това  пътуване  
до  Земята  и  по  този  начин  този  сън  ще  бъде  по-приятен  за  вас,  вашето  
семейство  и  всички  около  вас.

Виждаме  приятели  и  близки  да  умират,  но  един  ден  ще  дойде  и  наш  ред  да  
умрем,  по  всяко  време  и  без  предупреждение.

Не  забравяйте,  че  всеки  има  право  да  отмъсти.

затворени  и  другият,  когато  отворите  очи  и  живеете  кошмар  в  друг  кошмар,  така  
че  не  сте  напуснали  кошмара.  Това  е  същото  като  хипнозата.  Команда  от  учителя,  
докато  сте  хипнотизирани,  като  „Когато  кажа  1,  2,  3,  ще  се  събудите  и  когато  кажа  
„1,  вие  казвате  „Хау“,  хау,  когато  кажа  „2“,  вие  кажете  "мяо,  мяо"  И  когато  кажа  
"1,2,3",  ще  се  събудите  с  отворени  очи,  но  все  още  сте  хипнотизирани.

Буда  казва,  че  каквото  и  да  види  или  докосне,  всякакъв  вид  изображение  е  
мираж,  нищо  не  е  реално.  Исус  Христос  и  Буда,  посветени  един  на  друг  в  този  
сън.  Тъй  като  сме  насън,  опитайте  се  да  бъдете  по-позитивни,  това  трябва  да  
правите,  правете  положителни  неща.

И  така,  когато  учителят  каже  "1",  вие  казвате  ""  хау,  хау",  когато  той  каже  "2"  и  
вие  казвате  "мяо,  мяо"  с  отворени  очи,  това  означава,  че  ние  вярваме,  че  не  
сънуваме,  а  грешат,  ние  все  още  мечтаем.  Животът,  от  момента  на  нашето  
раждане  до  сега,  е  пълен  с  добри  и  лоши  образи  с  нашите  близки,  приятели,  
хора,  които  се  раждат,  умират,  злополуки,  болести  и  всякакви  неща,  умират  и  ни  
напускат.

"

Повечето  хора  смятат,  че  животът  не  е  сън,  те  го  мислят  за  реален,  затова  правят  
всичко,  каквото  е  необходимо,  злоупотребяват  с  другите,  възползват  се  от  
другите,  правят  каквото  и  да  е,  всичко,  за  собствена  изгода,  за  вашите  капризи.

Те  искат  да  имат  всичките  си  капризи,  с  лошите  си  мисли.

Machine Translated by Google



ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Опитайте  се  да  не  наранявате,  защото  ние  ще  почувстваме  болката.

Това,  което  правим  в  този  сън,  като  негативен  акт,  опитвайки  се  да  се  възползваме  
от  другите  или  да  се  възползваме  от  вашата  позиция  на  власт  насърчава  другите  да  
убиват,  убиват,  убиват,  убиват,  убиват  и  убиват,  в  крайна  сметка  вие  ще  бъдете  
първият ,  защото  вътре  в  нас  имаме  нещо,  наречено  „съзнание“.  Когато  ни  дойде  
времето,  ние  сме  сами  и  се  самонаказваме.  Ние  не  можем  да  избягаме  от  
наказанието  на  боговете  или  нашето  собствено  наказание,  нашата  съвест,  ние  
създаваме  собствения  си  ад,  а  не  боговете.  Сами  се  наказваме  и  не  можем  да  
избягаме  от  себе  си,  защото  имаме  чиста  съвест.  Всяка  грешка  се  регистрира  като  в  
своеобразна  черна  кутия  на  самолет.  Когато  има  самолетна  катастрофа,  черната  
кутия  остава  непокътната.  Можете  да  заблудите  другите,  но  не  и  себе  си.  Съвестта  
ви  записва  всяка  дума,  всяка  секунда  и  всяко  негативно  действие,  но  записва  и  
добрите  дела,  които  ще  бъдат  възнаградени  от  вас  и  другите.

Помнете,  че  това  е  само  сън,  животът  е  само  сън,  нищо  друго  освен  сън.  Това,  което  
се  вижда,  не  е  реално,  това  се  казва  в  писанията  на  Буда  "Диамант".  Буда  винаги  
казва  истината.

Моля  те  изслушай  ме.

Иска  ми  се  да  можеш  да  го  разбереш.  Опитайте  се  да  бъдете  в  мир  със  себе  си,  
семейството  си  и  другите.  Бъдете  винаги  в  полза  на  живота,  всеки  има  същото  
право  да  живее  като  вас  или  мен.  Дори  животните  имат  това  право,  растенията,  
дърветата  и  природата  имат  същото  право  на  живот.

Много  благодаря

Ако  замърсяваме  водата,  замърсяваме  себе  си,  ако  замърсяваме  въздуха,  
замърсяваме  себе  си,  защото  ще  дишаме  и  пием  тази  вода.  Всичко  това  ще  се  
отрази  на  самите  нас.
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За  да  освободите  всеки  негативен  акт,  всичко,  което  можете  да  направите,  е  да  
се  извините  с  цялото  си  сърце  на  човека,  когото  сте  наранили.  Той  изплаща  
щетите,  които  сте  нанесли,  така  че  можете  да  освободите  заряда  си.

Никога  не  забравяйте  бремето  на  миналото,  тези  моменти  на  мъка  и  страдание  
и  всички  негативни  ситуации  от  миналото,  които  се  натрупват  в  нашите  мисли.  
Ако  някой  ти  каже  дума,  която  не  ти  харесва,  слагаш  я  в  раницата  си,  ако  те  боли,  
също  я  слагаш  в  раницата.

Трябва  лично  да  отидете  да  молите  за  прошка,  трябва  да  го  направите  със  
сърцето  си,  иначе  няма  да  можете  да  се  освободите.  Ако  хората  ви  наранят,  дори  
и  да  не  поискат  прошка,  трябва  да  съжалявате  за  тези  хора.

Колко  пъти  хората  те  нараняват,  мамят  и  карат  да  страдаш! ...  всичко  това  слагате  
в  раницата  си.  Дори  и  да  си  абсолютно  прав,  всички  тези  негативни  неща  и  
неизпълнени  желания,  ти  ги  слагаш  вътре  и  колкото  повече  неща  слагаш  вътре  
в  себе  си,  бремето  ти  тежи  повече  и  кръстът  ти  става  все  по-голям.  Мисленето  ти  
става  все  по-дебело  и  тежко  и  не  можеш  да  ходиш  добре.

Погледнете  на  улицата,  има  много  хора,  които  не  могат  да  понесат  кръста  си  и  в  
крайна  сметка  говорят  сами  на  себе  си,  отговарят  на  себе  си,  виждат  призраци  
навсякъде,  повечето  от  тях  завършват  в  психиатрия.  Преди  да  попаднат  в  
болница,  повечето  от  тях  отиват  на  психиатър,  за  да  разкажат  историите  си,  
лекарят  им  предписва  хапчета  за  овладяване  на  тревожността  и  те  стават  като  
зомбита.  Той  не  може  да  контролира  тялото  си  и  има  нужда  от  сънотворни,  за  да  
се  успокои.  Той  не  иска  да  напусне  това  аз,  егото.  Винаги  мислиш:  мисля,  правя,  
искам,  аз,  аз,  аз...  Това  аз,  което  обичаме  толкова  много  умира  скоро,  изтича  и  
след  това  не  остава  нищо,  това  аз  не  отива  никъде.  И  понеже  не  искаш  да  
напуснеш  това  аз,  раницата  тежи  повече  и  е  по-трудно  да  се  движиш  напред.

Товарът  е  кръстът  на  всеки  един,  това  е,  което  носим  в  раницата  си.  Колкото  
повече  товар  носим  в  раницата  си  (мъки,  желания,  капризи...)  животът  ни  ще  
бъде  много  по-труден.

Ето  защо  трябва  да  напуснете  това  аз,  което  ни  наранява  толкова  много,  трябва  
да  освободите  мислите  си,  желанията  си,  отмъщението,  негативното  мислене,  
накратко:  освободите  товара  си.  Това  е  за  твое  добро,  ако  не  освободиш  товара  
си,  той  ще  тежи  все  повече  и  повече.  Тестваш.  Вземете  раница  и  започнете  да  я  
пълните:  сложете  килограм,  после  2  килограма....  50  килограма,  продължавайте  
да  добавяте  до  100,  200,  500  килограма...  колко  тегло  ще  издържите?  някои  
държат  до  50  кила  и  падат,  други  до  100...  но  накрая  всички  падат.  Колко  дълго  
можеш  да  живееш?  Важно  е  да  освободите  целия  заряд.  Зарядът  е  нещо  
негативно,  това  е  негативно  мислене,  всичко,  което  влияе  на  кръвообращението,  
емоциите....

Всеки  носи  своето  бреме,  особено  бремето  на  миналото.

2.  ТОВАРЪТ,  КОИТО  НОСИМ

Machine Translated by Google



Никой  не  бяга  от  негативните  си  действия,  всеки  ще  си  плати  рано  или  късно.  
Въпрос  на  време  е.  Ще  изгубиш  всичко,  ако  не  освободиш  товара  си  и  не  
простиш.

Когато  извършваш  непрекъснато  престъпление,  накрая  ще  те  разкрият.

Всички  терористи,  които  не  вярват  в  законите,  са  в  затвора,  вярвате  или  не,  
всички  те  попадат  в  затвора.  Някои  президенти,  които  са  убили  толкова  много  
хора,  като  президента  на  Сирия,  който  унищожава  народа  си,  ще  бъдат  
международно  осъдени.  Отрицателните  действия  се  заплащат,  никой  не  бяга.  
Трябва  да  се  жертвате  за  другите,  а  не  да  очаквате  другите  да  се  жертват  за  
вас.  Подобно  на  президента  на  Сирия,  ако  жителите  на  града  не  правят  това,  
което  той  иска,  той  ги  убива.  Ако  хората  се  вдигнат  на  протест,  защото  не  го  
правят  както  трябва,  президентът  трябва  да  подаде  оставка,  а  не  да  започне  
да  убива  безразборно,  за  да  запази  властта.  Това  отива  ли  някъде?  Ако  правиш  
всичко  за  хората  и  се  жертваш  за  тях,  всички  те  обичат.  Ако  го  направиш  
погрешно,  никой  не  те  обича  и  ако  някой  те  обича,  когато  го  направиш  
погрешно,  това  е  защото  печели,  получава  парче  от  тортата.  Те  са  
облагодетелствани  от  вашите  негативни  действия,  всички  те  са  група  демони.

Всичко,  което  правите  грешно,  не  мислете,  че  никой  не  го  знае:  небето  го  знае,  
вашата  съвест  го  знае,  другите  го  знаят...  и  рано  или  късно  ще  получите  своето  
наказание.  Не  наранявайте  никого.  В  момента,  в  който  изневериш,  крадеш...  
хората  не  знаят,  но  в  бъдеще  хората  ще  знаят.  Винаги,  когато  правите  нещо,  
мислете,  че  има  милиони  хора,  които  гледат  какво  правите.  Не  се  заблуждавайте,  
рано  или  късно  ще  се  разбере  и  вие  ще  платите  за  престъплението  си.  Ако  не  
беше  така,  затворите  щяха  да  са  празни.

Всеки  човек  има  своя  момент  и  никой  не  бяга  от  наказанието  си.

Никой  не  избягва  осъждането.  Проблемът  е  справедливостта  на  задгробния  
живот.  Това  е  най-сериозното.  Тук  има  само  затвор,  с  всички  удобства;  легло,  
храна,  фитнес  зала,  плувен  басейн...  всички  удобства...  Но  справедливостта  на  
задгробния  живот  ви  осъжда  на  100  години  затвор,  след  което  ви  разчленява  
и  душата  ви  се  издига  отново  и  отново,  за  да  отиде  в  затвора  и  да  ви  разчлени.  
Ще  страдате  от  тази  болка  1  000  000  години.  Не  като  тук  на  тази  земя,  където  
да  си  в  затвора  е  като  да  отидеш  на  почивка.  Когато  умреш,  твоят  кошмар  
започва.  Това  с  много  око.  Не  приемайте  всичко  толкова  леко.  Вярвате  или  не,  
законът  на  боговете  е  там.

За  да  премахнете  товара  си,  трябва  да  разберете,  че  Аз,  Ти  и  Той  сме  едно.  
Започнете  ли  да  правите  разногласия,  тогава  започват  конфликти,  защото  
всеки  върви  за  своите  интереси.  Ако  си  мислим,  че  всички  сме  едно,  винаги  
ще  простиш  на  другите,  защото  винаги  прощаваш  на  себе  си,  ако  направиш  
нещо  лошо.  Така  че  трябва  да  прощавате  на  другите,  когато  вършат  лошо.  
Това  е  за  твое  добро.  Ако  не  простиш  на  друг,  ще  носиш  това  бреме,  тази  мъка,  
този  натиск,  тъга  или  желание  за  отмъщение  и  няма  да  живееш  добре,  
здравето  ти  ще  има  много  проблеми,  затова  трябва  да  освободиш  този  товар,  
да  се  опиташ  остави  всичко.  Ако  не  можеш  да  носиш  своя  кръст,  как  ще  носиш  
кръста  на  другите?Има  хора,  които  се  опитват  да  носят  кръста  на  другите,  
трябва  да  знаете  как  да  живеете  и  да  приемете,  че  не  можете  да  носите  кръста  
на  другите.  Всеки  трябва  да  си  носи  кръста.  Приемете  живота  такъв,  какъвто  
идва:  добър  или  лош.  Ако  не  го  приемете,  ще  трупате  тежест  в  раницата.  
Колкото  повече  пазите,  толкова  по-зле  ще  бъдете.  Няма  значение,  не  
приемайте  нещата  толкова  на  сериозно,  за  ваше  добро.  Имате  проблеми  като  
всички  останали
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За  целта  трябва  да  разтоварите  раницата  си.  Спрете  негативното  мислене.  
Защото  колкото  повече  спестяваш,  толкова  повече  проблеми  имаш  и  толкова  по-
трудно  излизаш  от  този  негативизъм.  Ако  мислите  всичко  негативно,  всичко  
негативно  ще  дойде  при  вас.  Защото  с  мисълта  си  наричаш  всичко  негативно.  и  
ще  имате  лош  късмет.  Вие  самият  сте  попаднали  в  негатива  и  не  можете  да  
излезете,  защото  не  го  осъзнавате  и  тогава  идва  лошо  здраве  и  кошмари.

Това  тяло  не  съм  аз.  Ние  просто  го  използваме.  Душата  го  използва.  Един  ден  
тялото  се  разпада  и  къде  съм  аз?  Толкова  много  борба,  толкова  много  пари...  
вашите  имоти,  вашето  прекрасно  семейство...  ще  го  вземете  ли  със  себе  си  в  
гроба?  със  сигурност  не.  Ако  не  вземем  нищо,  какво  значение  има?  ако  нещата  се  
объркат,  какво  можете  да  направите?  това  е  нашата  мъка.  Всеки  трябва  да  
изживее  прекрасни  моменти  и  трудни  моменти.  Животът  има  много  обрати.  Ако  
сега  трябва  да  преживееш  нощта,  изтърпи  спокойно  тъмнината.  Ако  приемете  
тъмнината  и  изчакате  да  отмине,  няма  да  имате  проблеми,  ако  не  я  приемете,  ще  
имате  все  повече  и  повече  тежест,  повече  мъка,  повече  негативна  тъга...  и  това  
ще  се  отрази  на  здравето  ви.  Всичко  тежи  и  е  лошо  за  вас.  Свалете  това  тегло  за  
ваше  добро.  Ако  не  извадиш  всичко  ще  ти  е  проблем  и  никаква  полза.

свят,  но  помислете,  че  вие  сами  сте  се  забъркали  в  тези  проблеми.

Ето  защо  той  търпеливо  чака  слънчевата  светлина  да  пристигне.  Когато  си  с  
негативно  мислене,  не  можеш  да  вземаш  положителни  решения,  защото  умът  ти  
мисли  негативно.  Ето  защо  е  важно,  когато  сте  в  негативни  ситуации,  да  мислите  
положително,  така  че  ще  намерите  бъдещето  положително.  Застанете  пред  
огледалото,  ако  лицето  ви  е  негативно,  огледалото  ще  ви  изпрати  негативен  
образ.  Ако  поставите  лицето  си  положително,  гарантирам,  че  огледалото  ще  ви  
даде  положителен  образ.

Ако  мислиш  само  за  проблема,  няма  да  го  решиш.

Хората,  които  се  опитват  да  ти  прехвърлят  своя  кръст  и  ти  го  приемаш,  грешат.  
Вече  имате  много  проблеми  да  носите  проблемите  на  други  хора.  Ако  някой  ви  
каже  проблемите  си,  не  трябва  да  се  притеснявате,  просто  трябва  да  се  погрижите  
да  разрешите  вашите,  защото  ако  не  го  направите,  ще  имате  повече  проблеми:  
ваши  и  тези  на  другите  и  вашето  бреме  ще  бъде  все  по-тежки.  Ако  можете  да  
помогнете,  направете  го,  но  не  поемайте  грижите  на  другия.  Ако  помагате  на  
другите,  трябва  да  имате  лимит,  защото  ако  се  опитате  да  преминете  този  лимит,  
ще  имате  много  проблеми.  Помагайте  винаги,  когато  можете,  до  краен  предел  и  
без  да  натоварвате  загрижеността  на  другите.  Така  че  ще  живеете  добре.  Помагате  
с  каквото  можете  и  точка.  Нищо  повече  и  забравяте  за  проблема  на  другия.  
Трябва  само  да  се  тревожиш  за  проблемите  си,  вдигни  глава  и  аз  ще  се  изправя  
пред  тях.  Тялото  ще  живее  за  кратко,  важното  е  да  живее  спокойно,  спокойно  и  
щастливо.

Така  че,  дори  ако  имате  отрицателни  ситуации,  винаги  поставяйте  положително  
лице,  положителни  действия,  положителни  думи  и  със  сигурност  променяте  
отрицателното  с  положително.  Не  завиждайте  на  никого,  защото  той  има  късмет,  
със  сигурност  този  човек  е  имал  своите  моменти  на  лош  късмет  и  вие  също  ще  
имате  своите  моменти  на  късмет.  Животът  работи  така,  има  моменти  на  късмет  
и  моменти  на  лош  късмет.  Ако  нямаш  късмет  в  момента,  не  ми  казвай,  че  винаги  
си  бил  нещастен,  сигурен  съм,  че  и  ти  си  имал  своите  фази  на  късмет.

Сега  е  тъмно,  но  след  това  изгрява  слънцето.
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Много  благодаря.

Че  трябва  да  знаят.

Пуснете  товара,  не  натоварвайте  повече  раницата  си,  няма  значение.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Приемете  това,  което  имате  със  сърцето  си,  защото  всичко  няма  значение.  Ако  
приемете  това,  което  ви  идва,  със  сигурност  бързо  ще  излезете  от  негативни  
ситуации.  Лошият  късмет  минава  бързо.  Опитайте  се  да  помагате  на  хората,  да  
правите  положителни  действия  за  другите,  така  вашият  лош  късмет  ще  си  отиде  
по-бързо  и  ще  намерите  късмет.  Много  хора  се  нуждаят  от  вашата  помощ,  давайте  
съвети,  доброволствайте,  помагайте  на  хората  и  така  можете  да  излезете  от  всяка  
негативна  ситуация.  Доброто  носи  добро,  лошото  носи  лошо.  Другите  сте  вие  и  
вие  сте  другите.

Животът  е  такъв.  Добри  и  лоши.  Ако  приемете  това  със  сърцето  си,  със  сигурност  
ще  живеете  много  добре.
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И  това  е,  нищо  повече.

Ако  един  милионер  има  милион  етажа,  той  не  може  да  бъде  на  милион  етажа  
едновременно,  той  може  да  бъде  само  на  един  етаж  в  даден  момент.  Дори  и  
да  имате  много  пари,  стомахът  ви  има  същото

Хората  се  чудят  дали  има  прераждане.  Разбира  се,  а  ако  не  вярвате,  
консултирайте  се  в  интернет,  можете  да  направите  сеанс  на  хипноза  и  сами  
ще  можете  да  видите  миналия  си  живот.  Настоящият  ви  живот  е  свързан  с  
миналия  ви  живот.  Защото,  ако  няма  минал  живот,  всички  биха  били  еднакви;  
всеки  би  бил  богат,  да  има  дълъг  живот,  здраве...  тогава  защо  много  хора  се  
раждат  в  бедни  семейства  и  умират  от  глад?  защо  някои  хора  живеят  толкова  
добре,  а  други  толкова  зле?  Защо  има  хора,  които  по  рождение  страдат  от  
болести?  Защо  някои  хора  са  толкова  красиви,  а  други  толкова  грозни?

защото?  Всички  тези  различия  са  свързани  с  неговия  минал  живот,  те  са  
свързани  директно  със  Закона  на  кармата.  Това  е  законът  за  причината  и  
следствието.  Както  в  този  живот,  ако  като  млад  не  работиш  и  не  пестиш  пари,  
когато  един  ден  се  пенсионираш,  няма  да  имаш  пари  за  харчене.  Ако  не  
спестяваш,  няма  пари.

Всеки  знае  какво  е  Законът  за  кармата.  Това,  което  сте  направили  грешно,  
рано  или  късно  трябва  да  платите.  Никой  не  избягва  наказанието  си.
Ако  си  направил  добро  и  си  помогнал  на  хората,  рано  или  късно  ще  получиш  
наградата  си.  Това  е  законът  на  кармата.  Много  хора  не  вярват  в  Закона  за  
кармата.  Първата  грешка  е,  че  хората  си  мислят,  че  това  тяло,  нашето  тяло,  
съм  аз.  Тялото  не  съм  аз,  то  е  мое,  но  не  съм  аз.  Тези  дрехи  са  мои,  но  не  са  аз,  
този  уред  е  мой,  но  не  съм  аз,  този  килим  е  мой,  но  не  съм  аз.  Колата  си  е  моя  
кола,  къщата  си  е  моя  къща...  но  не  съм  аз.  Притежавам  всичко  това,  но  всички  
тези  неща  не  са  аз,  те  са  мои,  но  не  са  аз.  Мислехте,  че  това  тяло  съм  аз,  то  е  
мое,  но  не  съм.  Това  тяло  се  използва  от  душата  за  прераждане,  това  тяло  
трябва  да  бъде  използвано  и  изхвърлено.  Точно  като  цигара,  като  я  изпушиш  
я  хвърляш  и  това  е.  Тялото  като  се  разпадне,  умира  и  вече  не  става  за  нищо,  
изхвърля  се  като  цигара.

Хората  грешат  и  си  мислят,  че  това  тяло  съм  аз.  Не,  не  си  ти.
Душата  си  ти.  Душата  е  като  поток  от  светлина,  а  тялото  е  като  крушката.  
Когато  токът  стигне  до  крушката,  тя  светва,  тялото  е  като  крушката,  а  Душата  
като  тока.  Тялото,  когато  има  душа,  се  движи.  Когато  това  тяло  няма  душа,  с  
него  се  случва  същото,  както  с  електрическа  крушка,  която  няма  мощност:  тя  
изгасва  и  умира.  Трупът  е  безжизнено  тяло  като  изгасена  електрическа  крушка.  
Не  се  заблуждавайте,  че  това  тяло  не  съм  аз.  Това  тяло  е  твое,  но  не  си  ти.  
Когато  направите  нещо  нередно,  то  е  от  чист  егоизъм,  то  е  за  това  тяло,  то  е  
да  се  отдадете  на  това  тяло,  което  не  сте  вие.

3.-  ЗАКОНЪТ  ЗА  КАРМАТА
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Когато  умреш,  семейството  ти,  богатството  ти,  колата  ти,  къщата  ти...  всичко,  което  
имаш,  не  го  взимаш  със  себе  си  в  гроба,  не  можеш  да  вземеш  нищо  със  себе  си,  
трябва  да  оставиш  всичко.  Никой  нищо  не  отнася  в  гроба.  Ето  защо  не  трябва  да  сте  
толкова  егоистични  и  да  трупате  толкова  много  неща.  Единственото  нещо,  което  
взимате  със  себе  си,  когато  умрете,  е  това,  което  сте  направили,  вашите  положителни  
и  отрицателни  действия.  Това  е,  което  носите  със  себе  си  и  то  ще  има  последствия  
в  следващия  ви  живот.

Положителните  или  отрицателните  действия  са  единственото  нещо,  което  отнемате.  
Това  е,  което  взимаш  от  този  живот.  Гледайте  телевизия...  колко  е  зле!  Колко  
егоистично  в  света!  Най-лоши  са  политиците,  защото,  когато  човек  краде  от  някого,  
той  е  длъжен  само  на  този  човек.  Но  политиците,  които  крадат  от  целия  град,  дължат  
на  целия  град,  на  всеки  един  от  тези  хора  и  в  следващия  си  живот  ще  трябва  да  
платят  на  всеки  един  от  жителите,  на  всеки  един  от  хората  в  обществото.

размер  от  беден  човек,  само  два-три  килограма  храна  се  побират  в  стомаха,  няма  
място  за  повече.  Не  можете  да  ядете  тонове  храна,  стомахът  не  може  да  побере  
1000  кг  храна.  Всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  разберете,  че  това  тяло  не  
съм  аз.  Егоисти  сме  да  даваме  капризи  на  тялото.  Ако  разбереш,  че  това  тяло  не  съм  
аз,  тогава  ще  спреш  да  бъдеш  егоист.  Хората  са  егоисти,  защото  смятат,  че  това  тяло  
съм  аз.

Рано  или  късно  всички  ние  ще  платим  последствията  от  действията  си.  Ако  не  им  
платим  в  този  живот,  в  следващите  животи  ще  трябва  да  платите  за  всичко,  което  
сте  направили  грешно.  Никой  не  избяга.

Ти  си  душата.  Тялото  е  като  крушката,  а  душата  като  тока,  като  се  развали  крушката  
я  сменяш  и  слагаш  друга,  както  и  тялото.  Никой  не  иска  да  признае,  че  това  тяло  е  
твое,  но  не  си  ти.  Ако  разберете  тази  първа  стъпка,  това  ще  промени  живота  ви  към  
по-добро.  Моля,  опитайте  се  да  разберете.  Защо  правиш  нещата  погрешно?  така  
че?.  Използвайте  тялото,  за  да  правите  добро,  защото  не  знаете  кога  ще  умрете.

Всеки  ден  много  хора  умират,  тялото  ви  няма  да  живее  вечно,  има  много  малко  
хора,  които  са  над  100  години,  гробището  е  пълно  с  хора  от  всички  възрасти.  Не  
знаеш  кой  ще  е  последният  ти  ден.  Ако  разберете  това,  ще  спрете  да  бъдете  егоисти.

Всяко  действие,  което  извършите  против  закона,  рано  или  късно  ще  трябва  да  
заплатите  за  него.  Това  се  нарича  закон  на  кармата.  Трябва  да  осъзнаете  това.  
Трябва  да  разбереш.  С  цялото  си  сърце  трябва  да  вярваш.  Ако  човек  не  вярва  в  
закона  на  кармата,  той  е  способен  да  върши  зверства,  като  терористите,  които  
поставят  бомби  и  убиват  толкова  много  невинни  хора.  Политик,  който  краде  
милиони  от  народа  или  пилее  парите  на  народа,  не  вярва  нито  в  Бог,  нито  в  
собствената  си  съвест,  още  по-малко  в  закона  на  кармата,  затова  извършва  
негативни  действия,  защото  вярва,  че  няма  последствия,  защото  той  е  егоист  и  
мисли  само  за  вашето  благополучие.  Това  ще  плати  скъпо.

Жените,  които  абортират,  по-късно  имат  здравословни  последици,  не  могат  да  имат  
чиста  съвест,  че  са  убили  детето  си.  Ако  не  можете  да  издържате  това  дете,  което  
сте  създали,  помолете  за  помощ,  за  да  се  роди  детето  ви  и  след  това  го  дайте  за  
осиновяване,  но  не  убивайте  детето  си.  Всичко  има  много  негативни  последици  в  
бъдеще.  Това  не  е  детска  игра.  Ако  има  нежелана  бременност,  има  двама  виновници:  
мъжът  и  жената.  и  двамата  са  виновни  и
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Бъдете  внимателни,  не  се  прецаквайте,  защото  тогава  ще  отидете  по  дяволите.  
Само  ви  предупреждавам,  внимавайте  какво  правите,  защото  всичко  си  има  
последствия.  Не  казвам  това,  това  е  законът  на  кармата.  Затворът  тук  е  като  
ваканция  с  всички  удобства.  Затворът  в  ада  не  е  като  този  тук.  В  ада  ще  страдате  
много  в  продължение  на  милиони  години,  за  да  платите  за  негативните  си  
действия.  Прераждането  съществува,  не  защото  аз  го  казвам.  Ако  не  ми  вярвате,  
можете  да  отидете  на  сеанс  по  хипноза  и  веднага  да  се  уверите,  че  съществува.  
Ако  с  капризите  си  караш  другите  да  страдат,  ще  платиш  скъпо.  Затова  гледайте  
много  внимателно.  Доказателство.

Всеки  организъм,  голям  или  малък,  няма  значение.  Всички  сме  еднакви.  Не  
мачкай  никого.  Има  закон  за  причината  и  следствието,  закон  за  кармата.  Всичко,  
което  правите  по-късно,  ще  платите  скъпо.  Ще  платите  много  скъпо.  Не  се  
опитвайте  да  нараните  хора  или  да  противоречите  на  закона.  Рано  или  късно  
ще  си  платиш  за  всичко.  Някои  преди  и  други  след.

Това  тяло  ще  издържи  няколко  години  и  когато  умреш,  твоят  кошмар  ще  започне,  
поне  ще  страдаш  милион  години.  око!  не  наранявайте  хора,  не  мамете  хора,  не  
мачкайте  хора,  не  откъсвайте  хора,  не  убивайте  никого.  Всички  сме  еднакви.

Помислете  добре,  преди  да  извършите  някакво  егоистично  действие.  Не  можете  
да  използвате  силата  си,  за  да  смажете  най-слабите.  Не  можете  да  изградите  
своето  щастие  над  жертвите  и  болката  на  другите.  Ако  направите  това,  вашата  
съвест  ви  наказва,  вашите  приятели  ви  наказват,  вашето  правителство  ви  
наказва,  обществото  ви  наказва,  целият  свят  ви  наказва  и  най-важното:  никой  не  
може  да  избяга.  Всякакви

отговорен.  Ако  обичате  да  правите  секс  толкова  много,  мъжът  може  да  си  сложи  
презерватив,  за  да  не  забременее  жената,  а  жената  има  много  възможности  да  
не  забременее,  има  много  методи  за  контрацепция,  за  да  не  забременеете.  
Можете  да  правите  секс  милиони  пъти  всеки  ден,  ако  искате,  наслаждавайте  се  
на  това,  което  искате  от  секса,  стига  това  да  не  засяга  другите.  Ако  по  своя  
прищявка,  за  да  се  насладите  на  секс,  без  да  вземете  предпазни  мерки  и  да  не  
използвате  контрацептивни  методи,  трябва  да  убиете  собственото  си  дете,  
защото  не  го  искате,  ще  платите  скъпо.

Дори  и  животните  да  са  като  нас,  всички  трябва  да  се  уважаваме,  защото  всички  
сме  еднакви.

каро.

Какво  може  да  оправдае  едно  убийство?  убийство  на  собствения  си  син?  Ако  
баща  ти  и  майка  ти  бяха  направили  същото  с  теб,  днес  нямаше  да  те  има,  защото  
преди  да  се  родиш  щяха  да  те  нарежат  парче  по  парче  и  да  го  изхвърлят.  Днес  
нямаше  да  си  тук.  Когато  умреш,  ще  отидеш  в  ада  поне  за  1  милион  години.  Те  
ще  ви  поставят  в  локва  кръв,  докато  изгните  и  умрете  и  след  това  ще  се  върнете  
към  живот  отново  и  отново...  до  милион  години!  Всеки  ден  ще  те  извеждат  от  
затвора  и  ще  те  принуждават  да  прегърнеш  колона  от  нажежен  метал,  за  да  
изгориш  жив.  След  това  те  поставят  върху  гигантско  нажежено  желязо,  за  да  
изгориш  до  смърт.  Кой  те  наказва?  Вие  се  наказвате,  съвестта  ви  наказва,  вашите  
негативни  действия  ви  наказват.  Никой  не  бяга  от  ада,  всички  хора,  които  
нараняват,  отиват  в  ада,  никой  не  е  освободен  от  ада.  Това  казва  законът  на  
боговете.

Ние  сме  по-интелигентни  животни,  но  сме  животни.
Всички  сме  равни  и  няма  разлика  помежду  си.
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отрицателната  причина  ще  доведе  до  отрицателен  ефект.  Винаги  трябва  да  го  имате  
предвид.  Ако  не  искате  да  страдате  от  лошите  последствия  от  негативните  си  действия,  
правете  нещата  добре  и  спазвайте  законите.  Всички  ви  гледат,  не  си  мислете,  че  никой  
не  ви  вижда,  когато  правите  нещата  погрешно.  Всичко  се  знае.  Всичко  извън  закона:  не  
го  правете.

Първо  трябва  да  дадеш,  за  да  получиш  после.  Мислете,  че  това  тяло  не  сте  вие,  то  се  
използва  от  вашата  душа.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Не  се  опитвайте  да  отидете  над  закона.  Трябва  да  сте  убедени  в  това.  Точно  както  ако  
правите  добро  на  другите  и  давате  от  цялото  си  сърце,  другите  ще  ви  обичат  и  животът  
ви  ще  бъде  прекрасен.

Ако  няма  тайни  и  всички  те  гледат,  защо  те  боли?

Твоята  душа  си  ти.

Много  благодаря.
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Здравейте,  трите  сърца  са:  чистото  сърце,  доброто  сърце  и  равното  сърце.

Първото  сърце  (чистото  и  спокойно  сърце)

Първо  сърце:  чистото  и  спокойно  сърце.  Това  сърце  е  добро  за  вас,  за  да  
можете  да  живеете  щастливо  в  този  живот.

За  да  имате  добро  настроение  и  добро  здраве  е  изключително  важно  да  
спрете  да  мислите  за  отмъщение.  За  да  имате  чисто  и  спокойно  сърце,  
трябва  да  премахнете  всички  видове  негативни  мисли  и  да  живеете  живота  
с  положителни  мисли  и  действия,  за  да  можете  да  преодолеете  всички  
препятствия,  които  се  изпречват  във  всички  области  на  живота  ви:  семейство,  
работа,  приятели...  защото  положителното  привлича  положителното.  Точно  
като  пред  огледало.  Образът,  който  дава  огледалото,  е  този,  който  имате.  
Ако  искате  целият  ви  живот  да  бъде  позитивен,  опитайте  се  да  се  отървете  
от  всички  негативни  мисли.  Променете  отрицателното  на  положително.  Ако  
ви  идват  негативни  неща,  сменете  ги  с  положителни.  За  да  промените  
нещата  към  положително,  просто  трябва  да  мислите  положително.  Ако  
мислите  повече  негативно,  ще  получите  още  повече  негативно.  Ако  винаги  
мислите  негативно,  как  ще  се  получат  нещата  за  вас?  Мисълта  е  много  мощна.

Второто  (сърцето  на  равенството)  е  добро  за  вас,  Третото  (сърцето  на  
доброто)  е  за  другите;  е  да  помагаш  и  служиш  на  хората.

За  да  имате  чисто,  отпуснато,  спокойно  и  неподвижно  сърце,  първата  стъпка,  
която  трябва  да  направите,  е  да  премахнете  всички  видове  негативни  мисли  
от  ума  си.  Когато  премахнете  отрицателната  мисъл,  тогава  остава  само  
положителната  мисъл,  така  че  сърцето  ви  е  чисто.  Негативното  сърце  е  лошо  
за  вас:  ако  някой  ви  мачка  и  ви  мами  и  ви  причинява  всякакви  злини,  не  
трябва  да  отмъщавате,  защото  иначе  ще  имате  проблеми.  Когато  изпитвате  
желание  за  отмъщение,  вие  се  ядосвате  и  изнервяте  и  това  е  лошо  за  вашето  
здраве.  Мисълта  за  отмъщение  се  отразява  негативно  на  тялото  ви,  
причинявайки  стрес  и  нерви  и  може  да  имате  здравословни  проблеми.  Ето  
защо  трябва  да  го  избягвате.

Второто  сърце:  сърцето  на  равенството.  Всички  сме  равни  пред  Бога.  Между  
нас  няма  различия.

4.-  ТРИТЕ  СЪРЦА:  ЧИСТОТО  СЪРЦЕ,  
СЪРЦЕТО  НА  ДОБРОТАТА  И  СЪРЦЕТО  НА  РАВЕНСТВОТО.
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раса,  обичаи...  всички  сме  Божии  деца.  Исус  е  роден  във  Витлеем,  Буда  е  
роден  в  Индия,  но  въпреки  че  са  родени  в  различни  страни  и  различни  раси,  
и  двамата  имат  едно  и  също  сърце.  Мъжете  и  жените  са  равни;  независимо  
дали  са  богати  или  бедни,  от  благородниците  или  гражданите,  няма  
специални  условия  за  едните  или  другите.  Всички  сме  еднакви.  Равни  сме  и  
пред  закона.  В  задгробния  живот  ние  също  сме  равни  на  животните.  
Разликата  между  животните  и  нас  е,  че  ние  сме  по-интелигентни,  но  техният  
живот  струва  колкото  нашия.  Животните  също  са  Божии  деца:  насекоми,  
риби,  птици,  червеи,  всички  живи  същества  са  Божии  деца.  Запомнете  
добре.  Водата,  растенията,  планините,  земята,  вселената...  са  Божии  деца.  
Това  е  равенството.  Дори  клетките  на  нашия  организъм  имат  свои  собствени  
мисли.

Всички  сме  равни  пред  Бога.  Затова  всички  трябва  да  се  уважаваме.  Когато  
една  жена  иска  да  се  раздели  с  мъж  и  мъжът  я  убие,  това  е,  защото  той  вярва,  
че  има  повече  права  и  вярва,  че  е  по-висш.  Няма  един  по-висш.  Никой  не  е  
по-висш  от  никого  пред  закона  на  боговете  и  хората.

Войните  са  безполезни,  те  носят  само  страдание  между  братята.  Всички  сме  
братя,  защото  баща  ни  е  Бог.  Искаме  или  не,  ние  всички  сме  Божии  деца.  
Нито  мъжът  превъзхожда  жената,  нито  жената  превъзхожда  мъжа.  Децата  
са  същите  като  възрастните.  Фетусите  преди  раждането  също  са  равни  на  
нас,  не  защото  са  по-малки  и  са  защитени  в  утробата  на  майка  си,  те  
престават  да  бъдат  хора.  Те  са  същите  като  нас,  но  по-малки.  Нямате  право  
да  убивате  никого,  колкото  и  малък  и  беззащитен  да  е  той.  Напълно  грешите.  
Ако  не  обичаш  детето  си,  остави  го  да  се  роди  и  когато  се  роди  го  дай  за  
осиновяване.  Има  много  хора,  които  искат  да  имат  деца  и  не  могат.  Има  
много  добри  семейства,  които  искат  деца,  но  поради  физически  проблеми  
не  могат  да  имат  деца.  Не  трябва  да  убиваш  собствения  си  син.  The

Ако  всички  мислеха,  че  всички  сме  равни,  че  всички  сме  деца  на  Бога,  
нямаше  да  има  зло  в  света,  нямаше  да  има  войни,  нямаше  да  има  убийства  
и  тази  земя  щеше  да  е  рай.  Ако  едната  страна  има  проблеми,  другата  трябва  
да  й  помогне  и  обратното.  Ако  си  помагахме,  щяхме  да  живеем  много  добре,  
като  едно  голямо  семейство.  Семейството  винаги  ти  помага:  когато  си  малък,  
баща  ти  и  майка  ти  ти  помагат,  те  ти  дават  всичко  необходимо,  за  да  живееш  
и  се  грижат  за  теб.  Когато  родителите  пораснат,  децата  трябва  да  се  грижат  
за  тях  и  да  им  помагат.  Също  като  между  братя,  които  си  помагат,  когато  
имат  нужда.  Всеки  има  своите  моменти  на  късмет  и  лош  късмет.  Също  като  
страни,  когато  имат  природни  бедствия  като  суша,  наводнения,  торнадо...  
Когато  това  се  случи,  други  страни  помагат  да  се  преодолее  този  лош  късмет.  
Днес  може  да  засегне  една  държава,  а  утре  друга.  Всички  трябва  да  си  
помагаме.  Така  че  този  свят  ще  бъде  рай.

Всички  ние  сме  Божии  деца.  Не  само  между  хората.  Няма  никой  над  никого.  
Всички  имаме  едно  и  също  ниво,  независимо  от  държавата,
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1  помощ  с  пари  на  хора  в  нужда.

Много  благодаря.

2  съветва  хората  с  добри  думи  да  правят  добро,  а  не  зло.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

майката/бащата  смятат,  че  превъзхождат  бебето,  затова  го  убиват.  Преди  или  
след  раждането,  бебетата  са  си  бебета.

3  станете  доброволец  със  свободното  си  време,  помогнете  на  нуждаещите  се:  
възрастни,  болни,  опитайте!  така  животът  ти  ще  бъде  прекрасен.  Вашите  дела  ще  
ви  бъдат  върнати  с  лихва.  Ако  помагате  с  пари,  скоро  ще  получите  повече  пари,  
ако  помагате  с  думи  всеки  ден  ще  бъдете  по-умни,  ако  станете  доброволец,  ще  
имате  добро  здраве  и  дълъг  живот.

Всички  ние  сме  Божии  деца.  Това  е,  което  трябва  да  разберете.  Плодът  преди  
раждането  е  в  същото  състояние,  както  след  раждането,  въпреки  че  човешкият  
закон  не  му  дава  това  право,  пред  Бога  те  са  равни  на  нас.  Всички  същества,  
които  имат  сърце,  големи  или  малки,  всички  сме  Божии  деца.  Ако  чуете  писъците  
на  плода,  който  се  изрязва  парче  по  парче  от  утробата  на  майка  му,  това  ще  ви  
разбие  сърцето.  Ако  искате  да  почувствате  тази  болка,  опитайте  да  отрежете  
ръцете  и  краката  си  с  ножица.  Доказателство!  Ще  видиш  каква  болка  изпитваш.  
Е,  плодът  изпитва  същата  болка.  Тази  болка  изпитва  и  вашият  син,  когато  го  
убивате.

Третото  сърце:  Сърцето  на  добротата.  Сърцето  на  добротата  е  сърцето  към  
другите.  Трябва  да  помогнете  на  най-нуждаещите  се.  Ако  можете  да  помогнете  с  
1  евро,  помогнете  с  1  евро,  ако  можете  да  дадете  10  евро,  дайте  им,  помогнете  с  
10  евро.  Помогнете  с  каквото  можете.  С  парите,  които  са  ви  останали,  трябва  да  
помогнете.  Ако  помогнете,  енергията  ви  ще  бъде  положителна  и  животът  ви  ще  
бъде  положителен.  Вие  самите  ще  се  почувствате  доволни  и  щастливи.

Това  са  трите  сърца.  Ако  действате  с  трите  сърца,  животът  ви  винаги  ще  бъде  
положителен,  ще  живеете  щастливо,  ще  имате  дълъг  живот  без  болести  и  когато  
един  ден  умрете,  гарантирам,  че  ще  бъдете  в  рая  с  Бог.  Ако  правиш  както  Бог  
заповядва,  логично  ще  живееш  в  Рая  с  Бог.  На  тази  земя  ще  живееш  като  в  рай,  а  
когато  умреш,  душата  ти  ще  бъде  в  рая.  Ще  имате  всичко.  Искам  да  приемеш  
съвета  ми.  Мислете  положително,  говорете  положително  и  действайте  
положително  и  животът  ви  тук  и  след  смъртта  ще  бъде  положителен.

Пожелавам  на  всички  да  действат  с  тези  три  сърца.
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Три  религии  са  едно.  Мюсюлманин,  католик  и  будист.  Тримата  са  едно,  те  са  
еднакви.  Всички  ние  сме  Божии  деца.  Католикът  се  моли  на  Отца,  който  е  на  
небето,  мюсюлманинът:  на  Аллах,  а  будизмът  на  Буда.
Исус  Христос,  Буда,  Мохамед  са  деца  на  Бог,  те  са  деца  на  един  и  същи  Бог,  
това  е  като  баща,  който  има  три  деца.  Те  са  от  едно  семейство.  Ето  защо  
трябва  да  разберете,  че  всички  религии  са  част  от  едно  и  също  семейство.  
Това  е  същият  баща.  Трябва  да  си  помагаме,  хората  от  една  религия  на  
друга,  от  една  раса  на  друга  раса.

Цялото  учение  в  трите  религии  е  практически  еднакво,  целта  е  да  станем  
добри  хора.  Не  трябва  да  се  избиваме,  защото  сме  братя,  деца  на  един  и  
същ  Бог.  Еднакво  за  всички.  Аллах  могъщ,  Исус  Христос  или  Буда  е  един  и  
същ  човек,  те  просто  са  родени  в  различни  страни,  в  различни  култури,  но  
всички  са  еднакви.  Всяка  раса,  всеки  човек,  роден  на  различни  места  и  
култури,  имаме  една  и  съща  душа.  Ако  можете  да  разберете  това,  в  този  свят  
най-накрая  можете  да  живеете  в  мир.  Няма  да  има  войни  и  престъпления,  
защото  всички  хора  са  Божии  деца.  Единствената  разлика  е,  че  някои  са  
родени  принцове,  а  други  просяци,  защото  в  миналия  живот  едни  са  правили  
добро  на  хората,  а  други  не  са  правили  нищо  или  просто  са  живели  
егоистично.  Така  че,  ако  в  миналия  живот  сте  били  егоисти  и  сте  наранявали  
хората,  логично  в  този  живот  ще  сте  бедни,  няма  да  имате  нищо.  Ако  в  
минали  животи  сте  направили  добро  за  хората  в  този  живот,  можете  да  се  
насладите.  Но  ако  само  се  наслаждавате,  вие  харчите  заслугите  от  миналия  
живот  и  ако  не  правите  добро  за  хората,  скоро  ще  изхарчите  кредита  си  и  
ще  започнете  отначало.

Хората,  които  убиват  или  нараняват  други  и  все  още  живеят,  това  е  защото  
в  миналия  си  живот  са  натрупали  заслуги  и  все  още  не  са  изразходвали

Например:  бензин,  това  гориво  се  използва  за  всякакъв  вид  автомобили,  
всички  марки  използват  един  и  същ  бензин,  произведен  от  петрол.  Този  
бензин  е  като  душата,  нашата  енергия.  Тази  енергия  от  душата  влиза  в  
тялото  ни,  няма  значение  дали  си  красив  или  грозен,  беден  или  богат,  тя  е  
една  и  съща,  няма  разлика.  Бог  е  могъщ,  мил  и  интелигентен  и  изпраща  
своите  деца  в  зависимост  от  културата  и  обичаите  на  всяка  страна.  Така  че  
хората  по-добре  да  приемат  неговото  учение.  Така  че  тази  земя  е  рай.  Това  
е  Божията  цел.  Бог  не  прави  разлика  между  раси  и  религии.

Богатият  не  е  богат,  защото  има  осем  ръце  и  две  глави,  не,  или  защото  е  по-
интелигентен.  Всичко  идва  от  минал  живот.  Когато  имате  власт  и  богатство  
в  ръцете  си,  трябва  да  помагате  на  хората.  Никога  не  заповядвайте  да  
убивате  или  да  правите  войни,  това  съкращава  късмета  и  здравето  ви.

5.-  ЕДИН  БОГ  ЗА  ВСИЧКИ
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Не  можете  да  финансирате  аборт,  така  че  горката  майка,  която  няма  представа  за  
последствията,  да  убие  детето  си,  защото  все  едно  убивате  собственото  си  дете.  
Защото  всички  сме  едно.  Всичко  негативно  произвежда  негативно,  става  демон  за  
вас.  Това  не  е  детска  игра.  Надявам  се,  че  можете  да  разберете  какво  казвам.  Ако  
причинявате  негатив,  вие  наказвате  себе  си,  защото  негативът  се  връща  при  вас.  
Човешкият  закон  не  те  наказва,  а  твоята  съвест.  Адът  съществува,  независимо  дали  
вярвате  или  не  в  Бог,  правосъдието  ще  ви  осъди  по  същия  начин.

Много  хора  не  разбират:  Аллах,  Бог  Отец  и  Буда  е  едно  и  също  лице.  Единственото  
нещо,  което  зависи  от  културата,  държавата  или  расата,  променя  начина  за  
достигане  до  повече  хора,  за  достигане  до  целия  свят,  променя  се  в  зависимост  от  
културата.  Всичко  е  същото,  различен  вид

Колкото  повече  замърсяваме,  толкова  по-зле  ще  бъде  за  нашата  планета,  а  ние  
живеем  на  тази  планета,  няма  друга  за  живеене.  Трябва  да  се  грижим  добре  за  него.

Няма  значение  дали  вярвате  или  не,  ако  сгрешите,  ще  отидете  в  затвора.  Никой  не  
бяга  и  преди  всичко  наказваш  себе  си.  Така  че,  когато  имате  власт  или  богатство,  
възползвайте  се  от  тях  и  помагайте  на  другите.  Така  че  в  следващия  живот  ще  
живеете  като  крал.  Запомнете  добре:  ако  правите  добро  на  другите,  правите  го  и  на  
себе  си.  Струва  си  да  се  направи  за  другите.  Като  порно  актьори/рас.  Най-лошото  
престъпление  е  порно.

Не  трябва  да  правим  разлика:  три  религии  са  един,  един  и  същи  Бог.

всичките  ви  кредити,  но  по  всяко  време  можете  да  останете  без  нищо.  Сякаш  баща  
оставя  много  пари  в  наследство  на  сина  си  и

Колкото  повече  порно  правите  по-лошо,  толкова  по-зле  ще  свършите.  Ще  имате  
фатална  старост.  Никой  не  свършва  добре.  Децата  ви,  внуците  ви  ще  завършат  фатално.

синът  не  спира  да  харчи  за  глупости  и  веднага  си  харчи  наследството.

За  една  нощ  всичко  може  да  се  загуби.  Например,  в  казино  за  кратко  време  можете  
да  загубите  1  000  000  долара.  Като  управляващите,  когато  казват  "аборт,  аборт,  
аборт..."  внимавайте,  харчат  целия  кредит  от  миналите  си  животи.  Здравето,  
богатството,  парите,  вашият  късмет,  животът  ви  бързо  ще  се  обърнат  негативно.  
Внимателен!  Не  хаби!  Възползвайте  се  от  възможността  да  помогнете  на  хората.  Не  
трябва  да  пазите  нито  стотинка  от  другите,  защото  ще  платите  скъпо.  Бог  ще  ви  
накаже  всеки  момент,  не  се  възползвайте  от  другите  или  не  се  възползвайте  от  
данъците,  за  да  обогатите  себе  си  или  да  облагодетелствате  семейството  или  
приятелите  си.  Рано  или  късно  ще  платите  скъпо  за  това.  Сигурен.  Никой  не  избяга.

Запомнете  добре:  не  се  противопоставяйте  на  Божия  закон,  това  не  е  детска  игра...  
Бог  е  могъщ,  всеки  момент  може  да  има  земетресение,  тайфун,  наводнение...  всяко  
нещастие  и  ние  оставаме  без  нищо.  В  рамките  на  30  години  световното  население  
ще  бъде  със  70%  по-малко,  защото  ще  има  много  земетресения  и  природни  бедствия.

Не  се  грижим  за  природата  и  околната  среда,  има  все  по-голяма  и  по-голяма  дупка  в  
озоновия  слой,  всеки  ден  замърсяваме  земята  повече  и  какво  се  случва?  Ние  
плащаме  последствията,  времето  полудява,  това  са  последствията.
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Всеки  харесва  страната  си  на  произход,  никой  не  иска  да  бяга  и  още  по-малко  с  лодка,  
прекосяваща  морето  с  много  опасности,  никой.  Ако  богатите  страни  помагаха  на  бедните,  
бяха  солидарни  с  тях,  никой  нямаше  да  напусне  страната  си  в  търсене  на  по-добър  живот.  
Ако  наистина  всички  се  чувствахме  едно,  богатите  страни  щяха  да  помагат  на  бедните  и  
всеки  щеше  да  живее  в  своята  страна  щастлив  и  в  мир.  Това,  което  се  случва  е,  че  богатите  
страни  са  егоисти  и  се  грижат  само  за  своите  хора.  Ако  нямаше  разлика  между  мен,  теб  и  
него,  ако  всички  се  чувствахме  едно,  този  свят  щеше  да  е  много  щастлив,  щеше  да  е  рай  
за  всички.

Да  накарам  учението  да  бъде  разбрано  и  да  уча  да  бъдем  добри  хора  е  това,  което  се  
опитвам  да  достигна  до  всички  краища  на  света.  Всички  сме  Не.  Трябва  да  разбереш  това.  
Всички  трябва  да  си  помагаме,  защото  сме  едно  голямо  семейство.  Няма  аз,  ти,  той,  Не.  
Всички  трябва  да  си  помагаме.  За  да  живеят  всички  добре,  богатите  страни  трябва  да  
помагат  на  бедните.

Помнете,  че  всички  сме  едно.

но  всичко  е  едно  и  също.  Различен  начин  на  преподаване,  но  целта  е  същата:  да  станеш  
безсмъртен.

Не  трябва  да  мачкате  друг,  да  мамите  другия  или  да  се  възползвате  от  хората,  защото  
другият  сте  вие.

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Когато  убием  животно  и  го  изядем,  не  знаем  какъв  вирус  може  да  има  и  какво  
може  да  ни  зарази.  Подобно  на  маймуните,  като  ядат  маймунско  месо,  много  хора  
са  били  заразени  с  вируса  на  СПИН,  милиони  хора  по  света  са  умрели  от  този  
вирус.  Чрез  убиването  и  яденето  на  крави  много  хора  също  са  били  заразени  с  
вируса  на  луда  крава  и  са  умрели.  Случвало  се  е  и  чрез  ядене  на  птиче  месо,  
много  хора  са  били  заразени  с  вируса  на  птичия  грип.  Ако  ядете  животни,  можете  
да  се  заразите  с  техните  вируси.

Първата  заповед  от  Закона  на  Буда:  Трябва  да  почиташ  баща  си  и  майка  си.  
Трябва  да  се  отнасяте  към  баща  си  и  майка  си  добре,  със  сърце.

Втората  заповед  от  закона  на  Буда:  Не  кради.  Кражбата  на  пари,  които  не  са  ваши,  
или  правенето  на  нещо,  за  да  получите  пари,  които  не  са  ваши,  е  кражба.  Като  
политиците,  които  управляват  и  крадат  народните  пари  чрез  комисионни.  
Съвестта  им  знае,  че  крадат.  С  комисионни  всяка  работа  се  оскъпява  и  плащат  не  
политиците,  а  гражданите,  които  плащат  с  парите  от  данъците.  След  няколко  
години  ще  се  насладите  на  парите,  които  сте  откраднали.  Когато  умрете,  
страданията  на  ада  ви  очакват  милиарди  години.  Не  си  струва  да  крадете  или  да  
приемате  подкупи  или  рушвети.  Рано  или  късно  ще  си  платиш  скъпо.

Защото  баща  ви  и  майка  ви  са  ви  дали  живот,  те  са  ви  хранили,  те  са  се  грижили  
за  вас,  те  са  ви  обличали,  те  са  ви  дали  образование  с  цялото  си  сърце.  Това  е  
първата  заповед:  почитай  баща  си  и  майка  си.

Името  ви  ще  бъде  опетнено  и  ще  изглеждате  зле  пред  семейството  и  обществото.  
Ако  ме  слушат  тези,  които  крадат,  бързо  връщайте  откраднатите  пари  и  правете  
добри  дела,  за  да  изчистите  престъплението.

Когато  пораснете,  не  трябва  да  правите  аборт,  дори  ако  законът  ви  позволява  да  
го  направите.  Ако  баща  ти  и  майка  ти  бяха  абортирали,  ти  нямаше  да  се  родиш.

Здравейте  10-те  заповеди  от  закона  на  Буда.  Те  са  подобни  на  10-те  заповеди  от  
Божия  закон.  Много  подобно.

Баща  ти  и  майка  ти  са  ти  дали  живот,  те  са  ти  дали  всичко.  Ако  абортирате,  ще  
имате  негативни  последици  за  бъдещето  си.  Дръжте  под  око!  Съветвам  те  да  
уважаваш  живота.  Не  убивайте  никое  живо  същество,  дори  буболечка,  нито  
червей,  още  по-малко  бебе  преди  да  се  роди,  кръв  от  кръвта  ви,  трябва  да  
разберете  това.  Нито  трябва  да  убивате  природата;  изсичане  на  дървета,  
замърсяване  на  въздуха,  водата...  всичко  това  убива  природата.  Трябва  да  
помогнете  на  хората,  да  ги  накарате  да  разберат  с  вашите  действия  и  думи,  че  не  
трябва  да  убивате  животно.

За  будизма  10-те  заповеди  са:

6.-  ДЕСЕТТЕ  ЗАПОВЕДИ  ОТ  ЗАКОНА  НА  БОГ  БУДА
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Осмата  заповед  от  закона  на  Буда:  Оставете  желанията.  Петте  желания,  които  
обобщават  останалите  са:  желания  за  слава,  секс,  пари,  храна  и  сън.  Желанието  
за  слава:  Много  хора  жертват  всичко  за  слава.  С  това  бъдете  много  внимателни.

Петата  заповед  от  закона  на  Буда:  Не  предизвиквайте  битки.

Желанието  за  секс:  за  любов  или  за  каквото  и  да  е,  в  този  свят  има  много  смъртни  
случаи  по  тази  причина.  Намирането  на  каквото  и  да  е  извинение  за  секс  е  
престъпление.  Не  работи.  При  никакви  обстоятелства  не  можете  да  правите  секс  
извън  брака.  Никакво  извинение  не  работи.  Трябва  да  разбереш  това.  Желанието  
за  пари:  За  пари  корумпираните  политици  взимат  комисионни,  за  да  забогатеят,  
да  мамят  хората,  да  крадат  от  хора,  да  убиват  хора,  да  продават  наркотици,  да  
нараняват  хората,  което  има  своите  последствия,  рано  или  късно,  те  ще  платят.

Подстрекаването  към  битки  между  хора  или  критикуването  на  някого,  за  да  
изчистите  съвестта  си  и  да  накарате  другия  да  изглежда  лош,  е  престъпление,  което  
се  наказва  милиони  години.

Третата  заповед  от  закона  на  Буда:  секс.  Това  е  най-голямото  престъпление  на  
този  свят.  Има  два  вида  секс  с  мисъл  и  с  действия.  Колко  хора  са  умрели  за  секс?  
Жени,  които  продават  телата  си  за  пари,  за  да  задоволят  капризите  на  мъжете.  
Сексът  в  двойката,  в  брака  е  правилен.  Извън  брака  това  е  грешен  пол,  това  е  
престъпление  и  ще  платиш  скъпо.  Сексът  извън  брака  не  е  разрешен  при  никакви  
обстоятелства,  под  никакво  извинение,  дори  и  по  любов.  Ако  жената  прави  порно  
филми  или  показва  интимното  си  тяло,  за  да  провокира  мъжете  и  да  ги  подтикне  
към  секс,  те  ще  плащат  милиарди  години  по  дяволите.  Правете  положителни  
неща  за  хората.

Шестата  заповед  от  закона  на  Буда:  Словото.  Не  казвайте  лоши  думи  на  другите.  
Уважавайте  другия.  С  думи  можете  да  убивате  хора  и  можете  да  разболявате  и  
разстройвате  хората.  Внимавайте  с  думите  си  и  не  наранявайте  никого  с  тях.

Четвъртата  заповед  от  закона  на  Буда:  Не  лъжи.  Когато  лъжете,  не  можете  да  
излъжете  себе  си.  Можете  да  заблудите  хората,  но  не  можете  да  излъжете  себе  
си.  Знаеш  кога  лъжеш.  Не  се  опитвайте  да  манипулирате  хората  с  лъжите  си.  
Лъжата,  когато  умреш,  се  наказва  с  изпъване  на  езика  и  нарязването  му  на  
парчета.  Внимателен.  Не  си  струва  да  страдате  милиони  години,  за  да  говорите  
лъжи,  които  не  водят  доникъде.  Ако  лъжеш  хората,  никой  няма  да  ти  се  довери.  
Животът  ви  ще  бъде  бъркотия.

Седмата  заповед  от  Закона  на  Буда:  Не  подтиквайте  хората  към  сексуални  
отношения.  Не  провокирайте  никого  към  сексуални  действия.  Това  трябва  да  се  
знае.  Много  важно.  Не  трябва  да  препоръчвате  порно  филми,  нощни  клубове...  
за  да  ходят  хората  да  правят  секс  или  да  изневеряват.  Това  е  углавно  престъпление.  
око!

Лъжливият  човек  не  е  човек,  той  е  по-лош  от  животните.  Никога  не  лъжи,  дори  
ако  истината  не  е  в  твоя  полза,  винаги  казвай  истината.  Тъй  като  хората,  които  
отиват  на  съд,  лъжат,  за  да  спечелят  съдебни  процеси,  това  същество  отива  по  
дяволите.  Можете  да  заблудите  съдия,  но  не  и  съвестта  си.  Когато  умреш,  всичко  
се  записва  и  знае.  В  отвъдното  всичко  се  знае.
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Човек,  който  знае,  че  това,  което  прави,  е  грешно,  и  продължава  да  върши  това  
престъпление.  То  знае,  че  боли  и  продължава  и  продължава.  Винаги  ще  свършиш  
в  затвора.  Той  знае  какво  е  добро  и  какво  е  зло,  но  продължава  да  върши  зло.  Не  
се  вслушва  в  ничии  съвети.  Този  човек  има  много  негативи  в  главата  си.

Деветата  заповед  и  законът  на  Буда:  Не  отмъщавайте.  Не  трябва  да  отмъщавате  
на  другите,  дори  ако  хората  ви  наранят,  смачкат,  не  трябва  да  отмъщавате.  Ако  
не  оставите  тази  мисъл  за  омраза  и  отмъщение,  първият,  който  ще  пострада,  сте  
вие.  Ако  носите  това  бреме  всеки  ден,  това  ще  се  отрази  негативно  на  живота  ви.

Това  са  10-те  заповеди  от  закона  на  Буда.  Ако  можете  да  изпълните  тези  заповеди,  
когато  умрете,  ще  се  родите  в  рая,  за  да  се  наслаждавате  поне  9  000  000  000  
години.  Ако  не  ги  изпълните,  няма  да  можете  да  влезете  в  рая  и  ви  очакват  
страданията  на  ада.  Ето  защо  помислете  за  това.  няколко  години  ще  живеем.

Дори  и  да  сте  абсолютно  прав  в  света,  забравете  тази  мисъл.

Да  се  насладите  на  няколко  години  не  си  струва  камъка.  По-добре  да  печелите  по-малко  
и  да  живеете  по-добре.  Сметките  не  излизат.  Печелете  пари  законно.

Опитайте  се  да  правите  нещата  добре.

За  това  единственото  решение  е  да  простите,  защото  рано  или  късно  другият  ще  
получи  заслуженото  наказание.  Законът  на  боговете  ще  се  погрижи  той  да  бъде  
наказан.  Не  е  нужно  да  се  притеснявате.  Отмъщението  е  лошо  за  вас.  Трябва  да  
разберете  това  и  трябва  да  се  защитите  и  да  не  носите  това  чувство  на  отмъщение  
в  себе  си,  защото  то  само  ще  ви  нарани.  Забрави.  Не  слагайте  повече  боклук  в  
себе  си,  дори  и  да  сте  абсолютно  прав  в  света.  Спокойно,  всеки  ще  си  получи  
наказанието.

Желанието  за  храна:  Трябва  да  ядем,  но  не  трябва  да  злоупотребяваме  с  храната,  
особено  с  месото.  Всички  видове  носят  своите  вируси..  те  са  причинили  много  
смъртни  случаи.  Не  си  заслужава.  Птиче  месо,  говеждо,  маймунско  месо...  Целият  
проблем  е,  че  убиваме  бедните,  за  да  ги  насърчим  да  ядат.  Вегетарианец  съм  от  
40  години  и  никога  не  съм  имал  здравословни  проблеми.  Зъбите,  които  имаме,  
са  като  при  кравите  и  конете,  вегетарианци  сме,  не  сме  подготвени  за  месо  като  
тигрите  или  лъвовете.  Нашите  черва  са  много  дълги  и  ни  трябват  две  седмици,  
за  да  изхвърлим  месото  и  затова  то  гние  в  нас,  за  разлика  от  котките,  които  
бързо  изваждат  месото,  което  ядат.  Желанието  за  сън:  Много  хора  обичат  да  
спят.  Но  многото  спане  може  да  причини  здравословни  проблеми.

Много  благодаря.

Десетата  заповед  от  Закона  на  Буда:  Правете  добро,  а  не  зло.

Тялото  трябва  да  се  движи,  ако  не  се  движим,  тялото  се  разпада.  Ето  защо  трябва  
да  спите  достатъчно,  нито  много,  нито  твърде  малко.  Достатъчно.  Когато  умреш,  
ще  можеш  да  спиш  милиони  години  и  никой  няма  да  те  безпокои,  така  че  не  се  
тревожи.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Десетте  заповеди  са  единственото  нещо,  което  се  изисква  от  вас,  за  да  
влезете  в  царството  на  боговете.  Ако  изпълниш  всичко,  което  боговете  
изискват,  преди  да  умреш,  тогава  ще  бъдеш  чиста  душа  като  Исус.  Ако  можеш  
да  го  изпълниш,  ще  бъдеш  като  Исус  Христос.

КАКВО  ОЗНАЧАВА?  Обичайте  Бог  над  всичко  на  тази  земя.  защото?  защото  
всичко,  което  виждате  и  докосвате  не  е  реално,  то  е  чиста  фантазия.  Всичко,  
което  притежавате,  имущество,  пари,  титли,  всичко,  което  имате,  по  всяко  
време,  когато  умрете,  всички  неща  изчезват  и  вече  нямате  нищо.  Когато  
умреш,  не  вземаш  нищо  със  себе  си.  Всичко,  което  имате,  изчезва.  Оставаш  
без  нищо,  няма  нищо  твое.  Това,  което  имате  на  тази  земя,  е  за  употреба  на  
тази  земя,  когато  умрете,  няма  да  вземете  нищо  със  себе  си.  същото  като  
когато

10-те  заповеди  на  Божия  закон.  Защо  Бог  ни  предупреждава  за  тези  заповеди?  
Тези  заповеди  са  задължителни  за  всички.  Всеки  човек,  всички  Божии  деца  
трябва  да  спазват  тези  10  заповеди  от  Божия  закон.  Когато  всеки  човек  
изпълни  тези  10  заповеди,  той  е  истинско  Божие  дете  и  когато  умре,  ще  
живее  в  Божието  царство.  Можете  да  влезете  в  царството  на  боговете.  Трябва  
да  изпълните  100%  от  тези  заповеди.  Това  е  като  паспорт  за  влизане  и  
веднъж  влезеш  ли  в  царството  на  боговете,  това  е  завинаги.  На  тази  земя  
само  20%  от  нещата  вървят  добре  за  нас,  80%  не  вървят  добре  или  се  
объркват.  На  тази  земя  живеем  с  мъка,  проблеми,  страхове,  със  смърт...  и  
всякакви  негативни  неща.  В  Божието  царство  животът  е  безкраен,  помнете  
добре,  когато  влезете,  имате  вечен  живот.  Когато  една  чиста  и  чиста  душа  
пристигне  в  царството  на  боговете,  изпълнила  10-те  заповеди,  докато  не  
изпълните  тези  10  изисквания,  не  можете  да  влезете.  Бог  ни  казва  ясно,  щом  
влезете,  имате  категорията  Светец.  Светецът  никога  не  умира,  животът  му  е  
безкраен  и  не  само  това,  всичко,  за  което  мислите  в  този  момент,  е  пред  вас.  
Това  означава,  че  ако  искате  да  живеете  в  дворец,  направен  от  злато,  
диаманти  и  скъпоценни  камъни,  ако  искате  да  ядете  всякаква  храна,  която  
можете  да  си  представите,  всичко,  за  което  мислите,  излиза  наяве.  Можеш  
да  живееш  с  хората,  които  обичаш  най-много,  с  децата  си,  с  приятелите  си,  с  
когото  пожелаеш  завинаги.  Не  е  като  тук  на  тази  земя,  че  всеки  си  търси  
интересите.  Например  в  Испания  65%  от  двойките,  които  се  развеждат,  никой  
няма  чисто  сърце,  затова  имат  проблеми.  Когато  се  ожените,  вие  се  заклевате  
пред  Бог,  че  ще  обичате  този  човек  до  края  на  живота  си,  за  добро  или  за  
лошо,  и  тогава  тази  мисъл  се  променя.  Това  не  е  като  Божието  царство,  там  
всичко  е  положително  и  можете  да  пътувате  между  звездите  до  всяко  място  
във  Вселената.  Нашата  слънчева  система  не  е  единствената,  има  милиони  и  
милиони  слънчеви  системи.  Можете  да  пътувате  и  да  живеете  където  искате  
и  с  когото  искате.  Имате  категория  Светец.

Сега  ще  говоря  за  тези  10  заповеди:  ПЪРВО:  ВИЕ  
ТРЯБВА  ДА  ОБИЧАТЕ  БОГ  НАД  ВСИЧКИ  НЕЩА.

7.  10-ТЕ  ЗАПОВЕДИ  ОТ  БОЖИЯ  ЗАКОН.
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Кое  е  по-важно?  отидете  на  парти  или  отидете  на  църква,  за  да  чуете  Божието  слово.  Ако  
не  вярвате  в  Бог,  никога  няма  да  чуете  Божието  слово.  Ако  вместо  на  купон  отидете  на  
църква,  за  да  слушате  Божието  слово,  да  научите  и  след  това  да  мислите  и  действате,  както  
Бог  заповядва,  вие  ще  бъдете  светец  и  ще  живеете  в  Божието  царство.  Ето  защо  в  
свободното  си  време  трябва  да  слушате  Божието  слово,  трябва  поне  веднъж  седмично  да  
ходите  на  църква,  за  да  слушате  Божието  слово.  Това  ще

Това  означава,  че  не  можете  да  приемате  или  назовавате  Бог  толкова  леко.  Кълна  се  в  
Бога!" .  Това  е  забранено.Хората  казват  много:  "

ние  се  раждаме,  ние  не  носим  нищо  на  този  свят.  Когато  умреш,  трябва  да  оставиш  всичко,  
можеш  да  вземеш  само  добрите  и  лошите  си  дела,  това  е  единственото  нещо,  което  носим.  
Ако  спазваме  10-те  заповеди,  когато  умреш,  Бог  ще  дойде  да  те  търси,  ако  не  спазваш  10-
те  заповеди,  дяволът  ще  дойде  да  те  отведе  в  ада.  Изпитанията  в  ада,  нищо  не  можеш  да  
скриеш,  все  едно  съвестта  ти  е  свързана  с  екран.  Всичките  ви  мисли,  всичките  ви  лоши  
дела  се  виждат.  Не  е  като  изпитанията  на  този  свят  да  лъжеш  пред  съдията.  В  съда  на  ада  
всичко  ще  изглежда  като  на  филм,  не  е  нужно  да  казвате  нищо.  В  ада  виждаш  всичко.  
Нашата  съвест  е  като  черната  кутия  на  самолет,  която  регистрира  всичките  ви  добри  и  
лоши  постъпки.  Никога  няма  да  излъжеш  себе  си,  всичко  се  записва,  защото  твоята  
господарка  е  чиста,  твоята  мисъл  е  отрицателна,  затова  душата  записва  всичко.  Никой  
няма  да  избяга  и  наказанието  ще  дойде  същото.  Веднъж  влезеш  ли  в  ада,  излизаш  чак  
след  1  000  000  години.  И  всеки  ден  ще  бъдете  измъчвани,  докато  не  изпълните  наказанието  
за  своите  негативни  действия.  Не  е  като  затвор  тук  на  земята  с  всички  удобства.

Вие  правите  голяма  грешка,  не  можете  да  заблудите  Бог.  Бог  е  могъщ,  уникален,  той  знае  
всичко,  той  е  нашият  Баща.  Не  можем  да  използваме  името  му  толкова  лекомислено,  
трябва  да  уважаваме  името  на  Бог.  Не  давайте  фалшиви  обещания  в  името  на  Бог.  Не  
можете  да  убивате  в  името  на  Бог;  много  хора  използват  името  на  Бог,  за  да  убиват.  Според  
различните  култури,  различните  страни,  името  на  Бог  може  да  се  произнася  по  различни  
начини  с  различни  имена:  Аллах,  Буда,  Отче  наш...  всеки  както  иска,  но  има  само  един  Бог.  
Няма  значение  какво  име  ще  му  дадем.  Десетте  заповеди  на  Божия  закон  са  за  всички  
Божии  деца,  независимо  от  раса  или  цвят,  бяло,  черно,  жълто,  червено...  без  значение  от  
цвета.  Ние  всички  сме  Божии  деца;  жени,  деца,  красиви,  грозни,  високи,  ниски,  властни,  
милионери...  всички  сме  равни  и  всички  ще  бъдат  наказани  по  един  и  същи  начин.

Запомнете  добре:  не  влизайте  в  ада.  Не  се  противопоставяй  на  заповедите  на  Божия  закон  
и  ще  получиш  своята  награда.  Ще  обичаш  Бог  над  всичко,  защото  Бог  е  вечен.  Не  мислете,  
че  ще  живеете  много  години,  защото  всеки  ден  може  да  бъде  последният  ви  ден,  всяка  
нощ  може  да  бъде  последната  ви  нощ.  Никой  не  знае.  Всеки  момент  можеш  да  умреш.  
Гробището  е  пълно  с  хора  от  всички  възрасти.  Ние  сме  пътници  по  тази  земя.  Ако  
преминете  тези  10  теста,  можете  да  отидете  в  рая  завинаги,  а  ако  водите  негативен  живот,  
можете  да  отидете  в  ада  завинаги.  Ако  си  негативен  и  лош,  само  демоните  ще  те  искат  и  
адът  те  очаква.

ТРЕТО:  ЩЕ  ОСВЕТИШ  ПРАЗНИЦИТЕ.

ВТОРО:  НЕ  ИЗПОЛЗВАЙТЕ  ИМЕТО  БОГ  напразно.
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ПЕТО:  НЯМА  ДА  УБИВАШ.

С  ножове  и  ножици  започват  да  режат  бебето  парче  по  парче,  за  да  не  се  роди.  Те  
вземат  бебето  парче  по  парче  от  вътрешността  на  майката  и  след  това  изхвърлят  
парчетата  в  боклука.  Те  убиват  Божие  дете.

Това  е  много  ясно.  Няма  да  убиеш.  Не  да  убивате  собствените  си  деца,  както  много  
хора  правят  с  абортите.  Да  убиеш  детето  си  е  като  да  убиеш  себе  си,  защото  детето  ти  
е  част  от  теб,  част  от  твоето  тяло.  Не  можете  да  убиете  собственото  си  дете,  дори  
животните  се  грижат  и  защитават  децата  си.  Когато  се  доближите  до  майка  с  малки,  тя  
ви  показва  зъбите  си  и  ако  се  приближите  твърде  много,  те  могат  да  ви  убият,  за  да  
защитят  децата  си.  Трябва  да  разбереш  това.  Не  можете  да  убивате  при  никакви  
обстоятелства.  Има  много  държави,  които  се  избиват  помежду  си,  между  расите,  има  
много  примери.  Не  може  да  се  води  война  в  името  на  Бога,  има  много  войни  и  
убийства  в  името  на  Бога.  Бог  казва:  не  убивай.  При  никакви  обстоятелства  не  трябва  
и  не  можете  да  убивате.  Забранено  е  да  се  убива.  Трябва  да  го  запомните.  
Управляващите,  подобно  на  диктатора  на  Сирия,  искат  да  запазят  семейството  си  на  
власт  и  всеки,  който  вдигне  ръка,  го  убива.  Това  е  много  негативно  за  семейството  му  
и  за  страната  му.  Когато  убиеш,  много  скоро  ще  получиш  Божието  наказание.  Никой  
не  избяга.  Съвестта  ви  също

Тези  демони  отиват  направо  в  ада  за  1  000  000  години.

ще  има  голяма  полза.  Не  бъдете  толкова  егоистични,  защото  егоистичните  хора  
завършват  в  ада.

Ако  родителите  ви  се  грижат  за  вас  и  ви  дават  всичко,  вие  трябва  да  правите  същото  с  
децата  си.  Вие  трябва  да  направите  същото.  Трябва  да  слушате  и  да  се  грижите  за  
родителите  си,  когато  остареят,  а  не  да  ги  изпращате  в  резиденцията  и  да  забравяте,  
че  съществуват.  Отначало  децата  ходят  при  родителите  си  всяка  седмица,  после  всеки  
месец,  после  веднъж  годишно  и  накрая  забравят,  че  родителите  им  са  в  резиденцията.  
Бог  ти  казва,  че  ще  почиташ  и  обичаш  родителите  си,  както  те  са  правили  с  теб,  те  са  
се  грижили  за  теб,  хранели  са  те,  дали  са  ти  образование,  къща,  в  която  да  живееш...  
всичко  за  нищо.  Сега  трябва  да  им  върнете  всичко  по  същия  начин,  по  който  те  са  ви  
дали  всичко.  Преди  родителите  ви  са  се  грижили  за  вас  с  цялото  си  сърце  и  един  ден,  
когато  имат  нужда  от  вашето  внимание,  вие  трябва  да  се  грижите  и  да  се  грижите  за  
тях.  Трябва  да  върнете  тази  услуга.

ЧЕТВЪРТО:  ЩЕ  ПОЧИТАШ  БАЩА  СИ  И  МАЙКА  СИ.

Днес  за  теб  утре  за  мен.  Сърце  със  сърце.  Дължиш  живота  си  на  родителите  си.  Затова  
Бог  казва,  че  ще  почиташ  баща  си  и  майка  си  така,  както  са  те  почитали,  когато  си  бил  
малък.  Ако  човек  не  е  добър  с  родителите  си,  той  е  като  животно.

Трябва  да  си  добър  син.  защо  Бог  казва  това?  Защото  вашите  родители  са  ви  дали  
живот,  това  тяло  не  е  паднало  от  небето,  те  се  грижат  за  вас,  те  ви  хранят,  те  ви  дават  
подслон,  те  ви  дават  образование,  те  ви  дават  любов.  Дават  ти  всичко,  когато  нямаш  
нищо  и  не  можеш  да  се  грижиш  за  себе  си.  Дължиш  много  услуги  на  родителите  си.  
Всяка  година  в  света  се  извършват  повече  от  10  000  000  аборта.  Тези  хора  са  негативни,  
бандити,  демони...  След  като  родителите  им  са  им  дали  живот,  грижи  и  любов,  те  не  
следват  примера  на  родителите  си  и  убиват  собствените  си  деца.  Тези  хора  разчитат  
на  закона,  защото  законът  казва,  че  ако  се  роди  бебе,  не  можете  да  го  убиете,  но  ако  
още  не  се  е  родило,  може  да  бъде  убито.  Така  че  тези  негативни  хора  отиват  в  
болницата,  за  да  убият  децата  си  с  помощта  на  други  демони,  които  са  сестрите  и  
лекарите,  които  извършват  аборта.
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Това  е  акт  на  чист  егоизъм.  Хората,  които  крадат,  отнемат  това,  което  другите  
притежават,  за  своя  собствена  изгода.  В  много  страни  децата  се  крадат,  за  да  бъдат  
продадени.  В  много.  Войните  се  правят,  за  да  ограбват

Какво  представляват  нечистите  действия?  Нечистите  действия  са  тези,  които  се  
извършват  от  егоизъм:  аз,  аз,  аз.  Изградете  щастие  с  болката  и  страданието  на  другите.  
Като  президента  на  Сирия,  който,  за  да  запази  властта,  уби  100  000  граждани  на  
собствената  си  страна.  Убивайте  невинни,  жени,  деца,  бебета  "на  чувал",  без  да  се  
интересувате  от  живота  на  другите  или  тяхното  страдание.  Всеки  акт  на  егоизъм  е  
нечист  акт.  Нечистото  действие  е,  че  всички  онези  действия,  които  извършвате  спрямо  
другите  са  негативни.  Каквото  и  да  правите,  каквото  и  действие,  независимо  дали  
наранява  хората,  било  то  много  или  малко,  е  нечисто.  Убийството  и  сексът  са  нечисти  
действия.  Сексът  е  нечист  акт  номер  1,  защото  плащаме  скъпо  за  секса  в  този  свят.  
Всички  видове  болести  се  предават  по  полов  път.  Най-важното  е  СПИН.  Всеки  ден  има  
повече  смъртни  случаи  от  СПИН,  милиони  до  днес.  Ако  всеки  правеше  секс  само  с  
мъжа  си  или  с  жена  си,  днес  нямаше  да  има  живот  на  света.

Толкова  много  хора  нямаше  да  умрат.  Защо  СПИН  се  разпространява  толкова  бързо?  
преди  всичко  това  беше  за  всички  тези  нечисти  действия,  извършвани  със  секс.  
Всички  флиртуват  и  без  да  знаят  имената  си,  вече  правят  секс  без  излишни  приказки.  
Отгоре  без  защита  като  животни.  Тези  действия  се  заплащат  скъпо.  Вижте  колко  хора  
са  заразени  със  СПИН.  Затова  Бог  казва:  не  върши  нечисти  дела.

ще  накаже.  Не  убивайте  хора  или  животни.  Живей  и  остави  да  живееш.  Много  хора  
убиват  заради  спорта.  Убиването  на  животно  без  защита  спорт  ли  е?  Преди,  когато  
англичаните  завладяха  Африка,  те  също  практикуваха  спорта  на  лов  с  черните.

Ако  ги  извършиш,  ще  платиш  скъпо.  Бог  ви  предупреждава  преди.  Ако  убиете  детето  
си  чрез  аборт,  ще  имате  психологически  и  физически  последствия.  Политиците,  които  
одобряват  закони,  които  противоречат  на  Бог  и  уважението  към  живота,  ще  платят  
скъпо.  Всички  тези  хора  са  демони.  Това,  което  правят,  противоречи  на  Бога.  Правят  
каквото  си  искат,  без  да  спазват  Божия  закон.  Един  ден  те  ще  трябва  да  разчистят  
сметки  с  Бог.  Всички  отиват  в  ада,  никой  не  успява  да  избяга.  В  този  живот  ще  имате  
власт,  но  няма  да  имате  тази  сила,  когато  умрете.  Ще  търпите  мъчения  в  ада  отново  и  
отново,  докато  не  излежите  присъдата  си.

Те  казаха:  бягай,  ще  ти  дадем  10  минути  преднина  и  тогава  група  бандити  започват  да  
ги  търсят  и  убиват.  Това  спорт  ли  се  нарича?  Всички  ние  сме  Божии  деца,  независимо  
от  цвета.  Бог  не  казва  това,  не.  Няма  да  убиеш.  Нито  хора,  нито  животни.  Да  убиеш  е  
да  убиеш.  Трябва  да  уважаваме  всички  живи  същества.  Ако  не  те  нараняват  и  не  те  
притесняват,  защо  убиваш?  Искаш  ли  някой  да  те  убие?  Помисли  за  това.  Ако  не  искаш  
да  те  убият,  не  убивай  друг.  Няма  да  убивате  живи  същества,  нито  хора,  нито  животни,  
нито  дървета.  Сега  има  много  хора,  които  искат  да  живеят  добре  и  да  секат  дървета  в  
планината.  Дърветата  се  грижат  за  нас  и  ни  предоставят  много  предимства.  Сеченето  
на  дървета  е  същото  като  убиването  на  кокошки,  за  да  вземете  яйцата  им.  След  като  
убиете  пилето,  повече  яйца  не  излизат.  Трябва  да  разбереш  това.  Затова  Бог  казва:  не  
убивай.

СЕДМО:  НЕ  КРАДЕТЕ.

ШЕСТИ:  НЕ  ИЗВЪРШВАЙТЕ  НЕЧИСТИ  ДЕЙСТВИЯ.
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ДЕСЕТА  ЗАПОВЕД  ОТ  БОЖИЯ  ЗАКОН:  НЕ  ПОКРИВАЙТЕ  СОБСТВЕНОСТТА  НА  ДРУГИТЕ.

Запомнете  добре,  можете  да  заблудите  хората,  всеки,  съдията,  но  не  и  себе  си  или  
съвестта  си.

Това  е  последната  заповед  от  Божия  закон.  Не  се  опитвайте  да  крадете  или  притежавате  
това,  което  другите  имат.  Думата  добре  е  много  широка;  се  отнася  за  всички  видове  
свойства,  не  само  за  материали

ДЕВЕТО:  НЯМА  ДА  СЕ  СЪГЛАСЯВАТЕ  С  НЕЧИСТИ  МИСЛИ  ИЛИ  ЖЕЛАНИЯ.

другите  страни  и  запазете  това,  което  другите  имат.  Ако  не,  защо  има  войни?  една  
държава  нахлува  в  своя  съсед,  за  да  открадне  всичко,  което  има.  Всички  кражби  са  
негативни  и  егоистични  действия.  В  никакъв  случай  не  крадете  нищо  от  никого.  Не  
можеш  да  задържиш  това,  което  не  е  твое,  нито  да  отнемеш  от  другите  това,  което  е  
тяхно.  Затова  Бог  казва:  Не  кради.  Кражбата  никога  не  може  да  бъде  оправдана.

Тази  заповед  е  много  по-добра  от  останалите.  Защото  първо,  преди  да  извършите  
каквото  и  да  е  действие,  то  е  в  мислите  ви.  Ако  мисълта  ви  е  нечиста,  ако  е  отрицателна,  
тогава  тя  се  превръща  в  действие.  Мисълта  е  първата  стъпка  преди  извършване  на  
нечисто  действие.  Преди  каквото  и  да  е  действие,  трябва  да  спрете  да  мислите.  Ако  не  
мислиш  нищо  лошо,  няма  да  направиш  нищо  лошо.  Ако  мислите  егоистично,  вашите  
действия  са  егоистични.  Терористите,  преди  да  убият  хора,  вече  пресмятат  как  и  къде  
могат  да  извършат  убийството,  изучават  го  и  го  програмират  в  съзнанието  си.  Затова  
Бог  казва:  няма  да  се  съгласите  с  нечисти  мисли  или  дела.  Всички  действия,  преди  да  
ги  извършите,  преминават  през  мисъл.  Ако  през  главата  ви  мине  нечиста  мисъл,  
отрицателно  желание,  трябва  да  я  отрежете  веднага,  преди  тази  мисъл  да  се  превърне  
в  действие.  Преди  да  направите  каквото  и  да  било,  помислете  дали  бихте  искали  да  
направят  това  с  вас.  Мислете,  че  всички  сме  едно,  ние  сме  едно  голямо  семейство,  
всички  сме  Божии  деца.  За  да  разберете,  ние  сме  като  дърво,  всеки  човек  е  лист,  всеки  
клон  е  държава,  стволът  е  нашият  произход,  той  е  нашият  Баща.

ОСМО:  НЯМА  ДА  ДАВАТЕ  ЛЪЖИВИ  СВИДЕТЕЛСТВА  ИЛИ  ЛЪЖЕТЕ.

Ние  всички  съставляваме  дървото.  Ние  сме  едно  цяло.  На  земята  сме  едно  голямо  
семейство.  Всички  нечисти  желания  и  мисли  стават  действия.  След  това  идват  
последствията  от  тези  негативни  и  нечисти  действия.  Ако  мисълта  е  вярна,  тази  земя  
би  била  рай.

Особено  лъжите.  Колко  хора  не  са  изричали  лъжи?  Голям  или  малък,  няма  значение.  
Хората  си  мислят,  че  малката  лъжа  е  нищо.  Но  не  е  така.  Първо  започвате  с  малка  
лъжа  и  накрая  казвате  много  и  по-големи  лъжи.  То  е  като  снежна  топка,  която  започва  
да  се  търкаля  от  върха  на  малката  планина  и  продължава  да  става  все  по-голяма  и  по-
голяма.  Негативът  натрупва  негатив  и  всеки  ден  е  все  по-негативен.  Няма  да  давате  
фалшиви  показания  или  да  лъжете.  Колко  свидетелства  лъжат  в  един  процес!  
Адвокатът  знае,  че  клиентът  му  е  виновен,  но  за  да  спечели  процеса,  изрича  колкото  
може  повече  лъжи.  Но  тъй  като  клиентът  плаща,  адвокатът  казва  каквото  и  да  лъже,  
за  да  направи  пари.  Не  трябва  да  правите  това.  Това,  което  таксувате,  е  малко,  това  е  
мизерия  в  сравнение  с  това,  което  ще  плащате  в  ада  милиони  години.  Не  си  заслужава.  
Всичко,  което  трябва  да  кажете  истината.
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интелектуалци,  мислене,  пари...  За  да  не  пожелаем,  преди  да  действаме,  нека  
спрем  да  мислим.  Преди  да  действаме,  винаги  мислим;  как  да  крадем  и  как  
да  се  възползваме  от  това,  което  другият  има,  било  то  законно  или  незаконно.  
Възползването  от  чужда  собственост  има  два  начина,  законен  и  незаконен:

Освен  това  той  ще  плати  скъпо,  защото  ще  има  процес  и  ако  загуби  процеса,  
ще  трябва  да  плати  100  000  евро  плюс  лихвите  и  разноските.  Ето  защо  Бог  ни  
казва  да  не  се  възползваме  и  да  не  пожелаваме  чуждите  блага,  защото  в  
крайна  сметка  плащаме  скъпо  за  това.  По-добре  правете  пари  законно  с  
вашия  интелект.  Политиците;  Крадат  законно  и  незаконно.  Те  се  възползват  
от  положението  и  влиянието  си,  за  да  мамят  честни  хора,  да  крадат  данъците  
на  града,  да  използват  субсидии,  за  да  помогнат  на  своите  приятели  и  накрая  
всичко  излиза  наяве.  Всичко  това  не  води  до  никъде.  По-добре  да  си  честен  
и  да  не  крадеш  парите  на  хората,  накрая  всички  падат  и  ги  затварят  в  
затвора.  Някои  преди  и  други  след.  Ако  откраднеш  от  човек  или  го  измамиш,  
дължиш  само  на  този  човек.  Но  ако  крадете  или  мамите  граждани,  вие  сте  
длъжник  на  всички  граждани.

1  законно;  то  се  възползва  от  невинни  хора,  като  например  банки,  които  са  
направили  ипотеки.  Когато  не  можете  да  платите  на  банката,  банката  ви  
взема,  като  ви  казва,  че  сте  подписали  условията,  дори  и  да  не  сте  прочели  
дребния  шрифт.  Сега  вашият  имот  струва  само  50  000  евро,  но  преди,  когато  
поискате  заем,  ви  даваха  100  000  евро.  Тази  банка  легално  краде,  възползва  
се  от  парите  на  хората.  Преди  банката  ви  казваше,  че  апартаментът  ви  
струва  100,  но  сега  струва  50,  така  че  банката  се  опитва  да  се  възползва  от  
вас  на  50.  Законът  е  грешен,  защото  това  е  морално  незаконно.  Ако  не  
можеш  да  платиш  те  изгонват  и  те  изхвърлят  на  улицата  и  банката  ти  взима  
апартамента.  Това  е  законно  възползване  от  хора.

2  незаконно;  Това  е  всяка  форма  на  кражба  или  измама.  Ако  човек  е  способен  
да  се  възползва  от  хора,  като  например  100  000  евро,  в  началото  той  е  много  
щастлив,  защото  е  получил  100  000  евро,  но  този  човек  забравя  едно  нещо;  
Ако  той  измами  бедните  хора  за  100  000  евро,  със  своя  интелект  можеше  да  
спечели  1  000  000  евро  без  измама.  Вие  сте  злоупотребили  с  интелекта  си.

Ако  Испания  има  40  000  000  жители  и  крадете  парите  на  хората,  вие  дължите  
на  40  000  000  милиона  души.  Публичните  пари  не  се  пипат.  Това  е  много  
сериозно.  Да  откраднеш  от  човек  или  да  откраднеш  данъците  от  град  не  е  
едно  и  също,  за  Божия  закон  е  много  по-сериозно  да  откраднеш  парите  на  
хората.  Бъдете  много  внимателни  с  политици  и  хора,  които  имат  важни  
позиции.  Бъдете  внимателни  с  тези  хора.  Никой  няма  да  свърши  добре.  Не  
бива  да  прахосват  нито  стотинка  от  хората,  защото  Бог  те  гледа  и  тогава  ще  
трябва  да  си  разчиствате  сметки  тук  и  в  отвъдното.  Бог  ще  накаже  вас  и  
вашата  съвест  също.  Тогава  няма  да  можете  да  спите  добре  и  ще  имате  
угризения,  че  сте  откраднали  парите  на  хората.  Почти  всички  политици  и  
партии  са  хванати  в  кражби  и  рекет,  всеки  ден  го  виждаме  по  новините.  
Плащат  скъпо  и  никой  не  бяга.  Преди  да  направите  това,  помислете  добре.  
Не  можете  да  пилеете  парите  на  хората  или  да  се  възползвате  от  позицията  
си  на  власт.  Защото  ако  го  направиш  ще  си  платиш  скъпо  и  ще  влезеш  в  
затвора  и  не  само  това,  името  ти  ще  бъде  опетнено  все  едно  си  бандит.
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Ако  публичните  субекти,  като  общините,  не  спират  да  мачкат  хората  и  да  
търсят  проблеми,  те  не  са  слуги  на  народа.  Политиците  трябва  да  имат  
сърце  и  да  помагат  на  хората,  а  не  да  ги  мачкат  безмилостно.  Първото  
условие,  за  да  бъдеш  политик,  трябва  да  е  да  имаш  златно  сърце,  сърце,  
отдадено  на  другите  и  на  решаването  на  проблемите  на  хората.

Всички  политици  са  слуги  на  народа.  Те  не  са  глави  на  хората.  Не  хората  
служат  на  политиците.  Политиците  не  превъзхождат  народа.  Трябва  да  
помогнете  на  хората  да  живеят  по-добре.  Ако  прахосваш,  крадеш  и  даваш  
субсидии  на  приятели,  ти  крадеш  от  хората  и  това  има  своето  наказание,  тук  
на  този  свят  и  в  отвъдното.  Когато  един  ден  влезете  в  затвора,  вашите  
приятели  няма  да  ви  придружат.  Никой  няма  да  предложи  да  плати  вместо  
вас,  никой  няма  да  направи  нищо  за  вас.  Ако  си  представител  на  закона  и  си  
крив,  трябва  да  се  изправиш,  трябва  да  даваш  пример  на  другите,  защото  
не  можеш  да  изискваш  от  никого  това,  което  не  си  в  състояние  да  изпълниш.

Семейството  ви  ще  се  срамува  от  вас.  Защо  всички  политици  си  покриват  
лицата,  когато  ги  арестуват?  Защото  знаят,  че  са  постъпили  лошо  и  се  
срамуват.  Не  мислете,  че  ще  бъдете  спасени  и  че  никога  няма  да  ви  хванат:  
всички  измамници  и  крадци  рано  или  късно  попадат  на  това.  Въпрос  на  
време  е.  Никога  не  върви  добре.  Не  си  струва  да  прекараш  остатъка  от  
живота  си  в  затвора.  Не  само  това,  когато  умреш,  ще  отидеш  в  ада  поне  за  
милион  години.  Адът  ви  очаква,  за  да  ви  накара  да  страдате  милиони  години.  
Дори  да  не  вярвате  или  да  не  се  интересувате  да  вярвате,  пак  ще  отидете  в  
ада.  Там  ще  бъдете  в  затвора  и  всеки  ден  ще  ви  извеждат,  за  да  ви  убиват  
отново  и  отново,  докато  не  изпълните  присъдата  си.  Независимо  дали  
вярвате  в  закона  или  не,  когато  ви  хванат,  всички  отиват  в  затвора.  
Независимо  дали  вярвате  в  ада  или  не,  те  също  ви  вкарват  в  затвора,  а  
адският  затвор  не  е  като  този  тук,  пълен  с  удобства.  Виждате  с  много  око.

Хората  не  избират  политици  заради  златните  им  сърца.  Ето  защо  сега  сме  
толкова  зле.  Бог  знае,  че  този  свят  всеки  път  ще  става  по-лош,  затова  
последната  заповед  на  Божия  закон  е:  не  пожелавай  чуждите  блага.  Много  
е  погрешно  да  налагаш  закона  на  другите,  а  сам  да  не  го  спазваш.  Ако  баща  
пуши,  как  ще  каже  на  сина  си,  че  пушенето  е  лошо?  Трябва  да  давате  пример,  
така  че  всичко  да  е  наред.  Ако  политиците  крадат  и  извършват  престъпления,  
как  могат  да  изискват  от  другите  да  не  крадат  или  извършват  престъпления?  
не  е  логично.  Тези,  които  имат  закона  в  ръка,  трябва  да  го  спазват  на  100%,  
преди  да  изискват  другите.  Колко  хора  правят  това,  което  Бог  заповядва?  
1%?  останалите  99%  са  егоисти  и  крадат  от  другите  колкото  могат.  Ако  
откраднеш  стотинка,  в  следващия  живот  ще  трябва  да  платиш.  Ще  се  
прераждаш  като  животно  отново  и  отново,  докато  не  платиш  всичко,  което  
дължиш.  Днес  можете  да  бъдете  политик,  защото  в  миналия  си  живот  сте  се  
справили  добре,  но  не  се  възползвайте  сега,  защото  падането  ви  ще  бъде  
по-силно.  Защо  политиците  живеят  толкова  удобно?  имат  големи  къщи,  
служебна  кола  с  шофьор,  пътуване  в  първа  класа...  превъзхождат  ли  ни?  не,  
не  е  така.  Трябва  да  дадете  пример  и  това,  което  правите,  е  да  се  възползвате  
от  парите  от  данъци,  за  да  живеете  по-добре.  Всичко  това  идва  от  егоизма:  
аз,  аз,  аз.  Ако  мислиш  първо  за  другите,  преди  за  себе  си,  никога  няма  да  
извършиш  подобни  грехове  и  ще  живееш  щастливо  на  тази  земя.

Machine Translated by Google



Ще  платите  скъпо  за  това,  вашата  съвест  и  законите  на  този  и  отвъдния  свят  ще  
ви  накажат  милиони  години  в  ада.  Никога  не  се  възползвайте  от  хората,  защото  
тогава  хората  ще  ви  отмъстят  и  ще  си  прекарате  лошо.

!Дръжте  под  око

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Нямате  полза  да  наранявате  другите,  защото  ако  вие  навредите,  другият  ще  иска  
да  ви  отмъсти  и  вие  също  ще  прекарате  зле.  Ето  защо  не  наранявайте,  ако  не  
искате  да  ви  наранят.  Не  бъдете  егоисти  и  мислете  само  за  себе  си.  Трябва  да  
мислите  добре  за  себе  си,  трябва  да  сте  положителен  егоист  и  да  мислите  добре  
какво  ви  носи  полза  и  какво  ви  вреди.  Запомнете  добре:  Преди  да  пожелаете  
чужди  блага,  помислете  за  това.  Спрете  тази  мисъл!  защото  тогава  ще  понесете  
последствията,  ще  отидете  в  затвора  и  след  това,  когато  умрете,  ще  отидете  в  
ада.  Работете  за  хората  със  сърце,  така  ще  изградите  рай  на  земята.  Ако  всички  
сме  егоисти  и  надхвърляме  другите,  за  да  получим  по-добър  живот,  без  да  се  
интересуваме  от  страданието  или  усилията  на  другите,  този  свят  ще  става  все  по-
лош  и  по-лош,  този  свят  ще  бъде  ад.  Никога  не  се  възползвайте  от  никого,  не  
заблуждавайте  никого  нито  с  фалшиви  обещания,  нито  с  лъжи,  опитвайте  се  да  
вземете  пари  от  хората,  за  да  се  облагодетелствате  или  да  живеете  по-спокойно  
и  по-добре.  Печелете  пари  честно  и  не  се  възползвайте  от  труда  и  усилията  на  
другите,  за  да  живеете  по-добре  за  себе  си.

Много  благодаря.
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За  да  не  се  случи  това,  винаги  трябва  да  правите  за  другите  със  златно  сърце.

Първо  умът  трябва  да  мисли  позитивно.  Не  мислете  негативно,  защото  
негативното  носи  негатив,  а  позитивното  носи  позитивно.

Винаги  в  полза  на  другите,  не  на  себе  си.  Това  е  положително.  Ако  не  получите  
никаква  полза,  когато  правите  положителни  неща  за  другите,  тогава  това  ще  
бъде  положителен  акт.  Ако  правите  добро  за  другите,  не  за  семейството  си,  за  
някой  непознат,  тогава  ще  почувствате  много  приятно  усещане  в  тялото  си,  ще  
се  почувствате  щастливи  и  много  позитивни  и  това  усещане,  тази  енергия  ще  ви  
даде  добро  кръвообращение.

Според  актовете  Извършвайте  действия  в  полза  на  другите.  Правете  услуги  на  
другите.  Не  във  ваша  полза.  Винаги  в  полза  на  другите,  не  във  ваша  полза.  Това  
се  нарича  да  действаш  положително  и  положителното  носи  положително,  а  
отрицателното  носи  отрицателно.  Всички  действия,  които  ви  облагодетелстват,  
са  негативни,  а  негативното  носи  негатив.  Всички  ваши  действия  трябва  да  се  
извършват  за  другите.  Няма  извинение.  Няма  значение  какво  правите.  Изглежда,  
че  помагате  на  хората,  но  печелите.  Това  не  е  положително,  а  отрицателно  и  вие  
наранявате  себе  си.

За  да  сме  здрави,  да  видим,  здравето  зависи  от  кръвообращението.  Ако  кръвта  
не  циркулира  добре,  няма  да  имате  добро  здраве.  Негативно  мислене,  нерви,  
стрес,  гняв,  тъга...  всички  тези  чувства  са  негативни  и  влияят  негативно  на  
здравето.  Ако  кръвта  не  циркулира  добре  през  черния  дроб,  ще  имате  проблеми  
с  черния  дроб,  ако  кръвта  не  циркулира  добре  през  сърцето,  тогава  ще  имате  
проблеми  със  сърцето.  Ако  кръвта  не  циркулира  добре  в  някоя  част  на  тялото,  
вие  ще  имате  проблеми,  разболявате  се,  подувате  се,  кръвта  застоява,  появяват  
се  кисти,  бучки  и  рак.  Ако  не  циркулира  добре,  всичко  ще  е  фатално  за  вас.  Ако  
кръвта  не  циркулира  добре,  тялото  ви  изпада  в  криза.  Това  е  логично,  това  е  като  
световната  икономика,  икономиката  на  обществата  или  държавите,  на  
семействата...  не  влиза  ли,  не  излиза.  Ако  няма  потребление,  ако  хората  не  
купуват,  заводите  затварят.  Всичко  спира,  а  ако  спре,  има  криза.  Ако  всеки  купува,  
всеки  консумира,  всичко  ще  е  перфектно  и  няма  да  има  криза.

Пожелай  си  нещо.  Да  си  пожелаеш,  всеки  има  много  желания,  всеки  има  много  
желания.  Първото  пожелание  на  хората  е  здраве  и  дълъг  живот.  Много  хора  
молят  Бог  да  са  здрави,  Бог  не  може  да  ти  помогне.  Да  знаете,  за  да  имате  здраве  
и  дълъг  живот,  не  питайте  Бога,  питайте  себе  си.

Докато  липсва  доверие,  всичко  спира  и  започва  кризата.  Това  е  като  циркулацията  
на  кръвта;  Ако  не  циркулира  добре  ще  имате  криза.

Имате  два  начина  да  поискате  здраве:

8.-  ПИТАЙТЕ  СЕБЕ  СИ,  НЕ  БОГ
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Има  много  видове  редки  болести,  те  носят  това  име,  защото  са  неизвестни  
болести.  Не  се  знае  откъде  идват  и  как  да  се  лекуват.  Всички  тези  болести  идват  
от  вируси,  които  животните  носят.  Животните,  тези,  които  бягат  по  земята,  тези,  
които  летят  във  въздуха  или  тези,  които  са  под  водата,  по-добре  не  ги  докосвайте.

Второ  е  какво  ядете.  Бъдете  много  внимателни  с  това,  което  ядете.  Всяко  месо  
има  своите  вируси,  ако  нямате  късмет  и  изядете  парче  месо,  заразено  с  вирус,  
този  вирус  ще  премине  в  тялото  ви  и  ще  се  разболеете.

Ако  ги  ядеш  и  имат  вируси  тогава  ще  се  разболееш,  по-добре  не  ги  пипай.  Всеки  
ден  си  играете  със  здравето  си,  като  ядете  животни.  Като  нас  преди  години  с  
вируса  на  луда  крава;  изяждайки  парче  месо  хората  умираха.  Никой  не  знае  колко  
неизвестни  вируси  има  в  тялото  на  животните.

Вече  знаем  за  епидемиите,  които  се  появиха  в  света  поради  консумацията  на  
месо:  в  Азия  птичият  грип  зарази  много  хора  и  по  въздуха,  с  дъх,  хората  се  
разболяваха  и  падаха  като  дървеници.  СПИН  идва  от  Африка,  от  маймуните.  
Маймуните  винаги  са  били  носители  на  този  вирус  и  нищо  не  им  се  е  случвало,  
но  откакто  ядохме  месото  им,  сега  хванахме  този  вирус.  Този  вирус  не  е  съвместим  
с  нас  и  затова  отнема  здравето  ни  и  ни  кара  да  се  разболяваме  и  скоро  да  умрем.

Ако  помагате  на  другите,  без  да  печелите,  това  ще  ви  даде  добра  енергия  и  ще  
имате  добро  здраве  и  дълъг  живот.  Ако  спечелите,  като  направите  някакво  
положително  действие,  то  се  превръща  в  отрицателно  действие.  Тъй  като  всичко  
негативно  се  отразява  на  кръвообращението,  ще  имате  лошо  здраве.  Това  е,  
което  правя  всеки  ден,  правя  положителни  действия  за  хората  и  се  чувствам  
много  щастлив,  това  ми  дава  много  положителна  енергия.  Дори  хората  ме  питат:  
защо  си  толкова  щастлив?  Спечелихте  ли  от  лотарията?  Ето  защо  винаги  правя  
положителни  действия  за  хората  всеки  ден  и  по  този  начин  имам  много  добро  
здраве.  Това  е,  което  трябва  да  направите.

Това  е  проблема.

Ако  искате  здраве  като  мен,  трябва  да  се  запитате,  като  правите  положителни  
действия  за  хората  и  без  да  се  облагодетелствате.

Подобно  на  рибата,  рибата  носи  червеи  и  дори  да  ги  готвите,  пържите  или  варите  
с  много  гореща  вода,  вие  не  убивате  тези  червеи  и  когато  ядете  тази  риба,  вие  се  
заразявате  с  тези  червеи.  не  вярваш  ли  Добре,  направете  теста:  сложете  парче  
сготвено  месо,  дори  и  да  е  изгоряло  като  въглен,  сложете  го  в  чиния  на  масата  за  
една  седмица  и  ще  видите  как  това  парче  месо  е  черно  като  въглен  и  излизат  
червеи.  Червеите  не  умират.  Организмите  не  умират.  Така  че,  ако  нямате  късмет  
и  ядете  заразено  месо,  ще  се  разболеете.  Никой  не  гарантира,  че  месото  няма  
вируси.  Обикновено  здравният  контрол  контролира  фермите,  но  не  тества  всички  
животни.  Той  анализира  само  1  животно,  например  крава,  но  няма  време  да  
анализира  всички  крави.  Ако  една  от  тези  крави  има  вирус,  това  не  се  знае  и  
стига  до  консумация,  без  да  бъде  анализирана.  Ако  ядете,  значи  ще  се  разболеете.

Бог  не  може  да  ти  помогне,  трябва  да  имаш  здраве.
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Ние  самите  носим  вируси  като  рака  и  не  можем  да  го  излекуваме,  как  ще  
излекуваме  непознатите  вируси  на  животните?  ако  не  ги  познаваме,  не  можем  да  
ги  излекуваме.  Вижте  вируса  на  СПИН,  няма  лечение.

Направете  така,  както  аз  съм  вегетарианец  от  40  години  и  никога  не  съм  бил  
болен,  нито  съм  ходил  в  болница,  нито  съм  ходил  на  лекар.  Това  е  резултатът.  
Ето  защо,  ако  искате  здраве,  питайте  себе  си,  а  не  Бога.  Внимавайте  какво  слагате  
в  устата  си.

Много  благодаря.

За  да  избегнете  здравословни  проблеми,  опитайте  се  да  не  ядете  месо  или  риба.

Трябва  да  знаеш  това.
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9.-  СЕКТИ /  РЕЛИГИЯ  И  СЕКТИ

Тези,  които  казват,  че  са  жив  Бог,  просто  искат  да  се  възползват  от  хората  за  
безплатен  секс  и  пари,  за  да  забогатеят.  Те  са  фалшиви  учители.  С  това  
бъдете  много  внимателни.  В  много  страни  има  много  секти,  които  казват,  че  
са  тибетски  будисти  и  само  печелят.  Не  обвинявам  никого,  просто  казвам  да  
внимавате  със  сектите,  които  се  представят  за  тибетски  будисти  и  искат  секс  
и  пари  в  замяна  на  здраве,  късмет  и  дълъг  живот.  Будисткият  учител  никога  
не  иска  нищо  в  замяна  на  преподаване  на  правилния  път,  за  помощ  на  
другите.

Друга  глупост  гласи:  жената  трябва  да  прави  секс  с  учителя,  за  да  има  здраве  
и  дълъг  живот.  Всички  религии  са  добри,  стига  да  са  в  рамките  на  закона  на  
боговете.  Но  жената  не  може  да  предложи  тялото  си  на  господаря,  с  който  
да  прави  секс  и  след  като  господарят  прави  секс  с  тази  жена,  той  я  дава  на  
другите  последователи,  за  да  правят  секс  с  нея.  Това  е  толкова  погрешно.  
Това  е  против  Божия  закон.  В  много  религии  от  време  на  време  излиза  
учител,  който  нанася  много  щети  на  хората,  възползвайки  се  от  невежеството  
на  хората.  Хората  искат  да  са  здрави  и  вярват  на  всичко,  което  им  се  каже.  
Тези  "майстори"  се  възползват  от  това.  Те  казват  на  жените,  че  ако  искат  да  
имат  здраве  и  дълъг  живот,  трябва  да  правят  секс  с  учителя,  за  да  могат  да  
излекуват  болестите  си  и  да  имат  дълъг  живот.  Те  предлагат  здраве,  късмет  
и  дълъг  живот  в  замяна  на  секс.

Друго  нещо,  което  тези  учители  искат  от  хората,  са  пари,  за  да  забогатеят  и  
да  живеят  с  всякакви  удобства.  Ако  искате  да  имате  
добро  здраве  и  дълъг  живот,  трябва  да  дадете  парите  на  хората,  които  се  
нуждаят  от  тях,  на  организации,  които  помагат  на  хората  да  лекува.например  
Лекари  без  граници.  Ако  искате  да  имате  дълъг  живот,  трябва  да  дарите  
пари  на  хората,  за  да  могат  и  те  да  удължат  живота  си,  като  излекуват  
болестите  си.  Не  давайте  парите  на  тези  учители,  които  просто  искат  да  се  
възползват  и  да  забогатеят  от  бедните  хора.  Никой  учител  не  е  Бог.  Всички  
ние  сме  човешки  личности.  Ако  един  учител  каже,  че  е  Бог,  това  е  лъжа.  
Никой  ние  не  сме  Бог.

Първото  зло  в  света  е  сексът.  Днес  ще  говорим  за  някои  религии,  които  се  
възползват  от  бедните  хора,  които  не  знаят  нищо.  Има  много  хора,  които  се  
възползват  от  жените  и  хората,  за  да  забогатеят.  Има  много  "религии",  които  
се  възползват  от  бедните  необразовани  хора.  Например  Учителят  иска  от  
хората  пари,  като  обещава,  че  ще  има  късмет  и  здраве.

След  като  прави  секс  с  учителя,  учителят  ги  раздава  на  други  последователи,  
за  да  правят  секс  с  нея.  Това  са  глупости.  Това  е  против  Божия  закон.  Този  
"учител"  се  възползва  от  невежеството  на  хората  за  своя  изгода.  Бъдете  
много  внимателни  с  това.  Тези  хора  трябва  да  са  в  затвора.
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Не  знам  името  или  телефонния  номер  на  моите  ученици,  защо?  Просто  се  опитвам  
да  помагам  на  хората.  На  всички  хора,  които  имат  нужда  и  не  искам  нищо  в  
замяна.

Сега  има  много  секти,  кръстени  на  богове,  които  се  възползват  от  хората.  Бъдете  
много  внимателни  с  тях.

Ако  един  учител  ви  иска  пари  и  секс  по  някаква  причина  от  своите  ученици,  значи  
той  е  бандит,  той  не  е  учител.  Невярно  е.  Той  не  е  учител.  Един  учител  прави  като  
Исус  Христос,  който  се  е  посветил  на  хората,  без  да  иска  нищо  в  замяна,  като  мен.  
Никога  не  моля  никого  за  нищо,  като  Исус  Христос,  който  даде  живота  си  за  
другите,  без  да  иска  нищо  в  замяна,  просто  помагаше  на  хората.  Ако  един  учител  
ви  поиска  нещо  в  замяна,  значи  той  е  фалшив  учител.  Той  е  бандит,  който  иска  
само  да  се  възползва  от  вас.  Никога  не  моля  никого  за  пари,  помагам  само  на  
хора,  които  имат  нужда.

Учител,  който  носи  елегантни  дрехи  и  живее  в  елегантна  къща  с  много  удобства  
около  себе  си…  Бъдете  много  внимателни  с  тях!

Всеки,  който  се  интересува  от  тибетския  будизъм,  да  бъде  много  внимателен,  за  
всеки  случай.  Само  ви  предупреждавам,  за  да  не  ви  вземат  парите  и  да  останете  
на  улицата  без  нищо  или  че  трябва  да  правите  секс  с  толкова  много  хора  и  тогава  
да  получите  СПИН  или  други  полово  предавани  болести.  Само  ви  предупреждавам:  
внимавайте  със  сектите,  които  искат  секс  и  пари  срещу  здраве,  късмет  и  дълъг  
живот.  Има  много  хора  по  света,  които  се  представят  за  тибетски  будистки  учители  
само  за  да  се  възползват  от  хора,  които  искат  здраве  и  дълъг  живот.  Много  добра  
грижа.  С  тази.

Има  много  спорове  с  тибетските  будисти,  истина  или  лъжа  не  знам,  само  казвам,  
че  бъдете  много  внимателни.  Само  те  предупреждавам.

Великият  учител  не  иска  нищо  в  замяна.

В  този  свят  има  много  добри  учители,  но  и  много  лоши  учители.  Има  всякакви  
религии:  будисти,  католици...  Ако  искаш  да  имаш  пари  трябва  да  помагаш  на  
бедните.  Ако  ви  остане  едно  евро,  помогнете  на  хората  в  нужда  с  едно  евро;  ако  
ви  останат  10  евро,  помогнете  на  бедните  с  10  евро.  Ето  как  боговете  ще  ви  
помогнат.  Ако  помагаш  на  хората,  ще  имаш  приятели,  няма  значение  колко  
даваш.  И  няма  основателно  извинение,  просто  го  направи  и  това  е.  Без  да  иска  
нищо  в  замяна.  Ако  можете,  помогнете,  без  да  искате  нищо  в  замяна.

Истинският  майстор  никога  не  иска  пари  от  хората.  Учителят  никога  не  иска  секс  
в  замяна  на  здраве  и  дълъг  живот.  Това  е  да  се  възползваш  от  хората.  Бъдете  
много  внимателни  с  тях.  Ако  една  проститутка  не  иска  да  прави  секс,  тя  не  го  
прави.  Но  ако  се  присъединиш  към  тези  секти,  трябва  да  правиш  секс  с  господаря  
и  с  всички  последователи...  че  да  си  бандит  е  измамник  и  лъжец.  Дръжте  под  око.  
Ако  учител  ви  моли  за  секс  или  пари,  той  не  е  истински  учител.  Ако  той  не  иска  от  
вас  абсолютно  нищо  и  ви  предлага  помощта  и  обучението  си,  без  да  иска  нищо  в  
замяна,  това  е  истински  учител,  като  мен.

Преподавам  йога  и  медитация  безплатно  от  16  години  в  моя  дом  и  не  искам  нищо  
в  замяна.  Не  приемам  нито  цент  или  какъвто  и  да  е  подарък  в  замяна.  Правя  
всичко  безплатно,  за  да  помогна  на  хората,  защото  го  правя  със  сърцето  си.

Не  позволявайте  на  хората  да  се  възползват  от  вас,  като  ви  искат  пари.
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Бъдете  много  внимателни  със  сектите,  които  искат  нещо  в  замяна.

Такъв  учител  се  възползва  от  вас  и  трябва  да  му  позволите.  Няма  значение  какво  казва  или  
как  го  казва,  ако  той  винаги  взема  парите  на  хората,  трябва  да  стоите  далеч  от  него.  Учителят  
трябва  да  дава  пример.  Всеки  може  да  каже  добри  думи,  но  важни  са  действията.  Учителите,  
които  се  държат  по  този  начин,  са  измамници  и  измамници.  Няма  значение  дали  говори  супер  
чудеса.  Тези  учители  учат  много  добре  Библията,  за  да  убедят  хората  и  да  измъкнат  пари  от  тях.

Здравейте  Религия  и  секта.  Коя  е  добра  религия  и  коя  е  лоша  религия?  Има  две  неща,  които  
трябва  да  знаете  веднага.  В  този  свят  има  много  различни  религии.  Важното  в  една  религия  е  
как  прави  нещата.  Има  граница,  която  никой  никога  не  може  да  премине,  няма  значение  дали  
е  голяма  религия  с  много  последователи  или  малка,  няма  значение.  Всеки  последовател  трябва  
да  има  предвид:

Всеки,  който  иска  да  измъкне  нещо  от  вас,  е  измамник.  Ако  те  моли  за  нещо,  той  е  измамник,  
той  е  секта.  Не  можете  да  поискате  секс  или  пари.  Тези  хора  получават  всичко  възможно  от  
другите,  за  да  живеят  добре.

Около  един  ден  една  възрастна  дама  дойде  в  стаята  ми  за  йога,  за  да  практикува  йога  
медитация  с  нас,  и  ми  каза,  че  отива  на  час  по  йога,  където  учителят  накара  всички  жени  да  се  
съблекат,  за  да  практикуват  йога  по-добре  и  по  този  начин  да  получат  добра  енергия. .

1.-  Ако  учителят  е  или  свещеник,  или  монах,  ако  използва  парите  на  учениците  си,  за  да  си  
купи  къща,  луксозна  кола,  за  да  сбъдне  прищевките  си...  това  е  секта.  Ако  хората  дават  пари  на  
религия,  учителят  трябва  да  използва  парите,  за  да  помага  на  хората.

За  да  сте  здрави,  правете  добро  за  хората  и  ще  имате  положителна  енергия  и  ще  се  чувствате  
много  щастливи:  това  ви  носи  добро  здраве.

Дамата  ми  каза,  че  я  е  срам  да  покаже  голото  си  тяло,  защото  вече  не  е  млада  и  тялото  й  е  
набръчкано  и  пълно  с  любовни  дръжки.  Ако  правите  йога,  защо  трябва  да  се  събличате?

Да  помогне  на  нуждаещите  се.

Бог  винаги  казва:  прощавайте  на  другите.  Защото,  ако  не  простите,  ако  мразите,  тази  негативна  
енергия,  която  омразата  произвежда,  ще  ви  нарани  и  ще  имате  здравословни  проблеми,  
защото  винаги  ще  бъдете  ядосани,  ядосани  и  тъжни.  Ако  хората  направят  нещо  лошо  срещу  
вас,  рано  или  късно  ще  си  платят  за  това.  Затова  не  е  нужно  да  хейтвате  и  да  се  ядосвате,  всеки  
ще  си  има  наказанието,  не  се  притеснявайте.

Йога  Няма  нищо  общо  с  дрехите.  Този  учител  само  се  възползва.

2.-  Един  учител  не  може  да  има  желания  от  какъвто  и  да  е  вид.  Ако  видите  учител,  облечен  в  
луксозни  дрехи,  пътуващ  с  луксозни  коли,  живеещ  в  имения  с  всякакъв  вид  лукс,  внимавайте!  
Ако  този  учител  не  работи...откъде  има  пари?  Е,  ясно  е,  от  последователите  му.  Ако  
последователите  искат  да  дават  пари,  учителят  трябва  да  помага  на  бедните  хора  с  тези  пари,  
а  не  да  купуват  неща  и  да  живеят  в  лукс.  Трябва  да  помагате  на  хората  в  нужда,  а  не  да  
обогатявате  учителя  и  да  финансирате  капризите  му  като  златни  и  диамантени  часовници  или  
супер  луксозни  коли.  Парите,  които  идват  от  хората,  трябва  да  се  върнат  в  обществото.  Парите  
не  падат  от  небето,  трудно  се  печелят.

РЕЛИГИЯ  И  СЕКТИ
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Всички  сме  равни,  никой  не  превъзхожда  никого.  Дори  да  е  учител.  Гледайте  
какво  прави,  не  слушайте  само  какво  казва.  Трябва  да  си  внимателен.

Ако  искате  да  имате  добро  здраве,  това,  което  трябва  да  направите,  е  да  изоставите  себе  си.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Религията,  както  Бог  заповядва,  никога  няма  да  ви  иска  пари  или  да  посегне  към  
някого,  за  да  прави  секс.  Той  само  помага,  само  учи  и  ти  помага,  доколкото  може.  
Никога  не  съм  искал  пари  от  учениците  си,  нито  приемам  подаръци  от  някого.  
От  16  години  преподавам  безплатно  в  моето  йога  студио.  И  никога  не  съм  се  
възползвала  от  нищо  и  никого.

Защото  колкото  повече  имам,  толкова  по-егоист  ще  бъдеш  и  толкова  повече  
проблеми  ще  имаш.  Трябва  да  оставите  това  себе  си  и  да  помогнете  на  хората.  
Здравето  зависи  от  вас.  Ако  искате  да  имате  добра  енергия,  трябва  да  помагате  
на  бедните  хора,  да  съветвате  хората  да  бъдат  добри  хора,  да  давате  пари  на  
организации,  които  са  посветени  да  помагат  на  другите.  Но  никога  не  давайте  
пари,  за  да  обогатите  учителя.  И  със  свободното  си  време  помагате  на  хората.  
Ако  направите  това,  можете  да  имате  щастлив  и  здравословен  живот.

3.-  Правя  безплатна  йога  у  дома  от  16  години.  Един  ден  мой  ученик  каза:  Ходех  
да  правя  йога  в  един  център.

Тук  съм,  за  да  помагам  на  хората  и  нищо  повече.  Толкова  ясно  и  просто.

Всичко  друго  са  лъжи.  Това  правят  сектите:  те  се  възползват  от  това,  за  да  вземат  
пари  от  хората  и  да  правят  безплатен  секс.  Внимавайте  дали  правите  секс  заради  
болестите,  които  можете  да  заразите,  като  СПИН.

Учителят  караше  хората  да  се  събличат,  караше  жените  да  свалят  всичките  ни  
дрехи,  за  да  получаваме  енергия  по-директно.  Тя  ми  каза,  че  много  се  срамува,  
защото  тялото  й  не  е  младо  и  има  любовни  дръжки.  На  младите  момичета  не  й  
пукаше,  но  тя  беше  много  смутена.  Този  тип  учител  иска  да  се  възползва  от  
хората,  да  види  голото  тяло  на  жените.  Поискайте  пари  и  след  това  поискайте  
секс,  това  не  е  правилно.  Ако  учителят  каже,  че  за  да  си  Буда,  да  имаш  дълъг  
живот,  да  си  красив,  да  си  здрав...  трябва  да  се  съблечеш  и  да  правиш  секс  с  него  
или  той  ти  иска  пари...  всичко  това  е  лъжа.  Не  позволявайте  на  тези  фалшиви  
учители  да  се  възползват  от  вас.

Това  е  разликата  между  религията  и  сектата.

Първо  трябва  да  гледате  какво  прави  учителят,  а  не  само  да  слушате  думите.  
Всяка  религия,  която  се  протяга  към  вас  за  пари  или  ви  посяга  за  секс,  е  измама.  
Това  е  голяма  лъжа.

Те  говорят  чудеса,  но  накрая  искат  само  секс  и/или  пари.  Без  значение  как  
говорят,  дали  ви  молят  за  секс  или  пари,  те  просто  искат  да  се  възползват  от  вас  
в  името  на  Буда  или  Исус  Христос  или  всеки  друг  бог.  Много  религии  говорят  за  
правенето  на  секс  заедно,  за  да  бъде  Буда.  Внимателен!  Това  е  още  една  голяма,  
голяма  лъжа.  Това  са  измамници.

Много  благодаря.
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10.-  ПРОИЗХОДЪТ  НА  ВСИЧКО  ЗЛО.  ЕГОИЗЪМ

Много  млади  хора  умират  в  автомобилни  катастрофи,  защо?  Защото  бързат,  
защото  искат  да  покажат,  че  знаят  повече  от  всеки  друг  и  че  превъзхождат  
другите,  винаги  мен.  И  това  аз  го  доведе  до  смъртта.  Ето  защо  трябва  да  
мислите,  че  това  аз  е  това,  което  ви  наранява.

Всички  тези  мисли  движат  съзнанието  ви.  С  всеки  изминал  ден,  толкова  повече  
раздвижвате  съзнанието  си.

Ето  защо  всички  приятелства  се  разпадат.  Защото  ако  приятелите  не  правят  
това,  което  искам,  всичко  е  свършено  и  приятелството  се  разпада.  Когато  две  
мнения  се  сблъскат,  връзката  се  разпада.  Това  ми  е  проблема.  Виждал  съм  
много  много  тъжни  хора  в  живота.  Ако  ме  няма,  няма  и  тъга.  Колкото  повече  
аз,  толкова  повече  проблеми  ще  имате.  Има  хора,  които  не  могат  да  спят,  
защото  много  мислят  за  проблемите  си,  за  желанията  си...  И  не  е  нужно  да  
мислите  толкова  много.

Цялата  омраза  идва  от  себе  си.  Всеки  си  мисли  първо  за  мен:  как  искам,  как  не  
искам,  как  искам,  как  не  искам….  Искам  да  бъда  такъв  и  не  искам  да  бъда  такъв,  
харесва  ми  или  не.  Някои  се  измъчват,  защото  мислят  само  за  мен.

Ако  трябва  да  дойде  нещо  добро,  то  ще  дойде  и  трябва  да  го  приемете,  ако  
дойде  лошо,  също  ще  трябва  да  го  приемете.  И  така,  какво  ще  решите,  като  
мислите  толкова  много?  Най-важното  е  да  напуснеш  себе  си.

Понякога  нещата  не  вървят  така,  както  ги  искате  или  очаквате.  В  живота  не  
всичко  върви  така,  както  искате.  И  ако  искаш  100  ще  имаш  100  мъки.  Ако  искате  
10,  ще  имате  само  10  мъки.  Ако  не  искате  нищо,  няма  да  имате  мъка.

Произходът  на  злото  е  егоизмът.  Целият  произход  на  злото  е  в  егоизма.  
Егоизмът  е  лош  за  здравето,  лош  за  мисленето,  лош  за  бъдещето...  Всички  
видове  зло  имат  само  един  произход:  себе  си.

Колкото  по-голямо  е  вашето  аз,  толкова  повече  ще  страдате.  Ето  защо  трябва  
да  се  научите  да  се  освобождавате  от  себе  си.  Като  много  хора,  те  искат  да  
станат  милионери  и  за  да  станат  такива,  правят  неща  извън  закона,  крадат  
пари,  продават  наркотици...  всякакви  престъпления.  Боли.  Това  не  може  да  
бъде.  Накрая  завършва  зле.  Полицията  го  хваща  и  го  вкарва  в  затвора,  какво  
от  това?  Това  не  е  удобно,  никога  не  е  удобно.  Ето  защо  помислете  за  това,  
преди  да  направите  зло.  Това  не  може  да  бъде.

Всичко  идва  от  себе  си.  Не  е  нужно  да  правиш  нищо,  за  да  забогатееш,  ако  
умреш,  не  вземаш  нищо.  кой  знае  колко  години  ще  живее?  В  гробището  има  не  
само  стари  хора,  пълно  е  и  с  млади  хора.

Много  хора  са  хоспитализирани,  защото  са  луди,  защото  преди  да  полудеят,  те  
много  мислят.  Мислете  много  за  „аз“:  искам,  не  искам,  аз,  аз,  аз...  Животът  има  
много  обрати.  Има  хора,  които  приемат  живота  много  сериозно.  И  когато  едно  
желание  не  може  да  бъде  изпълнено,  той  става  много  разочарован  и  тъжен  
или  ако  някой  ви  нарани,  винаги  мислите  за  отмъщение  и  това  ви  причинява  
мъка.
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Всички  мисли,  мислете  твърде  много,  опитайте  се  да  мислите  по-малко  и  така  ще  имате  
по-добра  работа,  по-добро  семейство,  по-добър  бизнес...  така  всичко  ще  върви  добре  за  
вас  в  живота.  Колкото  повече  мислите,  толкова  повече  проблеми  ще  имате.

Ако  мислиш  за  другите,  всички  врати  на  света  ще  се  отворят  за  теб.

Следователно,  за  ваше  добро,  не  трябва  да  мислите  за  себе  си.

Защото  мисленето  вреди  на  вашето  здраве,  вашето  благополучие,  вашата  работа,  
вашето  семейство,  вашия  партньор...  Не  мислете,  оставете  нещата  да  се  случват,  добри  
или  лоши,  няма  значение.

Ако  сте  егоист,  тогава  ще  сгрешите.  Остави  желанието,  ако  не  го  оставиш  ще  полудееш  
от  толкова  много  мислене.  Добро  или  лошо,  няма  значение.

Има  много  хора,  които  говорят  сами.  Защо?  защото  той  има  много  от  мен,  той  мисли  
много.  Той  приема  всичко  присърце.  Това  е  лошо,  лошо  е  за  вас  и  за  другите.

Позитивът  винаги  носи  позитив.  Ако  просто  мислиш  и  не  действаш,  това  е  същото  като  
0.  Виждал  съм  много  хора  в  беда...  много  беда!  Защото  те  мислят  много  и  когато  нещата  
не  вървят  така,  както  искате,  се  разочаровате  и  натъжавате.  И  се  самонаказваш.  
Получавате  само  негатив  за  себе  си.  Само  това,  няма  повече.  Ако  удариш  главата  си  в  
стената,  ще  се  нараниш.  Ето  защо  не  си  струва.

Колкото  повече  мислите,  толкова  повече  премахвате  негативното  от  ума  си.  Опитайте  
се  да  мислите  по-малко  и  ще  имате  добро  здраве,  добро  семейство,  добра  работа.

Така  че  помислете  за  ваше  добро.  Уча  те:  мисли  за  другите.  Ако  мислите  за  другите  в  
този  случай,  ще  имате  добро  бъдеще.  Ще  имате  много  добро  бъдеще.  Ако  с  приятелите  
си  мислите  първо  за  нуждите  на  приятеля,  а  не  за  вашите,  ще  имате  добър  живот.  Те  
винаги  ще  бъдат  с  вас.  Ако  сте  предприемач,  помислете  първо  за  работника,  работникът  
ще  бъде  с  вас  със  сърцето  си  и  ще  ви  накара  да  печелите  повече  пари.  Ако  работникът  
винаги  мисли  за  шефа,  шефът  винаги  ще  мисли  за  работника.  Ако  работодателят  не  
мисли  и  не  го  е  грижа  за  работника,  работникът  няма  да  работи  спокойно  и  в  крайна  
сметка  компанията  ще  го  забележи.  Няма  добро  за  никого.

Станеш  ли  тъжен,  връхлита  те  здраве,  не  можеш  да  спиш  и  да  ядеш,  цял  ден  си  като  
зомби...  Това  е  лошо  за  вас.  Защо  мислиш  толкова  много?  Мисленето  за  мен  е  негативно.  
Ако  искаш  да  живееш  добре,  мисли  за  другия.  Всякакви  отмъщения,  напрежение  на  
нервите,  няма  значение  с  повод  или  без  повод,  лошо  е.  Ако  искате  да  живеете  добре,  
оставете  тази  мисъл.

Винаги  други  преди  теб.  Така  бъдещето  ви  ще  бъде  перфектно.  Всичко  зависи  от  вас,  
както  искате.  Трябва  да  осъзнаеш.

Ето  защо  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  винаги  да  мислите  за  нуждите  на  другия  
човек.  Ако  мислите  първо  за  себе  си,  вие  сте  попаднали  в  собствения  си  капан,  който  е  
егоизъм.  Трябва  да  правиш  неща,  за  да  угодиш  на  другите.  Ще  имате  всичко  в  живота,  
ако  мислите  за  другите.  Ако  винаги  мислите  за  другите,  хората  винаги  ще  имат  високо  
мнение  за  вас.  И  си  правиш  услуга.  Много  хора  грешат.  Защото  ако  мислиш  винаги  в  
своя  полза  и  така  другите  никога  няма  да  мислят  за  теб.

Ако  не,  никога  няма  да  живеете  добре  и  няма  да  имате  добро  бъдеще.  Ако  сам  си  правиш  
живота  по-труден,  защото  "ядеш  кокоса"  и  взимаш  боклука  на  другите,  тогава  няма  да  
можеш  да  живееш  добре,  никога  няма  да  живееш  добре.
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Ако  мислиш  първо  за  другия,  всички  те  обичат.  Всичко  това  е  мислене  за  хората  
и  нищо  повече.

Просто  мислете  за  другите,  така  че  животът  ви  ще  бъде  легло  от  рози.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Много  благодаря.

Трябва  да  мислите  само  за  другите,  така  че  другите  да  ви  върнат  услугата.
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11.-  РАЗБЕРЕТЕ  СЪС  СЪРЦЕ  УЧЕНИЕТО.

Всеки  от  нас,  ние  сме  бедни  малки  човечета.  Че  не  разбираме  добре.  Ако  
правиш  за  другите,  обогатяваш  себе  си,  това  аз  те  обединява  с  Исус  Христос,  
ако  нямаш  себе  си  и  нямаш  егоизъм,  ти  ставаш  Светия  Дух.  Ако  си  егоист,  
ставаш  демон.

Много  свещеници  по  света  предизвикват  скандали,  защо?  ако  всички  
познават  добре  Библията.  Защото  действат  лошо.  Разликата  между  Исус  
Христос  и  нас  е,  че  Исус  Христос  няма  себе  си,  няма  егоизъм.  Свещеник  или  
винаги  мислим  за  мен,  егоисти  сме.  В  този  случай  бъркаме  и  правим  всякакви  
грешки.  Мисля,  казвам,  правя,  харесва  ми,  не  ми  харесва,  правя,  не  правя….  
100%  аз.  Исус  Христос  или  Буда  действат  само  за  хората,  никога  за  егоизма.  
Това  е  разликата  между  тях  и  нас.  Исус  Христос  умира  за  хората  и  ние  умираме  
само  за  себе  си,  не  за  никого.  Ако  умрем  за  другите,  ще  станем  безсмъртни.

Два  духа.  Къде  е  разликата?  Разликата  е,  че  Святият  Дух  няма  себе  си,  а  
дяволът  е  чист  егоизъм,  той  е  чист  аз.

Ако  Исус  Христос  беше  егоист,  в  деня,  когато  отидоха  да  го  търсят,  за  да  го  
убият,  той  щеше  да  избяга,  щеше  да  избяга,  но  той  остана  да  чака.

Хората  не  знаят,  ако  нараните  хората,  за  да  получите  печалба,  къде  отивате  
с  тази  печалба?  До  гроба?  Ти  и  аз  знаем,  че  когато  се  раждаме,  не  носим  нищо  
и  когато  умираме,  не  вземаме  нищо  със  себе  си.  Защо  да  нараняваш  другите?  
Мислите  ли,  че  по  този  начин  можете  да  се  наслаждавате  на  целия  си  живот?  
Какво  е  за  живота?  в

Всеки  от  нас,  ако  знае,  че  ще  дойдат  да  ни  убият,  бягаме,  ако  сме  100,  100-те  
бягат.  Никой  не  чака  да  умре.

Католици,  протестанти,  свещеници,  монаси,  учители...  толкова  много,  че  
изучаваме  Библията  и  защо  не  можем  да  мислим  или  действаме  като  Исус  
Христос:  защо?  Защото,  когато  изучаваме  Библията,  ние  не  влизаме  в  
Библията,  ние  само  четем,  ние  само  изучаваме,  ние  не  разбираме  със  сърцето  
си.  Трябва  да  знаем  как  да  станем  библията,  трябва  да  бъдем  едно,  трябва  да  
се  интегрираме  и  да  бъдем  само  едно.  Ако  можете  да  разберете  какво  казва  
Исус  Христос,  Буда,  тези  думи  влизат  в  ума  и  сърцето  ви  и  трансформират  ума  
и  сърцето  ви  в  тези  на  Исус  Христос.

Защо  Исус  Христос  не  бяга?  Тъй  като  той  няма  себе  си,  в  сърцето  му  няма  
егоизъм.

Когато  учиш,  не  е  нужно  да  четеш  само  за  да  четеш...  това  не  става.
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Егоизмът  наранява  хората.  Хората  не  могат  да  направят  нищо,  но  Бог  може.  
И  ви  уверявам,  че  те  ще  получат  своето  наказание  според  закона  на  
Вселената.  Не  забравяйте  това.  Когато  умрат  ще  излежат  присъдата  си.

гробищата  не  всички  са  стари  или  пенсионери,  има  и  много  млади  хора.  
Както  всеки  уикенд,  много  хора  умират  при  катастрофи  по  различни  причини.

Всичко,  което  правим,  е  причината  за  страданието,  което  имаме  сега,  всичко  
идва  от  замърсяването  на  въздуха  и  храната.  Преди  земята  беше  рай,  сега  
имаме  земетресения,  цунамита,  торнада,  проливни  дъждове  или  суши...  
всичко  идва  от  нашия  егоизъм.  Защото  всеки  ден  разваляме  природата  все  
повече  и  това  са  последствията.  Един  мъдър  човек  казва,  че  до  30  години  
тази  земя  ще  бъде  само  20%.  Възможно  е.  Защото  всеки  ден  сме  все  по-
егоистични  и  използваме  повече  химически  вещества,  които  развалят  
природата.

Ако  всички  четат  Библията  и  разбират  какво  Бог  иска  да  ни  каже,  ако  
разбираме  със  сърцата  си,  тогава  няма  да  правим  това,  което  правим.  
Правителства,  политически  партии...  не  трябва  да  харчат  за  глупости  и  
капризи,  които  са  в  техен  интерес,  от  егоизъм  и  докато  хората  страдат.  В  
Андалусия  правителството  е  похарчило  милиони  евро  за  глупости  и  хората  
гладуват.  С  повече  от  5  000  000  безработни  и  пилеещи  пари  политици.  Какво  
е  това?  Чист  егоизъм.  Ако  правителството  мислеше  за  народа  си  като  Исус  
Христос,  който  винаги  мислеше  за  другите...  ако  хората  затягат  коланите,  
правителството  трябва  да  затегне  коланите,  ако  хората  страдат,  
правителството  трябва  да  страда  и  да  не  харчи  нито  стотинка.  Тогава  
гарантирам,  че  веднага  излизаме  от  кризата.  Щяха  да  бъдат  наети  повече  
хора.  Къде  са  парите?  Всички  искат  да  живеят  добре  и  охолно  и  мачкат  
народа,  черпейки  му  кръвта.  Как  ще  вдигнем  глава? .  Ако  някой  не  го  прави  
добре,  тогава  трябва  да  смените  човека  или  партията.  Няма  значение  коя  
партия  или  кого,  стига  да  правите  това  за  другите,  като  Исус  Христос.  Да  не  
съм  егоист.

Дори  и  да  не  вярваш.  Ако  извършите  престъпление,  вярвате  или  не,  законът  
ще  ви  накаже  по  същия  начин.  Дори  и  да  не  вярваш  в  ада,  когато  умреш,  ще  
страдаш,  вярваш  или  не,  никой  няма  да  избяга.

Ето  защо  всички  проблеми  идват  от  егоизма.  Егоизмът  е  развалил  природата.  
Природни  бедствия,  защото  използваме  много  химия.  В  Германия  много  
хора  умират  от  заразена  храна.  Ако  поставите  химикали  за  унищожаване  на  
червеи  в  плодовете  и  зеленчуците,  тогава  ние  поглъщаме  този  химикал  и  
той  ни  наранява.  Точно  като  животните,  те  биват  изкуствено  угоявани  с  
химикали,  които  след  това  ядем  и  замърсяваме  телата  си.

Всеки  ден  разваляме  природата  все  повече,  затова  всеки  ден  има  повече  
природни  бедствия  и  епидемии.  Само  дишаме  и  умираме  от  зараза.  Така  че,  
ако  искаме  да  живеем  добре,  не  трябва  да  разваляме  природата.  Вижте  
какво  се  случи  в  Япония:  мимолетно  земетресение?  Всички  ние  трябва  да  се  
грижим  за  природата.  Да  не  се  опитваме  да  сключваме  пакт  с  дявола,  като  
ядрените:  ние  продаваме  душите  си  на  дявола.  Трябва  да  използваме  
естествени  енергии  като  слънцето,  вятъра,  водата...
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Сега  през  2012  г.  имаме  повече  от  40  000  000  заразени  със  СПИН.
Това  заболяване  е  широко  разпространено  сред  хомосексуалистите.  Всичко,  
което  се  опитва  да  скъса  с  природата,  завършва  зле.  Бог  създава  мъжа  и  жената  
и  сега  всеки  ден  се  събират  повече  хора:  мъже  с  мъже  и  жени  с  жени.  Като  на  
шега:  свещеникът  обявява  съпруг  и  съпруг  или  съпруга  и  съпруга.  Това  изглежда  
смешно  да  се  обявява  жена  и  жена.  Така  в  тази  земя  след  50  години  няма  да  
остане  никой.  Защото  няма  да  имаме  деца  и  човечеството  ще  остане  без  
потомство.  Ако  баща  ви  или  майка  ви  бяха  хомосексуалисти  или  лесбийки,  вие  
нямаше  да  сте  на  този  свят,  защото  двама  мъже  не  могат  да  станат  родители  на  
дете,  нито  две  жени.  Нямаше  да  се  родиш.  Затова  едно  е  какво  ти  харесва,  а  
друго  е  да  вървиш  срещу  природата.  Разбира  се,  знаем,  че  гейовете  и  лесбийките  
не  нараняват  никого,  но  работата  е  там,  че  не  можем  да  нарушим  природата.  
Като  вървим  срещу  природата  и  вижте  какво  е  времето,  пълно  с  природни  
бедствия.  Ето  защо  бих  искал  всеки  да  прочете  Библията  и  да  влезе  в  Библията,  
за  да  разбере  със  сърцето  си.  И  станете  като  Исус  Христос.

Абортът  има  много  лош  ефект  върху  вас,  вашата  партия…  не  можете  да  дадете  
разрешение  да  убивате  собствения  си  народ,  собствената  си  раса.  Харесва  или  
не  харесва.  Не  можете  да  прекъсвате.  Под  Божия  закон  всички  сме  равни:  
красиви,  грозни,  богати,  бедни,  деца,  възрастни...  пред  Божия  закон  всички  сме  
еднакви.  Не  защото  не  си  роден  нямаш  права,  законът  е  еднакъв  за  всички.

Мислете  и  правете  същото  като  Исус  Христос,  за  да  станете  Исус  Христос.

Всеки  ден  трябва  да  се  променяте  малко  по  малко  като  Исус  Христос.  Ако  всеки  
прави  това,  земята  постепенно  ще  се  превърне  в  рай.

Много  благодаря.

Но  ако  продължим  с  толкова  много  егоизъм,  всеки  ден  ще  има  повече  природни  
бедствия,  повече  болести...  като  СПИН:  30  милиона  смъртни  случая  в  света  от  
тази  болест.  Всеки  ден  има  повече  от  7000  нови  случая  на  СПИН.
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Това  е,  което  трябва  да  направите  и  това,  което  тези  богове  правят.  Много  хора  
манипулират  и  действат  различно  от  това,  което  казва  Библията.  Нито  в  Библията  
на  Исус  Христос,  нито  в  Библията  на  Буда,  нито  в  Корана  се  казва,  че  човек  трябва  
да  убива.  Никога.  Винаги  с  добро  сърце  спасявайте  хората.  Той  никога  не  е  
казвал,  че  поставянето  на  бомби  върху  тялото  ви,  за  да  убивате  хора,  отива  в  рая.

Както  каза  „Аллах  е  велик“,  защото  помагаше  на  хората  със  сърцето  си,  учеше  
хората  да  бъдат  добри.  Това  е  вярно.  И  ако  някой  каже  обратното  на  това,  което  
Аллах,  Исус  Христос  или  Буда  са  ни  казали,  това  е  манипулация.  Този  човек  се  
интересува,  той  е  като  демон,  защото  се  опитва  да  манипулира  словото  на  
боговете.

Това  си  е  чист  егоизъм.  Гарантирам  ви,  че  тези  хора  не  отиват  в  рая.

Винаги,  за  да  отидеш  на  небето,  това  винаги  е  да  помагаш  на  хората,  да  правиш  
услуги  на  хората,  да  се  жертваш  за  хората.  Защото,  за  да  отидеш  на  небето,  не  
можеш  да  имаш  егоизъм.  Ако  има  разлика  аз-ти-той  значи  всеки  се  бори  за  
собствените  си  интереси  а  ти  си  егоист.  В  тази  земя  от  древни  времена  винаги  
има  войни  между  държави  или  граждански  войни  в  една  държава.  Всичко  това  е  
заради  различието,  заради  егоизма,  защото  всеки  се  мисли  за  по-добър  от  другия  
и  иска  да  е  прав.

За  да  отидеш  на  небето,  трябва  да  имаш  чисто  сърце,  златно  сърце.

С  квадратна  глава.  Защото  той  винаги  мисли,  че  аз  съм  по-добър,  че  моята  раса  
е  по-добра,  че  моето  мислене  е  по-добро.  Всичко  ми  върви.  В  това  общество  
всичко  се  движи  от  себе  си.

Той  ще  отиде  в  ада.  Мислете  мъдро.  Ако  правиш  всичко  с  добро  сърце,  всичко.

В  тази  държава  политиците  не  спират  да  харчат  парите  на  народа  за  собствените  
си  интереси.  Не  спират  да  харчат  безмилостно.  Когато  свърши  горещата  му  
серия,  това,  което  направи  в  миналото,  ще  има  Божие  наказание.  Всяка  стотинка  
от  хората  не  може  да  се  губи.
Ако  харчите,  трябва  да  ги  харчите  в  полза  на  хората.  Ако  имате

Като  Исус  Христос,  като  Буда,  като  Мохамед.  Не  грешите.

рая.  Раят  е  мястото,  където  е  Бог,  Исус  Христос  или  Аллах,  или  Буда.  Това  е  една  
и  съща  категория  на  небето.  Има  само  едно  небе,  не  са  две  или  три.
За  да  влезеш  в  рая,  трябва  да  действаш  като  Исус  Христос,  Мохамед  или  Буда.  
Винаги  правете  за  другите,  помагайте  на  хората,  давайте  добри  съвети  на  хората,  
жертвайте  себе  си  за  хората.

Всеки,  който  ви  каже,  че  като  убивате  хора  отивате  в  рая,  невъзможно.  Всички,  
които  отиват  на  небето,  са  тези,  които  помагат  на  хората,  тези,  които  дават  
живота  си  за  другите.  Не  убиване  на  хора.  Това  е  пълна  грешка.  Много  хора  
манипулират  думите  на  Библията.  Те  не  се  подчиняват.

За  да  отидете  на  небето,  не  можете  да  имате  мисълта  за  мен,  за  мен,  за  мен.

12.-  РАЙ

Machine Translated by Google



Всеки  гражданин  има  своята  съвест,  своето  сърце.  Съвестта  и  Библията  не  са  
две  различни  неща,  двете  са  едно,  а  не  две  различни  неща.  Само  да  знаете,  ако  
отнемем  Библията,  отнемаме  и  съвестта.  Например,  ако  една  жена  не  иска  да  
има  бебе,  тя  го  убива.  Защо  правиш  това?  Ако  не  искате  да  имате  бебета,  трябва  
да  се  оперирате  или  да  пиете  хапчета,  за  да  не  ги  имате.  Има  много  методи  да  
нямаш  деца.

Така  че  вече  знаете.  За  да  отидеш  на  небето  е  необходимо  да  помагаш  на  
хората,  да  се  жертваш  за  другите.  Ако  постъпвате  като  Исус  Христос,  като  Буда,  
като  Мохамед,  със  сигурност  ще  отидете  на  небето.

Не  трябва  да  вървиш  срещу  боговете.  Трябва  да  помогнете  с  контрола  на  
раждаемостта,  за  да  нямате  бебета,  но  никога  не  помагайте  за  аборт  или  не  
давайте  разрешение  за  това.  Трябва  да  помогнете,  за  да  се  родят  всички  бебета.  
Дайте  всякакви  помощни  средства  и  улеснения  за  раждането  на  бебета.  Не  
можете  да  убивате  собствения  си  народ,  сънародниците  си.  Не  можеш.  Колко  
години  ще  живееш?  И  когато  умреш  какво?  Законът  на  боговете  няма  да  ти  
прости.  Око  за  око  и  зъб  за  зъб.  Бъдете  внимателни  с  това.  Ти  си  нищо  и  никой.  
В  един  момент  получаваш  инфаркт  и  умираш.  Ти  си  никой.  Ти  си  нищо.  Не  се  
опитвайте  да  бъдете  като  Бог.  Не.  Ти  си  демон,  ти  не  си  Бог.

Когато  веднъж  влезете  в  рая,  ще  имате  много  предимства.

Ако  някой  ден  забременееш  и  не  искаш  детето,  тогава  го  даваш  за  осиновяване.  
Защо  да  убивам?  Политици,  които  говорят  глупости  срещу  боговете,  като  
законен  аборт,  си  представете,  че  баща  ви  и  майка  ви  правят  същото,  вие  и  
цялата  ви  партия,  без  значение  към  коя  партия  принадлежите,  ако  подкрепят  
абортите,  вие  няма  да  сте  тук  на  този  свят  днес.  Преди  да  си  се  родил,  щяха  
вече  да  са  те  убили,  вече  щеше  да  си  мъртъв.

Убийството  е  негативно,  то  е  като  дявола.  Запомнете  добре.  Съвестта  ще  
разчиства  сметки.

изнесен  извън  града,  той  трябва  да  го  инвестира  в  града.  Това  е  добър  владетел.  
Онези,  които  се  опитват  да  правят  рекет,  ще  свършат  зле,  както  тези,  които  са  
за  абортите,  които  мислят  само  за  убийството  на  бебета,  преди  да  са  се  родили.  
Никой  не  е  Бог,  за  да  отнеме  нечий  живот.

Не  можеше  да  си  президент  или  зам.  Нямаше  да  си  тук  днес.

Ако  се  опиташ  да  бъдеш  Бог,  ще  станеш  дявол  и  ще  отидеш  в  ада.
Запомнете  добре.  Ние  не  сме  богове,  не  можем  да  наредим  да  се  убие  никого.  
Ние  не  можем.  Това  ще  има  сериозни  последствия.  Политици,  управници,  
силните  могат  да  бъдат  такива,  защото  в  друг  минал  живот  са  направили  добро  
за  хората,  но  ако  се  противопоставят  на  закона  на  боговете,  отнемайки  
религиозното  образование,  така  че  хората  да  не  вярват  в  Бог  или  в  Нищото,  
тези  хора  са  много  опасни.  Те  са  много  егоистични.  Ако  могат  да  те  преодолеят,  
ще  те  преодолеят.

След  като  майка  ти  и  баща  ти  ти  направят  услугата  да  ти  дадат  живот,  да  се  
грижат  за  теб,  да  те  образоват,  ти  не  позволяваш  на  другите  да  имат  тази  
възможност.  Правите  моста  за  преминаване  и  когато  преминете  от  другата  
страна,  премахвате  моста,  така  че  никой  друг  да  не  може  да  премине.  Това  се  
нарича  чист  егоизъм.
Всички  имат  наказание  от  Бога.  Никой  не  избяга.  Нито  един.  Всичко,  което  
правите,  ще  бъде  платено  скъпо.  Първо  съвестта  ви  наказва.  Всички  души  на  
бебетата  ще  ви  молят  за  отмъщение,  те  ще  дойдат  след  вас,  за  да  ви  отмъстят.  
Те  могат  да  отнемат  живота  и  здравето  ви.  Защото  всички  тези  бебешки  души  
ще  дойдат  след  вас.  Това  е  въпрос  на  време.
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Ако  го  правиш  с  цялото  си  сърце  със  семейството  си,  с  приятелите  си,  с  обществото,  с  
държавата,  всичко  ще  стане  положително  за  теб.  Ако  искате  животът  ви  да  бъде  
позитивен,  единственият  начин  е  да  бъдете  позитивни  с  другите.  Така  че  можете  да  
получите  всички  желания,  които  искате.  Егоизмът  в  крайна  сметка  носи  негатив  и  
завършва  фатално.  Ако  искате  да  живеете  много  добре,  трябва  да  правите  нещата  
правилно,  в  рамките  на  закона.  Ето  как  вашето  щастие  и  богатство  продължават  вечно.  
Това  е,  което  трябва  да  разберете:  не  трябва  да  се  възползвате  от  хората.  В  живота  има  
два  пътя:

Зависи  от  теб.  Помогнете  на  семейството  си,  на  приятелите  си,  на  съседите  си,  на  
обществото,  на  държавата...  Ако  направите  това,  животът  ви  ще  бъде  рай,  ще  бъде  рай.  
Всичко  зависи  от  вас.  Съветвам  те  да  поемеш  по  пътя  на  рая.  Ще  живеете  по-добре,  по-
удобно,  с  много  здраве  и  дълъг  живот  и  с  много  щастие,  и

1  помагам  на  другите  да  отидат  на  небето  или,

Сега  ще  обясня  предимството  да  отидеш  на  небето.

2  действайте  егоистично,  за  да  отидете  по  дяволите.

Всеки  Бог,  като  Исус  Христос,  като  Буда,  като  Мохамед,  всички  те,  могат  да  се  родят  във  
всяка  страна,  където  решат,  където  предпочитат.  Преди  да  се  родят,  те  сами  проектират  
живота  си  според  това,  което  всеки  иска.  Ако  искаш  да  се  родиш  като  принц,  ти  си  
роден  като  принц  като  Буда.  Ако  искате  да  се  родите  в  бедно  семейство,  вие  избирате  
да  се  родите  в  бедно  семейство,  като  Исус  Христос.  Какво  искаш.  Вие  подготвяте  живота  
си  и  как  искате  да  го  живеете.  По  всяко  време  можете  да  дойдете  или  да  си  отидете,  
както  искате.  Не  като  нас,  които  всеки  момент  можем  да  умрем,  например  от  инфаркт,  
катастрофа...  всичко  може  да  се  случи.  Ние  сме  нищо,  ние  сме  0.  Не  знаем  кога  ще  
умрем,  нито  кога  ще  е  последната  ни  нощ.  Много  хора  стават,  излизат  на  улицата  и  
взимат  колата  и  после  не  се  връщат,  защото  са  катастрофирали,  загинали  са  на  пътя.  
Много  хора  умират  всеки  ден  на  пътя.  Никой  не  знае  кога  е  последната  му  нощ.  Никой.  
Ето  защо  трябва  да  мислите,  че  днес  е  последната  ви  вечер.  И  трябва  да  правите  добро  
на  хората,  така  ще  отидете  на  небето.  Не  се  опитвайте  да  убивате  хора  или  да  вземете  
парите  им.  Не  си  заслужава.  За  момент  на  егоизъм  вие  жертвате  мнозинството,  за  да  
облагодетелствате  вас,  които  сте  малцинство.  Като  политиците,  които  жертват  народа,  
за  да  се  облагодетелстват.  Защото  нямат  право  да  пилеят  парите  на  народа.  Парите  не  
са  твои.  Ако  беше  тяхно,  всеки  си  прави  каквото  си  иска,  но  не  и  с  парите  на  другите.

Всяка  стотинка,  която  харчите  и  не  е  ваша,  погледнете  я  добре.  Защото  всичко  има  
своите  последствия.  Ето  защо,  когато  се  родиш  на  небето,  това  е  завинаги.  Никога  
повече  не  умираш.  Защото  на  небето  всеки  има  чисто  сърце.  Ако  сърцето  има  мен,  
мен,  мен,  то  е  егоистично  и  тогава  със  сигурност  ще  отиде  по  дяволите.

След  като  стигнете  до  небето,  можете  да  пътувате  из  цялата  вселена.  Можете  да  се  
родите  във  всяка  слънчева  система,  на  всяка  планета,  където  пожелаете.  С  егоизма  
няма  да  отидеш  никъде,  ще  се  родиш  беден  или  риба...  най-лошото.  Така  че?

Прочетете  Библията  на  Исус  Христос,  Корана,  Библията  на  Буда...  и  ако  правите  това,  
което  казва  Библията,  ще  бъдете  Бог.  Ще  отидеш  в  рая  Рая  или  ада.
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КАК  ДА  СТИГНЕМ  ДО  РАЯ

Е,  знаете  ли,  единственото  нещо,  което  трябва  да  направите,  за  да  живеете  
добре  и  да  накарате  всички  да  ви  обичат,  да  имате  дълъг  живот  и  щастие,  е  
да  предложите  живота  си  на  хората  с  цялото  си  сърце.  Няма  значение  за  
никого,  от  която  и  да  е  социална  категория,  красив  или  грозен.  Предлагайте  
от  сърце  на  всеки.  Така  ще  имате  света  в  ръцете  си.  Така  че  никога  няма  да  
имате  болест  и  винаги  ще  имате  късмет  като  мен.  Занимавам  се  с  йога  от  40  
години  и  винаги  мисля  положително  и  винаги  положително  с  хората.  За  40  
години  никога  не  съм  боледувал.  Това  е  резултатът.  Ако  нямате  здраве,  
нямате  нищо,  затова  мислете  като  мен:  винаги  позитивно.  Никога  не  се  
възползвайте  от  хората,  помагайте  на  хората,  за  да  имате  полза.  Ако  ме  
слушате  и  помагате  на  хората,  както  правя  аз,  животът  ви  на  тази  земя  ще  
бъде  фантастичен  рай.

също  и  да  премахнете  болестите  си,  защото  всички  болести  идват  от  
негативното  мислене.  Гняв,  тъга,  това  е  негативно  мислене.  Вече  знаете,  за  
да  премахнете  всички  видове  болести,  първо  трябва  да  премахнете  
негативното  си  мислене.

Много  хора,  като  монаси,  монахини,  свещеници...  защо  напускат  личния  си  
живот  и  се  посвещават  на  църквата?  това  е  с  причина:  един  ден  да  стигнем  
до  рая.  Те  правят  нещата  както  Бог  заповядва,  като  Исус  Христос,  за  да  
стигнат  до  небето.  Но  нека  не  забравяме  едно  нещо:  всичко,  което  правим,  
трябва  да  правим  като  Исус  Христос,  да  правим  всичко  за  другите,  не  за  себе  
си.  Религиите,  които  имат  най-много  последователи  в  света;  Католици,  
протестанти,  мормони...  те  имат  една  и  съща  цел:  да  следват  примера  на  
Исус  Христос,  да  действат  като  него  и  да  умрат  като  него.  Всичко,  за  да  
стигнем  до  рая.

Но  аз  ви  казвам  едно  нещо,  за  да  не  забравите:  запитайте  се  дали  вярвате,  
че  това  е  Исус  Христос.  Много  хора  казват  да,  да,  да...  затова  станах  монахиня  
или  свещеник.  Но  ако  наистина  сте  повярвали  в  Исус  Христос,  ако  сте  
повярвали  в  неговото  слово,  трябва  да  го  демонстрирате  с  вашите  действия,  
вашите  мисли,  не  само  с  думи.  Исус  Христос  знаеше,  че  на  следващия  ден  
римляните  ще  дойдат  да  го  търсят,  за  да  го  убият  и  знаеше  всички  изпитания,  
които  го  очакваха.  Ако  Исус  Христос  мислеше  като  нас,  щеше  да  избяга,  щеше  
да  избяга  да  се  скрие.  И  защо  Исус  Христос,  знаейки  това,  не  избяга?  защото  
беше  готов  да  умре  за  човечеството,  за  нас.  Това  означава,  че  Исус  Христос  
мисли  само  за  другите,  а  не  за  себе  си.  Следователно,  ако  наистина  вярваш  в  
Исус  Христос,  вярваш  в  неговото  слово,  трябва  да  мислиш,  говориш  и  
действаш  като  Исус  Христос.  Ако  правите,  мислите  и  казвате  само  50%  от  
това,  което  той  прави,  а  Исус  Христос  казва,  това  означава,  че  вярвате  само  
50%  в  него.  Ако  говорите  много  и  не  правите  нищо,  дори  и  да  казвате,  че  
вярвате,  не  е  вярно.  Ако  наистина  вярвате  в  Библията,  в  словото  на  Исус  
Христос,  вашите  действия  със  сигурност  са  същите  като  тези  на  Исус  Христос  
на  100%.  Това  е  сигурно.  Ето  защо  много  хора  всеки  ден  извършват  много  
грехове  и  след  извършване  на  грях  отиват  да  се  изповядат,  да  молят  Бог  за  
прошка.  Това  е  вярно.

Когато  премахнете  негативната  мисъл  от  ума  си,  трябва  да  се  пожертвате  за  
другите  и  да  предложите  живота  си  на  другите.  Тази  положителна  мисъл  
преодолява  всичко;  вашата  болест,  вашия  лош  късмет  и  ви  дава  дълъг  
живот.  Няма  друг  начин.  Друго  решение  няма.
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Повечето  хора  съжаляват,  че  са  излъгали,  колко  хора  след  като  си  признаят,  
не  правят  отново  същата  грешка?  много  малко,  почти  никой.

мислиш.

Ако  извършиш  отново  същия  грях,  ти  не  си  се  покаял  и  мамиш  себе  си  и  
Бога.  Това  е  фалшиво  покаяние.  Ще  имате  проблеми  със  себе  си,  ако  
продължавате  да  правите  това.  Бог  няма  да  има  проблеми.  Всеки  плаща  за  
греховете  си.  Не  мислете,  че  никой  не  знае  вашите  грехове.  Първият,  който  
разбира,  си  ти.  Знаете,  че  мамите  хората,  мачкате  хората,  малтретирате  
хората...  кой  не  знае  кога  наранявате  хората?  ти  си  първият,  който  разбира,  
че  не  е  добре  направено.  След  малко  целият  свят  ще  разбере,  защото  всичко  
се  знае.  Можете  да  видите  по  телевизията,  всеки  ден  има  новини,  че  
полицията  е  хванала  този  човек,  този  друг...  политици,  бандити,  крадци,  
гангстери...  всички  тези  хора,  които  мамят  хората.

Но  без  да  се  покаете  истински,  вие  отново  ще  извършите  същия  грях.  С  
истинско  покаяние  и  молба  на  Бог  и  хората  за  прошка,  ако  наистина  
съжалявате,  няма  да  направите  същата  грешка,  същия  грях.  Това  е  
истинското  покаяние.

Въпрос  на  време  е.  Невъзможно  е,  когато  някой  направи  нещо  лошо,  никой  
да  не  разбере.  Това  е  невъзможно.  Рано  или  късно  ще  те  хванат.

Ако  извършите  какъвто  и  да  е  вид  грях  днес,  отидете  на  изповед  и  помолете  
Бог  да  ви  прости  и  утре  извършите  същия  грях  отново,  поискайте  прошка  
отново  и  правете  същото  нещо  отново  и  отново,  това  е,  защото  не  
съжалявате.  Мислиш  ли,  че  съжаляваш?  не,  разбира  се,  вие  заблуждавате  
себе  си  и  Бог.  Не  можете  да  заблудите  себе  си,  още  по-малко  Бог.  Истинското  
покаяние  е  да  не  извършиш  отново  същия  грях.

Когато  го  направите,  наистина  съжалявате.  Има  два  вида  покаяние,  истинско  
и  фалшиво.

Все  едно  имате  огън  и  го  покриете  с  хартия,  рано  или  късно  огънят  ще  
изгори  хартията  и  ще  видите,  че  под  хартията  има  огън.  Не  можеш  да  
изневеряваш.  Затова  ви  казвам,  че  помислете  добре,  преди  да  направите  
нещо  лошо.  Можете  да  извършите  всеки  грях  само  веднъж,  ако  го  направите  
два  пъти,  това  е  лошо  за  вас,  за  вашето  бъдеще  и  за  отвъдното.
Не  можете  да  извършите  един  и  същ  грях  два  пъти.  Мислете  мъдро.  Първият  
път,  когато  извършите  грях,  приятелите,  семейството  или  дори  законът,  ако  
грехът  не  е  много  сериозен,  ви  простят.  Но  ако  извършите  същия  грях  
отново,  никой  няма  да  ви  прости,  нито  приятелите,  нито  семейството,  нито  
законът.  Никой  няма  да  преглътне  два  пъти.  Затова  се  възползвайте  от  тази  
първа  и  последна  възможност  да  поправите  грешката  си.  Защото  вторият  
път,  когато  вече  нямате  кредит,  никой  няма  да  ви  повярва  или  да  се  доближи  
до  вас.  И  всичко  свърши:  приятелите  те  напускат,  семейството  ти  няма  
доверие...  всички  те  оставят  настрана.  Ще  останеш  сам  на  този  свят.  Веднъж  
е  добре,  два  пъти  не.  Така  че  не  го  забравяйте.  Ако  наистина  вярваш  в  Исус  
Христос,  в  Библията,  ако  наистина  вярваш,  а  не  просто  четеш  и  запомняш,  
трябва  да  го  докажеш  с  делата  си,  не  само  с  думите  си.  Това  показва,  че  
наистина
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Покажете  с  действията  си,  че  правите  това,  което  Бог  заповядва.  Това  означава  
да  вярваш  в  Исус  Христос  със  сърце.  Ако  можете  да  правите,  мислите  и  говорите  
като  Исус  Христос,  тогава  ще  бъдете  като  Исус  Христос.  Исус  Христос  в  живота  си  
направи  много  чудеса,  като  ходене  по  вода.

Постъпете  като  Исус  Христос  и  ще  стигнете  до  рая.

каро.

И  защо  не  можем  да  ходим  по  вода?  защото  имаме  много  от  мен.  Ние  сме  
егоисти.  А  Исус  Христос  мисли  само  за  теб,  за  другия,  за  другите.  Това  е  разликата.  
Не  се  опитвайте  да  се  възползвате  от  хората,  дори  и  малко,  защото  ще  си  платите  
за  това

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Machine Translated by Google



Тъй  като  правите  само  за  другите,  без  да  се  интересувате  от  себе  си,  значи  
правите  добро.  Ако  работите  само  за  вашите  интереси,  тогава  действате  
егоистично.  За  да  правиш  добро,  трябва  да  имаш  мисълта  за  равенство:  
всички  сме  равни.  Как  сме  еднакви?  Нито  богат,  нито  беден,  нито  добър,  
нито  нещастен,  нито  красив,  нито  грозен...  всички  сме  в  една  категория.  
Трябва  да  отдавате  еднакво  уважение  както  на  богатите,  така  и  на  бедните,  
на  всяка  раса.  Всички  сме  равни  и  никой  не  е  по-висш.  Това  означава  да  
правиш  нещата  правилно.

Така  че  аз  ти  помагам,  защото  ти  си  аз.  И  обратно;  Ако  имам  проблеми,  вие  
ми  помагате.  Защото  всички  сме  едно.  Гладен  ли  си?  Храня  те,  защото  ти  си  
аз.

Ако  отидем  по-нататък;  Трябва  да  се  отнасяте  по  същия  начин  към  
животните,  природата,  водата...  не  замърсявайте  водите,  не  изсичайте  
дървета,  не  изгаряйте  гори...  уважавайте  природата  и  животните  като  себе  
си.  Когато  замърсяваме,  сами  ще  плащаме  скъпо.  Трябва  да  използваме  
естествена  енергия  като  слънцето,  водата  и  въздуха,  не  трябва  да  се  
възползваме  от  това,  което  е  под  земята,  като  нефт,  защото  накрая  земята  
ще  остане  празна  отвътре  и  всички  ще  потънем.

Всичко,  което  виждате,  се  отнасяйте  към  него  като  към  себе  си.  Трябва  да  
благодарим  на  водата,  небето,  земята...  защото  ако  не  го  направим,  ще  си  
навредим.  Трябва  да  живеем,  ако  има  все  повече  и  повече  природни  
бедствия,  това  е  така,  защото  природата  ни  предупреждава,  че  се  отнасяме  
към  нея  като  към  нещо  по-нисше.  Ето  защо  днес  имаме  толкова  много  
проблеми  на  тази  земя,  защото  не  се  отнасяме  към  природата  като  към  себе  
си.

Какво  е  добро?  Какво  е  злото?

Добро:  да  правиш  добро  означава,  че  това,  което  правиш,  е  от  полза  за  
другите,  а  не  за  теб  лично.  Това  е  добро.

Войните  са  друго  зло  в  света:  защо  има  войни?  Защото  сме  егоисти  и  мислим  
само  за  Мен.  Всички  мислят  за  себе  си,  за  своите  интереси,  правят  разлика  
между  мен,  теб  и  него.

Това  е  егоистично:  това  не  ми  харесва,  затова  те  убивам.  Всичко  идва  от  
егоизма.  Ако  всички  си  мислеха,  че  аз  съм  ти  и  ти  си  аз,  тогава  нямаше  да  
има  проблем.  Имаш  проблем?

13.-  ДОБРО  И  ЗЛО
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Тези  хора  грешат,  никой  не  е  по-добър,  всички  сме  от  една  и  съща  природа,  
защото  всички  сме  едно,  ние  сме  еднакви,  дори  с  животните  и  цялата  природа.  
Колкото  повече  различия,  толкова  повече  проблеми  имате  на  тази  земя.  Трябва  
да  научим:  всички  сме  едно.  Ние  не  сме  двама.  Ако  видите  другия  човек  като  
себе  си,  тази  земя  ще  се  превърне  в  рай.

Ако  баща  ти  и  майка  ти  са  ти  помогнали  да  се  родиш,  защо  ти  не  помогнеш  на  
другите  да  се  родят?  Ако  не  искаш  бебето  го  даваш  за  осиновяване  и  това  е.  
Защо  трябва  да  убиваш?  Представете  си,  че  вие  сте  плодът...  бихте  ли  искали  да  
бъдете  убит?

Всички  видове  смърт,  без  значение  че  има  най-малката  глава,  или  малките  
ръчички,  или  че  е  в  утробата  на  майката,  са  чист  егоизъм,  те  са  действия  без  
съвест,  без  сърце.

Всички  сме  едно,  с  чисто  сърце.  Моля,  много  непълнолетни  жени,  които  
абортират,  нямат  представа  какви  са

Вашият  син  е  мой  син,  а  моят  син  е  ваш  син  и  всички  се  грижим  един  за  друг.

Плодът  не  ви  боли,  така  че  защо  искате  да  го  убиете?  Какво  печелиш  от  това?  
Плодът  не  ви  е  направил  нищо  лошо.  Защо  правителството  иска  да  убие  своите  
бъдещи  граждани?  Благодарение  на  тях  страната  може  да  излезе  от  кризата.  
Този  плод,  преди  да  се  роди,  може  да  бъде  много  добър  лидер  и  да  помогне  на  
страната  да  излезе  от  кризата.

С  парите,  които  правителствата  харчат  за  войни,  те  могат  да  нахранят  цялата  
земя.  Можем  да  помогнем  на  целия  свят.

Така  че  тази  земя  ще  бъде  рай.  Ако  не,  как  живеем?  Ако  правите  това,  това  
означава,  че  правите  както  Бог  заповядва,  правите  съвестно,  с  чисто  и  чисто  
сърце.  Правите  го  за  другите,  но  не  от  съжаление,  а  защото  сме  едно  цяло  и  
никой  не  иска  да  се  нарани.

Не  инвестирайте  пари  в  бомби,  за  да  убивате,  убивате,  убивате...  накрая  какво?  
Защо  го  правят?  Защото  има  разлики  между  теб  и  мен.  Ако  всички  бяхме  едно,  
нямаше  да  има  войни.

Защо  се  малтретират  един  друг?  Защото  някои  вярват,  че  превъзхождат  другите.  
Като  някои  мъже,  които  малтретират  жените,  защото  смятат,  че  са  по-низши  от  
тях.

Другият  си  ти.  Не  е  друг.  Всички  ние  образуваме  тяло  и  за  да  функционира  това  
тяло,  единият  трябва  да  се  грижи  за  другия.  Как  се  грижите  за  всяка  част  от  
тялото  си.  Знаете  ли  колко  клетки  има  вашето  тяло?  Милиони  клетки.  Знаете  ли  
колко  хора  има  по  света?  Милиони  хора  и  всеки  човек  е  като  клетка  в  по-голямо  
тяло.  Ако  човек,  държава  или  територия  навреди  на  друг,  тогава  всичко  ще  се  
отрази  на  цялото,  на  другите.  Или  не?  Мислиш.

Ако  всички  се  грижихме  един  за  друг,  нямаше  да  има  нито  терористи,  нито  
крадци,  нито  зли  хора,  защото  кой  иска  да  се  нарани?  Ако  всички  се  грижеха  
един  за  друг  със  сърце,  този  свят  щеше  да  е  рай.  Хората  биха  се  чувствали  добре.  
Правителството  не  спира  да  казва:  аборт,  аборт,  аборт!  Той  не  спира  да  убива.
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правейки.  Ако  някоя  бременност  е  нежелана,  не  убивайте  бебето,  дайте  условия  
на  тези  жени  да  имат  бебето.

Много  благодаря.

Когато  умреш,  твоите  проблеми  ще  започнат.

За  Бога.  От  сърце  на  сърце.  Всичко  лошо,  което  правим  на  тази  земя,  въпреки  че  
законът,  създаден  от  хората,  не  наказва,  законът  на  боговете  ще  го  накаже.  
Запомнете  думите  ми.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Точно  като  живота,  ако  човек  има  много  пари,  когато  умре,  къде  отиват  парите  
му?  Парите  не  могат  да  те  отведат  в  гроба.

На  тази  земя,  с  толкова  много  милиони  хора...  за  колко  хора  това  ще  бъде  
последната  им  нощ?  Когато  най-малко  очакваш,  може  да  се  наложи  да  умреш.  
Няма  нищо  сигурно,  няма  нищо  реално.

Ако  е  болна,  тя  също  не  може  да  използва  парите.  Всичко,  което  имаме,  не  е  
нищо  реално,  както  нищо  не  е  нищо  реално.  Ето  защо  не  трябва  да  приемате  
нещата  толкова  сериозно.  Като  когато  спите,  когато  настъпи  нощта  и  сънуваме,  
понякога  имаме  ужасяващи  сънища,  например  сънувате,  че  някой  ви  
преследва,  за  да  ви  убие  и  с  тези  сънища  се  потите  от  страх,  намокряте  
всичките  си  дрехи.

Когато  умреш,  не  вземаш  нищо  със  себе  си.  Няма  значение  дали  си  милионер,  
благородник,  бедняк...  живееш  много  добре  и  щастливо...  нищо  не  е  истинско.  
Ако  знаете,  че  нищо  не  е  истинско,  не  приемайте  живота  толкова  на  сериозно.  
Няма  нищо  истинско.  Любов,  няма  нищо  истинско,  защото  когато  умреш,  ако  
няма  тяло,  какво  обичаш?  Нищо  не  е  истинско.  Ако  разберете  това,  можете  да  
живеете  добре  и  щастливо.

Когато  се  събудиш  си  мислиш:  Слава  богу,  всичко  беше  сън.  Но  когато  имаш  
мечта,  мислиш,  че  е  реална,  затова  си  се  потил  от  толкова  много  страх.  Когато  
се  събудиш  си  казваш:  слава  Богу,  че  всичко  беше  сън!

Ако  искате  да  живеете  добре,  трябва  да  се  научите.  Това,  което  преживяваме,  
е  същото  като  телевизионен  екран,  пускате  всеки  канал  и  излизат  всякакви  
различни  изображения  и  ако  се  опитате  да  заснемете  каквото  и  да  е  
изображение,  например  пари,  вие  взимате  само  екрана.

Но  грешите,  защото  когато  се  събудите,  влизате  в  друг  сън.  Има  сън  със  
затворени  очи  и  други  с  отворени  очи.
И  двете  са  мечти  и  нито  една  не  е  реална.  Хората  казват  Ах!...  живот,  живот,  
живот...  но  това  не  е  истинско.  Но  ние  приемаме  нещата  така,  сякаш  са  
истински.  Това,  което  виждате  и  което  докосвате,  е  само  за  няколко  години  
или  няколко  месеца,  няколко  дни  или  няколко  минути,  защото  ние  не  знаем  
кога  ще  умрем.  Във  всеки  момент  можем  да  умрем.  Някои  преди,  други  след  
това,  но  всички  ще  умрем.  Когато  си  лягаме,  не  знаем  дали  това  ще  е  
последната  ни  нощ.  Много  хора,  когато  станат,  претърпяват  злополука,  
разболяват  се  и  умират.  Всяка  нощ  може  да  бъде  последната  ви  нощ.  Кой  
гарантира,  че  това  няма  да  е  последната  ви  вечер?

14.-  ЖИВОТ.

ЖИВОТЪТ  Е  МИРАЖ,  ЖИВОТЪТ  Е  ТЕАТЪР.
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Ако  имаш  желание  и  не  можеш  да  го  изпълниш,  ставаш  тъжен...  ако  имаш  
десет  желания,  ще  бъдеш  10  пъти  тъжен,  ако  имаш  милион  желания,  ще  
бъдеш  милион  пъти  тъжен.  Ето  защо,  за  да  живеете  добре,  правете  каквото  
трябва  и  не  се  опитвайте  да  се  възползвате  от  другите.  Много  хора  казват:  
вижте,  вижте,  възползвах  се  от  онази  бедна  жена/мъж  и  днес  имам  милион  
евро.  Но  този  човек  греши.  Ако  не  беше  се  възползвал  от  хората,  днес  
можеше  да  има  не  милион,  ако  не  и  10  милиона  евро.  Защото  в  миналия  
живот  той  се  справи  добре  и  трябваше  да  има  10  милиона,  но  тъй  като  той  е  
измамил  и  мачкал  хората  в  този  живот,  той  ще  може  да  получи  само  милион.  
Ако  го  беше  направил  честно,  този  човек  днес  можеше  да  има  10  милиона.  
Много  хора  не  знаят.  Хората  си  мислят:  трябва  да  се  бориш,  за  да  имаш  пари.  
Това  е  сигурно,  трябва  да  работиш,  за  да  имаш  пари,  но  има  два  начина  да  
работиш,  единият  да  работиш  честно,  а  другият  да  работиш,  като  се  
възползваш  от  хората,  като  бандит.  И  да  го  похарчите  също  има  два  
различни  начина;  Единият  е  да  харчиш  на  воля,  както  много  известни  хора,  
например  холивудски  актьори,  които  печелят  толкова  много  пари  и  не  знаят  
какво  да  правят  с  толкова  много  милиони...  Как  се  озовават  всички?  
пристрастени  към  наркотиците,  всички  се  озовават  на  наркотици.  Ако  тези  
пари  бяха  инвестирани  в  правене  на  добри  неща,  като  създаване  на  
фондация  за  подпомагане  на  хората,  тогава  те  щяха  да  бъдат  светци.  Но  
както  казват  всичко  за  мен,  всичко  за  мен...  ядат  като  всички,  всеки  ден  по  
килограм  храна?  Всички  имаме  повече  или  по-малко  еднакъв  стомах  и  няма  
място  за  повече.  Те  ядат  месо,  риба,  плодове  и  зеленчуци,  на  този  свят  няма  
какво  друго  да  ядат.  Остава  само  да  се  обогатяват  духовно,  защото  трябва  
да  помагат  на  другите.  Защо  трябва  да  помагаме  на  другите?  Е,  обяснявам  
ви  го.  Всеки  един  от  нас  е  като  клетка  от  тялото.

А  тялото  има  милиони  клетки,  всяко  тяло  е  една  малка  вселена.  Всяка  клетка  
в  нашето  тяло  има  още  един  милион  клетки  вътре.  Затова  всяка  клетка  има  
своя  мисъл  и  може  да  се  движи,  ходи  където  си  поиска.  И  тези  клетки  
комуникират  една  с  друга,  точно  както  аз  общувам  с  вас.  Ето  защо  лекарят  
открива,  че  раковата  клетка,  преди  да  умре,  убеждава  останалите  здрави  
клетки  и  те  стават  лоши  клетки.  Ето  защо  ракът  никога  не  се  лекува,  защо?  
Тъй  като  клетките  комуникират  една  с  друга,  те  се  заразяват  една  друга.  Тъй  
като  има  лоши  хора,  например  крадец,  единият  учи  другия  и  крадците  
стават  все  повече.  И  всички  заедно  добрите  и  лошите  клетки  живеят  заедно  
в  тази  вселена.  Ние  сме  като  клетка  в  по-голяма  вселена,  която  е  светът.

За  да  можете  да  разберете  какво  казвам;  ние  сме  клетка  от  един  по-голям  
свят.  В  рамките  на  една  клетка  има  други  по-малки  и  във  всяка  една  от  тях  
има  други  клетки,  а  вътре  в  тях  има  други...  Всички  тези  клетки  съставят  
моето  тяло  и  моето  тяло  е  в  рамките  на  едно  общество  и  това  общество  е  в  
рамките  на  държава ,  и  държавата  в  една  държава,  и  всички  държави  
съставляват  тази  земя.  И  земята  образува  заедно  с  планетите  слънчева  
система  и  тази  слънчева  система  е  част  от  вселена,  пълна  със  слънчеви  
системи.  За  да  разберете  как  става.  Нашата  слънчева  система  е  само  част  от  
вселената,  пълна  със  слънчеви  системи.  Това  не  е  единствената  слънчева  
система  в  тази  вселена,  не.  Ние  сме  част  от  система
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Дори  ръката,  която  удря,  се  чувства  зле.  Болката  се  предава.

Всичко  ще  бъде  идеално.  Ако  ти  научиш  друг  да  бъде  добър,  този  друг  ще  научи  
друг  да  бъде  добър  и  така  цялата  страна  ще  бъде  добра.  Това  е,  което  трябва  да  
направите.  Не  правете  разлика  между  вас,  мен  и  него.  Всички  сме  Не.  Ако  се  
отнасяте  към  другия  като  към  себе  си,  е  невъзможно  да  ги  нараните,  защото  
никой  не  иска  да  нарани  себе  си.  Ако  се  отнасяте  към  другите  като  към  себе  си,  
този  свят  ще  бъде  рай  и  всички  ще  се  отнасят  добре  с  вас.  Същото  като  
политиката.  Щом  хората  стягат  коланите  заради  кризата,  и  правителството  
трябва  да  си  стяга  коланите  и  не  може  да  хвърли  стотинка.  Ако  хората  ходят  с  
метрото,  правителството  трябва  да  ходи  с  метрото.  Щом  хората  карат,  
правителството  кара.

Всичко  има  причина  и  следствие.  Запомнете  добре:  не  приемайте  нещата  
толкова  лично.  Както  в  Испания  всяка  година  много  мъже  убиват  жените  си  и  
всички  говорят  едни  и  същи  глупости:  ако  не  е  за  мен,  не  е  за  никого.  Но  те  
забравят,  че  мъжете,  жените  и  животните  са  в  една  и  съща  категория,  никой  не  
е  по-добър.  Жената  не  е  твоя,  нито  мъжът  е  на  някоя  жена.  Запомнете  добре:  
никой  не  е  собственост  на  никого.  Нито  едно  животно  не  е  собственост  на  никого.  
Всеки  има  свой  живот,  своя  мисъл.  Ако  не  се  отнасяш  добре  с  жена  си  или  мъжа  
си,  а  другият,  тъй  като  не  се  чувства  добре,  иска  да  се  разделят,  добре,  но  не  
можеш  да  отмъстиш,  защото  ти  си  виновен.

Това  означава,  че  ако  едно  семейство  образова  детето  си  лошо,  един  ден  това  
дете  ще  бъде  терорист  или  убиец,  в  този  случай  връстниците  са  образовали  
лошо  детето  им  и  детето  им  може  да  навреди  на  другите.  Дори  да  си  роден  в  
която  и  да  е  страна  по  света,  в  град  или  град,  ако  не  се  образоваш  добре,  един  
ден  можеш  да  нараниш  всеки.  Ако  едно  семейство  възпита  добре  детето  си,  то  
ще  бъде  спасителят  на  този  свят.

Никога  не  можеш  винаги  да  мислиш  за  Мен,  за  мен,  за  мен...  защото  животът  ти  
"ще  тръгне  надолу"  ще  бъде  фатален.  Никога  не  можеш  да  имаш  Мен,  Мен,  Мен.  
Запомнете  добре:  ние  сме  клетка  на  един  свят  и  едно  тяло  има  милиони  клетки,  
ако  едната  се  грижи  за  друга,  а  другата  за  другата,  това  тяло  е  здраво.

слънчева  система  от  милиони  слънчеви  системи,  които  изграждат  Вселената.

Това  може  да  направи  живота  ви  много  по-добър.  Ето  защо  трябва  да  разбереш,  
че  ти,  аз  и  той  не  съществуваме.  Всички  сме  едно,  не  сме  двама.

В  този  случай,  ако  вие  помогнете  на  друг,  този  друг  ще  ви  помогне.  Вие  не  
помагате  на  друг,  вие  помагате  на  себе  си.  Защото  всички  правим  набор.  Ако  
нараните  друг,  вие  наранявате  себе  си.
Например  тялото  ни.  Ако  дясната  ви  ръка  удари  лявата,  болката  от  лявата  ръка  
се  разпространява  в  цялото  тяло.

Ако  можете  да  разберете  добре  това,  което  казвам,  този  свят  ще  бъде  рай.
Всичко,  което  хората  ти  причиняват,  добро  и  лошо,  е  сън.  Това  е  сън  с  отворени  
очи,  но  все  още  е  сън.  Ние  сме  актьори  във  филм.  Всеки  играе  своята  роля.  Като  
мен,  който  играя  ролята  на  баща  с  децата  си,  съпруг  с  жена  си,  приятел  с  
приятелите  си,  учител  с  учениците  си.  Всеки  играе  много  роли.  Трябва  да  
изпълняваш  добре  ролите,  които  играеш,  като  мен.  Опитайте  се  да  помогнете  на  
лошите  клетки  да  станат  добри,  защото  ако  не  помогнете,  един  ден  тези  клетки  
може  да  станат  лоши  клетки.  За  доброто  на  всички.
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Защо  животът  е  мечта?

Защо  нанасяме  толкова  много  щети  и  подвеждаме  хората?  защото?

Когато  тигърът  умре,  той  оставя  кожата  си,  ние  запазваме  кожата  и  главата  
му.  И  какво  оставяме?  Исус  Христос  оставя  името  си,  оставя  словото  си,  
оставя  добротата  си,  оставя  сърцето  си.  Буда  оставя  своето  слово,  своето  
писане,  своята  Библия,  със  своите  действия  със  сърцето  си.

Единственото  нещо,  което  носим  със  себе  си  след  смъртта,  са  нашите  добри  
и  лоши  дела,  това  е  нашата  съвест.

Като  Мохамед  и  всички  тези  велики  религиозни  водачи.  След  толкова  време  
все  още  мислим  за  тях,  защото  те  дадоха  всичко  за  хората.  Те  преминават  
през  този  живот,  помагайки  на  хората,  а  ние  мислим  само  егоистично,  
мислим  само  за  себе  си.  Каква  разлика  има?  След  смъртта  си  те  отиват  на  
небето  за  цяла  вечност  и  ние  не  вземаме  нищо  със  себе  си  чрез  нашите  
егоистични  действия.

Защото  всички  сме  едно.  Така  излиза  от  кризата.  Ако  хората  са  бедни,  а  
правителството  богато,  ако  хората  затягат  коланите,  а  правителството  не,  
това  не  може  да  бъде  така.  Ако  всички  се  смятахме  за  себе  си,  тук  щеше  да  е  
рай.  Ако  всеки  върви  за  своите  интереси,  нещата  ще  тръгнат  много  зле.  
Защото  се  опитваш  да  си  прекараш  добре,  без  да  мислиш  за  хората,  които  
си  прекарват  зле.  Колко  милиона  семейства  трябва  да  ви  пожертват  за  вас?  
За  да  живее  добре  едно  семейство....  Колко  семейства  трябва  да  страдат?  
Това  е  грях.

Съзнанието  е  като  "черната  кутия"  на  самолет,  където  се  записва  всичко,  
което  правим  в  живота.

Сравнете  вашите  действия  с  тези  на  всички  тези  свети  хора.  Защо  не  ги  
харесваме?,  оставяйки  думите  и  добрите  си  съвети,  помагайки  на  хората.  
Ако  правите  добри  неща  за  другите,  вие  правите  добро  за  себе  си  и  за  своята  
съвест.

Животът  е  същият  като  сън,  защото  когато  се  раждаме,  идваме  без  нищо  и  
цял  живот  трупаме  богатство,  а  когато  умираме,  не  вземаме  нищо  със  себе  
си.  Ако  не  вземем  нищо  със  себе  си  на  това  пътуване,  което  е  животът,  в  
крайна  сметка  няма  да  вземем  нищо  със  себе  си.  Ако  не  вземем  нищо,  защо  
се  караме  толкова  много?  И  какво  ще  правим?  И  ако  не  вземем  нищо.

Кой  не  спи  като  нас?  Исус  Христос.  Той  се  събуди  от  този  сън,  който  е  живот.  
Единственото  нещо,  което  помним  за  един  човек,  когато  умре,  са  неговите  
действия.  Като  Исус  Христос,  като  Буда  или  всички  хора,  които  посвещават  
живота  си  да  служат  на  хората.  Запомняме  ги  с  действията  им,  те  се  опитват  
да  ни  събудят  от  този  сън  на  живота,  за  да  не  продължим  да  мечтаем,  с  
фантазия.  Ако  знаем,  че  накрая  всичко  завършва  на  0,  тогава  за  какво  се  
борим  толкова  много?

Не  трябва  да  сме  егоисти  и  да  се  борим  за  себе  си.  Ако  в  крайна  сметка  не  
вземем  нищо,  защо?  Защо  не  заменим  този  егоизъм  с  щедрост  и  не  
помогнем  на  хората?
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Защо  животът  е  театър?

Така  че  сега  знаете,  че  животът  е  мечта,  възползвайте  се  от  нея,  за  да  помогнете  
на  другите  с  цялото  си  сърце,  защото  когато  умрете,  ще  носите  само  вашите  
действия  със  себе  си.

Наскоро  в  новините  се  появи  случай  на  наркодилър,  който  си  направил  50-
метрово  мазе  в  градината,  за  да  се  крие  от  полицията  и  живял  там  дълги  
години.  Имаше  пари  и  власт,  но  живееше  като  плъх,  за  да  не  го  хване  
полицията.  Да  си  помислим  какъв  живот  е  водил,  живееше  като  плъх  под  
земята,  не  можеше  да  излиза  навън  и  накрая  беше  заловен.

Единственото  нещо,  което  носим  със  себе  си,  е  нашата  съвест,  това  е,  което  
върви  с  нас.

Добрите  дела  ще  имат  своите  плодове  и  лошите  дела  също  имат  своите  
плодове.  Много  хора  се  объркват  и  се  борят  в  този  живот  за  всичко,  което  
притежават,  вярвайки,  че  ще  продължи  вечно,  затова  много  хора  правят  
каквото  е  необходимо:  нараняват  хората,  мамят  и  мамят,  за  да  получат  това,  
което  искат  на  всяка  цена. .

Така  че  съвестта  ви  е  чиста.

Не  се  заблуждавайте,  ние  сме  актьори  във  филм,  това,  което  играем  в  този  
живот,  е  чист  театър,  защото  всеки  играе  няколко  роли.

Всеки  един  от  нас  може  да  умре  във  всеки  един  момент.  Не  умират  само  
старите,  всеки  може  да  умре,  бебета,  млади,  стари...  гробището  е  пълно  с  хора  
от  всякаква  възраст.  Никой  не  ти  гарантира,  че  ще  живееш  до  старостта  си.  Във  
всеки  момент  можем  да  умрем.  Възползвайте  се  от  живота  си  и  помагайте  на  
другите  с  цялото  си  сърце.

От  малък  баща  ти  и  майка  ти  се  грижат  за  теб,  хранят  те,  възпитават  те,  дават  
ти  топлина  и  много  любов,  така  че  първо  трябва  да  си  благодарен  на  баща  си  
и  майка  си.  Ако  не  знаете  как  да  благодарите  на  родителите  си  за  всичко  добро,  
което  са  направили  за  вас,  не  можете  да  се  смятате  за  човек.

Например,  аз  играя  ролята  на  баща,  син,  съпруг,  приятел,  чичо  или  учител,  
всеки  играе  няколко  роли.  Цялата  тази  интерпретация  е  точно  това,  защото  
това,  което  играем,  принц,  крал,  милионер,  късметлия  или  нещастник,  всички  
тези  роли  са  чиста  фантазия,  не  е  реално.

Много  хора  играят  роли  на  много  нещастни  хора,  други  на  милионери  и  са  
щастливи,  всички  тези  роли  не  са  реални,  защото  това,  което  имаме,  богатство,  
щастие,  всичко,  което  имат,  когато  спрем  да  дишаме,  е  свършило.  Всички  тези  
интерпретирани  представления  могат  да  бъдат  завършени  по  всяко  време,  
тоест  в  живота  трябва  да  знаете,  че  всичко,  което  виждаме,  докосваме  и  
притежаваме,  е  моментно,  не  е  вечно.  Идваме  на  този  свят  сами  и  с  празни  
ръце  и  когато  си  тръгнем  един  ден,  си  тръгваме  сами,  един  човек  и  с  празни  
ръце.
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Да  правиш  добри  неща  от  сърце  е  добре  за  теб,  защото  помагаш  на  хората  
да  правят  добро,  без  да  искаш  нищо  в  замяна,  но  трябва  да  го  правиш  
анонимно,  така  че  никой  да  не  говори  за  теб  и  да  не  се  хвалиш  с  това.

Ако  си  егоист  и  мислиш  само  за  себе  си,  няма  да  имаш  никого  до  себе  си.  
Никой  не  иска  да  бъде  с  човек,  който  мисли  само  за  себе  си.

Ако  той  се  хвали  с  това,  постъпките  му  не  са  чисти,  правенето  на  неща  с  това  
условие  е  чиста  работа  и  е  по-добре  да  не  го  правите,  това  е  действие,  което  
трябва  да  идва  от  сърцето  и  не  трябва  да  се  твърди,  повтаря  или  казва,  но  
това  е  самопропаганда.  Когато  помагаш  на  хората,  за  които  не  говориш,  това  
трябва  да  е  чисто  и  добро  действие.

Този  човек  ще  прекара  остатъка  от  живота  си  в  затвора  само  за  да  се  наслади  
на  няколко  години  богатство,  той  ще  плати  остатъка  от  живота  си  за  грешките  
си.  Когато  умре,  той  ще  трябва  да  разчисти  сметки  със  съвестта  си,  с  Бог  и  с  
Божия  закон,  кошмарът  ще  започне  след  смъртта  му,  защото  човешкият  
закон  само  го  затваря,  законът  на  боговете  ще  го  накара  да  има  всеки  ден  
смъртна  присъда  за  стотици,  хиляди  и  милиони  години.  Това  не  си  струва,  
това  е  типът  човек,  който  не  разбира,  че  животът  е  нищо,  ние  просто  играем  
роля,  не  е  нужно  да  си  лошият.

Ако  направите  добро,  човекът,  на  когото  сте  помогнали,  винаги  ще  го  помни  
и  постъпката  ви  ще  бъде  отплатена  от  Бог.

Това  е  като  плъх  като  мине  по  улицата,  всички  го  търсят  и  мразят,  никой  не  
го  харесва.  Тези  хора  само  си  мислят,  че  като  печелят  малко  пари  за  кратко  
време,  много  грешат.

Хората,  които  играят  доброто  момче,  разпространяват  любов  към  хората  и  
към  себе  си.  Преди  да  обичате  другите,  трябва  да  обичате  себе  си,  трябва  да  
уважавате  себе  си,  трябва  да  правите  неща,  които  могат  да  ви  накарат  да  
вдигнете  глава  към  Боговете,  а  не  да  правите  неща,  които  ви  карат  да  
свалите  лицето  си  от  срам,  трябва  да  се  оправдаете  преди  първо  себе  си.  Не  
можеш  сам  да  си  създадеш  лоша  съвест,  затова  трябва  да  правиш  нещата  
добре,  за  да  можеш  да  спиш  спокойно.

Тъй  като  животът  е  театър,  трябва  да  се  опитаме  да  помогнем  на  хората,  
тези  добри  дела  са  единственото  нещо,  което  ще  си  отиде  с  нас,  когато  си  
тръгнем.  Независимо  от  цялото  богатство,  пари,  имущество,  деца  и  партньор,  
които  имате,  когато  умрете,  оставате  сами.  Семейството  ти  няма  да  се  
самоубие,  за  да  те  придружи,  идваш  сам  на  този  свят  и  сам  си  тръгваш.
Помислете,  че  всяка  вечер  може  да  е  последна,  гробището  е  пълно  не  само  
със  стари  хора,  има  и  много  млади  хора.  Много  хора  умират  в  
пътнотранспортни  произшествия,  ако  знаеха,  че  ще  умрат  този  ден  в  
пътнотранспортно  произшествие,  със  сигурност  нямаше  да  си  тръгнат.  Не  е  
нужно  да  правите  планове  за  далечното  бъдеще,  сега  това,  което  трябва  да  
направите,  е  да  се  възползвате  от  себе  си,  като  помагате  на  другите,  защото  
в  деня,  в  който  имате  проблем,  тези  хора  ще  ви  помогнат.
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В  действителност  повечето  милионери  отиват  в  ада,  защото  са  склонни  да  
бъдат  егоисти  и  да  мислят  само  за  себе  си  и  да  споделят  богатството  си  със  
семейството  си.  Бедните  са  склонни  да  бъдат  по-разбиращи  и  винаги  са  
склонни  да  помагат  на  други  бедни  хора  и  затова  отиват  в  рая.  За  да  върви  
всичко  добре,  трябва  да  помагате  на  другите,  наистина  го  правите  за  себе  
си,  трябва  да  помагате  на  другите,  защото  другите  ще  ви  върнат  услугата  от  
сърце  и  ако  се  опитате  да  се  възползвате  от  другите,  това  е  „хляб  за  днес  и  
гладни  за  утре”,  настъпват  другите  да  се  качат.  Трябва  да  правите  неща  за  
другите,  защото  това  ви  носи  пряка  или  косвена  полза.  Ако  лъжеш  и  
заблуждаваш  другите,  само  ще  навредиш  на  себе  си,  а  другите  ще  чакат  
момента  да  си  отмъстят  и  не  е  живот  да  ти  пазят  гърба  постоянно.

Винаги  трябва  да  правиш  нещата  от  сърце,  така  че  всички  ще  те  обичат,  ще  
имаш  щастливо  семейство,  хората  ще  се  доверяват  на  твоя  бизнес  и  ще  
бъдеш  честен  човек  и  ще  стигнеш  далеч,  но  ако  не  спреш  да  мислиш  за  себе  
си  и  не  спирате  да  лъжете  и  мамите,  хората  няма  да  се  доближат  до  вас  или  
да  ви  помогнат,  когато  сте  в  беда,  пътят  към  ада  ще  започне,  когато  умрете.  
Има  хора,  които  не  вярват  в  ада,  но  това  не  означава,  че  той  не  съществува.

Атеистите  не  вярват  в  ада,  но  аз  им  казвам  да  вярват  50%,  че  съществува  и  
50%,  че  не  съществува.  Библията  винаги  говори  за  рая  и  ада,  харесват  или  
не,  те  съществуват  и  са  там.  Какво  е  обяснението,  че  някои  хора  се  раждат  
принцове,  а  други  се  раждат  в  бедни  страни,  където  умират  от  глад,  докато  
трети  са  много  богати.  Тези  различия  са  резултат  от  минал  живот,  Бог  е  
справедлив,  всеки  жъне  каквото  е  посял.  Целият  негатив  от  миналия  живот  
се  събира  в  този  живот  с  лош  късмет.  Ако  в  този  живот  имате  късмет  и  
всичко  върви  идеално,  това  е,  защото  в  миналия  живот  сте  посяли  
положителни  неща,  помогнали  сте  на  хората  и  затова  сте  пожънали  
положителни  неща  в  този  живот.  Хората  завиждат  на  тези,  които  живеят  
добре,  но  всичко  зависи  от  това  какво  е  направил  всеки.  Ако  в  миналия  
живот  сте  направили  добро,  все  едно  сте  спестили  много  пари  в  предишния  
си  живот,  за  да  се  насладите  на  този  живот,  ако  в  този  живот  имате  лош  
късмет,  това,  което  трябва  да  направите,  е  да  помогнете  на  другите  с  времето  
си,  ако  можете  да  помогнете  на  някого  с  1  цент,  можете  да  помогнете  на  
някой,  който  се  нуждае  повече  от  вас,  1  цент  от  добро  дело  се  равнява  на  
100  000  милионер.  Ако  милионер  даде  100  000,  а  беден  човек  даде  1  цент,  в  
очите  на  Бог  това  има  същата  стойност,  т.е.  ако  милионер  даде  10%  от  
състоянието  си,  в  този  случай  100  000,  а  бедният  човек  има  само  1000  и  дава  
100,  тези  100  са  еквивалентни  на  100  000  на  милионера.  Пред  Бога  не  е  
важно  количеството,  а  това,  което  е  дадено  от  сърце,  иначе  всички  
милионери  щяха  да  отидат  в  рая,  а  всички  бедни  в  ада.

За  да  сте  добре  с  тях,  първо  трябва  да  мислите  за  тях  и  да  правите  неща  за  
тях.  Това  е  като  огледало,  когато  показваш  любов,  огледалото  връща  любов,  
не  се  опитвай  да  излъжеш,  една  лъжа  трябва  да  бъде  покрита  с  10  лъжи,  за  
да  покриеш  една,  сто  лъжи,  за  да  покриеш  десет,  една  лъжа  след  друга  не  
води  до  никъде.  Можете  да  изневерите  веднъж,  но  не  повече,  това  няма  
бъдеще.

Machine Translated by Google



Защо  животът  е  мираж  и  илюзия?

Животът  е  сън,  ние  сме  актьори  в  театър  или  във  филм,  животът  не  е  
истински.  Ето  защо  се  опитайте  да  не  мислите  за  себе  си,  мислете  за  другия.

Ние  в  този  свят  живеем  в  илюзия,  в  мираж.  Какво  е  истинско?  Например  този  
контролер  е  тук  в  момента  и  след  време  се  разваля  и  го  изхвърляш.

Колко  струва  храната?  Ако  го  купите  на  пазара  и  след  това  го  приготвите  у  
дома,  колко  можете  да  похарчите?  20  или  30  евро?  малко  е.  Аз  съм  
вегетарианец,  за  един  ден  мога  да  похарча  5  евро  за  ядене;  Купувам  плодове,  
зеленчуци,  зърнени  храни...  5  евро  ми  стигат,  не  ми  трябват  повече.
Например  с  1  евро  си  купувате  пакет  спагети  и  хапвате  поне  два  пъти.  Това  
означава,  че  ако  ядете  у  дома,  можете  да  ядете  за  0,50  цента.  Същите  спагети,  
ако  отидете  на  ресторант,  ви  дават  горе-долу  същата  кошница,  качеството  
може  да  е  по-високо,  може  да  струват  най-много  3-4  евро  повече.  Но  колко  
плащате,  за  да  ядете  тези  спагети  в  ресторант?  Плащате  30,  50,  100  евро  в  
зависимост  от  ресторанта,  в  който  отивате.  И  защо  плащате  толкова  много?  
плащаш  го  на  кеф,  спагети,  основата  е  същата.  Да.  Един  човек,  който  се  
храни  вкъщи,  може  да  похарчи  0,50  цента,  а  друг  в  ресторант  може  да  
похарчи  до  100  евро.  Основата  е  същата.  Знаем,  че  всичко  е  прищявка.  
Знаем,  че  поддържането  на  това  тяло  струва  малко.  Капризите  са  това,  което  
струва.  Подобно  на  колите,  за  3000  или  4000  евро  имате  кола,  която  да  ви  
закара  от  едно  място  на  друго,  а  има  коли,  които  струват  1  000  000  или  
повече.  Те  служат  на  същата  цел,  но  плащаме  скъпо  за  капризите.

Ние  сме  актьори  в  този  живот,  не  трябва  да  мислите,  че  играем  истински  
роли,  кое  е  истинското?  Когато  умреш,  не  вземаш  абсолютно  нищо  със  себе  
си.

Хората  знаят,  че  животът  е  мираж.  И  защо  той  продължава  да  прави  в  
рамките  на  тази  илюзия  и  в  рамките  на  тази  фантазия?  Всички  знаем,  че  
когато  събуем  обувките  си  вечер,  това  може  да  е  последната  ни  нощ.  Може  
никога  повече  да  не  обуем  обувки,  защото  ще  сме  умрели.  Много  хора  си  
обуват  обувките  сутрин  и  не  ги  обуват  повече,  защото  през  деня  са  получили  
пристъп  и  са  починали  или  защото  са  претърпели  злополука.  Няма  значение  
на  колко  години  си,  дали  си  млад  или  стар,  времето  идва  за  всички  нас,  едни  
преди,  други  след  това.

Ако  не  е  истинско,  каква  е  ползата  от  лъжа  и  убийство  за  печалба,  ако  в  
крайна  сметка  няма  да  вземе  нищо,  можем  да  умрем  по  всяко  време  от  
пътнотранспортно  произшествие,  трудова  злополука,  нападение...

Никой  не  може  да  гарантира  колко  дълго  ще  живееш,  трябва  да  се  
възползваш  от  всеки  ден,  за  да  направиш  нещо  за  другите,  за  да  осмислиш  
живота  ни,  ако  мислиш  егоистично,  ще  се  окажеш  сам,  в  затвора  и  ще  бъдеш  
наказан,  когато  му  дойде  времето .

Това,  което  знаем  е,  че  всички  ще  умрем.  Всички,  никой  не  избягва  смъртта.  
Никой,  никой  не  знае  кога  ще  умре,  можем  да  умрем  навсякъде.  Знаете  ли?  
не  е  вярно.  Колко  хора  знаят,  че  когато  се  събудят  един  ден,  това  ще  бъде  
последният  ден  от  живота  им?
Знаем,  че  за  да  ядем  се  нуждаем  от  малко  пари,  колко  пари  трябва  да  ядем?  
много  малко  вече  знаем.
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Тази  ръка,  която  държи  командването,  това  тяло,  което  имаме,  за  няколко  години  
изгнива  и  изчезва.  Тялото  умира  и  не  остава  кост.  Къде  е  тялото?  то  е  изчезнало.  
В  този  свят  няма  нищо  истинско,  всичко  е  мираж.  Замислете  се,  ако  няма  нищо  
истинско,  защо  толкова  вредите,  толкова  ли  вредите  на  хората,  като  убивате,  
мачкате,  малтретирате...  за  да  се  възползвате?  Какво  получаваш?  Преди  всичко  
правителството,  след  като  парите  не  са  техни,  ги  харчи  както  си  иска  и  ги  раздава  
на  когото  си  иска.  Тези  пари  са  на  хората,  които  стотинка  по  стотинка  са  ги  
спечелили.  Парите  идват  от  гражданите  и  трябва  да  се  върнат  при  гражданите.  
Бедните  не  трябва  да  помагат  на  богатите,  това  не  е  правилно.  Политиците  
вземат  пари  от  хората,  за  да  ги  дадат  на  банките.  Тази  година  в  Испания,  през  
тези  девет  месеца  на  2012  г.,  Bankia  е  загубила  7,053  милиона  евро.

Нищо  не  е  истинско,  единственото,  което  има  значение,  са  нашите  действия.

Много  благодаря.

И  хората  трябва  да  плащат  на  тези  банкери,  които  не  знаят  как  да  управляват  
бизнеса  си,  а  правителството  трябва  да  повиши  данъците  и  да  вземе  парите  
отвсякъде,  за  да  ги  даде  на  банките.  Представете  си,  правителството  се  нуждае  
от  40  милиарда,  за  да  покрие  банките.  Представете  си  с  тези  пари  на  колко  
семейства  може  да  се  помогне!  И  вместо  да  помага,  взима  пари  от  хората,  за  да  
помага  на  богатите.  Богат  човек  помага  на  друг  богат  човек.  Банкерите  имат  
много  пари  и  много  неща.  Защо  им  помагат,  ако  нямат  нужда?  Парите  са  нужни  
на  хората,  на  които  им  е  много  зле.  В  Испания  има  1  700  000  семейства,  в  които  
нито  един  член  не  работи,  и  двамата  са  безработни  и  нямат  пари  за  ядене.  
Животът  е  илюзия,  единственото  нещо,  което  наистина  имате,  е  това,  което  
правите,  вашите  добри  или  лоши  постъпки.  Това  е,  което  взимаш  със  себе  си,  
когато  умреш.  Затова  всичко  в  този  живот  е  мираж.

Така  че  тук  ще  бъде  рай.
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Лошото  на  този  път  е,  че  във  всяка  ситуация  винаги  мислиш  за  себе  си  и  никога  за  другите,  
винаги  на  първо  място  за  своите  интереси.  В  този  случай  никога  няма  да  имате  приятели.  
Ако  си  егоист,  няма  да  имаш  добър  партньор,  защото  ако  мислиш  само  за  себе  си  и  не  
мислиш  за  жена  си,  как  ще  върви  добре.  Ако  всеки  се  бори  за  интересите  си,  как  ще  се  
получи?  В  семейството  същото,  с  баща  ти,  майка  ти,  деца...  и  на  теб  няма  да  ти  върви  
защото  мислиш  само  за  себе  си  вместо  за  другия.  Трябва  да  се  поставиш  на  мястото  на  
другия,  в  това,  от  което  другият  се  нуждае,  а  не  в  това,  от  което  ти  се  нуждаеш.  Ако  мислите  
само  за  вашите  интереси,  а  не  за  тези  на  другия  човек.  Няма  да  стигнете  далеч.  Подобно  
на  хората,  които  продават  наркотици,  оръжия  или  нещо  негативно,  те  не  се  интересуват  
дали  ще  навредят,  дали  с  тези  оръжия  ще  убиват  хора  или  с  наркотици  ще  унищожават  
животи  и  семейства,  те  мислят  само  за  правя  пари.  Това  си  е  чист  егоизъм.  Той  се  грижи  
само  за  своите  интереси  като  хората,  които  крадат,  той  не  мисли  за  щетите,  които  
причинява  на  другия.  Хората,  които  мамят  другите,  за  да  забогатеят,  не  се  интересуват  
дали  другите  страдат.  Правителство,  което  харчи  парите  и  усилията  на  хората  за  глупости,  
мислейки  само  за  тяхното  благополучие,  това  е  чист  егоизъм.  Всяка  стотинка  трябва  да  се  
мисли  100  пъти  преди  да  се  харчи,  защото  тези  пари  не  са  ваши,  те  принадлежат  на  
хората,  които  са  ги  спечелили  с  усилията  си.  Това  има  последствия.  Неговата  съвест  и  Бог  
ще  го  накажат.  Правителствата,  които  дават  пари  за  аборти,  за  да  помогнат  за  избиването  
на  собствените  си  хора,  ще  имат  своите  последствия,  душата  на  бебето  ще  отмъсти  на  
всички  страни,  замесени  в  убийството  му.  Правителството,  което  го  одобрява,  лекарят,  
който  реже  бебето  парче  по  парче,  за  да  го  извади  от  утробата  на  майка  му  и  майката,  
която  се  съгласява  с  това  убийство.

Първият  път  е  пътят  на  егоизма.  За  мен,  за  мен  и  за  мен.

Проблемът  е,  че  всички  мислим  за  себе  си,  а  това  означава,  че  не  мислим  за  другите.  Това  
се  нарича  отрицателно.

Представете  си,  ако  ви  режат  парче  по  парче,  какво  мислите?  Мислиш  само  за  себе  си,  
егоист  си.  Правителството,  което  дава  съгласие  за  сексуални  отношения  между  
непълнолетни,  казвайки,  че  нищо  няма  да  се  случи,  защото  ако  останеш

Животът  има  два  пътя.

Обикновено  хората  избират  този  път.  Пътят  на  чистия  егоизъм:  искам  това,  не  искам  
онова.  Всички  първо  се  сещат  за  него.  Това  е  първият  път.

15.-  ЖИВОТЪТ  ИМА  ДВА  ПЪТЕЩА
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Имаме  едно  и  също  тяло,  едно  по-голямо  и  едно  по-малко,  имаме  душа  и  бебето  
също  има  душа.  Всички  сме  еднакви.  Не  ми  казвайте,  че  очите  на  бебето  не  са  очи  
като  нашите,  че  сърцето  му  не  бие  като  нашето...  какво  право  имаме  да  убиваме?  
Убийството  никога  не  е  добро.  Помисли  за  това.  Човек  може  да  мами  хората,  но  не  
и  съвестта.  Тъй  като  ще  сънувате  кошмари,  няма  да  имате  приятели  или  семейство.  
Никога  не  трябва  да  лъжете,  дори  ако  истината  ви  вреди.  Трябва  да  си  искрен  
заради  себе  си.  Първо  трябва  да  вдигнеш  глава  и  да  го  кажеш  на  глас.  Винаги  
казвам  истината,  дори  и  да  накърнява  интересите  ми.  Никога  не  можеш  да  
пропуснеш  истината.  Трябва  да  си  искрен.  Лъжата  никога  не  стига  далеч.

Ако  искате  добър  живот,  винаги  действайте  със  сърцето  си  в  ръка,  така  че  ви  
гарантирам,  че  ще  получите  всичко,  което  искате.

Ако  помагате  на  хората,  когато  имат  нужда  от  това  и  не  се  оправдавате,  а  просто  
помогнете  колкото  можете,  хората  ще  ви  върнат  двойно  повече  от  това,  което  сте  
им  дали.  Фактите  струват  хиляда  думи.

Докато  се  поставяш  пред  всички,  пътят  ти  отива  към  ада.  Във  всеки  момент  можете  
да  умрете,  така  че  докато  сте  живи  се  опитайте  да  напуснете  този  път  на  егоизма.

Това,  което  има  значение,  са  фактите.

бременна  отговаря  за  ликвидирането  на  сина  ви  без  проблеми,  това  е  много  
негативно  правителство  и  всеки  ще  си  плати  последствията.

Вторият  начин  е  да  разберете,  че  себе  си  не  е  важно.  Това  е  да  напусна  аз.  Този  
втори  път  е  да  се  направи  обратното  на  първия  път.  За  ваше  добро,  първо  трябва  
да  мислите  за  другия  преди  себе  си,  за  каквото  и  да  било.  Във  всяка  ситуация.

Тя  използва  парите  на  народа,  за  да  убива  своя  народ,  да  убива  бъдещите  си  
граждани  и  тъй  като  жената  е  глупава,  се  съгласява  синът  й  да  бъде  убит.  Но  тогава  
съвестта  и  Божият  закон  ще  ги  накажат  жестоко.  Последствията  са  много  сериозни.  
Съвестта  ви  никога  няма  да  е  спокойна.  След  два  аборта  по-късно  забравете  да  
имате  повече  деца,  защото  всеки  път,  когато  ще  имате  по-малко  шансове  да  имате  
деца,  утробата  ви  вече  няма  да  може  да  поддържа  друга  бременност  и  когато  искате  
да  имате  деца,  няма  да  можете.  Помислете  за  това,  преди  да  прекъснете.

Ако  не  искаш  да  имаш  детето  си  го  дай  за  осиновяване,  има  много  хора,  които  искат  
да  осиновят,  защото  не  могат  да  имат  деца.  Сигурен  съм,  че  синът  ви  ще  живее  
много  щастливо,  не  е  нужно  да  го  убивате.  Много  хора  чакат  да  осиновят.  Не  може  
да  се  каже,  че  преди  да  се  роди  бебето  не  е  човек,  всички  сме  равни  и  имаме  
еднакви  права.

Винаги  мислете  за  интересите  на  другия.  Ако  сте  с  доброта  и  любов  към  другите,  
другите  ще  се  отнасят  с  вас  с  доброта  и  любов.  То  е  като  огледало.  Това,  което  
показвате  на  огледалото,  е  това,  което  се  отразява  в  огледалото  и  образът,  който  
се  връща  към  вас.

Ако  някой  се  държи  зле  с  теб,  ако  направиш  лошо  лице  на  някого,  другият  също  ще  
ти  покаже  лошото  си  лице.
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Винаги  първо  мислете  за  другия.  Всеки,  който  прави  грешки,  ако  наистина  
съжалява  и  не  ги  прави  отново,  животът  им  ще  се  промени.

Запомнете  добре  втория  начин  е  да  извършвате  действията  си,  като  мислите  
първо  за  другите,  без  да  казвате  нищо,  с  действията  си  помагате,  без  да  

изисквате  нищо  в  замяна.

Никога  не  заблуждавайте  хората.

Ако  човек  прави  едни  и  същи  грешки  отново  и  отново,  той  наистина  не  съжалява.

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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2.  Вашите  братя  и  сестри  винаги  се  карат,  винаги  се  карат,  разбирайте  се  помежду  си,  ако  не  
можете  да  се  разбирате  със  собственото  си  семейство,  тогава  как  можете  да  се  разбирате  с  
приятелите  си?  Ако  една  и  съща  кръв  не  може  да  се  разбира,  вие  никога  няма  да  можете  да  
се  разбирате  с  другите.  Това  е  невъзможно.  Ако  искате  да  успеете,  трябва  да  знаете,  че  винаги  
трябва  да  правите  за  другите.  Ако  не  се  разбирате  със  семейството  и  няма  любов,  как  ще  
имате  любов  към  другите.

4.  Ако  вашите  действия  вредят  на  друг  човек  и  мислите  само  за  себе  си.

Тогава  ще  бъдете  провал.

Ако  се  възползвате  от  другите,  за  да  спечелите,  дори  и  да  сте  учили  много,  това  не  ви  е  от  
полза.  Защо  изучаваш  Библията?  Библията  не  е  за  наизустяване,  тя  е  за  правене  и  спазване  
на  всичко,  което  ни  казва,  за  да  действаме  според  десетте  заповеди.

3.  Ако  мисълта,  сърцето  и  думата  ви  са  фалшиви,  това  е  лъжец,  ако  мамите  хората  и  се  
възползвате  от  хората  за  собствените  си  интереси.  Няма  значение  дали  семейството  ви  оставя  
пари,  удобна  къща...  това  няма  да  продължи  дълго.  Ако  си  лъжец,  богатството  няма  да  трае  
дълго,  защото  негативното  носи  негатив.  А  отрицателното  е  лош  късмет,  лошо  здраве,  всички  
те  са  провали.  Това  са  последствията  от  вашето  негативно  мислене.

10-те  заповеди,  10  съвета  за  успех  в  този  живот.

1.  Ако  не  си  добър  с  баща  си  и  майка  си,  не  моли  Бог  за  нищо,  защото  Бог  не  може  да  ти  
помогне.  Защото  ако  не  мислиш  за  баща  си  и  майка  си,  които  ти  дават  толкова  много,  грижат  
се  за  теб,  възпитават  те,  грижат  се  за  теб  и  всичко  с  чиста  любов,  без  да  очакваш  нищо  в  
замяна,  ако  не  знаеш  как  да  върнеш  това  милост  и  не  се  грижиш  за  родителите  си  когато  са  
болни,  ти  си  по-зле  от  животните.  Ако  не  сте  добри  с  родителите  си,  това  е  най-лошото  нещо,  
което  можете  да  направите:  да  не  знаете  как  да  благодарите

Ако  сееш  грозде,  ябълките  не  могат  да  растат.  Мислете  мъдро.
Отрицателното  носи  отрицателно.  Ако  мисленето  ви  е  положително,  животът  ви  ще  се  
промени  на  положително  и  ще  имате  късмет  и  хората  ще  ви  помагат  и  всеки  ден  ще  можете  
да  изпълнявате  всичките  си  желания.  Никога  не  можете  да  лъжете,  винаги  трябва  да  държите  
на  думата  си,  така  че  хората  ще  ви  обичат.  Положителното  носи  положително,  а  отрицателното  
носи  отрицателно.

16.-  10  НЕЩА,  КОИТО  ИМА  В  ЖИВОТА
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7.  Когато  имате  лош  късмет,  ако  винаги  правите  нещо  и  то  не  върви  добре  и  
други  хора  правят  нещо  и  винаги  върви  добре,  помнете  добре,  животът  е  като  
нощ  и  ден,  когато  всичко  се  обърка  опитайте  се  да  се  отпуснете  опитайте  да  
научите  нещо  полезно  като  учене  или  изучаване  на  професия  през  това  време,  
защото  когато  късметът  ви  споходи,  това  може  да  ви  помогне.

Когато  имаш  лош  късмет,  сякаш  си  в  нощта,  нощта  е  тъмна,  имай  търпение,  
защото  след  нощта  какво  идва?  зората  идва,  слънцето  ще  изгрее,  ден,  
светлина,  късмет.  И  обратното,  когато  хората  имат  късмет,  това  е  като  
обедното  слънце,  но  не  се  радвайте,  защото  скоро  ще  настъпи  нощ  и  тъмнина.

Бог  ни  е  дал  10-те  заповеди,  които  да  спазваме,  а  не  да  ги  наизустяваме.

Ето  защо  ви  казвам,  че  животът  е  късмет,  лош  късмет,  добър  късмет  -  лош  
късмет  и  така  се  върти  в  кръг.  Затова  запомни  добре:  когато  имаш  лош  късмет,  
не  тъгувай,  а  още  по-малко  да  се  самоубиваш,  защото  когато  мракът  на  нощта  
изчезне,  ще  настъпи  денят.

5.  Ако  мислиш,  че  аз,  аз,  аз,  аз...  мислиш,  че  си  по-добър.  Ако  мислите  така,  ако  
мислите,  че  тъй  като  имате  много  университетско  обучение,  вие  сте  по-добри  
от  тези,  които  нямат  образование,  които  са  по-долни  и  че  всички  те  са  глупави.  
Грешиш.  Защото  човек,  който  много  учи,  винаги  е  много  добър  към  хората,  
към  хората,  които  знаят  малко,  този  човек,  който  гледа  отвисоко  на  хората,  в  
такъв  случай  за  какво  са  титлите?  да  донесете  нещастие  в  живота  си,  защото  
ако  гледате  на  другите  като  на  по-низши,  внимавайте  с  тези  хора,  те  ще  
донесат  само  нещастие.

6.  Ако  правите  незаконни  неща,  за  да  растете  бързо  и  да  получите  бързи  
ползи,  ако  не  правите  според  нормите  на  обществото,  вие  само  се  опитвате  
да  се  възползвате  от  другите,  това  не  е  интелигентност,  вие  само  сеете  лошо  
за  вашите  утре  Винаги  правете  нещата  както  Бог  заповядва,  за  да  не  се  
прецакате.  Затова  не  се  мислете  за  много  умни,  както  се  казва,  умни  сте.  
Затова  запомнете  и  не  умуйте,  който  прекалява  ще  пострада.

8.-  Ако  получавате  пари  незаконно  като  бандит  и  с  това  помагате  на  хората,  
това  е  безполезно.  Ако  се  възползвате  от  хората,  вие  ги  мамите,  за  да  получите  
пари.  Ето  защо,  ако  искате  да  имате  добро  бъдеще,  трябва  да  печелите  пари  
честно.  Колко  хора,  които  измамват,  стигат  до  затвора!  не  си  заслужава.

9.-  Ако  не  се  грижите  за  живота  си,  нито  лекарите,  нито  лекарствата  ще  могат  
да  ви  излекуват.  Ако  вечер  ходиш  на  дискотека  и  пиеш  хапчета,  за  да  не  спиш  
цяла  нощ,  накрая  ще  платиш  със  здравето  си  с  живота  си.  Гледайте  здравето  
си.  Яжте  подредено,  ако  нямате  здраве,  животът  ви  е  свършен.  Ако  
малтретирате  тялото  си,  тогава  тялото  ви  издъхва  бързо.  Погрижете  се  за  
здравето.  Когато  е  време  за  сън,  спи.
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Много  благодаря.
Това  е  просто  съвет.

10.-  Секс.  Ако  правите  секс  извън  брака,  отивате  в  ада.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Сексът  между  мъж  и  мъж  завършва  фатално.  Тези  взаимоотношения  са  тези,  които  
разпространяват  най-много  СПИН.  Аналното  сношение  противоречи  на  природата.  
Ще  платите  скъпо  за  поддържането  на  този  тип  връзка.  Няма  да  имате  здраве.  Ако  
искате  дълъг  живот  със  здраве,  не  правете  това,  което  е  вредно  за  вашето  здраве.  
Тези  хора  не  вредят  на  никого,  но  вървят  срещу  собствената  си  природа.  Ако  
всички  бяхме  хомосексуалисти,  нямаше  да  се  раждаме,  за  кратко  време  човешкият  
род  щеше  да  изчезне,  защото  мъж  с  мъж  и  жена  с  жена  не  могат  да  имат  деца.  
Това  си  е  чиста  прищявка,  а  прищевките  са  скъпи.  В  крайна  сметка  всички  тези  
хора  завършват  фатално.  Според  закона  на  боговете  всички  тези  хора  отиват  в  
ада.  Опитайте  се  да  живеете  добре,  нормален  живот,  какъвто  Бог  е  предвидил.  
Вашето  бъдеще  е  във  вашите  ръце.

Когато  дойде  време  за  ядене:  яжте.  Не  си  играйте  с  храната,  яжте  умерено.  Ако  не  
си  здрав,  нямаш  нищо.  Ако  не  ядете,  за  да  сте  красиви  и  по-слаби,  накрая  ще  се  
разболеете.  Ще  бъдеш  много  хубава,  но  няма  да  си  здрава.  Запомнете  добре,  не  
си  играйте  със  здравето  си,  защото  без  здраве  нямате  нищо.
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Тялото  е  като  кола.  Колата  се  нуждае  от  хиляди  части,  за  да  функционира.  Не  
се  нуждаете  само  от  двигателя,  имате  нужда  от  много  неща.

Спри  да  желаеш  това  тяло.  Ако  разбереш,  че  тялото  ти  е  =  0  и  че  всеки  момент  
можеш  да  умреш  (не  знаем  кога  ще  е  последната  ни  нощ,  гробището  е  пълно  
с  пенсионери,  но

Не  е  правилно  да  се  борим  за  това  тяло,  защото  по-късно,  когато  умре,  няма  
нищо.  Не  е  логично,  накрая  се  бихме  за  нищо.  За  да  имаш  нещо,  не  трябва  да  
се  бориш  за  тази  машина  от  плът  и  кръв,  защото  в  крайна  сметка  какво  имаш?  
Нищо.  Когато  умреш,  не  вземаш  нищо  със  себе  си.  Ако  не  вземете  нищо,  за  
какво  се  борите?
Защо  те  боли,  ако  накрая  нищо  не  вземеш.  Вие  наранявате  хората,  за  да  се  
възползвате.  Ето  защо  единственото  нещо,  за  да  получите  нещо,  е  да  се  
борите  за  духа  си.

Аз  съм  вселена,  вселената  съм  аз.  Това  е  същото  като  да  кажеш,  че  аз  съм  
вселената  и  вселената  съм  аз.  Точно  както  ако  съм  свободен.  Какво  е  да  си  
свободен?  Да  бъдеш  свободен  от  душа,  да  бъдеш  свободен  от  мисъл,  да  се  
освободиш  от  мен,  давам  ти  пример,  за  да  разбереш:  сега  сме  като  жаба,  
хваната  в  капан  в  кладенец.  Поглеждаме  към  небето  и  виждаме  само  парчето  
небе,  което  изходът  от  кладенеца  ни  позволява  да  видим.  Ние  самите  сме  
паднали  в  кладенеца  и  сме  в  капан.
Ако  искате  да  бъдете  свободни,  трябва  да  разберете  едно  нещо:  това  тяло  
изтича  и  умира  всеки  момент.  По  много  причини  се  чупи.  Това  е  като  машина  
от  плът  и  кръв,  която  се  нуждае  от  много  компоненти,  за  да  работи:  сърце,  
мозък,  черен  дроб...  много  неща  и  има  милиони  клетки  и  във  всяка  клетка  
има  милиони  клетки...

В  Библията  не  се  говори  за  прераждане,  но  ако  искате  можете  да  отидете  на  
хипноза  и  вие  сами  ще  можете  да  видите  миналите  си  животи.  Това  тяло  е  за  
използване  и  изхвърляне.  Това  е  като  колата,  като  остарее  спира  да  работи  и  
я  сменяме  с  друга.  Тялото  е  същото,  един  ден  спира  да  работи  и  ние  умираме.  
Душата  напуска  тялото  и  когато  това  се  случи,  тялото  става  труп,  сковано.

Каква  е  разликата  между  живо  тяло  и  мъртво  тяло?  Точно  като  една  изгасена  
и  друга  запалена  крушка.  Електрическата  крушка  е  изключена,  защото  токът  
не  достига  до  нея  и  свети,  когато  електрическият  ток  стигне  до  нея,  точно  като  
тялото  ни,  тя  живее,  защото  душата  е  вътре  и  умира,  когато  душата  напусне  
тялото.  Затова  се  опитайте  да  разберете:  не  трябва  да  се  борите  за  машината  
на  тялото,  това  е  голяма  грешка,  трябва  да  се  борите  душата  ви  да  бъде  
свободна.

17.-  АЗ  СЪМ  ВСЕЛЕНА,  ВСЕЛЕНАТА  СЪМ  АЗ.
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Убивайте  хора,  за  да  запазите  властта.  Това  си  е  чист  егоизъм.  Ако  спреш  да  
бъдеш  егоист,  можеш  да  бъдеш  свободен.  На  други  планети  имат  много  
напреднала  технология  много  повече  от  нас,  защо?  защото  тук  на  земята  
сме  много  егоистични  и  животът  ни  продължава  няколко  години,  най-много  
приблизително  100  години,  и  за  да  се  измислят  велики  неща  са  необходими  
много  години  изследвания  и  проучвания.  На  други  планети  животът  
продължава  1000  години  и  затова  те  могат  да  изследват  по-дълго.  Ако  
живеехме  хиляда  години  един  от  друг,  можеше  и  да  имаме  толкова  
напреднала  технология.  Защото  те

Затова  ви  казвам:  Аз  съм  вселената  и  вселената  съм  аз.  За  да  разберете  тази  
тема,  трябва  да  разберете,  че  това  тяло  не  съм  аз,  а  това,  което  използвате.  
Като  крушката.  Ти  си  течението.  Ако  крушката  се  счупи,  изваждате  я,  
изхвърляте  я  и  слагате  нова  крушка,  след  което  токът  отново  свети  друга  
крушка.  Така  работи  душата  с  това  тяло.  Ние  идваме  на  този  свят,  за  да  
разберем  за  душата,  ние  не  идваме  на  този  свят,  за  да  забогатеем  и  да  
загубим  всичко  във  всеки  един  момент,  когато  умрем.  Трябва  да  разберете,  
че  трябва  да  се  борите,  за  да  бъде  душата  ви  свободна.  Повечето  хора  се  
интересуват  само  от  тялото,  те  дават  всякакви  капризи,  за  да  задоволят  това  
тяло.  Трябва  да  повишите  нивото  на  душевното  познание.  Вижте  в  
обществото,  има  много  видове  хора:  има  хора,  които  не  могат  да  четат  или  
пишат,  има  хора,  които  имат  докторска  степен,  има  много  нива,  трябва  да  
повишите  нивото  на  познание  на  душата.  Ако  можете  да  напуснете  това  аз,  
вие  ще  бъдете  вселената  и  ще  можете  да  пътувате  във  вселената.  Ако  
вярвате,  че  това  тяло  съм  аз,  вие  никога  няма  да  излезете  от  това  тяло,  
никога  няма  да  излезете  от  кладенеца.

има  и  хора  от  всички  възрасти)  ако  разбереш,  че  не  си  тялото,  ще  станеш  
свободен.

Можем  да  строим  само  самолети,  които  летят  от  едно  място  на  земята  или  
кораби,  които  достигат  до  Луната  или  Марс.  защото?  защото  сме  много  
егоисти  и  мислим  само  за  получаване  на  пари  и  как  да  подобрим  живота  на  
това  тяло,  да  дадем  на  тялото  капризи.  Много  хора  се  грижат  само  за  своето  
благополучие  и  това  на  семейството  си.

Например  президентът  на  Сирия,  който,  за  да  запази  властта  си  и  да  даде  
всякакви  богатства  и  удобства  на  семейството  си,  безмилостно  мачка  народа  
си.  Когато  хората  повишат  глас:  това  ги  убива.  Всички,  които  се  
противопоставят  на  неговите  идеи,  той  убива.  Това  е  егоизъм.

Сякаш  си  влязъл  в  стая  и  сам  си  затворил  вратата.  Вие  сте  вътре  и  ако  искате  
да  сте  свободни,  отворете  вратата  и  излезте.  Вселената  е  безкрайна.  Много  
хора  взимат  наркотици  и  изпитват  всякакви  усещания.  Ако  искате  истинско  
усещане,  ако  искате  да  пътувате  между  звездите  през  безкрайността  и  да  
имате  безкраен  живот,  ако  искате  да  бъдете  свободни,  свободен  
пътешественик  между  звездите  и  между  милионите  слънчеви  системи  и  
вселени,  просто  трябва  да  напуснете  себе  си  на  тялото.  Ние  не  сме  
единствените  живи  същества  във  вселените.  Вече  сме  чували,  че  извънземни  
идват  да  ни  посетят,  живот  съществува  на  други  планети  и  вселени,  за  които  
не  знаем.  Ние  не  сме  способни  да  произвеждаме  кораби,  които  пътуват  през  
Вселената  до  други  вселени,  ние  не  сме  способни  да  произвеждаме  тези  
космически  кораби.

Не  вярвай,  че  ще  достигнеш  старост,  опитай  се  да  използваш  всеки  ден,  
всеки  час,  всяка  минута,  всяка  секунда,  за  да  бъдеш  свободен  като  мен.  
Разбрах  много  добре,  трябва  да  се  боря,  за  да  бъда  свободна  душата  си.
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Няма  по-висши  от  другите,  всички  имаме  тяло,  едно  и  също  тяло.  В  миналите  
си  животи  можеше  да  си  черен,  африканец...  няма  значение  каква  марка  е  
крушката,  всички  сме  крушки.  Така  че  няма  разлики  между  мъжете  и  жените.  
Дори  животните  имат  души  като  нас.  Много  мъже,  които  толкова  обичат  да  
са  жени  и  се  оперират,  за  да  изглеждат  като  жени,  слагат  гърди,  обличат  се  
като  жени...  Казвам  ви,  че  не  е  нужно  да  правите  всичко  това,  ако  толкова  
много  искате  да  сте  жена,  Гарантирам,  че  в  следващия  живот  ще  се  родиш  
като  жена.  Не  е  нужно  да  се  опитвате  да  промените  природата  си.  Ако  
приемете,  че  това  аз  е  просто  тяло,  вие  ще  бъдете  свободни  и  ще  можете  да  
пътувате  сред  звездите  и  всичко,  което  искате,  ще  бъде  във  вашите  ръце.  
Само  тази.  Ако  не  сте  разочаровани  от  това  тяло,  можете  да  имате  дълъг  
живот  със  здраве.  За  40  години  нито  веднъж  не  съм  се  разболял,  нито  веднъж  
съм  ходил  в  болница,  40  години  идеално,  нито  съм  катастрофирал,  нито  съм  
чупил  кости.  Защото  разбрах,  че  това  тяло  не  съм  аз.  Това  е,  което  използвам  
в  този  живот.

Ето  защо  бих  искал,  ако  ме  слушате,  да  разберете  със  сърцето  си.  
Единственият,  който  може  да  ви  спаси,  сте  вие  самите,  а  не  Бог.  Господи,  
какво  можеш  да  направиш?  Има  много  хора,  които  изучават  Библията  в  
продължение  на  много  години,  но  колко  хора  обръщат  внимание  на  това,  
което  казва  Библията  и  какво  казва  Исус  Христос?  Ако  четеш  и  не  разбираш  
е  безполезно.  Исус  напуска  себе  си,  затова  може  да  върши  чудеса:  да  
възкресява  мъртви,  да  лекува  болни,  да  ходи  по  вода,  да  знае  бъдещето  си...  
ако  можете  да  разберете,  че  това  тяло  не  съм  аз,  можете  да  вършите  чудеса  
като  Исус  Христос.  Исус  Христос  мисли  само  за  хората,  той  никога  не  мисли  
за  себе  си.

Аз  съм  моята  душа.  С  позитивното  мислене  няма  егоизъм  и  целият  ти  
организъм  ще  е  позитивен  и  няма  да  имаш  някаква  болест  като  мен.

могат  ли  да  живеят  по-дълго?  защото  те  имат  златно  сърце,  а  ние  сме  много  
егоистични.  Това  е  като  фенерче,  държим  фенерчето  включено  24  часа,  не  
спираме  да  мислим

Защо  някои  хора  имат  рак?  защото  има  много  от  мен:  искам,  искам,  това  ми  
харесва,  това  не  ми  харесва...  винаги  мисля  как  да  задоволи  тялото.  Ако  не  
получите  това,  което  искате,  тогава  се  разстройвате  и  се  разболявате.  
Каквото  и  да  правите  за  тялото,  постепенно  ще  сложите  край  на  живота  си.  
Грижете  се  добре  за  тялото  си  положително,  мислете  първо  за  другия.  Това  
се  нарича  да  си  позитивен.  Ако  сте  положителни  с  хората,  хората  ще  ви  
върнат  положително.

През  деня  и  нощта  имаме  милиони  мисли  за  секунда,  а  когато  спим,  
продължаваме  да  мислим  насън.  Ето  защо  енергията  ни  се  изчерпва,  
изразходва  се  по-бързо.  На  други  планети  те  включват  енергията  само  когато  
имат  нужда  от  нея,  за  да  издържат  по-дълго.  Това  е  като  колата,  никога  не  я  
гасиш,  винаги  работи,  като  такситата,  които  се  движат  непрекъснато,  затова  
издържат  по-малко  от  частната  кола.  Ето  защо,  ако  искате  да  имате  дълъг  
живот,  щастие,  да  сте  свободни,  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  
спрете  да  се  борите  за  това  тяло.
Не  трябва  да  правиш  разлика  между  мен,  теб,  него,  между  държави,  между  
раси...  всички  сме  едно  и  всички  сме  равни.

Ако  помагате  на  хората,  хората  ви  връщат  със  сърце.
С  отказа  никога  не  свършваш  добре,  "това  е  хляб  за  днес  и  глад  за  утре",  
защото  рано  или  късно  ще  платиш  скъпо  за  него.  Ако  сториш  нещо  лошо  на  
хората,  хората  ти  връщат  10  грешки.

Machine Translated by Google



Ето  защо,  за  да  бъдеш  свободен,  просто  трябва  да  разбереш,  че  това  тяло  не  съм  аз  и  че  
всички  сме  равни,  всички  сме  едно.  Животни,  природа,  звезди,  Бог...  Ако  мислиш  и  действаш  
като  Бог,  ще  станеш  Бог.  Не  молете  Бог  за  нищо,  поискайте  себе  си.  Ако  искате  здраве,  щастие,  
дълъг  живот...  попитайте  се.  Как  да  попитам?  с  цялото  положително  мислене  от  хората,  така  
че  всичките  ви  желания  да  се  сбъднат.  Само  положителни  пожелания.  Отрицателните  
желания  имат  отрицателни  последици.

Бих  искал  да  разберете,  че  всичко  зависи  от  вас.

Много  благодаря.

Библията  е  за  вас,  за  да  разберете  и  да  знаете  как  трябва  да  постъпвате  в  живота.  Библията  
не  е  само  за  запаметяване.  Това  е,  за  да  разберете  как  трябва  да  действате,  за  да  бъдете  
свободни.  Практикувайте  и  действайте  като  Исус  Христос.  Не  запомняйте  и  нищо  друго,  
трябва  да  действате.  Всеки  се  опитва  да  бъде  свободен.

На  никой  друг.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Всеки  приятел,  семейство,  познат...  ако  не  спре  да  "яде  кокоса",  не  спира  да  ви  
носи  проблеми  и  не  спира  да  брои  мъките  си;  трябва  да  кажете  Стоп!  Ако  всеки  
ти  разкаже  мъките  си  и  ти  ги  сложиш

Много  хора  смятат,  че  маменето  на  хората  за  печалба  е  добро  за  него/нея.  Но  
грешите.  Ако  мамите  хората  и  ги  мачкате,  вие  нарушавате  закона  на  боговете  и  
хората:  това  е  лошо  за  вас  самите.  Защото  ако  нараняваш,  мамиш,  възползваш  
се,  хората  ще  чакат  възможността  да  си  отмъстят.

Трябва  да  се  грижите  за  информацията,  която  ви  постъпва;  трябва  да  спрете  
всяко  негативно  мислене.  Когато  мислите  нещо  негативно,  вие  наранявате  себе  
си.  Ако  искате  да  сте  добре,  трябва  да  спрете  всякакви  мисли  на  тъга,  мъка,  
негативни,  защото  това  се  отразява  на  вашето  здраве.  Умът  ви  изпраща  
информация  до  цялото  тяло,  чрез  нервите,  които  комуникират  мозъка  с  
гръбначния  стълб  до  цялото  тяло  и  то  е  болно.  Умът  комуникира  с  тялото  чрез  
гръбначния  стълб.  Ако  умът  е  блокиран,  информацията  е  блокирана  и  не  достига  
до  останалата  част  от  тялото  и  идват  болестите.  Всичко  има  своя  произход  в  ума.  
Опитайте  се  да  не  се  изнервяте,  да  не  провокирате.  В  никакъв  случай  не  се  
ядосвайте  и  не  тъжете,  защото  ще  платите  за  всичко  това  със  здравето  си.  Това,  
което  влиза  в  ума,  след  това  се  отразява  на  тялото.

Ако  информацията,  която  пропускате  в  ума  си,  е  негативна,  тя  ще  достигне  до  
останалата  част  от  тялото  и  ще  се  разболеете.

Със  сигурност  ще  отмъсти.  Лошо  е  за  теб.  Ако  искате  да  се  защитите,  помогнете  
на  хората  и  хората  ще  ви  защитят.  Ако  сгрешите  на  хората,  хората  ще  ви  върнат  
с  лихва.  В  този  случай  вие  не  се  предпазвате,  а  напротив,  вредите  си.  С  
действията  си  оставете  егоизма,  ако  винаги  мислите  първо  за  мен,  вие  
наранявате  себе  си.  Никой  не  избяга.  Въпрос  на  време  е.  Това  тяло  не  трае  
безкрайно.  Чрез  тялото  ние  извършваме  егоистични  действия,  можете  да  видите  
по  новините,  че  всеки,  който  извършва  негативни  действия,  завършва  зле.  За  
да  се  предпазите  от  себе  си,  първо  трябва  да  се  погрижите  за  действията  и  
мислите  си.  Негативната  мисъл  е  по-сериозна  от  негативните  действия,  защото  
всяко  негативно  действие  води  началото  си  от  негативна  мисъл.  Отрицателната  
мисъл  се  превръща  в  отрицателен  акт.

Как  да  се  предпазите?  Хората  не  знаят  как  да  се  предпазят.  Ако  ти  не  защитаваш,  
кой  те  защитава?

18.-  ПАЗЕТЕ  СЕ  ОТ  СЕБЕ  СИ.
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Той  се  наранява,  бавно  се  самоубива.  Освен  това  се  харчат  пари  за  бавно  
самоубийство,  логично  ли  е?  Единственият  враг  е  във  вас.  Всички  хора  имат  две  
лица  в  себе  си:  едно  положително  и  едно  отрицателно.

Като  алкохол;  ако  изпиете  чаша  алкохол,  това  е  добре  за  тялото  ви,  но  ако  пиете  
твърде  много,  докато  се  напиете,  това  уврежда  черния  дроб,  тялото  и  ума  ви.

Ако  постъпите  погрешно,  това  ще  има  отрицателни  последици.  Всичко  това  е  от  
чист  егоизъм,

Животът,  който  има  два  пътя:  един  отрицателен,  а  другият  положителен:  пътят,  
който  искате  да  следвате,  зависи  от  вас.  Ако  човек  има  здраве,  добър  живот,  
щастие...  то  е  защото  избира  положителния  път.

Ако  направите  нещо  против  закона,  ще  имате  негативни  последици.  Единствената  
причина  за  всичко  това  е  егоизмът.

в  ума  си,  ще  свършите  зле.  Главата  ви  ще  става  все  по-голяма.  Хващаш  тъга,  
нерви,  всякакви  мъки...  и  не  издържаш.  Сякаш  вашето  семейство,  приятели,  
някой,  който  и  да  е,  е  на  плажа,  за  да  се  удави  и  моли  за  помощ.

Ако  искате  да  имате  всичко  положително;  вашето  семейство,  вашето  здраве,  
вашия  живот,  вашата  работа...  трябва  да  мислиш  и  да  правиш  позитивно.  
Повечето  хора  избират  негативния  път,  защото  са  егоисти:  аз,  аз,  аз.  За  всичко,  
първата  мисъл  е  АЗ;  възползвам  се,  от  интерес,  както  ми  е  най-добре...  другите  
не  са  моя  работа.  Ето  защо  повечето  градят  благосъстоянието  си  над  болката  и  
страданието  на  другите.  Не  го  е  грижа  за  болката  на  другите,  това  е  проблемът.  
Този  човек  избира  негативния  път.

Скачаш,  за  да  ги  спасиш,  но  не  знаеш  как  да  плуваш,  още  по-малко  да  спасяваш  
други.  В  този  случай  вместо  труп,  от  водата  излизат  два  трупа.  Не  е  нужно  да  се  
жертвате  за  другите.  Ако  знаете  как  да  плувате  и  скочите,  за  да  спасите  някого:  
това  е  добре.  Но  не  умирай  за  нищо.  Дори  да  е  вашето  семейство,  ако  не  можете  
да  направите  нищо.  Ако  всички  скърби  на  вашето  семейство,  приятелите  ви,  
вашите  собствени...  ги  сложите  в  главата  си,  накрая  ще  се  окажете  треперещи  от  
нерви.
Всеки  момент  ще  получите  пристъп  и  това  ще  се  отрази  на  живота  и  здравето  
ви.  Затова  трябва  да  поставите  Stop.  Всяко  семейство  или  приятел,  който  ви  
влияе  негативно,  трябва  да  се  отделите  от  него,  да  спазвате  безопасно  
разстояние,  с  уважение;  това  е,  за  да  те  защити.  Всеки  човек,  който  общува  с  вас  
и  предава  информация,  която  ви  засяга  негативно,  трябва  да  сложите  край.  В  
такъв  случай  трябва  да  кажете  на  този  човек,  че  не  искате  той  да  ви  предава  
този  тип  информация,  защото  това  ви  кара  да  се  чувствате  зле  и  ви  кара  да  се  
чувствате  тъжни.  Това  те  защитава.  Като  пушенето  например.  Знаем,  че  
пушенето  на  цигари  е  токсично  за  тялото  ви  и  вие  продължавате  да  пушите.  
Всяка  цигара  отнема  5  минути  от  живота  ви.  Тези  хора,  които  не  се  защитават.

Това,  което  посееш  днес,  ще  пожънеш  утре:  сееш  негативно,  жънеш  негативно /  
сееш  позитивно /  жънеш  позитивно.
Въпрос  на  време  е.  Законът  на  кармата  не  прощава  независимо  дали  ви  харесва  
или  не.  Рано  или  късно  това  ще  има  отрицателни  последици.
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Всеки  има  право  да  живее.  В  мир.  Ако  никой  не  се  занимава  с  теб,  защо  мачкаш  
другите?  Защо  се  възползвате  от  най-слабите?  Всичко  има  своите  последствия.

Опитайте  се  да  се  предпазите,  не  яжте  толкова  много  месо  и  ако  е  възможно,  
спрете  да  ядете  месо.  Животът  е  по-важен  от  едно  парче  месо,  много  хора  са  
умирали  за  едно  парче  месо.  Защитете  ума  и  тялото  си.

Светът  става  все  по-егоистичен.  Убиваме  животни,  за  да  ги  изядем:  безмилостно.  
Месото  има  своите  протеини,  но  също  така  носи  вируси.

Ако  сам  не  се  защитиш,  кой  ще  те  защити?

Човешкият  закон  позволява  аборт,  но  ние  живеем  няколко  години,  човешкият  
закон  те  защитава,  докато  си  жив,  но  когато  умреш,  нито  Божият  закон,  нито  
съвестта  ти  ще  ти  простят,  ще  трябва  да  платиш  за  това  убийство.  Лекарите,  които  
правят  аборти,  убиват  невинни  същества,  те  също  ще  бъдат  наказани  за  
убийството  на  тези  зародиши.  Те  ще  страдат  милиони  години  за  всеки  плод,  който  
убият,  и  ще  умрат  по  същия  начин,  по  който  са  убили.

Днес  говорим  за  "редки  болести"  какво  е  това?  Защо  всеки  ден  има  повече  редки  
болести?  защото?

Вирусът  на  СПИН  идва  от  маймуната.  От  прищявка  да  ядат  месото  му,  сега  
милиони  хора  са  заразени.  Други  примери  са  луди  крави,  птичи  грип...  внимавайте  
с  месото!

Знаем,  че  е  лошо  и  защо  има  толкова  много  алкохолици  по  света?  Тъй  като  тези  
хора  се  избиват,  те  са  избрали  негативния  път  да  си  отмъстят.  Несъзнателно  или  
съзнателно,  вие  изваждате  демона,  който  носите  в  себе  си.  Това  е  все  едно  да  
вземеш  камък  и  да  го  сложиш  в  обувката  си.  Никой  не  може  да  те  нарани,  ако  ти  
не  искаш.  Затова  трябва  да  разбереш,  че  всичко  е  каприз:  като  пушенето,  знаеш,  
че  ти  вреди  и  пушиш,  не  е  логично,  на  всичкото  отгоре  пушиш  с  парите  от  пот  на  
челото  си.  Това  е  избор  на  негативния  път  за  вас,  ефектът  ще  бъде  отрицателен  
за  вас.

Адът  не  е  само  след  смъртта,  той  е  навсякъде:  огледайте  се  около  себе  си,  колко  
страдания  има!  В  болниците  има  много  страдащи.  Внимавай  какво  правиш!  
защото  всичко  има  своите  последствия.

Така  че  защо  го  правиш?  тъй  като  този  човек  е  егоист,  той  е  негативен.

Не  наранявайте  другите:  не  правете  на  другите  това,  което  не  искате  да  направят  
на  вас.

Никога  не  забравяйте,  че  всичко  има  своите  последствия;  Доброто  и  лошото.
Не  си  мислете,  че  никога  няма  да  ви  докосне.  Гарантирам  ви,  че  ще  ви  трогне,  
въпрос  на  време  е.  Ето  защо  трябва  да  се  пазите.
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Всеки,  който  ви  влияе  негативно,  трябва  да  спазва  дистанция,  за  да  не  ви  засегне.  
Не  правете  глупави  неща.

Търсете  положителния  път  и  оставете  егоизма.

Единственият  отговорен  за  вашите  действия  сте  вие.  Не  обвинявайте  другите.

Много  благодаря.

Всички  капризи  като  наркотици  трябва  да  те  убият.  Те  служат  само  за  да  ви  убият  
бавно.  Хората  го  знаят,  но  за  да  имат  усещания  правят  глупости.  Ако  искате  да  
имате  добри  усещания,  правете  йога-медитация.  С  йога,  когато  сте  релаксирани,  
можете  да  пътувате  отвъд  звездите,  душата  ви  се  отделя  от  тялото  ви  и  след  това  
се  връща,  и  всичко  това  без  странични  ефекти.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Защитете  себе  си,  заради  вас  не  наранявайте  другите,  защото  наранявате  себе  
си.  Уважавайте  закона.

Всичко  идва  от  месните  вируси.  Мислете  преди  да  ядете  месо.

Ако  искаш  мога  да  те  науча  на  йога-медитация  и  ще  можеш  да  имаш  всички  тези  
усещания.  Можете  да  дойдете  в  Барселона,  за  да  научите,  аз  ще  ви  науча  напълно  
безплатно.

Дори  и  да  живеете  добре  с  всички  удобства,  ако  изядете  парче  месо  и  то  е  
заразено,  вашият  хубав  живот  свършва.

Ето  защо  не  ям  месо  повече  от  40  години  и  правя  йога  медитация  и  никога  
нямам  здравословни  проблеми.  Ако  нямаш  здраве,  какво  имаш?  Каква  е  ползата  
от  това  да  имаш  прекрасно  семейство,  добра  работа,  добър  бизнес...  ако  си  
болен?  Не  си  заслужава.  Помисли  за  това.

Ако  искате  да  имате  свръхестествени  сили,  научете  йога-медитация.
Никога  не  използвайте  магьосничество,  това  е  негативно.
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Мисли,  мисли,  мисли...  мисли,  че  това  аз  на  тялото  винаги  мисли  за  всичко,  
когато  е  само.  Ако  хората  живеят  сами  или  сами  е  много  по-зле.  Като  не  
говори  с  никого,  той  мисли,  мисли  и  мисли  най-вече  за  миналото.  Повечето  
хора  мислят  за  негативните  и  тъжни  неща,  които  са  им  се  случили,  малко  
хора  мислят  за  хубавите  спомени  и  щастливите  моменти.  Помисли...  ако  си  
сам,  какво  бъдеще,  със  самотата  всичко  ще  е  черно.  Когато  мислите  
негативно,  събирате  3  негативни  мисли:  за  всички  неща,  които  са  се  
объркали  за  вас  от  миналото,  което  сте  преживели,  от  настоящето,  което  е  
сега,  и  от  бъдещето,  което  ви  очаква.  Така  идват  психичните  заболявания  и  
тогава  си  говориш  и  си  отговаряш.  След  това  се  озоваваш  в  психиатричната  
болница.  Защо  тези  хора  завършват  толкова  зле?  Защото  той  мисли  само  за  
мен,  мен,  мен.

Когато  имате  негативни  мисли,  това  засяга  комуникацията,  която  съществува  
между  мозъка  и  останалата  част  от  тялото,  тази  комуникация  се  блокира  и  
информацията  не  достига  до  останалата  част  от  тялото.  Така  че,  когато  
хората  имат  такива  мисли,  те  изпитват  болка  в

За  да  избегнете  нервни  състояния,  не  мислете  толкова  много  за  мен.  Не  
знаем  колко  години  ще  живеем,  на  гробищата  има  не  само  стари,  но  и  млади  
хора.  Смъртта  може  да  ви  сполети  по  всяко  време,  злополука,  алкохол,  
наркотици...има  много  причини  да  умрете  млади.  Тези  хора  не  могат  да  
контролират  ума:  ако  имате  евтина  и  бърза  кола,  когато  спирате  или  
завивате  в  завой,  не  можете  да  я  контролирате,  не  можете  да  контролирате  
скоростта.  Точно  както  младите  хора,  които  се  дрогират  и  се  напиват...  те  не  
са  способни  да  мислят  за  собственото  си  добро.  Целият  този  стрес  идва  от  
приемането  на  нещата  толкова  лично,  когато  това,  което  искате,  не  излезе  
наяве,  това,  което  искате,  ставате  нервни  и  стресирани.  Ако  някой  ви  сгреши,  
имате  желание  за  отмъщение  и  това  не  ви  върви  добре.  Ако  запазите  тези  
чувства  на  отмъщение,  това  ще  се  отрази  на  мисленето  ви,  няма  да  живеете  
добре,  ако  запазите  отмъщението  първо,  това  се  отразява  на  вас  самите,  
защото  не  можете  да  живеете  добре,  нито  щастливи,  нито  спокойни.  Защото  
мозъкът  се  свързва  с  останалата  част  от  тялото  чрез  гръбначния  стълб  и  
предава  това  чувство  на  отмъщение  и  тъга.

Положителното  привлича  положително,  а  отрицателното  привлича  
отрицателно.  Как  да  избегнем  стреса,  нервите,  тъгата,  гнева  до  ръба  на  
самоубийството?  Много  лесно,  оставяйки  себе  си.  Целият  стрес  идва  от  себе  
си.  И  мисля,  че  не  мисля,  харесва  ми,  не  ми  харесва,  искам,  не  искам.  защо  
се  държиш  така

19.  ПОЗИТИВНОТО  ПРИВЛИЧА  ПОЗИТИВНОТО,  А  НЕГАТИВНОТО  ПРИВЛИЧА  
НЕГАТИВНОТО.
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2  Съветвайте  хората  да  правят  нещата  правилно

Всички  сме  еднакви.  Президентът  струва  колкото  всеки  гражданин  на  страната.  
Пред  закона  всички  сме  равни,  пред  боговете  също.  Всички  сме  равни,  мъже  и  
жени,  никой  не  превъзхожда  другия.  Ако  душата  влезе  в  тялото  на  жена,  тя  става  
жена,  ако  влезе  в  тялото  на  мъж,  тя  става  мъж,  ако  душата  влезе  в  тялото  на  
животно,  тя  става  животно.  Но  душата  е  същата.  Всички  сме  еднакви.  Не  можете  
да  правите  разлика,  всички  сме  еднакви.  Всички  сме  Божии  деца,  няма  Божие  
дете  по-ниско  от  друго.  Това  е  равенството.

Ако  сте  негативни,  ще  общувате  с  негативни  хора  като  вас.

Ние  плащаме  скъпо  за  целия  си  егоизъм:  ние  унищожаваме  планетата.  Всеки  
ден  има  повече  природни  бедствия,  тайфуни,  цунамита,  суши,...  земетресения.  
Ние  унищожаваме  планетата  и  плащаме  за  това.  Убиването  на  животни  или  
каквото  и  да  е  живо  същество  е  прищявка.  Никой  не  може  да  язди  живота  си  със  
страданието  на  другите.  Никой  никога  не  може  на  прищявка  и  за  да  има  повече,  
да  се  възползва  от  другите.  Че  не  можеш  да  яздиш  живота  си  с  болката  на  другия.  
Това  не  може  да  бъде.  Има  политици,  които  казват,  че  преди  да  се  роди  никой  
не  е  човек  и  одобряват  аборта.  Като

3  Станете  доброволец  навсякъде,  където  имат  нужда  от  вашата  помощ.

Положително  с  положително  и  отрицателно  с  отрицателно.  Ще  платиш  скъпо  за  
всичките  си  капризи  не  само  тук,  но  и  след  смъртта.

стомаха,  има  треперене  на  краката,  има  проблеми  с  дишането...  всеки  от  тях  се  
случва  в  най-слабото  място  на  тялото  си.  Тези  хора  не  знаят  как  да  контролират.  
Той  приема  живота  много  сериозно.  Не  можете  да  оставяте  нещата.  В  живота  не  
винаги  получаваш  това,  което  искаш.  Проблемът  е  себе  си.  Раждаме  се  с  празни  
ръце,  не  носим  нищо  на  света,  когато  умираме,  не  вземаме  нищо  със  себе  си.

Ако  сте  богат,  трябва  да  върнете  част  от  тези  пари  на  обществото,  така  че  всеки  
ден  да  имате  повече  пари.  Когато  правите  нещата  добре,  ще  се  чувствате  много  
позитивни  и  щастливи,  ще  бъдете  щастливи  вътрешно  и  предавате  тази  радост  
на  другите.  Тази  положителна  енергия  активира  защитните  сили,  активира  
кръвообращението,  полезна  е  за  здравето,  животът  ви  винаги  ще  бъде  щастлив  
и  нещата  ще  ви  се  получават.  Ако  човек  направи  тъжна  физиономия,  никога  
няма  да  си  намери  работа  или  приятели.

Няма  значение  за  пари,  власт,  собственост...  когато  умреш,  трябва  да  оставиш  
всичко.  И  освен  това  не  знаем  кога  ще  си  отидем  от  този  свят.  Всяка  вечер  може  
да  бъде  последната  ти  нощ.  Ето  защо  трябва  да  разберете,  че  ако  имате  пари  и  
искате  да  продължите  да  имате  късмет  във  всички  аспекти  на  живота  си,  трябва  
да  направите  три  неща:

1  С  налични  пари,  за  да  помогнете  на  другите.

Никой  няма  да  иска  да  те  види.  Всеки  иска  положителна  енергия  около  себе  си.  
Положителното  носи  положително,  а  отрицателното  носи  отрицателно.  
Погледнете  това  общество:  хората  се  отнасят  според  състоянието  си,  крадци  с  
крадци,  наркомани  с  наркомани,  политици  с  политици.  Всеки  с  вида  си.

Ако  си  добър  човек,  общуваш  с  добри  хора  като  теб.
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Приеми  живота  такъв,  какъвто  е.  Няма  значение  добро  или  лошо.  Това  е  живот,  какво  ще  
правим?  Опитайте  се  да  прощавате  на  другите  и  по  този  начин  ще  забравите  този  
негативен  спомен,  за  да  не  засегне  мозъка  ви.  Ако  искате  да  живеете  добре,  трябва  да  
простите  на  другите,  за  да  можете  да  живеете  в  мир.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Всяка  негативна  мисъл  трябва  да  отхвърлите,  за  да  можете  да  живеете  добре.  Трябва  да  
можеш  да  спреш  да  мислиш.  Ако  всичко,  което  искате,  не  излезе,  скоро  ще  излезе,  не  се  
притеснявайте.

не  са  хора?  Какво  са  те?  Чудаци  ли  са?  преди  да  се  родим  или  след  като  се  родим,  ние  
всички  сме  Божии  деца.  Преди  да  се  родим  ние  живеем  в  утробата  на  майка  си,  ние  сме  
малки  хора.  Всички  сме  хора.  Плодът  също  има  сърце  като  вас  и  мен.  Неговият  организъм  
е  равен  на  нашия.  Както  бедният  човек  е  човек,  така  и  богатият  също  е  човек.  Не  може  
да  се  каже,  че  бедният  човек  е  животно.  Един  беден  човек  може  да  бъде  беден  днес,  но  
утре  може  да  бъде  богат.  Богатият  човек  може  да  бъде  богат  днес  и  беден  утре.  Защото  
животът  винаги  се  обръща.

Единственият  човек,  който  може  да  ви  нарани,  сте  вие  самите.  Всичко  това  е  чист  
егоизъм.  Всичко,  което  мислите  и  което  правите,  винаги  го  правите  от  егоизъм.

Богаташът  живее  като  слънчев  ден,  но  идва  нощта  и  внимавайте,  идва  лошият  късмет.  
Животът  се  върти.  Ето  защо,  ако  сте  милионер,  помагайте  на  другите,  защото  животът  се  
върти  и  не  знаете  кога  ще  ви  се  наложи  да  изпитате  лошия  си  късмет.  След  деня  идва  
нощта,  както  след  светлината  идва  тъмнината.  Харесва  ли  нощта  или  не,  лош  късмет...  
всеки  докосва  своя  момент.  Ако  имаш  лош  късмет,  дръж  се  и  не  тъжи,  защото  късметът  
скоро  ще  дойде,  а  ако  имаш  късмет,  не  се  радвай,  защото  лошият  късмет  ще  дойде  по-
късно.  Единственото  нещо,  което  трябва  да  направите,  когато  имате  лош  късмет,  е  да  
активирате  късмета  си,  като  помагате  на  другите.

Никога  не  мисли  за  мен,  за  мен,  за  мен  и  не  мисли  за  миналото.  Защото,  ако  не  спреш  да  
мислиш,  мозъкът  полудява  и  ще  се  озовеш  при  психиатър,  а  психиатърът  може  само  да  
ти  даде  лекарства,  за  да  те  зашемети.

Мислете  мъдро.

Много  благодаря.
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Една  певица  наскоро  си  направи  вана  от  масивно  злато.

Трябва  да  използвате  парите,  за  да  помогнете  на  хората,  които  наистина  се  
нуждаят  от  тях,  а  не  да  харчите  парите  като  този  певец,  който  направи  вана  от  
масивно  злато  за  банята  си.  По  този  начин  харчите  кредита  си  много  бързо  и  
когато  кредитът  свърши,  могат  да  ви  се  случат  много  неща...  да  умрете  случайно,  
да  имате  сериозни  заболявания...  Ако  прахосвате  парите  и  след  това  не  работите,  
за  да  печелите  повече ,  след  малко  ще  останеш  без  нищо.  Ако  отидете  в  казиното,  
за  една  нощ  можете  да  загубите  милиони  и  милиони.  Парите  се  изтеглят  от  
обществото  и  трябва  да  се  върнат  в  обществото.  Това  тяло  може  да  умре  всеки  
момент  и  всичко  да  свърши.  Ако  в  живота  си  нямате  късмет  в  любовта,  работата,  
здравето,  семейството...  ако  имате  проблеми  от  всякакъв  характер,  помагайте  
всеки  ден  на  хора  в  нужда.

С  парите  си  помагайте  на  хората  в  нужда  и  съветвайте  хората  да  спрат  да  
причиняват  вреда.  Така  печелите  кредит.  Когато  имаш  кредит,  молиш  Бог  за  
това,  което  искаш  и  Бог  ще  ти  помогне.  Докато  пожеланията  са  положителни,  
никога  не  искайте  нищо  отрицателно.  Да  молите  Бог  и  да  не  помагате  на  другите,  
няма  да  получите  нищо.  За  да  получите  това,  което  искате,  трябва  да  правите  
добро.  Ако  гледате  на  обществото  като  на  вашето  семейство,  логично  ще  
помогнете.  Ако  го  гледаш  като  трето  лице,  което  няма  нищо  общо  с  теб,  няма  да  
й  помогнеш.

И  харчи  много  пари  за  капризи.  Бъдете  много  внимателни  с  това!  внимавайте,  
има  много  хора,  които  умират  от  глад.

Кредитът  е  това,  което  получаваме  в  този  живот,  когато  правим  добри  дела  към  
другите.  С  тези  добри  дела  получаваме  кредит.  Например:  ако  в  живота  помагаш  
на  хората  и  виждаш,  че  всички  хора  са  като  твоето  семейство,  логично,  когато  
някой  е  в  беда  или  проблеми,  ти  помагаш  без  да  се  замисляш.  С  тези  действия  
получавате  кредит.  В  този  свят  има  много  богати,  могъщи,  известни...  с  много  
пари  и  слава.  Хора,  които  имат  всичко,  което  искат.  Защо  тези  хора  умират  
млади?  заради  наркотици,  алкохол  и  лош  живот.  Причината  е,  че  не  различава  
доброто  от  злото  и  се  възползва  от  всичко,  което  има,  за  да  си  купува  наркотици  
и  алкохол.  Тези  хора  могат  да  имат  пари,  да  бъдат  красиви  и  известни,  защото  в  
миналото  са  вършили  много  добри  дела  и  сега  в  този  живот  могат  да  се  радват  
на  заслугите  от  миналия  си  живот.  Защо  на  този  свят  има  толкова  много  бедни  
и  нуждаещи  се  хора?  Защо  толкова  много  разлики  между  едното  и  другото?  
защото  някои  имат  кредит  за  харчене,  а  други  не.

20.  КРЕДИТИТЕ
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Мъж,  жена,  дете,  животно...  всички  сме  равни  и  никой  не  превъзхожда  никого.  
Ако  мислите,  че  сте  по-добри,  ще  си  прекарате  лошо.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Ние  мислим,  че  превъзхождаме  животните,  затова  ги  убиваме,  за  да  ги  ядем,  а  
вижте  колко  болести  ни  е  причинило  яденето  на  месо.  Има  все  повече  редки  
болести.  И  хората,  които  страдат  от  този  тип  заболявания,  са  хората,  които  ядат

Ние  всички  сме  семейство  като  вашия  баща,  майка,  брат,  съпруга,  син,  внук...  без  
значение  от  расата  или  цвета  на  кожата.

месо.

Ако  виждаш  другия  като  свое  семейство,  ще  им  помогнеш  и  няма  да  харчиш  
парите  като  онзи  певец,  който  си  направи  златна  вана.  Масивна  златна  баня,  
колко  живота  може  да  спаси?  мисля.  За  да  спасите  живота  на  дете  ви  трябват  
само  40  евро.  Всеки  може  да  го  направи,  въпрос  на  желание  или  нежелание.  Ако  
видите  всички  тези  хора  в  нужда,  сякаш  са  вашето  собствено  семейство,  със  
сигурност  ще  им  помогнете.  Ако  можете  да  го  направите,  животът  ви  ще  бъде  
фантастичен  и  желанията  ви  ще  се  сбъднат.  Всичко  ще  бъде  наред.  Ако  имате  
златно  сърце,  целият  ви  живот  ще  бъде  съвършен.  Здравословните  проблеми  
идват  от  негативни  мисли  като  тъга,  мъка,  нерви,  отмъщение...  и  от  месото,  което  
ядем.  Месото  има  протеини,  които  са  полезни  за  тялото  ви,  но  има  и  вируси.  Ако  
изядете  парче  заразено  месо,  можете  да  умрете.  Има  много  хора,  които  са  умрели  
от  животински  вируси  като  птичи  грип,  свински  грип,  луда  крава...  С  изяждането  
на  парче  маймунско  месо  СПИН  е  преминал  към  човека  и  много  хора  са  умрели  
от  тази  болест  и  има  милиони  заразени  в  света.  Заслужава  си?  Не.  Както  се  казва  
"капризите  са  скъпи".

Всяко  живо  същество,  което  се  опитате  да  убиете,  гледайте  как  бяга.  Никой  не  
иска  да  умре!  Не  яжте  животните,  те  са  живи  същества  като  нас,  уважавайте  ги.  
Ако  не  искаш  някой  да  те  убие,  не  убивай  никого.  Гледайте  мравките,  опитайте  
се  да  убиете  една,  гледайте  как  бяга.  Никой  не  обича  да  умира.  Така  че  не  яжте  
месо.  Не  убивайте  нито  едно  живо  същество.  Не  прави  на  никого  това,  което  не  
искаш  да  правят  на  теб.  Мъжът  е  физически  по-силен  от  жената,  затова  от  
началото  на  историята  мъжът  смазва  жената.  Мислите  ли,  че  е  справедливо?  
Всички  сме  равни  пред  Бога.

Ние  живеем  няколко  години,  опитайте  се  да  се  грижите  за  здравето  си,  за  да  
живеете  добре  през  времето,  което  оставате  на  тази  земя.

Много  благодаря.
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Напоследък  в  Испания  всеки  ден  излизат  скандали  за  корупция  на  политици.  
Ние  сме  на  12  март  2013  г.  Проблемът  е  в  егоизма.  Защото  мислиш  само  за  
„аз“  в  себе  си.  Хората  си  мислят,  че  могат  да  крадат  държавни  пари,  без  
другите  да  знаят.  Почти  всички  политици  са  замесени  в  скандали.  Всички  
тези  хора  са  учили  и  са  добре  развити  интелектуално.  Те  стават  твърде  умни.  
Те  смятат,  че  няма  да  понесат  последствията.  Всеки,  който  краде,  независимо  
дали  е  политически  или  частен,  разкрива  ли  се?  помисли  за  това.  Почти  
100%  е  открит.  Въпрос  на  време  е.  Ще  те  осъдят  и  ще  те  вкарат  в  затвора  и  
ще  ти  отнемат  всичко,  което  имаш.  Ако  знаят,  че  кражбата  ще  свърши  зле,  
защо  крадат?  защото  имат  детинска  мисъл,  че  няма  да  бъдат  разкрити.  
Въпрос  на  време  е.

Който  ме  слуша  и  ще  извърши  престъпление,  нека  помисли.  Рано  или  късно  
всеки  си  носи  наказанието.  Ако  откраднеш  пари  от  града,  дължиш  на  целия  
град.  Ако  Испания  има  повече  от  40  милиона  души,  вие  дължите  на  тези  40  
милиона  души.  И  как  плащате?  В  следващите  животи  тези  хора  ще  се  раждат  
като  животни  за  милиони  години,  за  да  плащат  на  всички  хора,  които  са  
откраднали.  Не  крадете,  ще  имате  по-малко  пари,  но  ще  живеете  много  по-
добре  и  по-спокойно.  Парите,  бижутата  и  ценностите  са  винаги  в  сейфове,  
защото  никой  не  смее  да  ги  сложи.  И  така,  за  какво  е?  да  ги  държа  в  сейфа?  
Ако  харесвате  бижута,  отидете  в  бижутериен  магазин  да  ги  видите  и  няма  да  
ви  струва  нищо.Каква  е  разликата  да  са  в  сейфа  у  дома,  отколкото  в  сейфа  в  
бижутерския  магазин?  нито  един.  Така  че  защо  харчите  толкова  много  пари  
за  бижута?  Само  за  да  ги  видя?  Диамантът  е  камък,  не  се  яде.  И  така,  каква  е  
ползата  от  това?  Последствията  от  кражбата  на  толкова  много  пари  от  хората  
са  много,  много  сериозни.  Хората  не  са  в  състояние  да  разберат.  Хората  
крадат,  мамят  се,  мамят  се,  къде  ще  стигнат  тези  хора?  в  затвора.

Друг  пример  са  банките,  те  също  ограбват  хората,  мамят  и  продават  продукти  
с  дребен  шрифт,  които  след  това  са  безполезни  и  не  можете  да  си  върнете  
парите.  Това  е  измама.  Хората  се  доверяват  на  банките  и  тогава  банките  
пазят  парите  им.  На  всичкото  отгоре  те  губят  пари,  защото  не  познават  
бизнеса  и  тогава  всички  плащаме  за  тяхното  лошо  управление.  Хората  
помагат  на  банките,  а  банките  се  възползват  от  хората.  Преди,  когато  ти  
отпуснаха  ипотека  за  закупуване  на  апартамент,  банката  оценяваше  
апартамента  в  х  сума,  която  включваше  не  само  апартамента,  но  и  колата,  
работата,  мебелите...

21.  АЗ,  ЕГОИЗМЪТ  И  НЕГОВИТЕ  ПОСЛЕДСТВИЯ.
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Политиците,  които  са  за  абортите,  не  смятат,  че  са  живи  благодарение  на  майка  
си,  която  не  е  направила  аборт.  Ако  майките  им  мислеха  като  тях,  нямаше  да  се  
раждат.  Майките  им  биха  ги  убили  преди  да  са  се  родили.  Политиците,  които  
одобряват  абортите  и  плащат  на  жените  да  правят  аборти,  ще  отидат  в  ада  за  
милиарди  години.  Всички,  които  са  за  абортите  и  убиват  собствените  си  
сънародници,  са  деца  на  дявола.

Основата  на  всички  психични  заболявания  е  АЗ-ът.  Егоизъм.  Да  обичаш  тялото  
твърде  много.  Душата  няма  нужди;  Той  не  яде,  няма  нужда  да  се  облича  или  да  
притежава  пари  или  имоти,  или  диаманти,  или  бижута.  Какво  може  да  издържи  
тялото?  максимум  100  години.  Гробищата  са  не  само  стари,  има  и  млади.  Тялото  
ви  е  като  труп,  който  се  движи,  защото  има  душа.  Тялото  трябва  да  служи  на  
душата,  а  не  душата  да  служи  на  тялото.  Няма  значение  на  колко  години  си,  всеки  
момент  можеш  да  умреш,  не  се  заблуждавай,  че  ще  живееш  много  години,  ти  не  
знаеш  това.  Никой  не  знае.  Тялото  е  като  кола,  която  е  ваша,  но  не  сте  вие.  Ти  го  
караш,  но  не  си  ти.  Тялото  е  това,  което  носим,  като  дрехите,  които  носим,  но  не  
съм  аз.

Когато  умрат,  ще  отидат  в  ада  за  милиони  години.  Живей  и  остави  да  живееш.

Проблемът  на  човечеството,  единственият  проблем,  който  съществува  в  
човечеството,  е:  аз,  аз,  аз.  Това  е  егоистично,  егоистично,  егоистично.

Когато  един  ден  не  можеш  да  платиш  ипотеката,  тогава  банката  казва,  че  
апартаментът  ти  струва  много  по-малко.  Не  можете  да  го  върнете,  защото  
стойността  му  е  много  по-малка  от  това,  което  дължите  на  банката.  След  това  
оставате  без  апартамент  и  имате  дълг  към  банката.  Банката  прави  този  трик,  за  
да  се  възползва  от  бедните  хора.  Всяка  измама  е  негативен  акт.  И  всичко  
негативно  носи  негатив.  Няма  повече.  Това  тяло  може  да  умре  всеки  момент.  
Когато  въздухът  не  попадне  в  дробовете  ви,  вие  спирате  да  дишате  и  умирате.  
За  един  ден  това  тяло  изгнива,  напълва  се  с  червеи,  набъбва,  излиза  течност...  
тогава  защо  обичате  това  тяло?  Това  тяло  не  сте  вие.  Това  е,  което  използвате.

Днес  има  много  редки  заболявания  при  хората.  Причината  е,  че  ядете  месо.  
Всеки  вид  има  различни  вируси.

Ето  защо  не  бъдете  роби  на  тялото  си.  Мисълта  трябва  да  командва  тялото,  а  не  
обратното.

Всички  хора,  които  крадат,  мамят,  мамят,  убиват...  всички  те  го  правят  само  в  
полза  на  тялото  си.  Всичко  в  полза  на  тялото.  Поддръжката  на  това  тяло  струва  
малко.  Какво  ядеш  всеки  ден?  2  или  3  килограма  максимум  храна.  Храната  струва  
малко.  Една  пържола  на  пазара  може  да  ви  струва  5  евро,  а  в  ресторанта  струва  
50  или  100  евро.  Испания  има  повече  от  6  милиона  безработни,  а  политиците  
продължават  да  крадат  и  мамят  хората,  взимайки  комисионни  за  всичко.  Те  
нямат  състрадание  към  хората,  които  изпитват  трудности.

Когато  ядете  животинско  месо,  вирусът,  който  има  животното,  което  сте  изяли,  
преминава  в  тялото  ви.

Няма  значение  дали  готвите  месото,  много  вируси  не  умират  и  когато  ядете  това  
замърсено  месо,  вие  се  заразявате  и  се  разболявате.  Ако  искате  да  сте  здрави,  
опитайте  се  да  не  ядете  месо.
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Колкото  по-дълъг  е  дъхът,  толкова  по-дълъг  ще  бъде  животът  ви.

Извиненията  са  да  се  самозалъгвате.  Не  поставяйте  условия,  когато  помагате  на  
някого,  защото  тогава  оставате  егоисти.  Ако  помагате  на  някого,  трябва  да  го  
правите,  без  да  поставяте  условия.  Има  много  милионери,  които  имат  хотели  с  
хиляди  легла.  Този  човек,  независимо  колко  легла  има,  може  да  спи  само  в  едно  
легло  през  нощта.  Не  можеш  да  спиш  в  хиляда  легла  едновременно.  Каква  е  
ползата  да  имаш  милиарди,  ако  не  ти  трябват  толкова  много,  за  да  живееш,  да  
ги  държиш  в  банката?  Не  търсете  оправдания  да  получите  повече  пари  чрез  
измама,  измама...  това  е  по  прищявка  на  тялото,  а  не  от  необходимост.  Нуждата  
на  тялото  ви  е  малка.  Има  ли  нужда  тялото  ви  от  толкова  много  милиони?  Като  
умреш,  какво  ще  прави  тялото  ти  с  толкова  милиони?Ще  ги  занесеш  в  гроба  и  
ще  си  най-богатия  труп  в  гробището?  каква  полза  от  толкова  много  пари,  ако  
тялото  ви  не  го  прави

Не  забравяйте,  че  кислородът  трябва  да  достигне  до  цялото  ви  тяло,  за  да  се  чувствате  
добре.

Всеки  мисли  само  за  себе  си  и  за  прецаканите.  Те  служат  само  на  вашето  тяло.  Но  
това  тяло  е  безполезно,  когато  умреш,  никой  не  го  иска,  хората  не  ядат  човешка  
плът.  Ако  това  тяло  не  струва  нищо,  защо  живеете  само  за  него?  Опитайте  с  това  
тяло  да  помогнете  на  хората.  Колкото  повече  глезите  тялото,  толкова  по-зле  е,  
защото  всеки  ден  то  ще  иска  от  вас  още  и  още  и  вие  ще  бъдете  все  по-робен  на  
тялото  си.  Политиците  получават  добра  заплата.  След  7  години  работа  получават  
максималната  пенсия.  Ако  винаги  се  тревожите  за  всичко,  това  ще  ви  доведе  до  
състояние  на  нерви  и  стрес,  което  не  си  заслужава.

Умът  винаги  мисли:  харесва  ми/не  ми  харесва,  чувствам  се  зле/чувствам  се  
добре,  искам  това/не  искам  онова...  винаги  мисли  за  мен.  Това  е  проблема.  
Оставете  всичко  това  и  живейте  щастливо.  Спрете  да  мислите  толкова  много  за  
мен.

Ако  имате  проблеми,  ще  ви  обясня  как  трябва  да  се  отпуснете.
Много  е  просто:  правете  йога,  в  позицията,  която  искате  и  където  искате.  
Работите  или  почивате.  Просто  трябва  да  се  концентрирате  върху  дишането,  
върху  въздуха,  който  влиза  в  дробовете  ви  и  след  това  излиза  през  устата  ви.  Не  
слушайте  нито  една  мисъл,  която  ви  идва  на  ум,  просто  мислете  за  дишането  си.  
Заемете  ума  си,  като  го  концентрирате  върху  дишането  си;  Как  въздухът  влиза  и  
излиза  от  белите  дробове.  Малко  по  малко  ще  откриете,  че  се  отпускате.  Трябва  
да  се  опитате  да  свалите  въздуха  под  пъпа.  Не  през  устата,  през  носа.  Дишайте  
бавно,  фино,  меко  и  продължително.  Опитайте  се  да  свикнете  с  този  начин  на  
дишане,  докато  не  можете  да  го  правите  24  часа.

Всеки  ден  трябва  да  правите  30  минути  йога,  няма  значение  по  кое  време,  всяко  
време  е  добро.  Ако  не  можете  да  контролирате  ума  си  или  да  спрете  да  мислите,  
има  друга  формула:  рецитирайте  мантра.  Уча  ви  на  много  лесна  мантра:  „A-mi-
tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A  mi-tuo-fo,  A-  mi-tuo-fo,  A-mi-tuo-fo,  A-
mi-tuo-fo..."  Вие  рецитирате  тази  мантра,  рецитирайте  я  с  всичките  си  мисли.  
Заемете  целия  си  ум  с  тази  мантра.  Така  те  лекува,  спасява  и  предпазва  от  
душевни  болести.  Плюс  това  е  безплатно.  Ако  искате  да  живеете  щастливо  и  
всичките  ви  желания  да  се  сбъднат,  просто  трябва  да  изрецитирате  тази  мантра.

Ако  винаги  мислите  първо  за  вашите  вкусове,  вашите  желания,  вашите  интереси  
преди  интересите  на  другите,  това  е  егоистично.  Няма  извинение.
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Въпреки  че  законът  на  този  свят  го  позволява,  в  задгробния  живот  това  
престъпление  се  наказва  с  милиарди  години  страдания  в  ада.  Има  много  
контрацептивни  методи  за  избягване  на  бременност,  ако  не  искате  да  имате  
деца  и  обичате  да  правите  и  да  се  наслаждавате  на  секса,  вземете  предпазни  
мерки.  Можете  да  се  наслаждавате  на  секс  всеки  ден  колкото  пъти  искате  с  
партньора  си,  това  е  нормално,  но  ако  не  искате  да  имате  деца,  вземете  
предпазни  мерки,  защото  ако  жената  забременее,  тя  не  може  да  абортира.  
Уважавайте  живота:  Живей  и  го  остави  да  живее.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Ако  забременеете  и  не  искате  детето  си,  дайте  го  за  осиновяване,  има  много  
двойки,  които  отчаяно  искат  да  осиновят  дете.  В  Испания,  за  да  можете  да  
осиновите  дете,  трябва  да  изчакате  около  10  години.  Ако  не  обичаш  сина  си,  не  
го  убивай.  Дайте  го  за  осиновяване,  детето  ви  може  да  има  много  щастлив  живот  
с  двойка,  която  ще  се  грижи  за  него  и  ще  го  образова  много  добре,  дори  може  да  
има  по-добър  живот  от  този,  който  можете  да  му  предложите.

имате  нужда  от  него.  Тялото  не  иска  нищо,  умът  е  този,  който  със  своята  
негативна  мисъл  самозалъгва  това  тяло.  Няма  повече.

Моля,  чуйте:  Днес  говорих  за  егоизма,  който  е  в  основата  на  всяко  зло.  Запомнете  
добре:  за  да  върви  всичко  добре  в  живота,  трябва  да  дадете  сърцето  си  на  
другите,  така  че  другите  да  ви  върнат  с  цялото  си  сърце.  Опитайте  се  да  бъдете  
позитивни  и  всичко  ще  бъде  наред  за  вас.

Развод,  защо  има  толкова  много  разводи,  ако  преди  да  се  оженят  всички  си  
обещават,  че  ще  се  обичат  цял  живот?  Те  обещават,  че  единият  ще  се  грижи  за  
другия  цял  живот.  Тогава  защо  има  толкова  много  разводи?  Съпругът  трябва  да  
мисли  за  доброто  на  съпругата,  а  жената  трябва  да  мисли  за  доброто  на  съпруга.  
Когато  дадеш  сърцето  си  на  жена,  жената  ти  отвръща  с  двойно  сърце.  И  единият,  
и  другият,  всеки  мисли  за  своите  интереси.  Съпругът  мисли  за  своите  интереси,  
а  жената  за  своите.  Така  че,  ако  интересите  са  различни,  те  се  сблъскват  и  бракът  
се  разпада.  Всичко  заради  егоизма.  Това  боли  и  двамата,  но  най-сериозното  е,  че  
страда  и  на  децата.  Когато  някой  се  ожени,  той  обещава  пред  Бог,  че  ще  бъде  
заедно  със  съпругата/съпруга  си  цял  живот.  Така  че  те  мамят  Бог.  Всичко  това  е  
от  чист  егоизъм,  за  да  мислиш  само  за  мен,  аз,  мен.  Не  карайте  да  страдат  
невинни  деца,  които  нямат  нищо  общо  с  вашите  „неща“  като  възрастен.  В  този  
свят  има  все  повече  егоизъм.

Абортът.  Двойка,  която  прави  секс  е  нормално,  но  ако  не  иска  да  има  деца,  
трябва  да  вземе  предпазни  мерки  и  ако  не  го  направи  и  жената  забременее,  тя  
не  може  да  направи  аборт,  защото  това  е  убийство.

Трябва  да  си  помагаме  от  сърце,  това  е  единственият  начин  всички  да  
живеят  щастливо.

Много  благодаря.
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22.  БОЛЕСТИ.  КАК  СТИГАТ  И  КАК  ДА  ГИ  ЛЕКУВАМЕ.

Ако  имате  100  желания,  ще  имате  100  проблема  и  100  нехаресвания,  ако  не  
можете  да  ги  изпълните.  Ако  имате  1  000  000  желания,  ще  имате  1  000  000  
нехаресвания  и  най-вероятно  ще  получите  инфаркт.

Здравейте.  Откъде  идват  болестите?  Как  се  лекуват?  Лекарите  могат  да  
излекуват  само  30%  от  всяка  болест,  която  може  да  имате,  70%  зависят  от  
вас.  Нещата  в  живота,  които  трябва  да  правите  с  позитивно  мислене.  Ако  
вземете  нещо  присърце,  това,  което  искате,  ще  бъдете  разочаровани.  
Колкото  повече  присърце  приемате  нещата,  толкова  по-голямо  е  
разочарованието.
Колкото  повече  харесваш  нещо,  ако  не  го  получиш,  имаш  повече  нещастия,  
повече  разочарования.  Клетката  е  много  важна  за  здравето.  Клетките  са  
важни  за  това  тяло.  Това,  което  мислите,  че  предавате  на  клетките,  не  го  
забравяйте.  Ако  мислите  негативно;  при  отмъщение,  при  измама  на  хората,  
вие  мислите  за  причиняване  на  вреда...  тези  негативни  мисли,  то  ги  предава  
на  вашите  клетки.  Ако  имате  лоши  мисли,  негативни  мисли,  в  същото  време  
ги  предавате  на  вашите  клетки.  Ако  сте  чист  егоизъм,  вашите  клетки  също  
са  егоисти  и  всички  клетки  в  тялото  ви  стават  ваши  врагове.  Представете  си!  
мислите  за  превръщането  на  добрите  клетки  в  лоши  клетки.  Клетките  правят  
това,  което  мислите.  Ето  защо,  когато  някой  ви  обиди  и  вие  скачате,  ядосвате  
се,  не  можете  да  се  контролирате  и  приемате  нещата  толкова  лично,  ще  
страдате  от  лошо  здраве  и  болести.  Здравето  зависи  от  кръвообращението.  
Ако  кръвта  не  циркулира,  ако  се  ядосвате,  натъжавате  се,  приемате  нещата  
присърце,  ще  имате  повече  болести.  Всички  видове  негативно  мислене,  
независимо  дали  го  имате  правилно  или  грешно,  могат  да  повлияят  на  
кръвообращението  ви.  Ако  повлияе  на  кръвообращението  ви,  можете  да  
получите  сърдечни  удари  от  всякакъв  вид.  Всички  силни  усещания  са  
вредни,  те  могат  да  спрат  сърцето  ви  по  всяко  време.  Ако  и  вие  сте  много  
щастливи.  Всички  емоции,  добри  или  лоши,  трябва  да  ги  контролирате.  
Всичко,  което  минава  границата,  е  лошо.  Когато  бебето  се  роди,  какво  иска?  
само  храната  и  дрехите  да  са  топли.  Не  ви  иска  нищо  друго.  С  това  той  има  
достатъчно.  Не  иска  нито  маркови  дрехи,  нито  кола,  нито  къща.  Просто  
попитайте  за  основите.  Тъй  като  имат  малко  желания,  те  обикновено  са  в  
добро  здраве.  С  напредване  на  възрастта  той  има  все  повече  желания,  все  
повече  и  повече. ...

Преди  да  заблудите  хората  и  да  ги  смачкате,  вашите  клетки  се  учат  от  вас  и  
също  се  мачкат  една  друга.  Трябва  да  знаете,  че  негативното  носи  негатив,  
а  позитивното  носи  положително.  Ако  искате  добро  здраве,  първо  трябва  да  
мислите  добри  мисли  и  да  вършите  добри  дела.
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Ако  вашите  мисли  и  действия  са  положителни,  клетките  ви  ще  бъдат  положителни  
и  ще  имате  добро  кръвообращение  и  всичко  ще  бъде  перфектно  за  вас.  Така  че  
можете  да  имате  добро  здраве  и  дълъг  живот.

каро.

Винаги  има  някой,  който  да  превъзхожда  всеки  един.  Всеки  има  това,  което  
получава.  Ако  струваш  100  евро,  трябва  да  си  намериш  съпруг  за  100  евро.  Ако  
съпругът  ви  струва  50,  вие  струвате  50.  Всеки  със  своето  ниво.  Ако  имате  5,  не  
можете  да  купите  нещо,  което  струва  10.  Така  че  трябва  да  се  задоволите  с  това,  
което  струва  5.

Помисли  за  това.  Ако  рано  или  късно  ще  плащате  със  затвор,  защо  извършвате  
престъпления?  Всеки,  който  извърши  негативно  действие,  рано  или  късно  ще  си  
плати  за  това.  Никой  не  избяга.  Рано  или  късно  ще  влезете  в  затвора,  така  че  по-
добре  не  го  правете.  Ще  имаш  лошо  име,  ще  имаш  лошо  име  пред  обществото,  
ще  останеш  лош  за  дълго  време  в  обществото.  Струва  ли  си  да  извършвате  
престъпления,  за  да  се  насладите  на  няколко  години? ...  тогава  те  чака  затвор.  Не  
си  струва,  по-добре  е  да  бъдеш  честен  със  себе  си  и  с  хората.  Вие  харчите  парите  
си  както  искате,  но  парите  на  другите  не  могат  да  бъдат  пипани.  Като  политици,  
които  харчат  и  крадат  парите  на  хората,  те  ще  си  платят  за  това

Ако  отидете  с  положително  отношение  към  семейството,  приятелите,  бизнеса...  
всичко  около  вас  ще  бъде  положително.  Ако  отидете  с  негативно  отношение,  ще  
ви  се  случи  обратното:  ще  имате  всичко  негативно.  Ако  действате  честно  със  
сърцето,  мислите  и  действията  си,  всичко  ще  се  нареди  перфектно.  Ако  само  
искаш,  искаш  и  искаш  и  искаш  още,  още  и  още...  няма  да  живееш  щастливо,  
защото  винаги  искаш  повече,  отколкото  имаш  и  това  е  алчност.  Когато  един  ден  
сърцето  ти  спре  и  умреш,  няма  да  вземеш  нищо  със  себе  си  в  гроба.  Това,  което  
вземаме  със  себе  си,  когато  умрем,  са  нашите  действия,  нашата  съвест,  като  
черната  кутия  на  самолет.  Съзнанието  претегля  всичко.  Този  живот  ти  връща  
всичко.  Ако  хората  вършат  добри  дела,  хората  ще  ви  се  отплатят  с  добри  дела.  
Напротив,  ако  извършите  отрицателни  действия,  отрицателните  действия  ще  ви  
бъдат  върнати.  Това  е  законът  за  причината  и  следствието.

По-добре  да  бъда  почитан  от  вас  и  от  хората.  Народните  пари  са  за  хората,  а  не  
за  вас  и  вашите  приятели.  В  този  живот  си  наказан  от  закона,  но  когато  умреш,  
ще  бъдеш  наказан  от  закона  на  боговете  за  милиони  години.  За  престъпленията,  
които  извършите  в  този  свят,  ще  платите  в  този  свят  и  в  отвъдното.  Вярвате  или  
не,  ще  отидете  в  ада.  Подобно  на  терористи,  които  не  признават  и  не  зачитат  
законите,  те  ще  отидат  в  затвора,  независимо  дали  искат  или  не.  Те  няма  да  бъдат  
освободени.  Ето  защо  не  се  разочаровайте  от  нещата  на  това  тяло.  Тялото  е  
направено  от  вода  и  горещ  въздух,  защо  се  биете?  С  малко  можеш  да  бъдеш  
щастлив,  не  ти  трябват  големи  къщи,  коли,  маркови  дрехи...  всичко  това  не  ти  
трябва.  С  основите  можете  да  бъдете  много  щастливи  като  бебета.

Ако  вършиш  лошо  и  мамиш  хората,  за  да  живеят  по-добре,  ще  платиш  скъпо.  По-
добре  бъдете  спокойни  и  доволни  от  това,  което  имате.  Трябва  да  се  примирите  с  
това,  което  притежава  вашият  съпруг  или  съпруга.  Сигурен  съм,  че  има  по-добри  
съпрузи  и  по-добри  съпруги  в  света,  това  е  сигурно,  ти  не  си  най-богатият  красив  
мъж...  в  света.  Но  ако  искате  да  живеете  в  мир,  трябва  да  се  задоволите  с  това,  
което  имате.  С  това,  което  те  е  докоснало.
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Ако  имате  нервни  проблеми,  мисловни  проблеми,  тъга,  мъка,  гняв...  всякакви  
негативни  мисли  могат  да  повлияят  на  здравето  ви.  Особено  психологическите  
проблеми.  Всички  тези  мозъчни  проблеми,  единственото  нещо,  което  може  
да  ви  излекува,  е  да  рецитирате  мантра.  Хапчетата  изобщо  не  помагат  и  не  
лекуват.  Те  са  просто  наркотици,  които  те  нокаутират.  Когато  действието  на  
хапчетата  изчезне,  същите  мисли  се  връщат,  защото  не  сте  в  състояние  да  
контролирате  мисълта.  Толкова  много  нерви  и  тревоги  ще  се  отразят  на  
здравето  ви  и  тогава  идват  болести  като  рак.  Има  хиляди  болести,  които  
могат  да  дойдат  при  вас  от  тези  състояния  на  нерви  и  тъга.  Сега  ще  ви  науча  
мантра,  така  че  да  можете  да  я  рецитирате  всеки  път,  когато  тези  негативни  
мисли  ви  дойдат  в  ума.  Повтаряйте  тази  мантра  без  прекъсване,  докато  
всички  лоши  мисли  и  състояния  на  нервите,  стреса  и  чувствата  на  тъга  
изчезнат.  Трябва  да  повтаряте,  докато  изчезнат;  1  час,  2  часа,  3  часа...  1  ден,  
два  дни,  три  дни...  седмица...  месец...  повтаряйте  мантрата  толкова  дълго,  
колкото  е  необходимо,  за  да  премахнете  негативните  мисли.

Направете  всичко  необходимо,  за  да  спечелите  повече  пари  в  рамките  на  
закона.  Ако  не  си  доволен  от  това,  което  имаш,  няма  да  можеш  да  живееш  
спокойно.  За  да  сте  здрави,  винаги  имайте  позитивно  мислене,  позитивна  
енергия.  За  да  имате  положителна  енергия,  трябва  да  направите  три  неща:  
да  помогнете  на  хората  с  пари,  да  станете  доброволец  и  да  посъветвате  
хората  с  добри  думи  да  действат  правилно.  Ще  бъдете  много  щастливи  и  
малко  по  малко  настроението  ви  ще  бъде  положително.  Ако  си  позитивен,  
животът  ти  постепенно  ще  стане  позитивен.

И  ако  не  си  доволен  от  това,  което  имаш,  ако  не  приемеш  това,  което  ти  е  
дадено,  тогава  никога  няма  да  бъдеш  щастлив  в  този  живот.  Много  хора  се  
развеждат  по  тази  причина,  всички  търсят  още.  Една  птица  в  ръката  ви  е  по-
добра  от  100  летящи,  ако  пуснете  птицата  в  ръката  си,  тогава  ще  бъдете  
сами.  Тогава  оставаш  без  нищо.  Самотата  е  големият  враг  на  мъжа/жената  и  
тя  ще  ви  убие  малко  по  малко:  това  е  най-лошото.  Трябва  да  се  задоволявате  
с  това,  което  имате.  Защото  ако  потърсиш  по-добре  накрая  можеш  да  
останеш  без  нищо.  Така  че  ще  живеете  щастливо.

Не  трябва  да  мислите  за  разликата:  всички  сме  равни,  всички  сме  Божии  
деца.......  няма  разлика  между  мъжете,  жените  и  животните.  Ако  няма  
разлики...  замислете  се...  Този  свят  ще  бъде  рай.

Така  ще  имате  добро  здраве,  добро  бъдеще  и  ще  живеете  като  в  рай.

Това  е  единственото  нещо,  което  може  да  ви  освободи  от  болестта.  И  аз  като  
мен  не  съм  боледувал  от  40  години  и  никога  не  съм  бил  в  болница.  Няма  
значение,  добро  или  лошо,  такова  е,  каквото  докосва.  Трябва  да  се  справите  
с  това,  което  имате.  какво  можеш  да  направиш?  Дори  главата  ви  да  се  удари  
в  стената,  няма  да  я  счупите,  така  че  защо  да  се  удряте?  Ако  се  натъжиш,  
няма  да  решиш  нищо,  всичко  ще  се  влоши,  ще  разрушиш  собственото  си  
здраве.  Затова  добрите  или  лошите  неща  нямат  значение,  за  да  живеете  
спокойно  и  много  щастливо.

Живей  с  възможностите  си.  Каквото  имаш,  каквото  печелиш,  с  това  трябва  
да  живееш.  Не  се  опитвайте  да  живеете  над  възможностите  си,  защото  няма  
да  сте  щастливи.

ЛЕКУВАЙТЕ  БОЛЕСТИ  НА  ТЯЛОТО  И  УМА
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Така  се  лекува.  друго  чудо  няма.  Можете  да  излекувате  само  себе  си.

Сега  повторете  и  запомнете  тази  мантра:

Така  че  мислите  трябва  да  се  наредят  на  опашка,  за  да  влязат  в  ума  ви.  Ако  оставите  
мисълта  си  свободна,  тогава  тези  лоши  мисли  ще  влязат  отново.  Ето  защо  трябва  
да  повтаряте  мантрата,  докато  всички  тези  мисли,  които  се  чакат  да  влязат  в  ума  
ви,  изчезнат.  Те  чакат  толкова  дълго,  че  накрая  се  уморяват  и  си  тръгват.  Няма  
друг  начин.

Ако  не  придаваш  важност  на  нещата,  няма  да  страдаш,  защото  за  теб  всичко  е  
еднакво.  Ето  защо  не  придавате  значение  на  нещата.  В  живота  всичко  е  същото.  
Помисли  за  това.

Кой  ти  е  набил  тези  мисли  в  главата?  ти  и  само  ти.  Ето  защо  само  вие  можете  да  
премахнете  тези  негативни  мисли.  Никой  не  може  да  те  излекува:  никой.  Можете  
да  излекувате  само  себе  си.  С  хапчета  само  ще  се  зашеметиш.  Не  бива  да  приемате  
нещата  толкова  на  сериозно,  всичко  няма  значение.  Ако  придавате  значение  на  
нещата,  ще  страдате  много.  Ако  дадеш  важност  10,  ще  страдаш  10,  ако  дадеш  
важност  100,  ще  пострадаш  100,  ако  дадеш  важност  1  000  000,  ще  пострадаш  1  000  
000.

„На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  
Ами-туо-фо,  На-мо  Ами  -туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-
туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На  -мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  
На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-  tuo-  fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-  mo  Ami  -tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  Na  -mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami  -tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na  -мо  Ами-туо-фо,  
На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  
Ами-туо  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  
Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-  mo  Ami-tuo  -fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  
Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo  fo ,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-
фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами  -tuo-fo ,  Na-
mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-fo,  Na-mo  Ami-tuo-
fo,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-
мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-  туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-
туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо,  На-мо  Ами-туо-фо.. ."

Ако  не  искате,  не  е  нужно  да  го  повтаряте  на  глас.  Достатъчно  е  само  да  го  имате  в  
мисълта  си  и  да  си  го  повтаряте  мислено  24  часа  в  денонощието.  Ако  мислите  за  
тази  мантра,  няма  да  ви  дойде  друга  мисъл.  Всички  негативни  мисли  изчезват.  
защото?  Защото  докато  умът  ви  е  зает,  нищо  не  може  да  влезе.  Сякаш  взимаш  
нещо  с  ръката  си,  докато  ръката  ти  е  заета,  не  можеш  да  вземеш  нещо  друго.
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ХОРА,  КОИТО  НИКОГА  НЕ  СЕ  РАЗБОЛЕВАТ.

При  добрия  човек  мисълта  е  изцяло  положителна.  Ако  мисленето  ви  е  
положително,  положителната  енергия  от  ума  ви  преминава  през  гръбначния  
стълб  към  останалата  част  от  тялото.  В  противен  случай,  ако  мисълта  е  негативна,  
тази  негативна  енергия  преминава  към  останалата  част  от  тялото  и  блокира  
нервите,  комуникацията  между  мозъка  и  останалата  част  от  тялото  не  достига  и  
човекът  се  разболява.

Преди  да  отмъстите,  да  извършите  престъпление,  да  нараните  хора.....  Бързо  
повторете  тази  мантра  и  коригирайте  мисленето  си.  Оставя  ви  като  нов.  Така  се  
спасявате.  Ако  ще  предадете  някого  с  мисъл,  с  действия  или  думи,  единственото  
нещо,  което  може  да  ви  спаси,  е  мантрата.  Тази  мантра  е  чудотворна,  трябва  да  
сте  убедени,  че  ще  се  справите  добре.  Тази  мантра  е  името  на  Бог.  Това  е  
единственото  нещо,  което  може  да  ви  спаси  и  да  изчисти  мисленето  ви.

Тези  три  действия  трябва  да  се  правят  всеки  ден,  а  не  от  време  на  време.

Когато  подобна  мисъл  започне  да  влиза  в  ума  ви,  бързо  изрецитирайте  тази  
мантра  и  веднага  ще  я  прогоните  от  ума  си.

Трето  добро  действие:  Хората,  които  са  доброволци.  Посвещават  свободното  си  
време,  за  да  помагат  на  хората.

Второ  добро  дело:  Този,  който  съветва  хората  с  добри  думи  да  постъпват  
правилно.  Справя  се  добре.

Тази  мантра  може  да  спаси  живота  ви.

С  хапчета  нищо  няма  да  решиш.  Какво  може  да  направи  лекарят  за  вас?  Ще  
свърже  кабели  към  главата  ви  и  ще  ви  предаде  ток?  Не  по  този  начин  няма  да  
премахнете  негативните  мисли  от  ума  си.  Единственото  нещо,  което  може  да  ви  
спаси,  е  да  рецитирате  мантрата,  на  която  ви  научих.  Повтаряйте  толкова  пъти,  
дни,  седмици,  месеци...  докато  тези  мисли  ви  омръзнат  и  изчезнат.  Така  умът  ви  
ще  бъде  здрав,  тялото  ви  също.  Слушай  ме.  Това  е  единственото  нещо,  което  
може  да  ти  помогне.  Той  е  1  000  000  пъти  по-добър  от  лекарите  и  хапчетата.  
Единственият,  който  може  да  ви  излекува,  сте  вие  самите.  Друга  няма.  Никой  не  
може  да  ви  промие  мозъка.  Никой.  Само  ти.  Вложили  сте  лоша  информация  в  ума  
си  и  трябва  да  я  извадите.

С  парите,  които  му  остават,  помага  на  хора  в  нужда.
Първа  добра  постъпка:  той  прави  всичко  възможно,  за  да  помогне  на  хората.

1.-  Хора,  които  са  добри

Какво  е  добър  човек?  е  този,  който  всеки  ден  прави  3  добри  дела:

На  този  свят  има  три  вида  хора,  които  никога  не  се  разболяват.

Така  че  първо  трябва  да  се  държите  като  добър  човек,  трябва  да  имате  
положително  мислене.  Ако  имате  цялото  положително  мислене,  вие  изпращате  
положителна  информация  през  гръбначния  стълб  до  цялото  тяло  и  целият  
организъм  получава  тази  положителна  енергия.  Ако  харесвате  тези  хора,  винаги  
ще  имате  добро  здраве.
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3.-  Човек,  който  знае,  че  всичко,  което  види  и  докосне,  е  чиста  фантазия.

Първо  трябва  да  си  добър  човек  и  да  извършиш  трите  положителни  действия  за  
хората.

Не  мисли  толкова  много.  Ако  имате  по-малко  мисли,  имате  по-малко  желания  и  
този  човек  може  да  бъде  здрав.

Ето  защо,  за  да  сте  в  добро  здраве:

2.-  Хора,  които  имат  по-малко  мисли.

Аз  например,  аз  съм  вегетарианец  от  40  години  и  никога  не  съм  боледувал,  
изобщо  не  ходя  на  лекар,  защото  се  чувствам  идеално.  Ако  нямаш  здраве,  какво  
имаш?

Трябва  да  ядем  зърнени  храни,  плодове,  зеленчуци...  с  всичко  това  вече  имаме  
достатъчно.

Хората,  които  имат  положително  мислене,  винаги  имат  добро  здраве,  защото  
мислят  положително.

Ако  мислите  негативно,  ще  имате  лошо  здраве,  защото  тялото  ви  ще  получи  
отрицателна  енергия.  Няма  значение  правилно  или  не.  Ако  хората  се  възползват  
от  вас,  ако  ви  изневеряват,  нараняват  ви,  имате  пълното  право  да  си  отмъстите.  
Ако  останете  с  тази  негативна  мисъл,  ще  си  платите  последствията.  Защото  сте  
пълни  с  негативна  енергия  и  това  ще  се  отрази  на  здравето  ви.

Те  ядат  и  изнасят  бързо,  ние  ядем  и  отнема  няколко  дни,  за  да  извадим  всичко,  
което  ядем.  Месото  гние  в  червата  и  това  се  отразява  на  здравето  ни.  Подобно  на  
лудите  крави,  когато  кравите  се  разболеят,  те  предават  болестите  си  на  нас,  
когато  ядем  месото  им.  Ако  не  ядем  месото  им,  болестите  им  не  ни  засягат.  
Вирусите  не  се  убиват,  дори  ако  го  сготвите  добре.  Всяко  животно  има  своите  
болести,  като  маймуната,  която  е  носител  на  СПИН  и  нищо  не  й  се  случва,  но  се  
отразява  различно  на  здравето  ни.  Ето  защо,  ако  не  ядем  месото  им,  имаме  по-
малък  риск  да  се  разболеем.

Червата  ни  са  дванадесет  пъти  по-дълги  от  тези  на  месоядните  животни.

Тези  три  типа  хора  са  тези,  които  никога  не  се  разболяват.

Друго  нещо:  храната.  Ние  сме  вегетарианци,  зъбите,  които  имаме,  са  като  тези  на  
кравите  и  конете.

Че  няма  нищо  истинско.  Ако  няма  нищо  истинско,  не  приемаш  нещата  толкова  
лично  и  нещата  не  могат  да  те  засегнат.  Ако  можете  да  сте  наясно  с  това,  можете  
да  бъдете  като  Бог.  Можете  да  правите  каквото  искате,  никой  не  може  да  ви  
нарани.

Второ,  спрете  негативното  мислене.  Контролирайте  негативното  си  мислене.  
Винаги  имайте  позитивно  мислене.
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Много  благодаря.

Най-доброто  нещо  е  да  не  местите  мисълта,  нито  положителна,  нито  отрицателна.

Много  здраве,  трябва  да  го  имаш,  дори  лекарите  не  могат  да  ти  помогнат.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Също  така  е  важно  да  се  движите,  не  можете  просто  да  седите  пред  телевизора  и  да  се  
чешете  по  корема.  Тялото,  ако  не  се  движи,  бързо  се  разпада.  Разходка,  правене  на  
лека  гимнастика...

трето.  Оставете  мисълта  неподвижна,  не  придавайте  значение  на  нещата,  които  се  
случват,  няма  значение,  не  движете  мисълта.  Докато  движиш  мислите  си,  движиш  
сърцето  си  и  това  се  отразява  на  здравето  ти.  Каквото  и  да  видите  или  докоснете,  
добро  или  лошо,  опитайте  се  да  го  оставите.  Така  ще  имате  добро  здраве.
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23.  СЕМЕТО  НА  ДОБРОТО  И  ЗЛОТО.

Семето  на  доброто  означава,  че:  в  нашето  съзнание  ние  сме  бог,  ние  сме  
съвършена  душа.  Но  ние  носим  семето  на  злото,  защото  сме  в  този  фантастичен  
свят.  Това,  което  виждаме  и  докосваме  в  този  свят  е  фантазия  и  ние  го  
превръщаме  в  реалност.  Ние  превръщаме  тази  фантазия  в  реалност.  Ето  защо  
трябва  да  се  научим  да  различаваме  доброто  от  злото.  Много  хора  правят  зло,  
защото  не  знаят  как  да  различат  доброто  от  злото  и  се  объркват.

Ако  искате  да  бъдете  добър  човек,  първо  мислете  всичко  положително,  
говорете  положителни  думи  на  всеки.  Защото  всеки  човек  има  положителна  и  
отрицателна  страна.  Ако  искате  всички  да  са  добри  с  вас  и  да  имате  
щастие,  трябва  да  говорите  с

Все  пак  трябва  да  се  опитваме  да  преподаваме,  вместо  да  критикуваме  и  
сочим  с  пръст.  Всички  хора,  които  правят  зло  на  този  свят,  е  защото  никой  не  ги  
е  учил  какво  е  добро  и  зло  и  затова  се  объркват.

В  този  случай  трябва  да  преподаваме.  Трябва  да  учим  от  самото  начало,  преди  
да  се  родим.  Майката,  тъй  като  е  бременна,  трябва  да  учи  сина  си  с  добри  
мисли.  Когато  бебето  се  роди,  то  също  трябва  да  учи  с  действията  си,  защото  
бебето,  въпреки  че  не  знае  да  говори,  вижда  и  учи.  Това,  че  не  говори,  не  
означава,  че  не  разбира.  Бебето  научава  всичко,  което  вижда  и  чува.  Ето  защо,  
ако  искате  да  имате  добро  бъдеще  за  детето  си,  първо  трябва  да  дадете  пример,  
както  бащата,  така  и  майката.  Така  че  синът  се  учи  от  вашия  пример.  Ето  защо,  
ако  бащата  или  майката  постъпват  грешно,  детето  се  учи  зле,  защото  то  
прави  точно  същото,  което  е  виждало  да  правят  родителите  му.

Ние  носим  в  съзнанието  си  две  семена.

Първото  семе  е  това  на  доброто.  Винаги  го  носим  в  съзнанието  си.  Но  ние  
носим  и  друго  семе:  семето  на  злото.  Това  семе  на  злото  е  това,  което  се  учи  и  
расте  в  този  свят.

Следователно,  за  да  расте  семето  на  доброто  и  да  дава  плод,  то  се  нуждае  от  вас  
да  се  държите  като  дърво.

Едно  дърво  се  нуждае  от:  почва,  вода,  слънце,  тор...  за  да  расте.  Ето  защо,  за  
да  порасне  семето  на  доброто,  има  нужда  от  вашите  добри  дела.
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Ако  засадиш  добре,  расте  добре.

Всичко,  което  правим  грешно,  по  един  или  друг  начин,  рано  или  късно,  се  връща,  
ще  платите  много  по-скъпо.  Числата  винаги  никога  не  излизат.  Първо  наказваш  
себе  си,  ако  я  срещнеш  на  улицата,  ти  самият  ще  сведеш  лицето  си  от  срам,  няма  
да  можеш  да  го  погледнеш  в  лицето,  затова  се  наказваш.  Ако  си  добър  човек  и  
отидеш  навсякъде,  всички  те  обичат,  това  е  добър  живот.

Семето  на  злото  Всички  ние  имаме  семето  на  злото  в  нашата  съвест.  Ето  
защо,  преди  да  направим  нещо,  част  от  съвестта  ни  казва:  да,  да,  направи  го!  
И  друга  част  от  съвестта  ни  казва:  не,  не,  не  го  прави!  Това  е  борбата  
между  доброто  и  злото.

Затова,  ако  правите  глупости  на  този  свят  и  искате  да  се  възползвате  от  хората,  
запомнете  добре:  каквото  вземете  от  хората,  за  да  се  облагодетелствате  или  
вредите  на  хората,  запомнете

положителни  думи,  трябва  да  мислите  положително,  трябва  да  действате  
положително.  Правете  добри  неща  за  хората.  Ако  правиш  добрини  за  хората,  
ако  се  жертваш  за  приятелите  си,  за  семейството  си,  за  хората,  всички  ти  
благодарят  от  сърце.  Всеки  ще  иска  да  бъде  ваш  приятел  и  да  бъде  с  вас.  Ще  
бъдеш  най-добрият  баща  и  добър  гражданин.  Ето  защо  вие  жертвате  малко  
в  замяна  на  много.

Ако  поливате,  наторявате  и  се  грижите  за  семето  на  злото,  то  расте.  Има  много  
семена  на  злото:  например:  нормален  човек,  който  попада  в  света  на  наркотиците,  
употребява  наркотици...  Гарантирам,  че  рано  или  късно  ще  умре  от  свръхдоза.  
Това  е  вашето  бъдеще.  Преди  да  умре,  той  ще  нарани  всеки,  за  да  получи  пари  и  
да  плати  за  наркотици.  Това  е  семето  на  злото.  Ако  не  се  доближиш,  никога  не  
расте.  Ако  сториш  нещо  лошо  на  хората,  рано  или  късно  някой  ще  поиска  
отмъщение  и  ще  те  преследва.  Докато  не  поливате  или  не  наторявате  семето  на  
злото,  то  няма  да  порасне.  Зависи  от  нас  самите,  от  това  как  искаме  да  живеем.  
Ако  искаме  да  живеем  фантастично  или  като  плъх,  който  бяга  отвсякъде,  защото  
никой  не  го  иска  и  всеки  казва:  убий  го,  убий  го!

Ако  искате  да  получите  малко  полза  от  хората,  хората  ще  ви  накарат  да  
плащате  много  по-скъпо.  Ако  се  възползвате  дори  от  малко  хора,  хората  
ще  ви  накарат  да  платите  скъпо.  Ето  защо  една  крачка  назад  е  десет  крачки  
напред.

За  да  разберете:  в  този  свят,  в  това  общество  трябва  да  пожертвате  нещо  от  
това,  което  имате  за  другите,  без  да  искате  или  да  поискате  нещо  в  замяна,  
така  че  да  трогнете  сърцата  на  хората  повече.  В  такъв  случай  можете  да  
получите  всичко,  което  пожелаете,  и  можете  да  получите  всичко,  което  
пожелаете  на  този  свят.  Всеки  добър  повод  винаги  ще  ви  каже  първо.  Това  
е  семето  на  доброто.

Това  е  семето  на  доброто  и  злото.

Няма  негативен  акт,  който  да  остане  без  последствия.
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Ето  защо,  ако  искате  да  бъдете  светец  в  задгробния  живот,  е  много  лесно:  
правете  като  Исус  Христос,  умрете  за  другите,  живейте  за  другите.  Като  Буда,  
който  посвети  повече  от  49  години,  за  да  учи  хората,  без  изобщо  да  почива,  
нито  в  събота,  нито  в  неделя.  Винаги  работещ  за  хората  вече  49  години.  
Жертва  за  другите.  Трябва  да  се  учим  от  тези  хора.  Те  само  дават  вода  и  тор  
за  това  семе  на  доброто,  поради  което  станаха  световни  лидери.  В  живота  
всичко  зависи  от  това  как  искате  да  бъдат  нещата:  всичко  зависи  от  вас.  
Затова  семето  на  доброто  трябва  да  се  грижи.  Забравете  за  семето  на  злото,  
което  ни  носи  само  негативни  неща.  Това  не  носи  нищо  добро:  в  началото  
изглежда,  че  имате  полза,  но  с  течение  на  времето  ще  платите  скъпо  с  
последствията,  те  ще  дойдат  при  вас  и  ще  имате  проблеми.  Запомнете  добре:  
не  се  опитвайте  да  се  възползвате  от  другите,  за  да  обогатите  себе  си,  защото  
ще  платите  много  скъпо,  много  скъпо.  Имате  много  препоръки,  които  
подкрепят  това,  което  казвам.  В  началото  може  да  изглежда,  че  нещата  ви  
вървят  добре,  но  след  кратко  време  нещата  ще  ви  дойдат  зле.  Ако  правите  
нещата  погрешно,  отивате  с  мисълта,  че  адът  ви  очаква:  портите  на  ада  се  
отварят  за  вас  и  вие  ще  страдате,  за  да  платите  за  това,  което  сте  направили.

Ако  накараш  семето  на  доброто  да  порасне,  влизаш  в  рая:  раят  те  очаква.  
Няма  толкова  много  проблеми,  колкото  в  този  свят,  с  толкова  много  природни  
бедствия,  толкова  много  страдания...  Ето  защо  можем  да  превърнем  тази  
земя  в  рай .  Трябва  само  да  наторим  и  напоим  семето  на  доброто  и  всички  
ще  живеем  в  рай.

добре,  не  само  съвестта  те  наказва,  хората  те  наказват,  ти  си  отмъщаваш  
рано  или  късно.  Когато  умреш,  всичко,  което  си  постигнал  на  този  свят,  няма  
да  вземеш  нищо,  абсолютно  нищо.

Преди  да  наторите  и  напоите  семето  на  злото,  моля,  помислете  за  това.

Горе  във  всеки  един  момент  можеш  да  умреш.  Никой  не  знае  нито  момента,  
нито  деня,  в  който  ще  умрем.  Никой  не  знае.  Когато  въздухът  не  влиза,  
всичко  е  свършено.  Инфаркт,  мозъчен  удар...  всеки  момент  можеш  да  умреш,  
без  предупреждение.
Така  че  не  си  мислете,  че  ще  живеете  много  години.  Никой  нищо  не  те  
уверява.  Затова  се  старай  да  живееш  добре,  старай  се  всички  да  те  обичат.  В  
такъв  случай  трябва  да  добавите  вода,  почва  и  тор  към  семето  на  доброто.  
Няма  друг  начин  да  живееш  добре  и  да  имаш  перфектен  живот.

Защото  това  ще  доведе  до  лоши  последствия  за  вас,  вашето  семейство,  вашите  деца,  
вашите  внуци...  Помисли  за  това.

В  живота  не  е  нужно  да  се  биете  или  да  се  борите,  оставете  го,  няма  значение,  
добре  е,  да  страдате  малко  е  добре.  Не  мислете  толкова  много:  „Страдам,  
страдам…  няма  значение.  Ако  можете  да  простите  на  другия,  вие  плащате  
семето  на  доброто.  Не  мислете  за  отмъщение,  защото  накрая  болката  ще  
бъде  за  всички  и  никой  не  печели  нищо.  Ето  защо  никога  не  мислете  за  
отмъщение.  Отмъщението  само  подхранва  семето  на  злото.  Не  се  тревожи,  
Господ,  неговата  съвест  и  хората  ще  отмъстят  за  теб.  Не  е  нужно  да  
отмъщавате.  забравете!  Останалите  ще  си  прекарат  зле,  вие  сте  само  жертва.  
Така  че  няма  да  се  налага  да  поглеждате  назад.  Който  гледа  назад,  са  хората,  
които  се  страхуват,  защото  са  направили  лошо  и  се  страхуват  от  отмъщението  
на  другите.  Затова  тези  хора  не  живеят  добре,  винаги  в  страх...
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Затова  се  старае  да  се  грижи  за  семето  на  доброто.  Така  ще  расте  и  животът  ви  
ще  бъде  прекрасен,  дайте  светлина,  вода  и  тор  на  семето  на  доброто,  което  
носите  в  себе  си.  Моля  те,  чуй  ме:  няма  нищо,  което  да  отнесем  в  другия  свят,  
само  нашата  съвест  и  нашите  добри  дела.  Не  си  струва  да  правиш  зло,  за  да  
спечелиш.  Тогава  ще  платиш  скъпо  за  последствията:  очаква  те  ад.  Има  хора,  
които  казват,  че  няма  ад,  добре,  и  ако  има,  какъв?  Има  50%  шанс  да  има,  така  че  
в  случай,  че  съществува,  какво  се  случва?  Буда  и  Исус  Христос  казват,  че  има,  
така  че  за  всеки  случай  по-добре  не  подхранвайте  семето  на  злото.  Така  че,  
свекър,  няма  да  страдаш  и  няма  да  ти  е  лошо  в  ада.

Затова  ви  желая  всички  вие  да  разбирате  и  действате  добре  за  себе  си  и  за  
другите.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Така  че  опитайте  се  да  живеете  в  този  позитивен  свят.  Защото  негативното  носи  
само  негативно  и  никой  не  харесва  негативното.  Ако  не  харесвате  негативните  
неща,  не  правете  негативни  неща,  така  че  в  този  свят  всички  да  живеем  щастливо.

Много  благодаря.
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24.  ПОКАЯНИЕ

Ето  защо,  когато  поискаш  прошка,  ставаш  честен  мъж  или  жена.  Но  помнете  
добре,  ако  поискате  прошка,  последствията  ще  бъдат  много  по-малки.  Ако  
не  поискаш  прошка,  когато  един  ден  ти  дойде  времето,  ще  бъдеш  наказан  
от  супер  банда  бедняци.  Ако  поискате  прошка,  струва  си.  В  този  случай,  
колкото  по-скоро  поискате  прошка,  толкова  по-скоро  животът  ви  ще  се  
промени  към  положителен.  Запомнете  добре.

Ако  си  наранил  някого,  за  каквото  и  да  е.  Ако  за  негова  собствена  полза  или  
интерес  нараните  някого,  този  човек  иска  да  му  бъде  простено,  всичко,  което  
трябва  да  направи,  е  да  поиска  прошка  с  цялото  си  сърце,  той  трябва  да  
поиска  прошка  с  цялото  си  сърце.  Ако  трябва  да  понесете  последствията,  
трябва  да  понесете  последствията.  В  този  случай,  след  като  бъде  поискана  
прошка,  трябва  да  изплатите  дълга  си  към  човека,  на  когото  сте  причинили  
вреда.  Но  трябва  да  е  с  цялото  си  сърце.  Отворете  сърцето  си  и  поискайте  
прошка  смирено  и  искрено.  Всички  правим  грешки:  всички,  някои  повече,  
други  по-малко.  Важното  е  да  поискате  прошка,  дори  ако  ви  накажат,  обиждат  
или  викат  и  ако  трябва  да  плащате  последствия,  те  трябва  да  бъдат  платени.  
Така  изглеждате  добре  със  себе  си.  Така  че  можете  да  отидете  с  високо  
вдигната  глава.  Не  винаги  навеждаш  глава,  когато  видиш  някого.  Вдигни  
глава  и  поискай  прошка.  Приближавате  се  до  човека,  когото  сте  наранили,  и  
молите  за  прошка.  Ако  сте  наранили  баща  си  или  майка  си,  искрено  
поискайте  прошка.

Вие  си  играете  с  хората,  с  чувствата  на  хората,  опитвате  се  да  заблудите  
хората,  заблуждавате  ги  и  затова  мамите  себе  си.  Ще  платите  скъпо  за  това:  
гарантирано.  Ще  платиш  скъпо.  Когато  ти  дойде  времето,  рано  или  късно  е  
просто  въпрос  на  време.  Ако  не  искате  да  прекарате  лошо  в  бъдещето  си,  
трябва  да  поискате  прошка.  Всеки,  когото  си  наранил.  Искането  на  прошка  
може  да  спаси  бъдещето  ви.  Ако  искате  бъдещето  ви  да  е  светло,  да  имате  
добро  семейство,  да  имате  много  хубави  неща,  трябва  от  все  сърце  да  
поискате  прошка.

Всеки  човек  в  живота  си  винаги  прави  грешки.  Всички  правим  грешки  през  
целия  живот.  Има  сериозни  грешки  и  не  толкова  сериозни  грешки.  Най-
важното  е  да  се  покаете  с  цялото  си  сърце.

Истинското  съжаление  е,  че  след  като  сте  признали  собствените  си  грешки  и  
сте  отворили  собственото  си  сърце,  за  да  поискате  прошка,  в  бъдеще  няма  
да  повторите  същата  грешка.  Това  е  истинско  съжаление.  Ако  днес  поискате  
прошка,  а  утре  отново  извършите  същата  грешка,  тогава  не  съжалявате.
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Повечето  хора  казват:  „Добре,  добре,  ако  ме  помолиш  за  прошка  по  някакъв  
начин,  с  цялото  си  сърце,  аз  ти  прощавам“  и  се  връщат  към  това  да  ти  бъдат  
приятели.  Може  дори  да  стане  част  от  вашето  семейство.

Ако  някой  ви  е  наранил  и  вие  изпитвате  злоба  и  искате  да  си  отмъстите,  цял  
ден  мислите  за  тази  мисъл  за  отмъщение  и  това  ви  наранява.

Трябва  да  осъзнаете,  че  в  този  свят,  дори  и  да  не  вярвате,  има  наказанието  на  
боговете.  Тези  хора  казват:  не  съм  видял  Бога,  затова  не  вярвам.  Той  не  вярва  
в  наказанието,  защото  не  вижда  и  не  чувства.  Но  в  този  свят  има  много  неща,  
които  не  могат  да  се  видят  или  усетят,  но  съществуват.  Например:  дистанционно  
управление  за  телевизор.  Когато  натиснете  бутона,  телевизорът  се  включва  
или  изключва,  увеличава  или  намалява  силата  на  звука...  Вие  не  виждате  
вълните,  но  те  съществуват.  Това  е  като  боговете,  като  вашата  собствена  
енергия,  която  дори  и  да  не  я  виждате,  не  означава,  че  не  съществува.

Ето  защо  има  добър  или  лош  късмет.  Ако  искате  да  живеете  добре  и  да  имате  
добро  бъдеще,  помнете  добре:  винаги  искайте  прошка,  покайте  се  за  нещата,  
които  сте  направили  грешно.  И  ако  някой  те  нарани,  трябва  да  простиш,  дори  
и  да  имаш  всякаква  причина  на  света.

Единственото  нещо,  за  да  върви  бъдещето  ви,  молете  за  прошка  когото  сте  
наранили,  молете  за  прошка  и  ако  е  необходимо,  коленичете  пред  жертвата  
си  и  ги  молете  за  прошка.  Ако  те  могат  да  ви  простят,  вие  можете  да  си  
простите.  Защото,  ако  не  поискате  прошка,  имате  мисъл,  която  записва  всичко,  
което  правите.  Ако  нараните  и  смажете  някого,  с  тази  негативна  мисъл  да  
наранявате  хора,  това  ще  повлияе  на  вашето  мислене  и  вашето  здраве.  Всеки  
път,  когато  направите  нещо  лошо,  вие  натрупвате  негативна  енергия  и  ще  
откривате  все  повече  и  повече  негативни  неща  около  вас:  лош  късмет,  лошо  
здраве,  хората  не  ви  обичат,  лошо  бъдеще,  лоша  работа,  бракът  ви  ще  се  
провали...

Първо  трябва  да  помислите  за  другия  човек.  Ако  мислите  първо  за  „мен“,  за  
собствените  си  интереси,  всеки  ден  ще  се  ангажирате  повече

Защото,  когато  човек  е  негативен,  е  невъзможно  да  има  прекрасен  живот.

Някои  получават  наказанието  преди,  а  други  след  това.  Наказваш  се,  плащаш  
скъпо,  въпрос  на  време  е.  Рано  или  късно  ще  си  платиш  скъпо.  Никой  не  
избягва  наказанието  си.  И  ако  той  не  се  извини,  вашето  наказание  ще  бъде  
много,  много  по-голямо.  Ако  поискаш  прошка  понякога  дори  не  те  осъждат,  не  
плащаш  последствия.  Защото,  когато  молиш  за  прошка  с  цялото  си  сърце,  
повечето  хора  ти  прощават.

грешки.

Запомнете  добре:  трябва  да  поискате  прошка,  защото  сте  наранили  първо  
боговете,  второ  хората  и  трето  себе  си.  Всяка  грешка  идва  от  егоизъм,  колкото  
повече  аз,  толкова  повече  грешки.  Има  много  хора,  които  никога  не  съжаляват  
и  всеки  път,  когато  животът  им  се  влоши,  те  остаряват  по-бързо  и  им  се  случват  
повече  лоши  неща.

За  да  избегнете  повече  грешки:
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Ако  днес  съжалявате,  а  утре  продължавате  да  правите  същите  грешки,  тогава  не  съжалявате  
наистина.

Много  хора  мислят  за  бъдещето;  някои  мислят  в  негативно  бъдеще  или  каквото  и  да  е,

Ето  защо  за  ваше  добро  трябва  да  се  научите  да  прощавате  на  другите.  Ако  не  се  научите  да  
прощавате  на  другите,  това  ще  ви  нарани.  Трябва  да  простите  и  да  молите  за  прошка  и  да  се  
покаете  от  сърце.  Да  се  покаеш  истински  означава  да  не  правиш  същата  грешка  отново  в  
бъдеще:  това  означава  да  се  покаеш  истински.

3º  не  мисли  за  бъдещето.

Това  не  е  възможно.

2-ро  забрави  настоящето,  не  мисли  толкова  много,

1º  забравете  за  миналото

Когато  каналите  са  запушени,  човек  се  разболява  и  животът  се  скъсява.  Ако  в  живота  нямаш  
здраве,  какво  имаш?  Затова  за  ваше  добро:  ако  искате  да  имате  дълъг  живот,  късмет  и  добро  
здраве,  трябва  да  направите  две  неща:  да  поискате  прошка,  когато  нараните  някого  и  ако  
друг  ви  нарани,  трябва  да  простите  на  този  човек  с  цялото  си  сърце .  Ако  не  простиш,  как  ще  
живееш,  ако  цял  ден  мислиш  за  отмъщение,  отмъщение,  отмъщение...  как  ще  си  здрав?

Защото  с  тази  негативна  мисъл  вие  блокирате  нервите,  които  вървят  от  главата  към  
гръбначния  стълб  и  оттам  към  цялото  тяло,  към  целия  организъм.  Попитайте  всеки  лекар,  
всички  са  съгласни.

Запомнете  добре:  за  да  живеете  добре  има  три  неща:

Не  се  притеснявайте,  Бог,  обществото  и  хората  ще  се  погрижат  да  накажат  хората,  които  
вършат  зло.  Всеки  ще  разбере  какъв  човек  е,  бъдещето  му  ще  е  най-лошото.  Не  е  необходимо  
да  въздаваме  справедливост  за  щетите,  които  ни  причиняват.

Хората  ни  нараняват  много  пъти,  но  не  тайте  злоба,  прощаването  на  другите  е  от  полза  за  
вас:  можете  да  имате  младо,  светло,  приятелско  лице  с  добро  бъдеще.  Когато  сте  ядосани,  
винаги  си  мислете,  че  вече  се  е  случило.  И  забрави.

Две  важни  неща  в  живота:  да  молиш  за  прошка  хората,  които  си  наранил,  и  да  простиш  на  
хората,  които  са  те  наранили.

Да  превъзмогнеш  лошото  от  миналото  си  със  съжаление,  без  да  таиш  злоба  е  най-доброто  за  
теб.

В  този  случай  можете  да  живеете  с  добро  здраве,  добро  бъдеще,  добро  семейство,  всичко  ще  
бъде  прекрасно.

Запомнете  добре:

И  тогава  вече  не  може  да  живее  спокойно.  Когато  мислите  за  миналото,  настоящето  или  
бъдещето,  не  можете  да  живеете  добре:  нищо  от  миналото,  лошо  или  добро.
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Това  е  по-лошото  от  най-лошото.  Най-силният  враг,  който  имаме,  сме  самите  
ние,  така  че  помислете  за  това  за  ваше  добро;  Всичко  зависи  от  вас,  не  от  някой  
друг.

Много  благодаря.

Бог,  законът,  обществото  ще  накажат  вместо  вас.  Ето  защо  оставете  отмъщението  
и  злобата  си,  дори  и  да  сте  абсолютно  прав.  Така  ще  имате  дълъг  живот,  добро  
здраве  и  добро  бъдеще.  Ако  искате  да  сте  здрави,  трябва  да  имате  положително  
мислене,  ако  не,  как  можете  да  живеете,  ако  имате  омраза  всеки  ден,  лицето  ви  
става  пълно  с  омраза.  Дори  и  да  сте  прави,  дори  и  да  сте  жертвата,  забравете  го,  
защото  освен  че  другият  ви  наранява,  вие  наранявате  себе  си.

Единственото,  което  има  значение,  си  ти.
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25.  СТРАХОВЕ,  СТРАХОВЕ  И  КОШМАРИ

Ако  не  правиш  разлики,  няма  да  излъжеш  друг,  нито  да  смачкаш  друг,  нито  
да  се  възползваш  от  другия,  защото  другият  си  ти  и  не  се  нараняваш.  В  този  
случай  вие  ще  бъдете  риба  във  водата.  Ще  бъдете  добре  дошли  навсякъде.  
Всички  те  обичат  и  те  уважават.  Няма  да  имате  страхове  или  страхове.  
Трябва  да  приемете  живота  такъв,  какъвто  идва,  с  неговите  моменти  на  
късмет  и  моменти  на  лош  късмет.  Всичко,  което  притежавате  на  този  свят,  
когато  умрете,  ще  оставите  всичко.

В  този  живот  трябва  да  се  научите  да  нямате  страхове  или  страхове.  Откъде  
идват  страховете  и  страховете?  Идват  за  пожелания.  Какво  искаме  да  
притежаваме.  Страх  за  живота  ви,  за  бъдещето  ви,  за  всичките  ви  желания;  
това  ви  кара  да  се  страхувате.  Колкото  повече  имам,  толкова  повече  страхове  
и  страхове  ще  му  се  появят.  Колкото  повече  се  обича  аз-ът  на  това  тяло,  
толкова  по-зле  ще  бъде  и  няма  да  живеете  в  мир.  Сигурен.  Последната  ти  
нощ  може  да  бъде  всеки  ден.  Много  хора  по  света  умират  всеки  ден.
По  различни  причини.  Има  много  видове  злополуки.  Никой  не  знае  кога  ще  
умрат.  Смъртта  може  да  дойде  при  вас  по  всяко  време  по  милиони  причини.  
Умира...  всички  ще  умрем.  Всички  умираме.  Кой  не  умира?  Това  тяло  е  мое,  
не  аз.  Ако  разберете  това,  че  душата  е  същото  като  наемател,  че  един  ден  
трябва  да  напуснем  това  тяло,  тогава...  Защо  правим  толкова  много  
негативни  действия  като  измама,  измама,  за  да  се  възползваме  от  хората  в  
полза  на  това  тяло?  Ще  имате  два  проблема.  Първият  със  съвестта  си,  знаеш,  
че  не  е  добре  направено.  Всички  те  ще  бъдат  страхове.  Колкото  повече  
негативни  действия  правите,  толкова  повече  страхове  и  страхове  ще  имате.  
Ако  извършите  десет  негативни  действия  срещу  хората,  ще  имате  десет  
врага.  Всички  ще  чакат  възможността  да  си  отмъстят.  Ако  имаш  милион  
врагове,  ще  имаш  милион  страхове.  Всички  ще  чакат  да  дойде  твоят  
нещастен  момент  за  теб.  Всеки  има  своите  моменти  на  късмет  и  моменти  на  
лош  късмет.  Ако  когато  имаш  късмет,  вместо  да  помагаш,  мачкаш  хората  и  
се  възползваш  от  тях,  когато  имаш  лош  късмет,  те  ще  дойдат  след  теб.  Ето  
защо  не  се  възползвайте  от  положението  си  на  богатство  и  власт,  защото  
вашият  късмет  няма  да  продължи  цял  живот.  Днес  е  твой  ред,  а  утре  ще  
дойде  ред  на  другия.  Това  е  цикълът  на  живота.  Всички  страхове  идват  от  
този  Аз,  Аз-а  на  тялото.  Разберете,  че  това  тяло  е  за  еднократна  употреба.  И  
нищо  повече.  Ние  сме  душа  и  това,  което  винаги  носим  с  душата  си,  са  
нашите  действия  и  нашата  съвест.  Това  никога  не  изчезва.  Ето  защо  се  
опитайте  да  направите  това  аз  възможно  най-малко,  за  да  бъдете  човек,  
който  не  прави  разлика  между  мен,  вас,  него/нея  и  обществото.
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Ако  дадете  негатив  на  друг,  другият  ще  ви  върне  повече  негатив.  Това  е  
животът.  Такъв  е  законът  на  кармата.  Ако  някой  ви  нарани,  не  се  
притеснявайте,  не  е  нужно  да  отмъщавате.  Той  сам  ще  се  накаже,  ще  го  
накаже  Божият  закон,  ще  го  накаже  съвестта  му.  Всички  негативни  постъпки,  
които  извършваме,  са  „хляб  за  днес  и  глад  за  утре“,  което  не  отива  никъде.

Защо  да  се  възползвате  от  другите,  за  да  получите  нещо  за  кратко  време,  
което  ще  живеете  в  това  тяло?  Ако  си  негативен,  ще  привлечеш  негативно:  
всеки  с  неговия  вид:  както  крадецът  с  крадеца,  наркоманът  с  наркомана...  
всеки  с  неговия  вид.  Ето  защо  отрицателното  ще  се  присъедини  към  
отрицателното.  Трябва  да  разбереш  това.  В  живота  трябва  да  приемеш  
всичко,  което  имаш  със  сърцето  си,  независимо  дали  е  добро  или  лошо.  Има  
много  хора,  които  се  самоубиват  поради  дребни  проблеми,  но  това  няма  да  
реши  нищо.  Тези  хора  трябва  да  разберат,  че  всеки  има  своя  лош  късмет,  
както  и  своя  късмет.  Почакай  малко  след  тъмнината  да  дойде  зората  и  да  
изгрее  слънцето.  Не  се  радвай,  когато  късметът  ти  дойде,  защото  след  
късмета  ще  дойде  твоят  лош  късмет.

Друг  страх  е  болестта,  ако  се  страхувате,  умът  ви  мисли:  имам  здравословни  
проблеми,  имам  здравословни  проблеми...  и  вашият  собствен  ум  причинява  
болестта.  Вие  "ядете  кокоса".  Ако  дадете  заповед  от  мозъка  на  тялото,  че  
имате  здравословни  проблеми,  тялото  ще  се  разболее.  Умът  контролира  
тялото  ви.  Ако  мозъкът  ви  мисли  негативно,  тялото  ви  ще  извърши  
негативни  действия.  Ако  умът  каже  на  тялото:  "скочи  през  балкона",  тялото  
прескача  балкона.  Тялото  винаги  се  подчинява  на  ума.  Ако  с  ума  си  
заповядате  на  тялото  си  да  извършва  положителни  действия,  тялото  ви  ще  
помага  на  хората.
Ако  мислите  за  негативни  действия,  тялото  ви  ще  наранява  хората.

Ето  защо  се  опитайте  да  имате  това  по-малко  аз,  защото  колкото  по-малко  е  
то,  толкова  по-малко  страхове  и  страхове  ще  имате.  Колкото  повече  пари  
имате,  толкова  повече  страхове  имате.  Ако  имате  1  000  000  евро,  имате  1  
000  000  страхове,  ако  имате  10  евро,  имате  10  страха  и  ако  нямате  нито  цент,  
нямате  никакъв  страх,  защото  тъй  като  нямате  нищо,  никой  не  може  да  ви  
измами  или  те  нараня.  Един  милионер  има  много  повече  страхове,  защото  
се  страхува,  че  някой  ще  го  измами,  че  семейството  му  ще  бъде  отвлечено...  
те  трябва  да  бъдат  защитени,  когато  напускат  дома  си,  за  да  не  бъдат  
ограбени  и  винаги  ходят  навсякъде  със  страх.  Защо  бандитите  не  се  гаврят  
с  бедните?  защото  няма  какво  да  им  вземат.  Следователно,  ако  нямате  нищо,  
от  какво  ще  се  страхувате?  така  се  живее  добре.

Животът  се  променя  и  всеки  трябва  да  изживее  добри  и  лоши  моменти.  Не  
придавайте  толкова  голямо  значение  на  нещата  от  този  свят.  Ако  жена  ви  
ви  напусне,  не  е  нужно  да  се  самоубивате,  на  този  свят  има  много  по-добри  
жени  и  ако  съпругът  ви  ви  напусне,  със  сигурност  ще  намерите  други  мъже,  
много  по-добри  от  съпруга  ви.  В  света  има  милиони  хора.  Така  че  не  се  
притеснявайте,  след  лошия  късмет  ще  дойде  вашият  късмет  и  можете  да  
намерите  по-добър  съпруг/съпруга  от  този,  който  ви  е  напуснал.  със  
сигурност  имаш  Ако  винаги  правиш  първо  за  другите,  предложи  първо  
сърцето  си...  другият  ще  ти  отговори  по  същия  начин.  Ще  ви  се  върне  с  
повече  сърце.

Machine Translated by Google



Тези  хора,  които  убиват  невинни  в  името  на  Бог,  без  да  ги  е  грижа  за  нищо,  
никога  в  никоя  Библия  не  се  казва,  че  убивате  невинни.  Невинните  не  са  
виновни  за  нищо.  Ако  имаш  проблем,  трябва  да  го  решиш  с  когото  и  да  е,  с  
правителството,  политиците...  но  не  убивай  невинни  хора.  Тези  хора  не  
знаят;  ако  убиеш  човек,  ще  отидеш  в  ада  за  1  000  000  години.  Ако  убиеш  10  
души,  ще  отидеш  в  ада  за  10  000  000  години.  След  като  напуснат  ада,  те  ще  
се  родят  като  животни  и  по  този  начин  ще  живеят  1  000  000  години  и  след  
това  ще  се  родят  като  много  бедни  хора.  Хората,  които  казват,  че  който  
убива,  за  да  защитава  религиозни  идеи,  отива  в  рая,  са  лъжа.  Това  е  думата  
на  дявола.

Всички  богове  подкрепят  живота.  Никоя  религия  не  подкрепя  убийството  и  
ако  някой  в  името  на  която  и  да  е  религия  каже,  че  трябва  да  убивате,  той  
манипулира  бедните  невежи  хора,  които  не  знаят  как  да  различат  доброто  
от  злото.  Вашето  тяло  не  е  ваше,  то  принадлежи  на  баща  ви  и  майка  ви,  
които  са  ви  го  дали.  Вие  сте  като  наемател,  използващ  това  тяло.  Не  трябва  
да  убивате  тялото  си  и  още  по-малко  това  на  другите.

Ако  искате  да  промените  държава  и  хората  ви  подкрепят,  можете  да  
създадете  партия  и  да  станете  президент.

В  никакъв  случай  не  наранявайте  другите.  Всички  завършват  фатално.  Ако  
някой  ви  нарани,  трябва  да  простите  и  да  забравите,  защото  този  човек  е  
невеж,  ние  трябва  да  съжаляваме  за  този  човек.  Тъй  като  тези  хора  грешат,  
като  причиняват  зло,  законът  ги  наказва,  обществото  ги  наказва  и  животът  
им  ще  бъде  фатален  и  когато  умреш,  ще  отидеш  в  ада  и  в  ада  ще  останеш  1  
000  000  години  и  всеки  ден  ще  рецитираш  да  умреш  отново  и  отново  докато  
излежите  присъдата  си.  Хората,  които  смятат,  че  причиняването  на  вреда  на  
другите  е  полезно,  тези  хора  грешат.  Никога  не  показвайте  пръста  си,  когато  
някой  греши,  опитайте  се  да  възпитавате  с  добри  думи,  за  да  разбере  и  
промени  поведението  си.  Насилието  връща  насилие  и  това  никога  не  
свършва.  Има  много  хора,  които  правят  грешки,  например  терористите,  
които  поставят  бомби  върху  телата  си,  за  да  извършват  атаки  на  обществени  
места  като  пазари.

При  никакви  обстоятелства  убийството  не  може  да  бъде  оправдано.  Няма  
оправдание  за  никаква  кауза.  Убийството  е  забранено  от  закона  на  боговете.  
Няма  прошка.  Нито  една  от  причините  не  е  валидна.  В  това  трябва  да  сте  
убедени.  Можете  да  се  борите  за  каквото  искате,  но  никога  не  използвайте  
насилие.  Насилието  носи  насилие.

Ако  мнозинството  иска  така,  така  ще  бъде.  Но  никога  не  го  правете  
насилствено.  Дори  идеите  ви  да  са  добри,  никога  няма  да  ги  накарате  да  ви  
слушат,  като  практикувате  насилие  и  убийства,  за  да  осъществите  идеите  си.  
Опитайте  се  да  убедите  хората,  че  идеите  ви  са  добри  и  ако  ви  подкрепят,  
направете  партия.  Ако  мнозинството  ви  подкрепя,  можете  да  реализирате  
идеите  си,  но  помнете  добре:  при  никакви  обстоятелства  не  трябва  да  
убивате,  за  да  получите  нещо.  Нито  дори  в  името  на  Бог.  Всички  хора,  които  
използват  убийствата,  за  да  защитят  някаква  кауза,  ще  платят  скъпо.  Никой  
не  избяга.  Когато  имат  момент  на  лош  късмет,  те  ще  платят  скъпо  и  с  лихва.

Трябва  да  разберете,  че  животът  се  променя.  Всички  имаме  своите  моменти  
на  лош  късмет  и  късмет.  Няма  нужда  да  сте  тъжни,  да  се  напивате  или  да  се  
самоубивате...  нямате  нужда  от  всичко  това,  когато  си  прекарвате  лошо.  
Всичко  ще  се  нареди.
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умри.

Много  хора,  когато  спят,  сънуват  кошмари,  които  понякога  причиняват  смърт.  Докато  
спим,  ние  не  сме  наясно,  че  това,  което  сънуваме,  е  само  сън.  Мислим,  че  това,  което  
сънуваме,  е  реалност  и  затова  има  много  хора,  които  умират  от  инфаркт,  защото  мислят,  
че  това,  което  мечтаят,  е  реалност.  Неизпълнените  желания  и  мислите  за  отмъщение  
причиняват  кошмари.  Тези  негативни  мисли  могат  да  превърнат  съня  ви  във  филм  на  
ужасите.

Това  ще  бъде  по-лошо,  защото  можете  да  останете  без  нищо.  Данъците  се  използват  за  
изграждане  на  болници  и  подпомагане  на  благосъстоянието  на  хората.  Помагаме  си.  Ако  
го  правите  със  сърцето  си,  животът  ви  ще  бъде  перфектен.  Щом  си  платиш  данъците,  
парите  ти  остават  чисти,  да  живееш  добре.  Ако  изневерите  или  действате  против  закона,  
всеки  момент  ще  ви  открият  и  ще  бъде  по-лошо,  защото  ще  ви  вземат  всичко.  Всичко  има  
своя  момент.  Колкото  повече  негативни  действия  извършите,  толкова  повече  кошмари  и  
страхове  ще  имате.  Сметките  не  излизат.  Помагайте  на  хората  и  изпълнявайте  
задълженията  си.  Така  ще  живеете  добре  със  здраве  и  късмет  и  няма  да  се  страхувате  от  
нищо  и  никого.

Кошмарите,  които  сънуваме,  докато  спим.  Много,  много  хора  сънуват  кошмари,  докато  
спят,  вече  не  стават,  защото  умират.  Защо,  когато  спим,  можем  да  получим  инфаркт  и  да  
умрем?  Повечето  фатални  атаки,  които  преживяваме,  когато  спим,  произлизат  от  много  
голям  кошмар  по  време  на  съня.  Ето  защо  сънят  е  много  опасен  за  живота.  Проблемът  е,  
че  когато  сънуваме,  не  знаем,  че  сънуваме,  вярваме,  че  живеем  реалността,  не  
различаваме  дали  е  сън  или  реален  живот.  Ние  превръщаме  мечтата  в  реалност.  Това  е  
просто  фантазия,  но  тъй  като  не  правим  разлика  между  реалност  и  мечта,  ние  вярваме,  
че  това,  което  мечтаем,  е  това,  което  живеем.  Например,  ако  сънувате,  че  някой  ви  напада  
с  нож,  наистина  вярвате,  че  това  се  случва.  Умът  изпада  в  състояние  на  шок  и  тялото

Както  при  атаката  от  11  септември  в  Ню  Йорк,  много  хора  скочиха  от  върховете  на  
сградите  в  празнотата.  Тези  хора,  преди  да  стигнат  до  земята,  умряха.  След  няколко  
секунди,  ако  мислите,  че  след  няколко  секунди  ще  се  ударите  в  земята  и  ще  бъдете  като  
каша,  преди  да  стигнете  до  земята,  умът  вече  е  отнел  живота  ви,  това  е  доказано  от  
лекарите.  Силата  на  ума  е  необикновена.  Силата  на  мисълта  за  добро

Когато  разбереш,  че  животът  се  променя  и  всички  имаме  своите  добри  и  лоши  моменти,  
тогава  ще  живееш  спокойно  и  няма  да  изпитваш  страх.  Страхът  убива.

В  този  живот  ние  мечтаем,  но  не  знаем,  че  мечтаем.  Това  тяло  се  ражда  и  умира,  всичко,  
което  имате  в  този  живот,  когато  умрете,  ще  трябва  да  оставите  всичко,  няма  да  вземете  
нищо  със  себе  си.  Всичко  е  сън.  Затова  не  си  мислете,  че  животът  е  истински,  всичко  е  
чист  сън.  Това  е  само  сън.  Ако  разберете  това,  няма  да  приемате  живота  толкова  лично  и  
ще  живеете  доволни,  радостни  и  щастливи.  Не  правете  нищо  лошо  на  никого  и  
изпълнявайте  задълженията  си,  така  че  няма  да  имате  никакъв  страх  и  ще  живеете  в  мир.  
Като  не  си  плащаш  данъците,  рано  или  късно  ще  трябва  да  ги  платиш  и  то  с  лихвите.

КОШМАРИ
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Когато  негативът  е  по-висш,  този  човек  е  чист  егоизъм,  той  не  мисли  за  
другите,  той  мисли  за  другите  само  за  да  получи  собствената  си  полза  без  
милост  и  без  принципи.  Никога  и  при  никакви  обстоятелства  не  трябва  да  се  
възползвате  от  никого.  Цялото  страдание,  което  причинявате  на  другите  за  
своя  собствена  изгода,  завършва  фатално.  Законът  на  кармата  действа  рано  
или  късно  и  каквото  пожънеш,  това  ще  пожънеш,  било  то  положително  или  
отрицателно.  Никой  не  избяга.  Това  трябва  да  знаете.  Гледайте  телевизия,  
всеки  ден  по  новините  има  случаи  на  престъпници  и  арестувани  от  
полицията.  Много  случаи  всеки  ден.  Ако  действаш  против  принципите  си,  
против  съвестта  си  против  закона  и  Божия  закон,  няма  да  избегнеш  
наказанието  си.  Първо  ще  се  отрази  на  здравето  ви  и  след  това  ще  трябва  да  
платите  за  престъплението  си.

За  да  не  сънуваш  кошмари  в  сънищата  си,  трябва  да  разбереш,  че  това  тяло  
е  мое,  не  съм  аз.  Като  дрехите  ми,  колата,  апартамента...  те  са  мои,  не  аз.  Ти  
си  твоята  съвест,  твоята  душа.  Тялото  се  използва  само  от  душата  в  този  свят.  
За  да  не  умрете  преди  времето,  трябва  да  приемате  живота  по-спокойно,  не  
приемайте  нещата  толкова  лично.

и  за  лошо.  Трябва  да  осъзнаете,  че  това  тяло  се  движи,  защото  умът  има  
енергия,  има  душа  и  има  съзнание.

Колкото  по-лично  приемате  нещата,  толкова  повече  ще  страдате.  Когато  
нямаш  късмет  е  като  нощ,  а  когато  имаш  късмет  е  като  ден.  След  деня  какво  
идва?  идва  нощта  и  след  нощта  идва  денят.  Животът  е  такъв,  променя  се.  
Когато  те  сполети  лош  късмет,  не  обвинявай  никого,  не  се  сърди  на  никого,  
чакай  търпеливо  късмета,  слънцето  да  изгрее.

Трупът  е  тяло  като  нашето  и  защо  не  мърда?  защото  му  липсва  енергията,  
душата,  съвестта.  Ето  защо  тази  сила  на  мисълта  може  да  спаси  живота  ви,  
но  може  и  да  ви  убие.  То  е  като  монета,  която  има  две  страни.  Трябва  да  
контролирате  ума  си  и  да  не  позволявате  на  ума  да  ви  контролира.  Трябва  
да  знаете  как  да  различавате  реалността.  За  това  трябва  да  практикувате  
йога,  за  да  имате  силна  съвест  и  да  контролирате  ума  си.  Вътре  в  себе  си  
имате  два  вида  мисли,  две  енергии,  една  положителна  и  една  отрицателна.  
Каквото  и  да  правим,  мислим:  правя  го,  не  го  правя,  харесва  ми,  не  ми  
харесва,  искам  го,  не  го  искам...  мислим  за  убиване,  не  убиване,  вземане  
отмъщение  или  неотмъщение...  винаги  мислиш  за  две  мисли,  една  
положителна  и  една  положителна,  друга  отрицателна.  Тези  две  мисли  трябва  
да  се  опитате  да  контролирате  чрез  йога  медитация  и  правене  на  добри  дела  
към  хората,  за  да  имате  положително  мислене,  защото  това  положително  
мислене  ще  ви  даде  положителна  енергия.

Повечето  хора  имат  много  високо  негативно  мислене.

Ако  имаш  проблеми  в  живота  и  не  можеш  да  понесеш  и  се  самоубиеш,  нищо  
няма  да  решиш  и  отгоре  на  това  усложняваш  нещата.  Вие  не  решавате  нищо  
и  всичко  е  сложно  за  семейството,  приятелите  и  хората  около  вас.
Не  само  това  според  закона  на  боговете,  в  задгробния  живот  ви  очакват  
много  страдания,  ще  бъдете  наказани,  като  се  принудите  да  се  самоубиете  
по  същия  начин,  както  сте  правили  в  този  живот,  на  всеки  7  дни  в  
продължение  на  много  години.  Болката,  която  изпитвате,  когато  душата  ви  
напусне  тялото  ви,  е  много  силна  и  не  може  да  се  обясни  с  думи.  Тази  болка,  
когато  душата  ще  напусне  тялото...  не  можете  да  си  представите  тази  мъка.  
Помисли  за  това.  Вие  влошавате  нещата  тук,  в  отвъдния  живот.
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Всяка  мечта  има  основа.  Ако  ме  няма,  няма  и  мечта.
Само  живата  мечта.  Откъде  идват  мечтите?  Те  идват  от  вашите  неизпълнени  
желания.  Мъка,  гняв,  вашето  нещастие  или  щастие...  всякакви  положителни  или  
отрицателни  желания  причиняват  сънищата  ви.  Колкото  по-капризен  и  егоистичен  
си,  толкова  повече  мечти  и  кошмари  ще  имаш.  Колкото  повече  обичате  тялото  си,  
толкова  повече  кошмари  ще  имате.  Колкото  повече  сънувам  кошмари.  Тялото  е  за  
няколко  години.  Когато  се  раждаме,  не  носим  нищо,  нито  1  цент,  а  когато  умираме,  
не  вземаме  нищо.  Всичко,  което  притежавате,  е  чиста  фантазия.

Не  се  притеснявайте  за  никакъв  проблем,  скоро  ще  го  разрешите  и  ще  дойде  вашето  
време  на  късмет.

Струва  ли  си  да  се  борим  толкова  много  за  нещата  от  този  свят?  Помисли  за  това.

Всеки  носи  отговорност  за  действията  си,  ако  имате  проблеми  се  опитайте  да  ги  
разрешите,  а  не  се  самоубивайте.  Не  е  правилно,  трябва  да  носите  отговорност  за  
действията  си  и  само  вие  можете  да  си  оправите  нещата,  защото  всеки  носи  
отговорност  за  действията  си.  Когато  имате  късмет,  не  се  радвайте,  защото  вашият  
късмет  няма  да  трае  вечно.  Животът  се  върти  и  всеки  има  своя  ред.  Ако  искате  
късметът  ви  да  е  за  цял  живот,  трябва  да  направите  три  неща:  първо,  с  парите,  които  
са  ви  останали,  помогнете  на  хората.

Второ,  той  съветва  хората  да  правят  добро,  и  трето,  той  помага  на  другите.  Не  
очаквайте  да  получите  нещо  в  замяна,  трябва  да  помогнете,  без  да  очаквате  нищо  в  
замяна,  с  цялото  си  сърце  и  инкогнито,  без  никой  да  разбере,  че  помагате.  Така  
съвестта  ви  винаги  ще  е  щастлива  и  ще  трупате  положителна  енергия.

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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26.  МИНАЛО,  НАСТОЯЩЕ,  БЪДЕЩЕ.

Ако  някой  ни  нарани,  все  едно  сме  изплатили  дълга  си  към  този  човек  и  вече  не  
му  дължим  нищо.  Все  едно  сте  поискали  заем  от  банката.  След  като  получите  
кредит,  трябва  да  платите.  Какво  лекарство.

Да  живееш  със  здраве  и  дълъг  живот,  с  добро  бъдеще,  добра  любов,  добро  
семейство  и  да  живееш  в  път  на  рози,  както  Бог  заповядва.

Затова  трябва  да  простите  това  минало,  за  да  имате  добро  настояще  и  по-добро  
бъдеще.  Ако  сте  пълни  с  омраза,  отмъщение  и  негативно  мислене,  няма  да  
живеете  добре.  Ще  полудееш.  Много  хора  са  минали  през  това  и  са  
травматизирани,  защото  никога  не  забравят.  Както  е  казал  Буда:  Всички  неща  
не  са  случайни.  Има  две  причини,  които  обясняват  защо  хората  ви  нараняват:  
Първата  е,  че  ако  сме  наранили  този  човек  в  миналия  си  живот,  логично  този  
човек  има  правото  да  си  отмъсти.

Това  е  първата  възможност.

Основно  трябва  да  разберете  3  неща:  1.  Миналото.  Всеки  човек  има  някакъв  
тъжен  момент  в  миналото  си,  някакъв  нежелан  момент,  някакъв  лош  момент,  
този  момент,  когато  хората  ви  нараняват  или  нараняват  обществото,  семейството  
или  приятелите.  Това  трябва  да  забравиш.  Ако  таите  злоба  в  мислите  си,  все  
едно  сте  сложили  всякакви  боклуци  в  къщата  си.  Живееш  вътре  и  когато  
боклукът  изгние,  ти  изгниваш  с  боклука.  Този  народ  не  разбира.  Разбира  се,  
хората  ви  нараняват.  Когато  хората  ви  наранят,  имате  право  да  отмъщавате,  да  
мразите.  Със  сигурност  да.  Но  докато  таиш  злоба  и  отмъщение,  първо  нараняваш  
себе  си,  а  не  врага  си,  не.  Вие  се  наранявате.  Защото,  когато  имате  този  тип  
негативни  мисли,  мозъкът  блокира  нервите,  които  свързват  гръбнака  с  
останалата  част  от  тялото  от  врата.  Ако  винаги,  непрекъснато,  24  часа  в  
денонощието,  през  цялата  година,  имате  тази  негативна  мисъл  и  държите  злоба  
с  право,  разбира  се,  това  ще  се  отрази  на  цялото  ви  тяло...  Доказано  е  от  
лекарите,  че  това  не  е  добре  за  нас.  И  след  като  не  ни  устройва,  няма  друг  избор,  
освен  да  простим.  Трябва  да  прощаваме  на  другите,  както  ако  прощаваме  на  
себе  си.  Защо  трябва  да  прощаваме,  ако  сме  били  толкова  наранени?  за  наше  
собствено  добро.  Не  заради  този,  който  ни  наранява.  Ако  някой  трябва  да  
накаже,  уверявам  ви,  законът  на  Вселената  казва;  всеки  си  има  съвест  и  всеки  
сам  се  наказва.  Бог  също  наказва,  не  е  нужно  да  се  сърдите,  не  е  нужно  да  
раздавате  справедливост  сами.  Съвестта  му  ще  го  накаже,  не  е  нужно  да  се  
занимавате.
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Това  е  законът  на  Вселената,  това  е  законът  на  съзнанието.

Те  винаги  имат  бодигардове,  които  се  пазят  отпред  и  отзад.

Не  се  тревожи  за  това.  Този  човек  може  да  избяга  днес,  но  няма  да  избяга  утре.

Ако  можете  да  разберете  това,  забравете  миналото,  можете  да  живеете  
настоящето  много  добре  и  много  спокойно.  Във  вашето  настояще  няма  да  е  
необходимо  да  поглеждате  назад,  когато  вървите  по  улицата,  за  да  видите  дали  
някой  идва  за  вас.  Можете  да  ходите  много  спокойно,  това  е  много  важно.  Хората,  
които  нараняват,  винаги  гледат  назад.  Точно  като  гангстерите.

Гарантирам,  че  ще  таксувате  и  то  с  висока  лихва.  Това  гарантирам.

Трябва  да  забравиш  миналото.

Ето  защо  хората,  които  никога  не  могат  да  забравят  лошото  си  минало,  живеят  в  
лошо  здраве  и  живеят  само  няколко  години.  Единственото  нещо,  което  може  да  
ни  нарани,  сме  ние  самите,  а  не  някой  друг.  Ние  се  нараняваме.  Затова,  ако  искате  
да  живеете  добре,  трябва  да  забравите  миналото.

Ще  получите  главница  плюс  лихва  в  този  или  в  следващия  живот.

Второ,  ако  не  дължите  нищо  и  ви  наранят,  не  се  притеснявайте.

НЯМА  изключение.  Така  е.

Ето  защо,  за  да  живеете  добре,  първо  трябва  да  забравите  миналото  си.

Животът  е  същият.  Много  хора  казват:  „Аз  не  вярвам  в  Бог,  не  вярвам  в  нищо“  
Но  всеки,  който  извърши  отрицателно  действие,  законът  на  Вселената,  законът  
на  съвестта  ще  го  накаже.

Също  като  терористите,  които  не  вярват  в  закона,  когато  извършват  терористичен  
акт.

Къщите  им  са  защитени  с  всякаква  охрана,  защо?  защото  знаят,  че  нараняват  
хората.  Тези  хора  не  могат  да  живеят  добре.  Съвестта  винаги  наказва.

Друго  нещо:  ако  в  минал  живот  сме  наранили  някого  и  вместо  жертви  сме  били  
агресори  и  сме  нанесли  щети,  в  такъв  случай

Този  терорист,  независимо  дали  вярва  или  не  в  закона,  все  още  е  осъден  и  отива  
в  затвора.

Искате  или  не,  вярвате  или  не,  всеки  е  подчинен  на  този  закон.

защото?  защото  знаят,  че  грешат  и  по  всяко  време,  всеки  ден  някой  може  да  
дойде  за  него.  Това  не  е  живот.  Винаги  търси  навсякъде.
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Ако  днес  поискате  прошка,  а  утре  отново  извършите  тези  лоши  действия,  вие  се  
подигравате  със  закона  на  боговете.  Ако  наистина  съжалявате,  няма  да  
извършите  отново  негативни  действия.  Това  е  истинското  покаяние.

Всеки  човек  има  своята  последна  нощ.  В  гробището  има  не  само  стари  хора,  има  
и  много  млади  хора.  Не  си  мислете,  че  "Ще  живея  много  години",  никой  не  знае.  
Ето  защо  искам  да  се  възползвате  от  всяка  минута  от  живота  си,  за  да  правите  
добро  за  другите.  Тези  действия  се  записват  в  съвестта  ви  и  когато  умрете,  
единственото  нещо,  което  отнасяме  в  отвъдния  живот,  са  действията,  независимо  
дали  са  добри  или  лоши,  тялото  се  разпада  и  се  превръща  в  труп.

Чакане,  чакане...  не  се  притеснявай,  ако  трябва  да  дойде,  ще  дойде.

Ако  човек  е  пълен  с  негативни  действия,  логично  отива  в  ада.  Ако  човек  е  пълен  
с  положителни  действия,  този  човек  има  друго  отвъд,  друга  дестинация  отвъд  
тази  слънчева  система.

За  да  живеете  добре  в  настоящето  си  и  да  сте  много  спокойни,  трябва  да  
забравите  миналото  си.

Отвъд  Слънчевата  система  има  28  нива.

Ето  защо,  тъй  като  не  знаем  какво  ни  очаква  бъдещето,  не  се  притеснявайте,  
това,  което  трябва  да  дойде,  ще  дойде.  Всяка  вечер,  когато  заспим,  не  знаем  кога  
ще  умрем.

Това,  което  трябва  да  направим,  е  да  поискаме  прошка,  да  молим  за  прошка  от  
този,  когото  сме  наранили,  и  да  помислим  как  да  компенсираме  тази  вреда.  
Опитайте  се  отново  и  отново  да  поискате  прошка  и  покажете  съжалението  си  по  
всякакъв  начин.  Трябва  да  молите  за  прошка.  Когато  веднъж  съвестта  ви  
наистина  почувства  срама  от  това,  което  сте  направили,  можете  да  живеете  
спокойно  и  да  живеете  с  добро  здраве  и  добро  бъдеще.

Всяка  секунда,  която  преминава  през  това  настояще,  се  превръща  в  минало.  Ето  
защо  не  можете  да  мислите  и  за  настоящето,  да  не  говорим  за  миналото.

Хора  като  нас,  които  нараняват  от  егоизъм  или  по  друга  причина,  трябва  да  
молят  за  прошка.  Не  е  достатъчно  да  отидете  на  църква  и  да  помолите  Бог  за  
прошка.  Защото  ако  на  излизане  отново  те  боли,  това  означава,  че  не  съжаляваш  
истински  за  злото,  което  си  сторил.

Съжалението  трябва  да  е  в  сърцето  ви.  След  като  признаем  грешките  си  и  
помолим  за  прошка  и  не  извършваме  отново  този  вид  негативни  и  егоистични  
действия,  тогава  наистина  съжаляваме.

Бъдещето  е  несигурно.  Какво  предстои,  добро  или  лошо,  ние  не  знаем,  така  че  
няма  нужда  да  се  тревожим  за  бъдещето.  Ако  трябва  да  се  обърка,  тревожете  се  
или  не  се  притеснявайте,  ще  се  случи  по  същия  начин.

Ако  трябва  да  дойде,  добре,  не  се  радвай,  не  се  радвай.
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Тялото  не  съм  аз.  Ако  можете  да  разберете  това,  можете  да  бъдете  добри  със  семейството  
си,  с  партньора  си,  с  приятелите  си,  с  обществото  и  с  целия  свят.  За  да  постигнете  това,  
трябва  да  забравите  всички  мисли  за  минало,  настояще  и  бъдеще.

Поради  тази  причина  искам  всички  мои  приятели  по  света,  в  Интернет,  да  ме  слушат.

Тялото  е  това,  което  използваме,  за  да  се  учим.  Много  хора  грешат,  мислейки,  че  тялото  
съм  аз.

Запомнете  добре,  това,  което  се  брои,  са  положителните  действия,  това,  което  се  
реализира.  Ако  не  е  направено,  тогава  положително  е  равно  на  0.

"Ако  искате  да  излезете  от  този  кръг  на  прераждане,  на  раждане  и  смърт,  забравете  за  
миналото,  настоящето  и  бъдещето."

В  интернет  видях  страници  с  много  посещения,  които  говорят  само  за  позитивно  мислене,  
но  самото  мислене  не  е  достатъчно,  вие  не  отивате  никъде.  Това  е  като  да  си  в  сън.

Какво  мислиш.  Остава  само  в  рамките  на  проект,  мечта  и  не  облагодетелства  никого.

Буда  каза:

Можем  да  надграждаме  според  нашите  действия  и  мисли.

2  Изпълнете  този  проект  с  положителни  действия,  помагайки  на  хората.

1  Мислете  за  положителни  действия.

Това  не  е  правилно.  Положителното  мислене  е  просто  проект.  Важното  е  да  осъществим  
този  проект.  Когато  правиш  проект,  трябва  да  го  изпълниш.  Ако  само  мислиш  и  не  
действаш,  няма  да  стигнеш  доникъде.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Следователно  това,  което  трябва  да  знаете  е:

От  миналото  помнете  само  положителните  моменти,  за  да  имате  положително  настояще.  
В  настоящето  винаги  мислете  положително  и  извършвайте  положителни  действия  и  
тогава  ще  имате  положително  бъдеще.  Има  много  хора  в  интернет,  които  казват:  за  да  
имате  добро  бъдеще,  просто  трябва  да  мислите  позитивно.

Много  благодаря.
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27.  БЪДЕТЕ  ЗДРАВЕ,  БОГАТСТВО  И  ЛЮБОВ.

Колкото  повече  мислите,  толкова  повече  проблеми  ще  имате.

Този  Буда  идва  да  помогне  на  всеки,  който  рецитира  името  му.

Ето  защо,  ако  искате  добро  здраве,  рецитирайте  Амитуофо  по  всяко  време,  където  
и  да  сте;  работа,  ходене...  това  носи  положителна  енергия  на  всички  неща.  Ще  
бъдете  много  щастливи,  ще  имате  дълъг  живот  с  партньора  си.  Всяка  мисъл  за  
егоизъм,  смята  Амитуофо.  Ако  ревнуваш,  смята  Амитуофо,  това  е  единственото  
нещо,  което  може  да  ти  помогне.  Няма  друг  начин.

Но  трябва  да  рецитирате  с  чисто  сърце,  с  любов  и  с

Просто  помислете  за  Амитуофо.  Ако  искате  да  излезете  от  всяка  криза,  мислете  
само  за  Амитуофо.

Ако  искате  да  имате  здраве,  богатство  и  любов,  това,  което  трябва  да  направите,  е  
да  рецитирате  мантра:  Amituofo,  Amituofo,  Amituofo….  Трябва  да  изпълните  
мисълта  за  тази  мантра  във  всеки  момент,  като  винаги  мислите  за  AMITUOFO.  Ако  
се  ядосате,  помислете  за  Амитуофо,  за  да  можете  да  премахнете  тази  негативна  
мисъл.  Ако  сте  тъжни,  също  изрецитирайте  мантрата.
Когато  имате  негативна  мисъл  за  отмъщение,  помислете  за  Амитуофо.

За  да  се  отпуснете,  помислете  за  Amituofo  и  след  това,  когато  се  отпуснете,  
помислете  за  решение  за  вашето  бъдеще.  Ако  имате  бизнес  проблеми  или  трябва  
да  вземете  важно  решение,  първо  трябва  да  се  отпуснете,  защото  с  нерви  не  
можете  да  мислите  добре.  За  да  се  отпуснете,  трябва  да  рецитирате  мантрата  
Amituofo.  Това  е  техника,  която  използвам.  Всеки  проблем  в  живота,  правя  йога  и  
рецитирам  мантра,  за  да  се  отпусна  и  след  това,  когато  сте  отпуснати,  мисля  за  
проблема,  който  ме  тревожи,  и  сам  намирам  идеалното  решение  за  разрешаване  
на  проблема.

Затова,  повярвайте  ми,  всяко  бизнес,  здравословно  или  любовно  решение,  преди  
всичко  трябва  да  се  отпуснете,  за  да  се  отпуснете,  трябва  да  мислите  за  мантри.  
Всеки,  който  има  психологически  проблеми,  или  става  агресивен,  или  полудява...  
това  е,  защото  този  човек  мисли  твърде  много.  За  да  излекувате  този  вид  
заболяване,  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  си  помислите  за  тази  мантра  
и  да  я  рецитирате:  Амитуофо,  Амитуофо,  Амитуофо….  Просто  помислете  за  тази  
мантра  и  малко  по  малко  ще  се  отпуснете.  Трябва  да  се  концентрирате  24  часа  
върху  тази  мантра.  Не  бива  да  мислите  повече  от  тази  мантра.  Защото  тази  мантра  
Амитуофо,  Амитуофо...  е  като  рецитиране  на  Отче  наш,  това  е  името  на  Буда.
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Гарантирам  ви,  че  ще  отидете  на  небето,  с  Исус  или  с  Буда,  с  когото  искате.  Но  
трябва  да  рецитирате  с  цялата  любов  на  сърцето  си  и  без  друга  мисъл,  единствената  
мисъл  трябва  да  бъде  тази  мантра.

Много  благодаря.

Изминаха  много  време,  милиарди  години,  откакто  тази  мантра  съществува.  И  
всеки,  който  го  рецитира,  е  постигнал  щастие  и  дълъг  живот  със  здраве.  И  след  
смъртта  вие  също  ще  намерите  щастие.  Ако  вярваш  в  рая,  отиваш  в  рая,  ако  не  
вярваш  в  нищо,  тогава  си  новороден.  Всичко  зависи  от  нашето  мислене.  Когато  
умрем,  единственото  нещо,  което  вземаме  със  себе  си,  са  нашите  мисли,  нашето  
съзнание,  всичко  друго  остава,  тялото  ни  изгнива.  Всичко  умира,  освен  нашите  
действия,  нашите  мисли,  нашето  съзнание.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Това  може  да  подобри  качеството  ви  на  живот,  ума  ви  и  възможността  да  живеете  добре.

За  да  отидете  в  рая,  просто  трябва  да  изрецитирате  мантрата:  
Амитуофо,  Амитуофо...  и  нищо  друго.

максимална  концентрация.  Всеки,  който  поиска  вашата  помощ,  ще  я  получи.

Ето  защо  да  имате  добър  живот  и  да  се  чувствате  щастливи  и  със  сърце,  пълно  
с  любов.  Трябва  да  мислите,  че  всичко,  което  виждате,  са  добри  хора.  Не  можеш  
да  различиш  теб,  мен  и  него.  Ето  защо  тази  мантра  може  да  ви  помогне,  няма  
нищо  друго,  което  да  ви  помогне.  Запомнете  добре.  Тази  мантра  е  мантрата  
на  спасението.  Тествайте  го.  Всякакъв  вид  болест,  всякакъв  вид  проблем,  ако  
можете  да  рецитирате  тази  мантра  24  часа  в  денонощието,  концентрирано,  със  
сигурност  животът  и  здравето  ви  ще  се  подобрят,  защото  тя  активира  
вашите  лични  защитни  сили.

Това  е  обещание  от  този  Бог  Амитуофо.  Не  е  шега.

В  историята  всеки,  който  е  молил  този  Буда  за  помощ,  му  е  помагал.

Положителното  мислене  е  това,  което  ви  помага  да  сте  здрави.  Здравето  не  зависи  
от  медицината.  Това  ви  решава  само  за  момент,  но  след  това  с  негативно  мислене  
болестта  излиза  отново  или  става  все  по-сериозна.  Ето  защо  единственото  нещо,  
което  може  да  ви  помогне  е  тази  мантра,  доверете  се  на  тази  мантра,  тя  не  струва  
нищо,  безплатна  е.  Просто  трябва  да  се  концентрираш  и  това  решава  живота  ти.  
страхотно  Това  трябва  да  се  осъзнае.

Най-добрият  съвет,  който  мога  да  ви  дам,  е  да  рецитирате  тази  мантра,  това  е  
единственото  нещо,  което  може  да  ви  помогне.  Преди  да  рецитирате  мантрата,  
трябва  да  сте  уверени.  Тази  мантра  е  рецитирана  преди  хиляди  години,  не  е  от  сега.
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ЖИВЕЙ  ДЪЛГО  И  БЪДИ  БЪДЕЩИЯ  БУДА.

ЧУДЕСАТА  НА  МАНТРАТА

28.  МАНТРАТА.  КАК  ДА  СЕ  ПРАКТИКУВА,  ЗА  ДА  ИМАТЕ  ЗДРАВЕ,

ЧУДЕСАТА  НА  МАНТРАТА

Мантрата  е  много,  много,  много  важна.

Как  ви  помагат  тези  мантри?  добре,  знаете,  че  всяка  мисъл  може  да  повлияе  на  настроението  
ви,  засягайки  здравето  ви.  Когато  възникне  някаква  негативна  мисъл,  бързо  изрецитирайте  
мантра,  без  да  спирате  да  я  повтаряте,  така  че  мисълта  за  тази  мантра  да  заема  целия  ви  ум  и  
да  не  се  побират  други  мисли.  Ако  умът  ви  е  зает  с  това  име  на  Бог,  никоя  друга  мисъл  не  
може  да  влезе  в  мозъка  ви,  така  че  всички  други  мисли  трябва  да  чакат  да  влязат  в  главата  ви,  
докато  изчезнат.  Когато  изчезне,  можете  да  спрете  да  повтаряте  тази  мантра.  Когато  сте  
тъжни,  не  спирайте  да  повтаряте  мантра  и  тази  тъга  ще  изчезне.

Мантрата  е  повтаряне  на  името  на  Бог  в  зависимост  от  религията,  която  сте;  Ако  сте  католик  
и  обичате  да  казвате  Отче  наш  или  Исус  Христос  или  Света  Мария,  повторете  това  име,  ако  
сте  мюсюлманин  повторете  Аллах  или  Мохамед,  ако  сте  будист  Амитуофо...  всички  тези  имена  
на  богове  могат  да  ви  помогнат  много  в  живота  си

Ако  можете  да  мислите  24  часа  върху  мантрата  и  мантрата  да  заема  всичките  ви  мисли  през  
цялото  време;  На  работа,  в  сънища,  където  и  да  сте,  гарантирам,  че  името  на  Буда  решава  
всички  видове  болести  за  вас.  Много  благодаря.

Рецитирането  на  мантра  може  да  ви  помогне.  Има  много  свидетелства,  които  са  били  
излекувани  чрез  рецитиране  на  мантра.  Както  казва  Буда,  ако  рецитираш  мантра  24  часа  в  
денонощието,  ти  гарантирам,  че  можеш  да  се  излекуваш.  Буда  никога  не  лъже,  той  винаги  
казва  истината.  Всеки,  който  рецитира  мантра,  Буда  или  Исус  Христос,  както  ви  харесва  най-
много  и  ако  започнете  да  мислите  само  за  мантрата  като  една  мисъл,  със  сигурност  можете  
да  излекувате  всякакви  психически  или  физически  заболявания.  Мантрата  решава  всякакви  
проблеми.  Всичко  зависи  от  вас,  с  единствената  мисъл  в  мантрата  и  без  да  имате  друга  мисъл.  
Тази  единствена  мисъл  със  сигурност  може  да  ви  помогне  да  преодолеете  всеки  психически  
или  физически  проблем.

Ако  имате  пристъп  на  тревожност,  просто  помислете  за  произволно  име  на  Бог  и  малко  по  
малко  това  безпокойство  ще  изчезне.  повтарящи  се
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тези  мантри  отново  и  отново,  всичките  ви  негативни  мисли  ще  изчезнат.

Ако  си  доволен  от  това,  което  имаш,  ще  живееш  щастливо  и  в  добро  здраве.  Ако  
не  си  доволен  от  това,  което  имаш,  ще  страдаш.  Колкото  повече  сте  недоволни,  
толкова  повече  ще  страдате.  Колкото  повече  желания  имате,  толкова  повече  ще  
страдате.  Ако  имате  едно  желание,  ще  страдате  за  едно,  ако  имате  100,  ще  страдате  
100,  а  ако  имате  1  000  000  желания,  ще  страдате  1  000  000.  Така  че  знаете,  колкото  
повече  желания,  толкова  повече  ще  страдате.  Независимо  дали  страдаш  или  не,  
ще  имаш  и  добри,  и  лоши  неща  в  живота  си,  така  е.  И  не  е  нужно  да  затопляте  
главата  си  сами.  Когато  имате  проблем,  рецитирайте  мантра;  Не  спирайте  да  
повтаряте  името  на  Бог,  за  да  изпълните  ума  си  само  с  тази  мисъл,  така  че  
отрицателната  мисъл  да  изчезне  от  главата  ви.  Друго  решение  няма.  Няма.

Това  е  единственото  нещо,  което  може  да  ви  помогне.  Когато  някаква  негативна  
мисъл  мине  през  ума  ви,  с  думи  или  действия,  преди  да  кажете  нещо  или  да  
действате,  бързо  изрецитирайте  мантрата,  която  ви  харесва  най-много.  Така  че  
желанието  да  нараниш  ще  изчезне  от  ума  ти.

Всякакъв  тип  негативни  мисли  като  желание  да  нараниш  някого  или  желание  за  
отмъщение  изчезва.  Ако  искате  отмъщение,  тогава  ще  имате  проблеми  със  закона,  
ще  ви  вкарат  в  затвора  и  ще  имате  всякакви  проблеми.  За  да  преминете  тези  
моменти  на  слабост  и  криза,  когато  се  появят  тези  мисли,  бързо  изрецитирайте  
мантра  от  един  от  боговете,  този,  който  искате,  и  не  спирайте  да  я  повтаряте,  
докато  не  си  тръгнат.  Защото  ако  не,  ако  извършите  някакво  негативно  действие,  
те  могат  да  ви  вкарат  в  затвора  и  вашето  семейство,  приятели,  всичко  ще  бъде  
разбито.  Има  много  хора,  които  говорят  сами  и  си  отговарят,  завършват  в  
психиатрия  до  края  на  живота  си.  Всичко  това  идва  от  Аза.

Колкото  по-силен  е  този  аз,  толкова  повече  страда.  Колкото  повече  защитавате  
този  Аз,  толкова  повече  проблеми  ще  имате.  Ако  имате  голямото  аз  ще  имате  
големи  проблеми,  ако  имате  малкото  аз  ще  имате  малки  проблеми  и  ако  нямате  
аз  няма  да  имате  проблеми.  Колкото  повече  Аз,  толкова  по-силни  са  желанията  и  
когато  имате  силни  желания  и  не  можете  да  ги  изпълните,  ще  страдате  много.  
Всеки  трябва  да  е  доволен  от  това,  което  има  сега.  Всеки  иска  богатство,  но  
помислете,  че  има  хора,  които  са  много  по-зле  от  вас,  много  повече  хора!  Има  
бедни  хора,  които  живеят  много  щастливо  и  има  милионери,  които  не  са  
щастливи.Защо,  защото  бедните  знаят,  че  това,  което  имат,  е  това,  което  имат  и  не  
искат  повече,  защото  дори  и  да  поискат,  знаят,  че  това,  което  имат  имат  това,  
което  имат.

За  да  се  предпазите  от  себе  си,  всичко,  което  можете  да  направите,  е  да  рецитирате  
мантра.

Ако  кажете  или  направите  нещо  лошо  на  хората,  това  зло  ще  се  върне  при  вас.  
Никой  не  прощава.  Ако  се  отнасяте  към  другите  като  към  себе  си,  другият  ще  се  
отнася  към  вас  по  същия  начин.  Ако  сте  зли  към  даден  човек,  той  ще  се  държи  зле  
с  вас.  Ако  сте  добри  и  се  отнасяте  към  другите  с  обич,  другият  ще  ви  отвърне  със  
същото  отношение.  Ако  искате  да  видите  позитивно  и  щастливо  лице  в  огледалото,  
трябва  да  отразявате  позитивно  и  щастливо  лице.  Огледалото  винаги  връща  
образа  на  това,  което  е  поставено  пред  него.  Така  че,  ако  искате  да  имате  щастлив  
живот,  винаги  отразявайте  положителен  образ.
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АКО  РЕЦИТИРАШ  МАНТРА,  ЩЕ  БЪДЕШ  БЪДЕЩ  БУДА

Ако  искате  да  станете  милионер,  трябва  да  започнете  с  рецитиране  на  мантра.

И  това  помага  на  живота  ви  и  когато  умрете,  ще  бъдете  свободен  бог  и  можете  да  
пътувате  из  цялата  вселена  и  да  се  родите  на  всяка  планета.  Това  е  много  важно.

Когато  нещо  е  положително,  ако  мисълта  ви  е  отрицателна,  тя  става  отрицателна.

Поради  тази  причина  съветвам  всеки  да  практикува  мантра  в  мислите  си  24  часа  на  
ден,  като  рецитира  Amituofo  или  Namo  Amituofo  или  Отче  наш,  Отче  наш...Ако  
предпочитате,  можете  да  рецитирате  Исус  Христос  или  Мария.  Трябва  да  повтаряте  
мантрата  в  мислите  си  в  продължение  на  24  часа,  докато  не  сънувате  мантрата  (или  
името  на  Бог).

Ако  искате  да  бъдете  безсмъртни,  трябва  да  започнете  с  рецитиране  на  мантра.  Ако  
искате  да  бъдете  свободна  душа,  трябва  да  започнете  с  рецитиране  на  мантра.

Така  че  в  живота  ви  всичко  ще  бъде  положително  и  вие  ще  можете  да  достигнете  отвъдното  
на  вселената  само  чрез  рецитиране  на  тази  мантра.

За  да  не  се  случи  това,  винаги  трябва  да  имате  позитивно  мислене.  И  за  да  имате  
положително  мислене,  първо  трябва  да  направите  прочистване.  С  Mantra  заменяте  
12-те  милиона  мисли  в  секунда,  които  минават  през  ума  ви,  само  в  една.  Рецитирайте  
Буда  или  Исус  Христос.

Какво  е  мантра?  Мантра  за  будизма  е  името  на  Буда:  "Амитуфо,  Амитуфо,  Амитуфо..."  
Това  е  будистката  мантра.  За  католиците  мантрата  може  да  се  повтаря  „Нашият  Бог  
или  Отец  наш,  Отче  наш,  Отче  наш...“  Както  пожелаеш.

В  йога  първо  трябва  да  започнете  с  рецитиране  на  мантра.

Ако  искате  да  имате  добро  бъдеще,  трябва  да  започнете  с  рецитиране  на  мантра.

Това  е  мантра.  За  да  премахнете  12  000  000  милиона  мисли  в  секунда,  които  
преминават  през  нашия  мозък,  първо  трябва  да  направите  почистване.  За  да  
изчистите  всички  негативни  мисли,  първо  започнете  с  рецитиране  на  мантра;  докато  
работите,  докато  спите,  докато  ходите,  докато  правите  неща,  мисълта  ви  винаги  
трябва  да  е  в  мантрата:  Отче  наш,  Отче  наш,  Отче  наш….  или  ако  предпочитате  името  
на  Буда:  можете  да  рецитирате  с  4  срички  „A-mi-tuo-fo  A-mi-tuo-fo,  Am-ituo-fo…  или  с  6  
срички  „Na-mo  A-mi-tuo  -fo  "...  Каквото  искаш.  Ако  можете  винаги  да  мислите  за  това.

И  гарантирам,  че  всички  нерви,  целият  стрес,  цялата  тъга...  и  всякакви  негативни  
мисли  изчезват.  С  това  се  премахват  всички  негативни  мисли,  които  засягат  вашето  
здраве,  безопасност,  щастие,  работа.  Всичко  лошо,  отрицателно,  се  трансформира  в  
положително  чрез  практикуване  на  мантра.  Защото,  когато  мислиш  негативно,  в  
крайна  сметка  ставаш  негативен.  Това  е,  което  Буда  казва  "всички  мисли  стават  
реалност"
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Завинаги  е  с  нас,  пребъдва  в  безкрая.  Когато  напуснем  това  тяло,  душата  търси  
друго  тяло,  за  да  се  роди.  Душата  винаги  е  една  и  съща.  Душата  не  умира.

Ако  искате  да  излезете  от  кръга  на  раждането  и  смъртта  (умрете  роден,  умрете  
роден,  умрете  роден),  започнете  с  рецитиране  на  мантра,  за  да  изчистите  
негативното  си  мислене.  Когато  сте  в  състояние  да  повтаряте  тази  мантра  в  
мислите  си  (няма  нужда  да  я  повтаряте  на  глас),  24  часа  на  ден,  вие  ще  бъдете  
Бог.  Благодарение  на  това,  повтаряйки  името  на  Бога,  един  ден,  когато  умрем,  
Бог  ще  дойде  да  ни  търси,  за  да  ни  вземе  със  себе  си,  тогава  ще  бъдем  свободни.  
Когато  пожелаете,  можете  да  слизате  на  тази  земя  отново  и  отново  и  да  се  
раждате  отново  и  отново.  Ще  бъдеш  свободен  и  безсмъртен.  Повелителят  на  
смъртта  няма  да  може  да  направи  нищо  с  нас.  Ето  защо,  ако  искате  да  сте  
свободни,  първо  помислете  за  мантра:  Исус  Христос,  Отче  наш,  Намо  Амитуофо,  
Намо  Амитуофо,  каквото  предпочитате.  Територията  на  боговете  е  една,  тя  е  
еднаква  за  всички  религии.

Зависи  от  вашите  действия,  ако  са  отрицателни,  душата  се  наказва  и  отива  в  
ада,  а  ако  действията  ви  са  положителни,  тя  отива  в  рая.  Зависи  от  "аз".

Когато  стигнете  до  края  на  пътя  си,  ще  пристигнете  на  същото  място  като  всички.  
Няма  различни  места,  всички  пътища  водят  към  Рим,  към

Ако  го  правите  с  цялото  си  сърце,  с  цялата  си  енергия,  безусловно  24  часа  в  
денонощието,  можете  да  бъдете  бог  в  бъдещето,  можете  да  достигнете  същата  
категория  и  ниво  като  Исус  Христос.

Този,  който  говори  с  теб  сега,  е  моето  тяло,  но  в  това  тяло  има  дух.  Използвам  
тялото  си,  за  да  говоря  с  теб,  но  всъщност  това,  което  ти  говори,  е  душата  ми.  
Ако  нямаш  душа  можеш  да  говориш.  Следователно  тялото  е  това,  което  
използваме,  но  не  съм  „аз“.  Това  е  като  кола,  използваме  колата,  но  колата  не  
сме  ние,  не  съм  „аз“.

Какво  прави  Исус  Христос?  Забравете  малкото  аз  и  превърнете  малкото  в  
голямото.  Защото  малкото  аз  съм  тялото.  И  това  тяло  издържа  само  няколко  
години,  нищо  повече.  По  всяко  време  въздухът  не  влиза  в  тялото  и  този  беден  
живот  свършва.  Няма  значение  дали  си  беден,  богат,  могъщ….  всички  умираме  
в  миг.  Ето  защо  трябва  да  разберете,  че  това  малко  аз  е  чиста  фантазия.  Това  не  
е  нищо  повече  от  фантазия.  Не  е  истинско.  Единственото  истинско  нещо  е  
нашата  Душа,  нашата  съвест,  това  е  истинското  Аз.

Единственото  истинско  нещо  е  нашият  ум,  нашата  съвест,  това  съм  истинският  
аз.

Не  се  опитвайте  да  нараните  други  хора  за  своя  собствена  изгода.
В  един  момент  можете  да  нараните  другите,  но  след  това  плащаме  скъпо  за  
това.  Всички  знаем,  че  адът  съществува.  Чрез  хипноза  можете  да  разберете,  че  
раят  и  адът  съществуват,  че  съществува  прераждане.  Всичко  е  доказано.  Ако  не  
вярвате,  можете  да  го  проверите,  като  направите  сеанс  по  хипноза  с  който  и  да  
е  учител  и  ще  видите  как  се  връщате  в  миналото.  Така  ще  се  убедите,  че  когато  
умрете,  не  всичко  е  свършило,  а  че  се  прераждате,  започвате  нова  история.  За  
добро  или  за  лошо.
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Това  е  пряк  и  много  лесен  път  към  щастието,  който  всички  търсим.  Само  
като  практикувате  тази  мантра,  можете  да  постигнете  щастлив  край.  Друг  
начин  няма.

Според  Бодхисатва  Гуанин  трябва  да  практикувате  2  часа  на  ден,  разделени  
на  4  сесии  по  половин  час.

„Не  съм  сигурен  какво  да  правя,  не  съм  сигурен  какво  да  правя“

Желанието  да  станем  безсмъртни  е  в  самите  нас.

Гуанин  ни  учи  как  практикуват  мантра  в  рая.  Преди  да  ви  науча  как  да  
практикувате  мантра,  днес  ще  ви  науча  как  Бодхисатва  Гуанин  ни  казва,  че  
мантрата  трябва  да  се  практикува.

същото  място.  Независимо  дали  вярвате  в  Буда  или  в  Исус  Христос,  вие  идвате  на  едно  и  също  място.

Не  е  необходимо  да  търсим  навън  това,  което  имаме  вътре.  Всеки  велик  
майстор,  каквото  и  да  казва,  е  вътре  в  нас.  Казвам  ти.  Не  гледай  навън.  Не  
позволявайте  на  никого  да  ви  убеждава,  че  може  да  ви  спаси,  че  е  спасител.  
Само  вие  можете  да  го  направите,  никой  не  може  да  го  направи  вместо  вас.

Всички  религии  водят  до  едно  и  също  място,  няма  две  различни  места,  има  
само  едно  и  то  е  еднакво  за  всички.  Затова  ви  казвам,  ако  нямаме  лоши  
мисли,  бъдещето  ни  ще  бъде  светло,  като  легло  с  рози.  С  позитивно  мислене  
можете  да  изпълните  всичките  си  желания.  Но  за  да  изпълните  желанията  
си,  трябва  да  започнете  с  рецитиране  на  мантра  за  прочистване  на  
негативните  мисли,  всякакви  мисли  за  отмъщение,  омраза  или  негодувание.

Как  да  почистите?  рецитирайте  мантра  и  заемете  цялата  си  мисъл  с  тази  
мантра,  така  че  негативните  мисли  да  не  могат  да  навлязат  в  ума  ви.  Защото  
ако  умът  ви  е  зает  с  негативни  мисли,  това  ще  се  отрази  на  здравето  ви,  
можете  да  полудеете,  можете  да  имате  нерви,  да  имате  всякакви  пристъпи,  
можете  да  имате  негативно  бъдеще,  негативни  отношения  с  партньора  ви,  
със  семейството  ви.. .  Поради  тази  причина  всеки  път  към  постигане  на  
щастие  започва  с  практикуване  на  мантра  и  по  този  начин  прочиства  вашите  
мисли.  Когато  сте  в  състояние  да  мислите  24  часа  на  ден  за  мантрата,  
мислете,  мислете,  мислете  за  Амитуофо  или  Отче  наш,  вие  ще  можете  да  
изчистите  мисленето  си.

Можете  да  практикувате  в  група,  двама  души  или  сами.  В  случай  на  
практикуване  в  група  или  двама  души  сами,  една  част  започва  с  рецитиране  
на  „na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo“  два  пъти  бавно  и  ясно,  докато  другата  
група  слуша,  когато  свърши,  онези,  които  са  били  слушане  рецитира  "na  mo  
a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo"  и  рецитаторите  слушат  и  т.н.  Ако  практикувате  
сами,  изрецитирайте  „na  mo  a  mi  tuo  fo“  на  глас  2  пъти  и  два  пъти  с  мислите  
си  и  така  нататък.  2  пъти  на  глас  и  два  пъти  с  мисълта.  Колко  пъти  трябва  да  
практикувате  тази  мантра?

КАК  ДА  ПРАКТИКУВАМЕ  МАНТРА,  ЗА  ДА  ИМАМЕ  ЗДРАВЕ  И  ДА  ДОСТИГНЕМ
РАЙ
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Ако  не  сте  свикнали,  можете  да  започнете  с  рецитиране  два  пъти,  половин  
час  сутрин  и  половин  час  вечер.  Колкото  повече  време  прекарвате,  толкова  
по-добре.  Ако  някой  има  проблеми  със  стрес,  нерви,  мъка,  главоболие  или  
някакъв  вид  заболяване,  концентрирайте  се  върху  мястото,  където  имате  
проблема  или  заболяването  и  рецитирайте  мантрата,  защото  чрез  мантрата  
можете  да  лекувате  и  най-важното  е,  че  не  нямат  странични  ефекти.  Зависи  
от  концентрацията  ви.  Не  можете  да  имате  никаква  мисъл,  нито  добра,  нито  
лоша,  за  да  можете  да  концентрирате  гласа  си  на  мястото,  където  имате  
проблеми.  Също  така  е  важно  да  медитирате.  Без  значение  в  каква  позиция  
го  правите,  важното  е  да  се  чувствате  комфортно.  Например,  ако  сте  болни  
в  леглото  и  не  можете  да  станете,  можете  да  се  възползвате  от  възможността  
да  практикувате  мантра,  трябва  да  кажете  „na  mo  a  mi  tuo  fo“  бавно  и  
спокойно.  Защото  Бог  казва,  че  който  го  моли  за  помощ,  той  идва  да  помогне.  
Ето  защо,  ако  произнесете  името  му  съсредоточено,  той  идва  да  ви  помогне.  
Тествайте  го.

консултирайте  се  с  всеки  лекар,  ако  не  можете  да  изгоните  тези  негативни  
мисли  от  главата  си  всеки  ден,  ще  имате  болка,  първо  на  едно  място,  после  
на  друго,  на  следващия  ден  в  друга  част  на  тялото  ви...  и  ако  отидете  да  
посещаваш  лекар  всеки  ден  за  различна  болка  в  крайна  сметка  никога  няма  
да  решиш  нищо.  Ако  главата  ти  не  спира  да  мисли,  никога  няма  да  се  
оправиш.  Ако  умът  ви  не  спре  да  произвежда  негативни  мисли,  тялото  ви  
няма  да  бъде  здраво,  защото  не  спирате  да  изпращате  негативни  усещания  
и  тялото  ви  ще  се  разболее.  Ако  искате  здраве,  трябва  да  контролирате  
негативната  мисъл  в  ума  си,  а  ако  не  можете  да  я  контролирате,  няма  да  сте  
здрави  и  ще  трябва  да  ходите  често  на  лекар.  Ако  не  можете  да  се  излекувате,  
трябва  Бог  да  ви  помогне,  затова  трябва  да  рецитирате  тази  мантра.

Трябва  да  рецитирате  мантрата,  докато  медитирате,  и  двете  едновременно:  
na  mo  a  mi  tuo  fo  na  mo  a  mi  tuo  fo...  на  глас  и  след  това  от  мисълта.  За  да  
премахнете  всякакъв  вид  нерви  или  негативни  мисли  от  ума  си,  трябва  да  
се  концентрирате  върху  рецитирането  на  тази  мантра  и  ще  видите  как  
нервите  ще  изчезнат,  след  няколко  минути  нервите  и  стресът  ще  изчезнат.  
Ако  не  се  вслушвате  в  тези  негативни  емоции,  тези  емоции  ще  изчезнат,  
колкото  повече  им  обръщате  внимание,  толкова  повече  нерви  и  стрес  ще  
имате.  Колкото  по-малко  обръщате  внимание  на  тези  емоции,  толкова  по-
бързо  ще  изчезнат.  Стрес,  нерви,  гняв,  чувство  на  тъга...  всичко  това  се  
отразява  пряко  на  вашето  здраве.  Мога

Практикувайте  и  ще  видите.

Тъй  като  не  можете  да  контролирате  мисленето  си,  не  сте  здрави  и  нощем  
сънувате  кошмари  и  не  можете  да  спите,  не  ви  се  яде...  и  в  крайна  сметка  
зависи  от  хапчета,  за  да  можете  да  спите  и  Почивка.  Но  хапчетата  са  
лекарства  и  това  е  фатално  за  тялото  ви,  защото  всеки  път  ще  имате  нужда  
от  повече  дози  и  това  ще  се  отрази  на  здравето  ви,  защото  всички  хапчета  
имат  странични  ефекти.
Попитайте  всеки  лекар.  Ето  защо  ви  казвам,  опитайте  се  чрез  тази  мантра  
да  прогоните  негативните  мисли  и  да  излекувате  болестите  си,  защото  тази  
мантра  няма  странични  ефекти  като  хапчетата.  Хапчетата  лекуват  едно,  но  
развалят  друго  и  тогава  цялото  тяло  започва  да  има  проблеми.  Един  приятел  
ми  каза,  че  лекарят  предписал  хапче  и  сега  къщата  му  прилича  на  аптека.  
Това  е  лошо  за  тялото.  Колкото  повече  химия  приемате,  толкова  по-зле  ще  
се  чувства  тялото  ви.
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Използваме  само  3%  от  полезните  програми,  останалото  е  боклук.  Така  че  сега  
знаете,  че  ако  имате  здравословни  проблеми,  независимо  какви,  трябва  да  се  
доверите  на  себе  си  и  да  се  доверите  на  мантрата,  която  може  да  излекува,  след  
което  се  концентрирате  върху  мястото,  където  имате  проблема,  и  рецитирате  
мантрата  със  100%  убеденост.  Не  можете  да  имате  съмнения.  Ако  направите  
това,  уверявам  ви,  че  ще  бъдете  излекувани.  Това  е,  на  което  Guanyn  Bodhisattva  
ме  научи  и  аз  уча  вас.  Вярвам  на  Бодхисатва  Гуанин  и  за  повече  от  40  години  
съм  решил  всичките  си  здравословни  проблеми  по  този  начин.  Така  че  сега  
знаете,  целият  произход  на  злото  е  във  вашия  мозък  и  аз  ви  научих  как  да  
излекувате  болестите  си  от  произхода  на  злото.

Ето  защо  не  преглъщайте  нищо  негативно  от  никого,  защото  тогава  винаги  ще  
сте  болни  и  ще  трябва  да  ходите  в  болница  на  две  за  три.  Това  иска  този,  който  
ви  хвърля  боклук,  да  се  разболеете.  Така  че  не  гълтайте  нищо.  когато  хората  
казват

Опитайте  и  практикувайте,  ще  видите,  че  скоро  всичките  ви  болести  ще  
изчезнат  и  ще  се  почувствате  изпълнени  със  здраве  и  енергия.  Доверете  се  на  
Бог  Гуанин,  както  направих  аз,  и  всичко  ще  върви  много  добре  за  вас.  Ако  ме  
послушате,  гарантирам  ви,  че  никога  няма  да  имате  здравословни  проблеми.  
Рецитирайте  мантрата  2  часа  на  ден  в  сесии  по  1/2  часа  и  ще  имате  здраве  и  
положителна  енергия.  Така  че  можете  да  се  наслаждавате  на  живота  със  здраве.  
Защото  здравето  е  най-важното  нещо  в  живота,  ако  нямаш  здраве,  нямаш  
нищо.  Сега  можете  да  бъдете  милионер  и  да  имате  перфектно  и  щастливо  
семейство,  ако  нямате  здраве,  не  можете  да  се  наслаждавате  на  живота.

Опитайте  се  да  направите  като  мен.  Практикувам  от  40  години  и  през  тези  
години,  ако  имах  някакъв  здравословен  проблем,  чрез  йога  медитация  съм  се  
излекувал.

Винаги  мислете  позитивно,  никога  негативно.  Дори  нещата  да  се  объркат  за  
вас,  вие  винаги  мислите  положително  и  ще  видите  как  всичко  около  вас  се  
променя  на  положително.  Не  вземайте  боклука,  който  другите  хвърлят  по  вас,  
и  го  дръжте  в  себе  си.  Ако  някой  ви  каже  лоши  думи  и  ви  критикува,  помислете,  
че  не  го  казва  на  вас,  помислете  си  "горкият,  това  е  лудост",  не  приемайте  
негативните  неща,  които  другите  ви  хвърлят.  Ако  приемете  и  преглътнете  
всичко  негативно,  което  другите  хвърлят  върху  вас,  тогава  ще  се  разболеете.

С  йога-медитация  и  рецитиране  на  мантра  се  концентрирам  върху  мястото,  
където  имам  проблеми,  и  давам  заповед  на  мозъка  си  да  излекува  това  място.  
Това  се  нарича  самолечение,  с  Божията  помощ  ви  уверявам,  че  лекува.  Няма  
значение  дали  е  рак,  дали  е  киста  или  някакво  заболяване.  За  да  излекувате  
какъвто  и  да  е  здравословен  проблем,  първо  трябва  да  се  доверите  на  себе  си,  
второ,  трябва  да  се  доверите  на  мантрата,  която  рецитирате,  и  на  Бог.  Трето,  
трябва  да  вярваш  на  100%,  че  с  тези  две  неща  ще  се  излекуваш  на  100%.  Ако  не  
сте  100%  убедени  и  имате  съмнения,  че  това  е  възможно,  значи  не  работи.  
Трябва  да  се  доверите  на  100%.  Запомнете  добре,  всичко  зависи  от  вашия  ум.  
Силата  на  ума  е  много  мощна.

Ние  използваме  само  3%  от  нашия  ум,  полезни  мисли,  останалите  97%  мислят  
глупости,  глупости  и  фантазии,  които  са  безполезни.  Като  компютърни  
нежелани  програми.

Другият  ако  ти  праща  боклуци,  той  ти  праща  лайна...  ще  преглъщаш  ли?  Не.
Ако  преглъщаш,  другият  е  постигнал  целта  си,  да  те  нарани.
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Просто  рецитирайте  мантрата,  на  която  ви  уча,  и  се  опитайте  да  посъветвате  
другите  да  направят  същото.  Ако  някой  не  ви  слуша,  тогава  спазвайте  безопасно  
разстояние,  за  да  не  ви  навреди  повече.

"

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Надявам  се,  че  ме  слушате  и  следвате  съветите  ми.

глупости  и  глупости  бързо  рецитирайте  мантра  na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  
fo"  бавно,  меко  и  ясно,  "na  mo  a  mi  tuo  fo,  na  mo  a  mi  tuo  fo".  Не  се  връщайте  с  
лоши  думи  и  с  отмъщение .
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29.-  ЛЮБОВ

Тъй  като  майката  обича  детето  си,  тази  безусловна  любов  е  чиста  Любов.  Ден  и  нощ  се  
грижи  за  бебето.  Нощем  тя  винаги  бди,  въпреки  че  е  уморена  и  не  иска  нищо  и  не  
изисква  нищо,  това  е  Любовта

Ето  защо,  когато  засаждат  едно  дърво  с  целия  си  собственик,  и  двамата  трябва  да  се  
грижат  за  него.  Защото  ако  единият  внимава,  а  другият  се  малтретира,  дървото  не  расте.

Хората  грешат  с  Любовта  Например  в  Испания  до  23  септември  2010  г.  са  убити  50  
жени.  Винаги  излиза  една  и  съща  фраза:  "Ако  не  е  за  мен,  няма  да  е  за  никого"  Това  
винаги  казва  човекът.  Човекът  прави  голяма  грешка.  не  е  нито  собственост,  нито  роб  
на  никого.  Мъжът  няма  право  да  си  играе  с  нея:  ако  иска,  взема  го,  ако  иска,  оставя  го.  
Никой  мъж  и  жена  нямат  една  и  съща  душа.  Душата  е  като  електрически  ток.  Ако  
светлината  е  червена,  светлината  светва  червено.  Ако  светлината  е  бяла,  светлината  
също  е  бяла.

Ако  кажеш,  че  е  само  мой,  нещата  стават  негативни.  Ето  защо  запомнете  добре,  
Любовта  не  може  да  изисква.  Ако  изисквате  тази  любов,  тя  е  негативна,  на  притежание,  
няма  нищо  общо  с  истинската  Любов.  Например

Това  означава,  че  ако  в  този  живот  се  е  родил  мъж  в  минал  живот,  със  сигурност  се  е  
родила  жена  или  животно.  Дали  си  роден  мъж  или  жена,  няма  разлика,  няма  по-висш.  
Душата  е  същата.  Имат  еднаква  душа.  Ако  душата  е  еднаква  за  всички,  никой  не  
превъзхожда  никого.  Дори  кралят  не  е  по-добър  от  просяк.  Ако  е  роден  като  принц,  
това  означава,  че  в  миналия  живот  е  правил  нещата  добре  и  сега  в  този  живот  се  
радва  на  тези  заслуги.  Ако  е  роден  просяк,  това  означава,  че  в  миналия  живот  е  
постъпил  лошо  и  затова  в  този  живот  не  може  да  се  забавлява.

Какво  е  любов?

Истинската  Любов  е  чиста  позитивна  Любов.  Не  е  негативна  любов.  Какво  е  позитивна  
любов?  Това  е  предлагане,  а  не  искане,  не  изискване,  това  е  Любовта,  вашата  душа,  
вашата  мисъл  на  друг  човек  без  условия.  Никакви  изисквания.  Това  е  чистата  Любов.  
Ако  една  Любов  поставя  условия  или  изискване,  това  е  любов,  това  не  е  чиста  Любов,  
това  е  притежание.

Извод:  Когато  двама  души  спорят,  кой  е  прав?  и  двамата  са  виновни,  защото  всеки  
иска  да  се  измъкне.  Всеки  иска  да  е  прав.  Когато  двама  души  се  обичат  истински,  те  са  
едно.  Ако  всеки  мисли  за  своите  интереси,  ще  има  конфликт  на  интереси.

Всички  казват,  че  се  женят  по  любов.  Не  се  заблуждавайте.  Притежателската,  
егоистична  любов  не  е  любов.  Ако  кажеш,  че  "ти"  си  мой,  значи  ти  си  ме  обладал  и  аз  
съм  те  обладал.  става  така  В  този  случай  винаги  ще  има  проблеми,  конфликти  и  от  
двете  страни.  Това,  което  трябва  да  направите,  е  да  обедините  две  души  в  една.  Ако  и  
двамата  сте  един  и  същ  човек,  няма  да  спорите  със  себе  си.  Невъзможен.  Ако  сложите  
нещо  в  ръката  си  и  движите  ръката  си,  то  не  звучи.  две,  ако  звънят
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ти  знаеш.

Ако  искате  да  живеете  щастливо,  моля,  изслушайте  ме:  преди  да  направите  нещо,  
помислете  първо  за  партньора  си.  Не  мислете  първо  за  себе  си.  Ако  мислиш  първо  
за  себе  си,  ти  си  егоист,  негативен.  Никога  няма  да  работи  така.

Докато  давате  Любов  на  всеки,  когото  срещнете,  целият  свят  става  Гарантирана  
любов!  човек  дава  Любов  на  всички,  разпространява  тази  Любов  към  всички  и  
всички  стават  Любов  за  теб.Това  е  като  да  си  пред  огледало.  Усмихнеш  ли  се  ти,  
огледалото  се  усмихва,  Гарантирано!  Огледалото  е  като  другия  човек.  Ето  защо,  ако  
искате  щастие,  късмет,  дълъг  живот...  единственото,  което  трябва  да  правите,  е  да  
раздавате  Любов  Ако  жените  ви  обичат,  другата  ви  връща  с  любов.  Сигурен!  другият  
не  спира  да  удря  и  боде,  другият  няма  да  отвърне  с  усмивка.  Ако  искаш  другият  да  
те  обича,  първо  ти  обичай  другия.  знам  или  не

Винаги  мислете  първо  за  тях.  Ако  първо  се  сетите  за  тях,  вече  няма  да  имате  
конфликти.  Запомнете  го  добре.  Ако  мислиш  за  "Аз"  искам  това,  мисля  това,  бих  
искал  това....  Ако  другият  не  прави  това,  което  казвам,  ти  се  ядосваш,  това  е  моя  
грешка.

Кое  е  положителното?  това  е  Любовта,  която  не  различава  аз-ти-той.  Ако  няма  любов  
в  семейството,  семейството  се  разпада,  ако  няма  любов  към  обществото,  обществото  
се  наранява,  ако  няма  любов  между  държавите,  тогава  идва  война.  Ако  планетата  
няма  любов  във  Вселената,  това  може  да  замърси  Вселената  и  в  бъдеще  може  да  
предизвика  войни  между  планетите.  Всичко  има  нужда  от  любов.  Ако  няма  Любов,  
ще  имаме  природни  бедствия,  в  семействата,  лични  бедствия.  Всяко  зло  ще  бъде  
негативно.

От  партньора,  от  семейството,  от  приятелите,  от  обществото,  от  държавата.
Ето  защо  трябва  да  се  присъедините  две  към  едно.  Преди  да  мислиш  за  себе  си,  помисли  за  другия.

Като  знае,  че  идват  да  убиват,  със  сигурност  бяга,  никой  не  е  толкова  глупав!  Но  Исус  
Христос  не  бяга  да  обича  ближния.  Чиста  позитивна  любов.

като  Исус  Христос,  който  умира  за  хората  от  чиста  любов  към  ближния  си.

Ето  защо  не  „Аз“  обича.  Опитайте  се  да  обедините  две  души  в  едно.  Ако  е  само  един,  
те  не  изискват  нищо  един  от  друг.  Няма  дискусия.  Все  едно  е  дърво.  Едно  и  също  
дърво  няма  конфликти.  Има  ли  две  дървета,  вече  има  разлики:  едното  става  по-
високо,  другото  става  по-ниско,  на  едното  растат  повече  цветя,  на  другото  по-малко...  
Те  вече  започват  да  имат  разлики.

Когато  обичаш  със  сърцето  си,  не  мислиш  за  „аз“.  Ако  "аз"  те  обичам,  вече  ще  имаш  
проблеми,  защото  не  е  нужно  да  правиш  разлика  между  аз-ти-той.

Ако  даваш  любов  на  целия  свят,  ти  си  навсякъде  и  целият  свят  те  обича.  Всички  те  
обичат.  Точно  както  обичаме  Исус  Христос  и  Мария.  На  Буда.  Те  дават  живота  и  
любовта  си  на  хората.  И  винаги  ги  помним.  Те  са  светци,  дават  любовта  си  на  всички  
хора,  а  не  омразата.  Въпреки  че  Исус  Христос  беше  убит  невинен,  той  продължава  
да  обича.  Той  няма  омраза,  нито  иска  отмъщение.  Нищо.  Ето  защо  мъжът  и  жената  
трябва  да  забравят  себе  си,  за  да  обединят  две  в  едно  и  да  живеят  много  щастливо.

Запомнете  добре,  че  произходът  на  проблемите  е  в  „аз“.  Няма

Запомнете  добре.  Жената  не  е  собственост  на  мъжа,  нито  мъжът  е  собственост  на  
жената.  Двете  са  едно.  И  двамата  са  собственици.  Ако  стане  така,  ще  живеете  много  
щастливо.  Всяка  дискусия,  която  човек  води,  е  по  вина  на  егоизма,  по  вина  на  "аз":  
искам,  мисля...

Така  че  можете  да  имате  щастливо  място,  щастливо  общество,  щастлива  държава,  
щастлив  свят...  Не  мислете,  че  всеки  един  от  вас.  Любовта  е  чиста,  когато  в  тази  
любов  няма  "аз".  Ако  има  аз,  ще  има  конфликт  на  интереси.  Много  благодаря.

Всички  ние  имаме  една  мечта:  да  живеем  щастливо  с  партньора  си,  със  семейството,  
с  обществото,  с  държавата,  със  страната...  Ето  защо  не  трябва  да  мислиш  за  "Аз",  
така  че  така  започва  негативното,  проблеми  с  другия.
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, Всички  пътища  са  
отрязани  и  тогава  ще  бъдете  много  по-бедни  от  преди.  отрицателен:  това  е  
егоистичното  "аз".  Ако  продължавате  така  ще  останете  сами.  Както  пред  огледалото,  
ако  поставите  отрицателно  лице,  вътре  в  огледалото  лицето  също  ще  стане  
отрицателно.  Няма  да  стане  положително.  Ето  защо,  ако  искате  добър  живот,  да  сте  
добре  с  партньора  си,  добре  със  семейството  си,  добре  със  съседите  си,  добре  с  
обществото...  помагайте  на  всички.  Защото  сме  едно  цяло.

Това  е  научно  доказано.  Хората  си  мислеха:  „О,  това  бебе  не  знае  нищо,  то  още  не  се  
е  родило  и  нищо  не  знае.  Ти  грешиш.  Той  знае  всичко,  което  му  предавате,  какво  
ядете,  какво  пиете,  всичко.  Това  го  осъзнава  всяка  бъдеща  майка.  Опитайте  се  да  
контролирате  всички  негативни  емоции,  за  да  имате  здраво  дете.  Това  е  първо.

Това  означава:  ако  искате  детето  ви  да  бъде  добър  човек,  когато  сте  бременна,  
трябва  да  четете  книги  за  добри  съвети  и  добри  дела.  Така  учите  бъдещото  си  дете  
да  бъде  добър  човек.  Ако  синът  ви  е  добър  човек  в  бъдеще,  вашето  семейство  и  
останалите  ви  деца  ще  имат  добро  бъдеще.  Ако,  когато  сте  бременна,  винаги  мислите  
егоистично,  нервни  сте,  тъжни  сте  или  имате  някакви  негативни  емоции,  когато  
детето  ви  се  роди,  то  ще  бъде  тъжно,  негативно  и  в  бъдеще  ще  бъде  лош  човек.  Това  
много  внимателно,  защото  учите  детето  си  от  бременността.  Ето  защо,  когато  сте  
бременна,  не  трябва  да  пушите,  защото  когато  пушите  никотинът  също  влияе  на  
вашето  дете.  Същото  се  случва,  когато  пиете,  алкохолът  влиза  в  кръвта  на  бъдещото  
ви  дете.  Ако  той  носи  алкохол,  когато  порасне,  много  вероятно  ще  бъде  алкохолик,  
а  ако  вие  пушите,  вашият  син  много  вероятно  ще  бъде  пушач.  Затова  гледайте  много  
внимателно.

Второ,  когато  детето  ви  се  роди,  не  си  мислете:  А,  това  бебе,  което  току-що  се  роди,  
нищо  не  знае!  Не  знае  да  говори,  не  знае  езици  и  започва  да  прави  негативни  неща  
пред  бебето,  ще  научи  всичко,  което  види  и  чуе.  Бебето,  което  е  като  празен  лист,  
зависи  от  това  как  пишете  на  този  празен  лист,  то  ще  го  регистрира.  Бебе,  слушай,  
ако  крещиш,  крещи  и  крещи...  бебето  не  знае  дали  е  добро  или  лошо  и  то  го  научава  
и  когато  порасне,  също  ще  иска  да  крещи.  всичко,  което  казвате  или

Ако  сте  добра  майка,  трябва  да  направите  всичко  възможно  за  бъдещото  си  дете  то  
да  се  роди  здраво  духом  и  телом.  Майчината  любов  е  най-голямата  на  света.  За  
вашето  дете  трябва  да  правите  всичко  с  положително  мислене.  Например,  ако  искате  
детето  ви  да  бъде  музикант,  слушайте  музика  всеки  ден  и  по  този  начин  предайте  на  
детето  си  цялата  тази  емоция  от  музиката.  Ако  искате  да  бъда  лекар,  трябва  да  четете  
книги  на  тази  тема  всеки  ден.

още  нещо.  Повярвайте  ми,  винаги  мислете  първо  за  другата  страна  във  всичко.
Не  във  вас,  защото  колкото  по-голямо  „аз“  имате,  животът  ви  ще  бъде  по-негативен  
и  ще  имате  повече  проблеми.  Ако  искаш  да  живееш  много  добре  и  щастливо,  да  
имаш  дълъг  живот  с  любов  и  здраве,  трябва  да  направиш  "аз"  все  по-малко  и  по-
малко,  докато  изчезне.

Ако  направите  това,  можете  да  получите  всичко  най-добро  в  живота  си  и  всичките  
ви  положителни  желания  ще  бъдат  изпълнени.  Всичко  негативно,  в  дългосрочен  
план  ще  плащате  скъпо  и  с  лихва.  Хората  грешат,  като  си  мислят:  "Вижте  как  
измамвайки  хората,  получавам  облаги".

Какво  е  майчината  любов?

Когато  една  жена  е  бременна,  е  много  важно  по  време  на  бременността  да  не  мисли  
за  нищо  негативно.  Ако  мислите  негативно,  тази  мисъл  ще  се  отрази  негативно  на  
бъдещото  ви  дете.

МАЙЧИНА  ЛЮБОВ
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Ето  защо,  ако  искате  щастливо  семейство  и  имате  прекрасни  деца,  добри  в  
семейството,  добри  в  обществото,  трябва  да  ги  учите  от  бременността,  от  раждането  
и  от  детството.

Той  е  от  по-ниска  категория.  Всичко  зависи  от  образованието,  от  бременността,  от  
новороденото  до  порастването.

Ако  не  възпитате  добре  детето  си,  както  виждаме  всеки  ден  много  убийци  и  
терористи,  които  убиват  хора.  Защо  тези  хора  са  посветени  на  убийството?  тъй  като  
от  детството  бащата  или  майката  му  предават  негатив.  Бебето  е  израснало  в  
негативна  и  отмъстителна  среда.

Моля  ви,  ако  не  сте  положително  подготвени,  можете  да  изчакате,  когато  един  ден  
сте  положително  подготвени  да  имате  деца,  а  не  с  критична  ситуация,  с  проблеми  в  
семейния  живот,  защото  това  ще  се  отрази  на  вашето  дете.  Ето  защо  най-важното  е  
да  възпитате  детето  си  да  бъде  добър  човек.  Винаги  мисли  за  другите,  това  е  добър  
син

правите  пред  бебето,  бебето  записва  всичко.  Все  едно  е  видео,  записва  всичко  
добро  и  лошо.

Всички  мислят  за  мен,  за  мен,  за  мен  и  не  мислят  за  другите.  В  такъв  случай  няма  да  
е  правилно  нито  за  вас,  нито  за  семейството  ви.  Няма  да  върви  добре  и  с  обществото.  
Ако  не  възпитавате  детето  си  правилно,  това  ще  засегне  не  само  вас,  но  и  обществото  
и  целия  свят.  Затова,  моля,  много  е  важно,  не  става  въпрос  само  за  сина  ви.  Вашият  
син  зависи  от  образованието,  той  може  да  бъде  светец  или  дявол.  Зависи  от  теб  като  
майка.  Ето  защо  вие  като  майка  имате  много  важна  мисия.

Ето  защо  много  хора  се  заблуждават,  че  бебето  не  знае  нищо,  но  аз  ви  казвам,  че  
бебето  знае  всичко,  всичко,  което  живее  в  детството  му,  ще  го  бележи  по  време  на  
развитието  на  живота  му,  в  бъдещето  му.  Ако  не  уважаваш  баща  си  или  майка  си,  
детето  ти  вижда,  слуша  и  учи,  а  след  това,  когато  порасне,  няма  да  те  уважава  и  теб.  
Защото  научава  всичко  от  вас.  Така  че,  ако  искате  детето  ви  да  ви  уважава,  да  ви  
глези,  да  се  грижи  за  вас,  вие  трябва  да  правите  същото  с  родителите  си.  Пред  сина  
си  трябва  да  уважаваш  майка  си,  баща  си,  семейството  си,  съпруга  си.  Така  че  вашият  
син  ще  се  учи  от  вас  и  когато  остареете,  вашият  син  ще  направи  същото  нещо,  което  
е  видял,  че  сте  направили  с  вашите  родители,  семейство  и  съпруг.  Вашето  дете  
научава  100%  от  това,  което  правите.  Това  трябва  да  осъзнаете.  Бебето  разбира  
всичко.  Ако  се  усмихнете  пред  новородено  бебе,  то  отвръща  с  усмивка.

Ако  човек  направи  много  ядосана  физиономия,  бебето  започва  да  плаче.  Ако  не  
опитате,  застанете  пред  бебе  и  направете  тези  две  лица,  за  да  видите  как  ще  реагира.  
Затова  казвам,  че  бебето  не  знае  да  говори,  но  това  не  означава,  че  не  знае  нищо.  
Бебето  научава  всичко  добро  и  всичко  лошо.  Всичко,  което  идва  преди  него.  
Внимателен!

Образовайте  добре,  за  да  имате  добро  дете  за  себе  си  и  полза  за  обществото.  Ето  
защо  той  слуша  добре:  не  трябва  да  предава  пряко  или  косвено  отрицателната  
мисъл.  Не  става  въпрос  само  за  вас,  това  засяга  и  обществото,  държавата  и  целия  
свят.

В  много  страни  момичетата  се  възпитават,  като  им  казват,  че  човекът  е  бог,  че  
трябва  да  му  се  подчиняват  във  всичко,  и  от  малко  момичето  преглъща  тази  история,  
която  не  е  нито  честна,  нито  истинска.  Когато  порасне,  прави  това,  на  което  са  я  
учили  като  дете.  В  Европа  се  преподава  свобода  и  равенство.  Едно  момиче  няма  да  
си  помисли  тези  глупости,  че  мъжът  е  бог  и  че  трябва  да  му  се  подчинява  във  всичко.  
Мъжът  може  да  се  ожени  за  жените,  които  иска,  а  жената  може  да  се  омъжи  само  за  
един  мъж.Затова  зависи  от  образованието.Пред  закона  на  боговете  мъжът  и  жената  
са  равни,  няма  по-висш.  Не  можеш  да  смачкаш  слабите.  Логично  жената  е  по-слаба  
от  мъжа.  Но  това,  че  е  по-слаб,  не  означава,  че  е  по-нисък.
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за  вас  и  добър  гражданин  за  обществото.  Вие  обучавате  светец  или  демон  или  
терорист;  всичко  зависи  от  вас.

Ето  защо  той  е  в  състояние  да  направи  това.  Ако  знаехме  деня  и  часа,  когато  идват  
да  ни  убият,  със  сигурност  щяхме  да  избягаме.  Това  е

Ако  това  аз  е  малко,  можете  да  направите  всичко  за  доброто  на  другите.  Ако  мислиш  
само  за  другите,  логично  всички  искат  да  са  ти  приятели,  всички  те  обожават,  всеки  
хубав  повод  се  сещат  първо  за  теб,  защото  си  добър  човек,  добър  гражданин.  За  да  
си  добър,  преди  всичко  трябва  да  мислиш  за  другите.  Тъй  като  мислиш  първо  за  
другите  и  не  мислиш  за  собствените  си  интереси,  всички  те  обичат:  кой  не  би  искал  
да  ти  бъде  приятел?  Защото  вие  сте  грижовен,  впечатляващо  грижовен  човек,  със  
златно  сърце.  Всички  те  обичат,  животът  ти  ще  бъде  прекрасен.  Ще  имаш  всяка  
възможност  на  този  свят,  всеки  иска  да  ти  помогне,  всеки  те  обича.  За  да  постигнете  
това,  Азът  трябва  да  става  все  по-малък  и  по-малък,  докато  стане  0.  Ако  успеете  да  
превърнете  това  Аз  в  0,  ще  станете  бог  в  този  свят.  Ще  бъдеш  най-желаният  човек  на  
тази  планета.  Точно  като  Исус  Христос.  В  Исус  Христос  няма  "аз"  Исус  Христос  умира  
за  хората.  Ако  Исус  Христос  беше  имал  частица  от  "мен",  знаейки  деня  и  часа,  когато  
римляните  са  дошли  да  го  търсят,  за  да  го  убият,  той  щеше  да  избяга.  И  не  бяга.  Това  
означава,  че  Исус  Христос  мисли  само  за  другите,  мисли  само  за  интересите  на  
другите.  Умри  за  нас.  Това  означава,  че  Исус  Христос  идва,  за  да  намали  "Аз"  до  0.

Вие  ще  си  понесете  последствията,  а  не  друг  човек,  вие  ще  имате  психологически  
проблеми,  физически  проблеми  в  утробата,  проблеми  със  съвестта  си...  така  че  не  
обръщайте  внимание  на  другите,  нищо  няма  да  им  се  случи,  те  няма  да  понесе  
последствията  като  теб.  Повярвайте  ми,  това  е  много  важно  за  вас  като  майка.  
Майчината  любов  е  най-голямата  любов  на  света.  И  ако  наистина  обичате  бъдещото  
си  дете  толкова  много,  трябва  да  го  научите  от  бременността.  Ето  защо  трябва  да  
премахнете  всичките  си  пороци,  мисловни  действия,  пушене,  пиене,  нерви,  тъга,  
гняв...  всички  тези  негативни  действия  трябва  да  бъдат  премахнати.  Ако  искате  синът  
ви  да  бъде  добър  син  в  бъдеще,  трябва  да  правите  това,  което  ви  казвам,  и  ще  имате  
прекрасен  син.  Няма  значение  дали  си  богат  или  беден.  Дори  да  си  милионер,  ако  не  
образоваш  добре  сина  си,  след  няколко  дни  той  ще  похарчи  състоянието  ти,  парите  
ти  и  цялото  семейство  ще  изпадне  в  бедност.  Запомнете  добре  думите  ми.  Много  
благодаря.

В  училище  учат  само  да  бъдеш  умен,  не  учат  как  да  бъдеш  добър  човек.  Запомнете  
добре,  дали  бъдещото  ви  дете  е  добро  или  лошо  зависи  от  вас.  Затова  мисията  на  
майката  е  много  важна.  Трябва  да  знаете  важността  на  това.  Никога  не  се  опитвайте  
да  абортирате,  защото  това  убива  вашето  дете:  вашето  бъдещо  дете.  Тигърът,  лъвът…  
те  са  месоядни  и  ядат  всякакви  животни,  но  никога  не  ядат  децата  си,  никога  не  
убиват  децата  си.  Ние,  хората,  по-интелигентни,  толкова  добри  по  душа...  и  убиваме  
децата  си?  Това  има  много  сериозни  последствия,  психически  и  физически.  След  2-3  
аборта  няма  да  можете  да  имате  повече  деца.  Когато  сте  по-възрастни,  имате  
щастливо  семейство  и  искате  да  имате  деца,  няма  да  можете.  Не  слушайте  хората,  
които  подкрепят  абортите.

Обичай  себе  си.  Първо  трябва  да  обичаш  себе  си.

Какво  означава?  Ако  наистина  обичате  себе  си,  това,  което  трябва  да  направите  
първо,  е  да  поставите  малкото  „аз“,  докато  няма  „аз“.

ОБИЧАЙТЕ  ВЪТРЕШНОСТТА  СИ
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Затова  всеки  може  да  стане  светец,  въпросът  е  дали  искаш  или  не.

Какво  е  вашето  вътре?

гарантирано.  Това  е  разликата  между  хората  с  мен  и  хората  без  мен.  Това  е  
единствената  разлика.  Точно  както  J  достига  себе  си  0  и  ще  стане  бог.  Ако  Исус  
Христос  го  прави,  ние  като  Божии  деца  също  можем  да  го  направим.  Просто  
зависи  дали  искате  или  не  искате  да  го  направите.

Вътрешността  ви  е  пълна  с  милиони  клетки.  Всички  тези  клетки  изграждат  нашето  
тяло.  Същото  и  за  мъжете  жени.  Хората  правят  грешки:  голяма  грешка.  Ако  някой  
се  разболее,  той  просто  иска  да  убива  и  да  убива:  това  е  мястото,  където  хората  
правят  грешки.  Клетките  са  част  от  себе  си.  Ако  искате  да  убиете  нещо  от  себе  си,  
грешите,  защото  тези  клетки  преди  да  се  разболеете  са  били  добри  клетки.  Защо  
един  ден  те  стават  лоши  клетки,  болни  клетки,  ракови  клетки  или  други  видове  
болести?  защото?  Казвам  ви  защо:  клетките  получават  информация  от  нашия  
мозък.  Ако  мозъкът  ви  мисли  негативно,  логично  негативната  информация  
достига  до  клетките  ви.  Какво  е  отрицателно?  Отрицателни  са  много  неща:  тъга,  
отмъщение,  възползване  от  хората  за  собствена  изгода,  нараняване  на  хората.

Можем  да  станем  бог,  въпросът  е  дали  искате  или  не.  Ако  не  искате  да  напуснете  
това  аз,  един  ден  господарят  на  смъртта  ще  ви  принуди  да  умрете,  тъй  като  не  
искате  да  напуснете  това  аз,  вие  ставате  душа  от  ада.  Ако  напуснеш  себе  си,  ще  
станеш  най-щастливият  човек  на  света  и  когато  умреш,  ще  станеш  бог.  Ако  се  
пристрастиш  към  това  себе  си  в  този  свят,  ще  бъдеш  егоист,  ще  се  възползваш  от  
хората,  лош  човек,  никой  няма  да  те  обича,  всички  врати  са  затворени,  всички  
пътища  са  блокирани,  ще  имаш  лошо  здраве,  лош  късмет...  Колкото  по-голям  съм  
аз,  толкова  повече  проблеми  ще  имаш  в  този  живот,  а  също  и  след  като  умреш.  
Ще  бъдеш  демон,  ще  отидеш  в  ада  и  нищо  няма  да  ти  се  получи.  Ето  защо,  ако  
обичате  себе  си,  трябва  да  го  направите  за  себе  си.  А  да  правиш  добро  за  себе  си  
означава,  че  вместо  да  си  егоист  и  да  мислиш  за  интересите  си,  трябва  да  даряваш  
любов  на  хората.

Това  е  обратното  на  това,  което  хората  мислят.  Независимо  дали  познавате  хора  
или  не,  трябва  да  се  отнасяте  към  тях  по  един  и  същ  начин,  защото  всички  те  са  
Божии  деца,  всички  сме  в  една  категория.  Не  можете  да  правите  разлика  между  
богат,  беден,  благороден,  просяк,  красив,  грозен...  пред  нашия  Бог  всички  имаме  
една  и  съща  категория,  едно  ниво.  Никой  не  превъзхожда  друг:  всички  сме  
еднакви.  Запомнете  добре:  пред  Бога  просяк  или  крал  са  от  една  категория,  имат  
една  и  съща  душа.  Единствената  разлика  е,  че  кралете,  принцовете  или  
милионерите  в  миналите  си  животи  са  правили  добро  за  хората.  Така  че  в  този  
живот  можете  да  се  наслаждавате.  Просяк,  в  миналия  си  живот  той  беше  много  
егоистичен  човек,  така  че  в  този  живот  няма  нищо.  Те  се  различават  само  по  това.  
Неговата  душа  е  от  същата  категория.

Всичко,  за  да  се  възползвате  от  другите.  Това  се  нарича  негативно  мислене.  С  
този  тип  мислене,  първият,  който  плаща  сметката,  сте  вие.  Защото  с  този  тип  
мислене  клетките  мислят  това,  което  мислите  вие:  ако  мислите  негативно,  вашите  
клетки  мислят  негативно.

И  вашите  клетки  стават  отрицателни.  Първо  те  ще  атакуват  себе  си  и  логично  ще  
имате  световна  война  в  себе  си:  добро  или  лошо  всичко  е  убито  и  ще  платите  със  
здравето  си.  Всяка  негативна  мисъл  засяга  вашите  клетки  и  те  стават  негативни.  
За  да  спрете  всяка  болест,  трябва  да  промените  мисленето  си.  Трябва  да  обичате:  
обичайте  клетките  си,  ако  давате  любов  на  клетките  си,  те  се  научават  да  обичат  
себе  си  и  ако  обичат  себе  си,  те  също  ви  обичат  и  не  се  разболяват.  Така  че  
запомнете  добре:  клетките
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Опитайте  се  да  научите  клетките  си  да  се  превръщат  в  свети  клетки  в  добри  клетки.  
Така  вашите  клетки  ви  помагат,  вместо  да  ви  дразнят  и  нараняват.  Затова  обичайте  
лошите  си  клетки,  за  да  ги  лекувате  и  да  имате  много  здраве.  Ако  давате  много  любов  
на  вашите  клетки,  те  ви  обичат  обратно.  Ако  искате  красота,  клетките  ви  дават  
красота  и  младост.  Вашите  клетки  ви  се  подчиняват.  Но  всичко  зависи  от  вас.  
Клетките  само  получават  заповеди,  те  не  действат  със  собствената  си  мисъл,  не.  Те  
не  мислят,  те  просто  изпълняват  заповеди.

Клетките  имат  нужда  от  кислород.  Ако  дишате  само  в  белия  дроб,  дъхът  е  много  
кратък.  Трябва  да  дишате  до  пъпа,  с  дълъг  дъх.  Кръвта  ви  се  нуждае  от  кислород,  
научете  се  да  дишате  фино,  бавно,  меко  и  дълго.  Трябва  да  свикнете  тялото  си  да  
диша  24  часа  по  този  начин.  Така  вашите  клетки  ще  ви  благодарят  и  ще  имате  добро  
здраве.

Мисълта  дава  ред  на  целия  организъм  и  автоматично  целият  организъм  спира.  Ако  
даде  заповед  на  организма,  че  трябва  да  живее,  имате  надежда.  Но  трябва  да  обичаш  
вътрешността  си,  тези  болни  клетки,  за  да  оздравеят.

Трето:  дишането:  трябва  да  е  дълго,  фино  и  меко,  до  пъпа.

От  вас  зависи,  ако  пациентът  не  иска  да  живее,  дори  Господ  не  може  да  го  спаси.

Това  е  много  важно.

Как  ще  се  оправят  клетките?  Опитайте  се  да  консумирате  естествени  лекарства  и  да  
приемате  по-малко  химически  лекарства.  Всеки  знае,  че  лекарствата  лекуват  едно  и  
развалят  друго.

За  да  излекувате  всяка  болест,  лекарите  ви  помагат  30%,  останалите  70%  трябва  да  
поставите  с  позитивното  си  мислене.

преди  не  бяха  отрицателни.  Защо  сега  са  отрицателни?  Защото  сте  обърнали  
клетките  негативно  с  вашето  мислене.  Защото,  ако  ги  научите  на  отрицателно,  те  
научават  отрицателно:  вашите  клетки  се  учат  от  вас.

Ако  не  спрете  да  ядете  химикали,  хапчета,  лекарства,  консерванти...

Първо  трябва  да  обичате  себе  си  и  когато  има  любов  вътре  във  вас,  тогава  
трябва  да  предадете  тази  любов  навън,  като  обичате  другите.

Не  трябва  да  ядете  никакви  химически  продукти,  трябва  да  ядете  естествени  продукти  
без  химия.

Много  неща  могат  да  променят  вашите  клетки,  на  първо  място,  но  важно  е  вашето  
мислене.

Когато  успеете  да  обикнете  интериора  си,  трябва  да  обичате  и  външността  си,  за  да  
свържете  тази  любов  с  другите.  Ако  обичаш  другите,  семейството  си,  приятелите  си...  
ще  обичаш  обществото,  страната  си  и  целия  свят,  така  че  тази  земя  ще  бъде  рай.

Много  благодаря.

На  второ  място  е  храната.  Запомнете  добре:  не  трябва  да  ядете  консерванти.

,

Ето  защо,  ако  обичате  вътрешността  си,  първо  обичайте  клетките  си,  ако  обичате  
клетките  си,  те  ще  ви  отвърнат  с  любов.  Така  лошите  клетки  стават  добри.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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30.  аз  ЗНАЙТЕ  РАЗЛИКАТА.  АЗ  ТИ  НЕГО

Колко  години  живеем?  ние  незнаем.  Всяка  вечер,  когато  заспим,  ние  се  
изключваме  от  света,  това  се  нарича  малка  смърт.

Ако  искате  да  имате  рай  тук,  първо  трябва  да  имате  сърце,  пълно  с  любов.  
Тогава  вашето  обкръжение,  вашите  хора,  вашата  среда,  всички  те  ще  бъдат  
ангели  с  вас,  те  ще  бъдат  светии  с  вас.  Първо  трябва  да  бъдеш  ангел,  светец  и  
всичко  около  теб  ще  стане  ангел  за  теб.

Ако  не  спрете  да  дразните  другите,  кой  ще  иска  да  се  доближи  до  вас?  Ако  се  
ръкуваш  с  другите,  ти  си  позитивен,  даваш  радост,  усмихваш  се  със  сърце,  пълно  
с  любов,  гарантирам,  че  всеки  ще  ти  върне  със  същата  монета.  Ако  даваш  любов,  
всички  те  обичат  обратно.  Ако  искате  да  осмислите  живота  си,  да  имате  истинско  
богатство  и  прекрасен  живот,  вече  знаете,  всичко  зависи  от  вас,  от  това,  което  
давате.  Ако  искате  средата  около  вас  да  е  положителна,  първо  трябва  да  бъдете  
положителни  с  другите.

Това  аз  се  ражда  и  умира.  Когато  се  раждаме,  ние  не  носим  нищо,  нито  богатство,  
нито  нещо,  което  виждаме  или  пипаме.  Когато  умрем,  не  вземаме  нищо  със  себе  
си.  Хората,  които  мислят  и  се  борят  само  за  това,  стигат  до  края  на  живота  си  и  
всичко  става  нищо  и  нищо  е  0.  Ако  е  0,  какво  правим  да  се  борим  за  това  
фантазно  аз,  за  това  фалшиво  аз?

Хората,  които  винаги  мислят  за  МЕН,  грешат.  Това  ни  кара  да  се  замисляме.  
Всичко,  което  започва  с  АЗ,  се  обърква:  светът,  личните  отношения.  Това  Аз  не  
е  истинското  Аз.  Това  Аз  е  продукт  на  обединението  на  сперматозоид  и  
яйцеклетка,  това  е  Аз  от  плът  и  кръв.

Когато  спиш,  все  едно  си  мъртъв.  Не  знаем  дали  ще  станем  на  следващия  ден.  
Каква  ще  бъде  последната  ни  вечер?  ние  незнаем.  Ако  искате  да  живеете  добре,  
трябва  да  намалите  това  Аз,  защото  колкото  по-голямо  е  това  Аз,  толкова  повече  
проблеми  ще  имаме.  Ако  това  I  е  малко,  ще  имаме  по-малко  проблеми.  Колкото  
по-голямо  е  това  аз,  означава,  че  сме  по-егоисти.  Колкото  по-егоистичен,  толкова  
по-трудно  е  да  живееш  с  всички.  Кой  иска  егоистичен  приятел  или  член  на  
семейството?  Няма  да  паснеш  на  никого,  нито  на  семейството  си,  нито  на  
приятелите  си,  нито  на  обществото,  нито  на  държавата.  Егоизмът  ни  заблуждава,  
води  до  лош  живот.  Ако  това  аз  е  малко,  то  винаги  мисли  за  другите.  Така  че  вие  
обичате  всички  живи  същества;  вашето  семейство,  вашите  приятели  и  цялото  
общество.  Ако  обичаш  другите,  както  обичаш  себе  си,  всеки  ще  иска  да  бъде  до  
теб  и  да  ти  помага.  Ако  се  отнасяте  към  човек  като  към  себе  си,  ако  обичате  
другите  с  любов,  логично  и  другите  ще  ви  обичат.  Все  едно  си  пред  огледало.  
Ако  погледнете  с  любов  в  огледалото,  образът,  отразен  в  огледалото,  ви  връща  
любовта.  Ако  погледнете  егоистично  в  огледалото,  огледалото  също  ще  отразява  
егоизма.  Любовта  връща  любовта.  Егоизмът  връща  егоизма  и  нещата  никога  
няма  да  се  получат  за  вас.  Ако  искате  нещата  да  вървят  добре  за  вас,  да  сте  
щастливи,  да  имате  добро  бъдеще  и  живот,  пълен  с  положителни  неща,  всичко,  
което  трябва  да  направите,  е  да  мислите  за  другите.  Не  мисли  за  аз.

Колкото  повече  мислиш  за  себе  си,  толкова  по-труден  ще  бъде  животът  ти,  ако  
си  егоист,  всички  ще  те  мразят  и  няма  да  имаш  приятели.  Никой  няма  да  те  
обича  човек,  който  мисли  само  за  себе  си.  Затова  първо  винаги  мислете  за  
другите  и  всеки  ще  иска  да  е  с  вас  и  да  ви  помага.  Сигурен.
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Така  че  можете  да  живеете  напълно  щастлив  живот  и  можете  да  изпълните  
всичките  си  желания.  Повечето  хора  не  се  интересуват  от  другите.  Те  прескачат  
всеки  за  собствена  изгода.  Ще  можете  да  се  настъпите  веднъж,  тъй  като  хората  
не  ви  познават,  ще  се  оставят  да  ви  настъпят.
Но  ако  го  опитате  втори  път,  никой  няма  да  ви  позволи  да  се  възползвате  от  тях  
отново  и  никой  няма  да  ви  иска  до  тях,  защото  вие  сте  се  възползвали  от  тях.  
Тогава  бъдещето  ти  ще  бъде  ад.  Затова,  ако  искате  да  живеете  добре,  първо  
трябва  да  имате  сърце,  пълно  с  Любов.Обичайте  всяко  живо  същество.  Защото,  
ако  даваш  любов,  всички  ще  те  обичат  обратно  и  животът  ти  ще  бъде  
фантастичен  рай:  ако  искаш  пари,  можеш  да  имаш  пари,  защото  всеки  ще  ти  
помогне  и  всеки  ще  ти  даде  шанс.  Всичко  добро  ще  бъде  предложено  първо  на  
вас,  защото  вие  сте  по-добри  от  другите.  Напротив,  ако  винаги  мислиш  за  себе  
си  и  не  ти  пука  за  другите,  никой  няма  да  те  обича  и  всички  ще  те  дразнят.  В  
такъв  случай  няма  да  стигнете  до  никъде,  няма  да  стигнете  далеч.  Ето  защо,  
когато  казваме:  виждам:  когато  видите  нещо,  ще  разграничите  дали  ви  харесва  
или  не.  Обичам;  когато  казваш  обичам,  има  разлики  между  обичам  и  не  обичам.  
Мисля:  мисля  добре  или  мисля  зле.  Винаги  мислиш  и  говориш  първо  за  мен  и  
правиш  голяма  грешка,  защото  като  казваш,  че  мисля,  виждам,  искам,  желая,  си  
много  егоистичен.  Ако  мислиш  първо  за  себе  си,  другите  са  на  второ  място  след  
теб.  Но  грешите,  другите  са  на  първо  място.  Можем  да  живеем  добре,  зависи  от  
средата  и  хората.  Ако  средата  е  положителна,  хората  са  положителни  и  живеете  
изпълнени  с  щастие,  любов  и  животът  ви  е  рай.  Така  че  никога  не  обвинявайте  
другите.  Единствените  виновни  за  нашите  неща  сме  самите  ние.  Ако  се  
възползваме  от  другите  за  наша  собствена  изгода,  накрая  ще  платим  скъпо.  Ако  
позволите  на  някой  друг  да  се  възползва  малко  от  вас,  този  човек  винаги  ще  ви  
дължи  услуга  и  ще  бъде  добър  с  вас.  Ако  дори  малко  се  възползваш  от  някого,  
другият  ще  ти  помисли  лошото  и  няма  да  иска  нищо  от  теб.  Поради  тази  причина  
това,  което  казвам  и  хората  не  разбират,  да  имаш  голямо  аз,  е  голямо  нещастие  
за  живота  ти,  здравето  ти.  Колкото  по-голямо  е  аз,  толкова  повече  нещастия  
имаш.  Ако  имате  това  по-малко  аз,  ще  бъдете  по-щастливи  и  ще  можете  да  
изпълните  всичките  си  желания  Искате  ли  да  сте  щастливи?  Искате  ли  да  
изпълним  всички  ваши  желания?  Искате  ли  да  имате  щастливо  семейство,  
приятели,  партньор,  работа,  богатство,  красота...?  Всичко  зависи  от  вашето  
мислене.  Това,  което  искате  да  промените,  се  променя  според  вашето  мислене.  
Ако  искате  средата  ви  да  е  като  ада,  променете  се  като  ада.  Така  е.

Хората  казват:  това  тяло  е  мое.  Грешите,  това  тяло  не  е  наше.  Ние  използваме  
това  тяло.  Тялото  е  подарък  от  нашите  родители,  не  е  ваше.  Просто  го  
използваш.  Тялото  е  като  кола,  колата  е  твоя,  но  не  си  ти.  Не  е  необходимо  да  
правите  лоши  дела,  за  да  получите  ползи  за  това  фалшиво  тяло.  В  крайна  
сметка,  когато  умрем,  не  вземаме  нищо  със  себе  си,  така  че  за  какво  се  борим?  
така  че?  безполезен  е;  имущество,  пари,  семейство.  Когато  умрем,  всичко  е  
свършено:  когато  умреш,  не  можеш  да  вземеш  децата  си,  жена  си,  имуществото  
си  или  каквото  и  да  било  богатство.  Никой  не  може  да  умре  за  теб.  Никой  не  
може  да  се  радва  вместо  вас.  Затова  всичко  зависи  от  вас.  –  Ако  искате  да  
живеете  в  атмосфера  на  щастие  и  да  имате  всичко  добре,  всичко,  което  трябва  
да  направите,  е  да  обичате  всяко  живо  същество  и  да  не  виждате  никакви  
недостатъци  в  другите,  защото  никой  не  е  съвършен.  Ако  не  сме  съвършени,  
не  можем  да  сочим  с  пръст  никого,  защото  всички  ние  имаме  своите  грешки  
като  всички  останали.  Ако  сте  добър  човек,  опитайте  се  да  не  виждате  
недостатъците  на  другите.  Сякаш  някой  ви  е  казал:  „Имаш  черно  петно  на  себе  
си
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Разликата,  която  съществува  между  светеца  и  нас  е,  че  светецът  прави  и  мисли  
само  за  другите,  а  ние  действаме  само  за  собствената  си  полза,  за  себе  си.  Ние  
не  правим  нищо  за  никого.  Ако  правехме  същото  като  Бог,  Исус  Христос  или  
Буда,  щяхме  да  сме  богове  като  тях.  Просто  трябва  да  зарежете  това  „аз“.

Ние  сме  като  капка.  Когато  дойде  вълна,  падането  може  да  скочи  от  водата,  но  
ще  се  върне  в  морето.  Когато  това  падане  изскочи  от  водата,  ние  мислим  за  „Аз“,  
но  това  не  е  истинско,  защото  щом  се  върне  във  водата,  ние  всички  сме  едно.  
Всички  сме  едно.  Ние  и  другите  сме  едно  и  вселената  е  едно.  Ако  наранявате  
други  хора,  вие  наранявате  себе  си.  аз  аз  аз.

Винаги  ти  се  връща  със  същата  сила:  добро  или  лошо.  Ако  искате  да  имате  добро  
здраве,  можете  да  го  имате  благодарение  на  мисълта.  Защото  от  главата  се  
изпращат  сигнали  до  цялото  тяло  през  гръбначния  стълб  и  всеки  прешлен  има  
нерви,  които  предават  тази  мисъл  на  целия  организъм.  Ако  мисълта  ви  е  
негативна,  това  се  отразява  негативно  на  тялото  ви,  здравето  ви.  Дори  лекарят  
не  може  да  те  излекува.  Ако  имате  само  негативни  мисли,  те  преминават  в  
тялото,  блокират  се  и  винаги  ще  имате  здравословни  проблеми.  За  да  
функционира  тялото  ви  добре,  мозъкът  трябва  да  изпраща  положителни  
съобщения,  мислете  положително.  Така,  ако  имате  положителни  мисли,  здравето  
ви  ще  бъде  положително,  както  и  животът  ви.  Ако  сте  положителни  към  
семейството  си,  семейството  ви  ще  бъде  положително  към  вас.  Всичко  ще  бъде  
положително.  Ако  сте  негативни,  всичко  ще  бъде  негативно  и  всичко  ще  се  
обърка,  защото  вашето  мислене  е  негативно.  Няма  друг  виновен  освен  теб  
самия.  Вината  е  наша.  Ето  защо  всичко  хубаво  или  лошо,  ние  сами  си  го  
причиняваме.  Не  се  опитвайте  да  сочите  с  пръст  никого,  защото  няма  друг  
виновен  освен  вас  самите.  Това  съм  аз.  Ако  искате  да  живеете  добре,  забравете  
за  Аза  и  разпространявайте  любов  към  всички.  След  това,  когато  умреш,  можеш  
да  бъдеш  ангел,  защото  ангелите  имат  голямо  сърце,  пълно  с  любов.  Много  
благодаря.

Ако  оставиш  това  мен  „Искам  това,  искам  другото,  искам….“  винаги  мисля  за  теб.  
Ако  можехте  да  мислите  само  за  другите,  за  a

Проблемът,  който  имаме,  преди  да  бъдем  свободни,  е,  че  не  знаем  как  да  правим  
разлика.  По-рано  говорихме  за  първия  проблем,  а  сега  ще  говорим  за  втория.  
Каква  разлика  означава?  „Аз,  ти,  той,  които  започваме  да  се  различаваме,  но  
грешим,  защото  „Аз,  ти  и  всеки  друг“  не  съществува,  защото  всички  сме  едно.  
„Аз,  ти,  той“  не  съществуват.

лице”,  а  другият  отговаря:  „Ами  ти,  целият  си  черен,  целият  в  мръсотия”.  Винаги  
виждаме  грешките  на  другите,  никога  не  виждаме  собствените  си.  Затова,  преди  
да  посочите  друг  с  пръст,  първо  посочете  себе  си.  Ако  имаш  грешки,  не  можеш  
и  нямаш  право  да  сочиш  с  пръст  никого.  Всеки  прави  грешки,  трябва  да  
прощавате.  Ако  не  можете  да  простите  на  никого,  другите  няма  да  ви  простят.  
Ние  винаги  правим  грешки,  така  че  опитайте  се  да  не  бъдете  толкова  упорити  и  
да  казвате,  че  така  искам  и  така  ще  бъде.  така  че?  колко  години  ще  живееш  
Опитайте  се  да  живеете  добре,  спокойно,  без  да  наранявате  никого.  Не  можеш  
да  живееш  добре  върху  болката  на  другите.  Не  можеш  да  живееш  добре  така,  
рано  или  късно  ще  платиш  скъпо.  Ако  хвърлите  топка  силно  в  стената,  топката  
ви  прави  силен.  И  колкото  по-силно  го  хвърляте,  толкова  по-силен  става.

ЗНАЙТЕ  ДИФЕРЕНЦИРАНЕ
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Според  писанията  на  Буда,  на  други  планети  продължителността  на  живота  е  от  1  000  до  
1  000  000  години  или  повече.

Това  не  изглежда  много  логично,  но  е  така.  В  живота  не  трябва  да  се  разочаровате  от  
всяко  желание,  което  не  е  изпълнено.  Когато  има  разочарование,  поради  желание  сте  
способни  да  направите  всичко  лошо  на  другите,  за  да  го  постигнете.  Последствията  са  
много  сериозни,  все  едно  е  "хляб  за  днес  и  глад  за  утре".  Следователно,  трябва  да  
оставите  всяко  желание  с  релаксация  и  сериозност,  за  да  действате  правилно.  Много  
хора,  за  да  изпълнят  желанията  си  за  богатство,  извършват  всякакви  престъпления.  
Всеки  ден  законът  действа  и  отнема  всичко  от  вас  и  отивате  в  затвора.

Има  отрицателни  желания  и  положителни  желания.  Не  се  опитвайте  да  имате  желания  
за  чужди  неща.  Точно  като  Исус  Христос,  който  остави  всичко  и  всички  го  помнят,  защото  
той  даде  всичко  за  другите.  Или  като  Буда,  който  престана  да  бъде  принц,  остави  властта  
си,  всякакви  богатства,  удобства...

Колкото  повече  търсите  този  вид  богатство...  колко  години  може  да  продължи  това  
богатство?  20  или  30,  40  или  50  години?  И  тогава,  когато  умрем,  какво  ще  правиш  с  
цялото  това  богатство,  ние  не  вземаме  нищо  със  себе  си.  Ако  само

На  тези  планети  няма  толкова  много  желания,  няма  толкова  много  капризи,  те  не  са  
толкова  егоистични,  колкото  сме  ние.  Следователно,  ако  сме  способни  да  мислим  като  
богове,  ние  ще  бъдем  богове,  ние  сме  богове.

Здравейте.  Оставете  всички  желания,  за  да  имате  всички  желания.  В  живота,  ако  искате  
да  имате  всичко,  първо  трябва  да  се  откажете  от  всички  желания.

Веднага  ще  станете  Буда  или  Исус  Христос.  Зависи  от  нашата  мисъл,  от  една  единствена  
мисъл,  толкова  просто.

Нашият  дух  идва  от  отвъдното,  той  не  идва  от  тази  планета  Земя.

В  задгробния  живот  всички  богове  могат  да  умрат  и  да  възкръснат.  Ако  някога  успеем  
да  напуснем  това  „Аз“,  в  един  миг  ще  станем  светец,  ангел  или  бог  и  ще  се  освободим  от  
раждането  и  смъртта.  Можем  да  стигнем  до  това  или  да  отидем  на  друга  планета.

Продължителността  на  живота  на  тази  планета  е  приблизително  100  години.

Буда  казва:  отвъдното  има  3000  големи  вселени  и  нашата  вселена  е  една  от  тези  3000  
вселени.  Исус  Христос,  Буда,  те  живеят  извън  нашата  слънчева  система.  Ако  искаме  да  
бъдем  свободни,  трябва  да  се  научим  да  напускаме  това  себе  си,  като  Исус  Христос  или  
Буда.  тогава  ще  бъдем  напълно  свободни.  Не  е  като  тук  всеки  ден  да  се  бориш  за  каквото  
и  да  е  и  после  да  не  вземеш  нищо.  Всеки  момент  ще  умрем,  така  че  защо  се  бием?  Исус  
беше  беден,  Буда  беше  беден,  те  не  се  нуждаеха  от  нищо.  Просто  трябва  да  разберете,  
че  трябва  да  напуснете  това  „аз“.  Ако  спрем  това  „Аз“,  ако  спрем  да  мислим  само  за  себе  
си,  за  собствената  си  полза,  ако  спрем  да  бъдем  егоисти,  никой  няма  да  извърши  
престъпление  на  тази  земя  или  на  други  планети.  Произходът  на  злото  започва  от  
егоизма,  започва  от  „аз“.  Ако  всеки  престане  да  мисли  за  себе  си,  никой  няма  да  извърши  
престъпление  и  тази  земя  ще  бъде  рай.  Нашата  мисия  тук  на  земята  е  да  помагаме  на  
другите,  ние  не  сме  тук  за  почивка.  Тук  имаме  повече  лошо,  отколкото  добро.  Това  не  е  
рай,  затова  искам  всички  да  разберете,  че  за  да  бъдете  като  Буда  или  Исус  Христос,  
трябва  само  да  напуснете  това  „Аз“.  И  нищо  друго,  толкова  е  просто.

И  когато  умреш,  душата  ти  може  да  бъде  свободна.

АКО  НАПУСНЕШ  "АЗ"  ЩЕ  БЪДЕШ  БОГ
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Не  само  будистите  го  казват,  но  и  католиците  и  другите  религии.

Има  много  видеоклипове  в  youtube,  които  казват,  че  само  като  мислите  24  часа  в  
денонощието  за  пари,  парите  идват.  Не  е  така.  Ако  беше  така,  всички  щяхме  да  
мислим  за  пари,  за  да  имаме  много  пари.  Невъзможен.  Ако  само  мислейки  за  парите  
можехме  да  ги  постигнем,  в  този  свят  всички  щяхме  да  сме  милионери.  Но  не  е  
правилно.  Първо  трябва  да  мислите  положително:  ако  мислите  положително,  
резултатът  е  положителен,  ако  мислите  отрицателно,  резултатът  е  отрицателен.  
Това  е  вярно.  Мисленето  за  парите  положително  е  правилно.  Но  ако  мислите  за  
парите  като  луди  и  мислите  само  за  това  да  сте  милионер,  това  е  история,  не  е  
истинска.  Правилното  нещо,  което  трябва  да  направите,  е  да  бъдете  истински  
милионер.  Първо  помислете  за  много  пари,  но  помислете,  че  целта  на  тези  пари  е  
да  помагаме  на  другите,  а  не  за  нашите  капризи;  като  закупуване  на  многомилионна  
кола,  луксозна  къща...  че  грешите.

Вселената,  природата,  всички  хора  и  живи  същества,  всичко  е  едно,  а  не  две.  Ние  
сме  като  капка  вода  в  морето.  Когато  водата  се  удари  в  скалата  и  изскочи  от  морето,  
тя  се  превръща  в  капка,  но  когато  се  върне  в  морето,  отново  става  морето,  едно.  Ето  
защо,  за  да  живеем  добре,  трябва  да  се  грижим  един  за  друг.  Ние  сме  душа  от  
милиарди  безкрайни  души,  които  идват  от  Вселената.

Мислете  за  много  пари,  но  трябва  да  добавите,  че  те  са  за  да  помагате  на  другите.  С  
тази  мисъл  можете  да  спечелите  много  пари.  Не  да  ги  харчиш  за  глупости,  за  
капризи...  така  никога  няма  да  имаш  пари.

Повярвайте  ми,  всичкото  зло,  което  правите,  е  записано  в  съвестта  на  нашата  душа.  
Не  си  мислете,  че  никой  не  ви  вижда  или  не  ви  слуша.

Ако  можете  да  разберете  това,  можем  да  се  върнем  във  Вселената.  Ако  искате  
богатство,  това  е  много  лесно,  първо  трябва  да  имате  положително  мислене.  Мислете  
за  печеленето  на  пари  позитивно.

правиш  за  мен,  мой,  мой....  накрая  оставаш  без  нищо.  На  всичкото  отгоре  вие  
причинявате  толкова  много  вреда  на  хората,  за  да  забогатеете...  След  смъртта  си  ще  
понесете  последствията  от  закона  на  боговете  и  тези  последствия  ще  продължат  
милион  години;  Всеки  ден  ще  те  разкъсват,  ще  те  бият...

И  „правя  каквото  искам“.  Да,  има  някой,  който  го  вижда,  това  сте  вие  и  вие,  съвестта  
ви  няма  да  ви  прости.  Ето  защо  много  хора,  които  вредят,  не  могат  да  спят  нощем,  
сънуват  кошмари,  страхуват  се  от  всичко,  защото  съвестта  им  ги  наказва.  Той  живее  
в  ада.  Това  трябва  да  знаете.

Както  във  видеото  на  "Гласове  от  ада"  >>  вижте  видео,  което  обяснява  как  руски  
учен  открива  на  дълбочина  14,4  км.  под  земята,  гласовете  на  ада  и  ги  записва.

Казвам  ви,  че  адът  съществува,  ако  не  отидете  при  някой  учител  по  хипноза,  който  
да  потвърди,  че  имаме  минал  живот.  Ако  има  минал  живот,  има  рай,  ад,  наказание...  
всичко  съществува.

Не  си  мислете,  че  никой  не  знае,  че  никой  не  е  видял,  проблемът  е  във  вас  самите.  
Проблемът  не  е,  че  някой  друг  те  наказва,  проблемът  е,  че  ти  наказваш  себе  си.  Ако  
искате  да  имате  добро  бъдеще,  трябва  да  оставите  всякакви  желания,  ако  едно  
желание  надхвърли  границата,  човекът  е  способен  на  всичко.

Желанието  за  отмъщение  е  негативно.  Всяка  мисъл  или  действие  при  никакви  
обстоятелства  не  може  да  навреди  на  хората,  живите  същества,  природата...  защото  
всички  сме  едно.  Както  сега,  когато  унищожихме  природата  и  имаме  много  природни  
бедствия,  земетресения,  тайфуни  и  т.н...  Затова  трябва  да  знаете,  че  ние  и  природата  
сме  едно.  Ако  искате  да  живеете  добре,  трябва  да  уважавате  природата  като  мен.
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Ето  защо  много  хора  са  разочаровани,  когато  не  могат  да  печелят  пари  и  
извършват  всякакви  престъпления,  за  да  ги  получат.  Това  не  трае  дълго,  защото  
зависим  от  миналия  живот;  Ако  правим  нещата  добре,  вие  натрупвате  заслуги  
и  тогава  можете  да  си  прекарате  добре,  да  се  забавлявате.  Но  ако  извършите  
престъпления  и  нараните  хора,  тези  заслуги  се  изразходват  много  бързо.

Милионерът  е  милионер,  защото  в  миналия  си  живот  е  помогнал  на  много  
хора,  поради  тази  причина  в  този  живот  е  милионер.  Хората  не  знаят,  че  ако  
един  милионер  харчи  пари  за  глупости  и  изобщо  не  помага  на  хората,  това  
богатство,  което  имаме  от  миналите  си  животи,  се  изразходва  супер  бързо.  
Затова  много  милионери  губят  всичко  преди  да  достигнат  дълбока  старост,  
разоряват  се.  Те  са  егоисти,  не  знаят  как  да  споделят  богатството  си  с  хора  в  
нужда.  Ако  искате  богатството  ви  да  продължи,  споделете  го  с  най-нуждаещите  
се.  Ако  искате  бедността  да  стане  богатство,  послушайте  ме,  помогнете  на  
другите  да  обогатят  съвестта  ви,  душата  ви.  Всичко,  което  трябва  да  направите,  
за  да  станете  милионер,  е  да  мислите  за  добри  мисли  и  да  помагате  на  другите.

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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31.-  СЕКС  и  ПОРНОГРАФИЯ

Те  могат  да  пренасят  всички  видове  полово  предавани  болести.

Ако  правите  секс  без  еякулация,  това  не  е  чак  толкова  голям  проблем.  Правенето  
на  секс  няколко  пъти  на  ден  може  да  причини  редица  проблеми:  първо  с  
бъбреците  и  черния  дроб,  а  след  това  ще  се  отрази  на  общото  ви  здраве.  Няма  
да  се  чувствате  добре,  няма  да  имате  сили,  няма  да  можете  да  ходите,  ще  
загубите  паметта  си,  ще  бъдете  тъжни,  ще  станете  антиобщителни,  ще  загубите  
интелигентността  си  и  ще  станете  глупави.  Това  е  причината  за  много  секс  всеки  
ден.  Краката  губят  сила,  изтъняват,  а  пръстите  започват  да  гният.  Може  да  се  
стигне  до  ампутация  на  пръсти  и  дори  крака.  Всичко  това  заради  твърде  много  
секс.  Ако  правите  секс  без  да  спирате,  тялото  не  може  да  го  понесе.  Косата  също  
може  да  пада.  Това  може  да  се  случи  както  при  мъже,  така  и  при  жени.  Жената  
ще  остарее  по-бързо,  ако  е  на  30  години  ще  изглежда  като  на  60.  Лицето  ще  
потъмнее,

Ето  защо  не  трябва  да  правите  секс  извън  двойката.  Ако  една  жена  прави  секс  с  
трима  различни  мъже  за  24  часа,  спермата  на  тези  трима  мъже  се  събира  в  
тялото  на  жената  и  става  токсична.  Тази  отрова  започва  да  гние  и  след  това  се  
превръща  в  рак.  Може  да  причини  и  други  заболявания  на  шийката  на  матката.  
Това  е  като  Божие  наказание.  Бог  наказва  лошото  поведение  на  жената  
лимфомания.

Запомнете  добре:  не  можете  и  не  трябва  да  правите  секс  с  трима  различни  мъже  
за  24  часа.  Това  е  много  важно.

секс.  Според  писанието  на  Буда  е  забранено  да  се  прави  секс  извън  двойката.  
Основата  на  обществата  по  света  е  семейството.  Ако  бракът  е  щастлив,  
семейството  е  щастливо,  децата  са  щастливи  и  всички  са  физически  и  психически  
здрави.  В  едно  семейство  над  всичко  е  двойката.  Ако  живеете  щастливо,  
обществото  е  щастливо,  страната  е  щастлива,  целият  свят  е  щастлив.

Това  е  като  къща,  основата  трябва  да  е  много  здрава.  Ако  тази  основа  не  е  
солидна,  никой  няма  да  се  оправи.  Основата  е  бракът  мъж  и  жена.  Ако  сексът  се  
прави  извън  двойката,  има  последствия:  в  света  има  3  400  000  смъртни  случая  
от  СПИН  годишно  и  има  2  454  314  заразени  души  годишно.  Всеки  мъж,  който  
прави  секс  извън  двойката,  може  да  получи  СПИН.  Особено  младежта.  Младите  
хора  правят  секс,  момчетата  с  много  момичета  и  момичетата  с  много  момчета.

Всеки  мъж  или  жена,  които  правят  секс  извън  брака,  ще  бъдат  наказани  от  
закона  на  боговете.  Не  е  шега.  Това  може  да  се  провери.  Има  много  препоръки,  
които  доказват,  че  това  не  са  "глупости".  Така  че  внимавайте  със  секса.

20-годишен  мъж  може  да  еякулира  на  всеки  осем  дни.  30-годишен  мъж  може  да  
еякулира  на  всеки  две  седмици.  40-годишен  мъж  може  да  еякулира  на  всеки  20  
дни.  Петдесетгодишен  мъж  може  да  еякулира  веднъж  месечно.  60-годишен  мъж  
не  трябва  да  еякулира.
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Порно  страници,  списания,  телевизия  и  порно  филми  не  трябва  да  се  гледат  от  
непълнолетни.  И  по-старите  не  ни  стават.  Колкото  повече  гледате  тези  видове  
изображения,  толкова  повече  искате  да  правите  секс.  Главата  ви  е  пълна  с  порно  
фантазии,  вие  се  опитвате  да  правите  секс  колкото  можете  и  да  еякулирате  
възможно  най-много  пъти.  За  да  имате  добро  здраве,  първо  трябва  да  избягвате  
да  виждате  този  тип  изображения,  особено  незначителни.  Бащата  и  майката  
трябва  да  се  грижат  детето  им  да  не  вижда  тези  изображения  в  списания,  
телевизия,  видеоклипове...  на  оскъдно  облечени  жени,  които  сексуално  
възбуждат  и  провокират.  Те  трябва  да  попречат  на  децата  си  да  виждат  всичко,  
което  е  свързано  със  секс.  Тези  изображения  са  негативни  за  нашето  мислене  и  
особено  за  непълнолетните.  Ако  главата  ни  е  пълна  с  порно,  със  секс,  това  не  е  
добре  за  нашето  физическо  или  психическо  здраве.  В  днешно  време  има  все  
повече  и  повече  изображения  от  този  тип,  повече  секс  и  порно  филми.  Ако  
искате  да  живеете  добре,  опитайте  се  да  избегнете  всичко  това.  Ако  мъжът  гледа  
много  секс,  няма  да  му  е  достатъчно  с  жена  си  и  ще  се  опитва  да  търси  други  
жени  освен  партньорката  си  и  тогава  ще  има  семейни  проблеми  и  полово  
предавани  болести,  СПИН...  Затова  трябва  не  разполагайте  с  порнографски  или  
сексуални  изображения  наблизо,  за  да  избегнете  проблеми  със  здравето  си,  със  
семейството  си,  с  децата  си.  Това  е  много,  много  важно.  Ето  защо  искам  да  стоите  
възможно  най-далеч  от  всички  тези  порно  секс  изображения.

ще  му  паднат  зъби,  ще  загуби  зрение,  ще  бъде  тъжен…..  Всичко  това  заради  
твърде  много  секс.

Според  закона  на  боговете  момичетата  с  малко  или  никакви  дрехи,  които  
продължават  да  провокират  хората,  не  завършват  добре.  Когато  достигнат  
старостта  си,  ще  си  прекарат  много  зле  и  когато  умрат,  ще  получат  наказанието  
на  боговете  за  това,  че  са  провокирали  хората  и  са  причинили  толкова  много  
щети  на  обществото.  От  Бога  няма  прошка.  Затова  съветвам  всички  красиви  и  
секси  момичета  да  не  провокират,  за  да  нямат  лоши  мисли  на  хората.  Така  те  
могат  да  живеят  спокойно  и  щастливо  със  семейството  си.  Моля,  не  провокирайте  
хората,  не  се  възползвайте  от  секси  тялото  си,  за  да  нараните  другите.  Това  ще  
създаде  проблеми  за  вас  и  за  хората.  моля  ви  моля.  Благодаря  ти.

ЗА  НЕ.  Според  закона  на  боговете  най-наказваните  действия  са  свързани  с  порно,  
със  секс.  Всеки,  мъж  или  жена,  който  прави  порнография,  на  филм  или  видео,  
публична  или  частна,  всеки,  който  прави  порнография,  запомнете  добре,  всички  
те  отиват  в  ада  поне  за  1  000  000  години.  Надявам  се  всички,  които  правят  
порнография,  никога  да  не  умрат,  защото  когато  умрат,  ще  започнат  кошмарите  
им.  Не  го  казвам  аз,  казват  го  боговете.  Капризите  се  плащат  много  скъпо.  Сега  
се  възползваш  от  младостта  си,  показваш  голото  си  тяло,  гениталиите  си  и  какво  
от  това?  Парче  месо.  Скоро  ще  станеш  стар  или  стар  и  какво  ще  преподаваш?  
Ако  70%  от  тялото  е  вода  и  е  пълно  с  вени,  акане,  пикаене,  пълно  със  слуз,  кръв...  
какво  искате  да  преподавате?  Смятате  ли,  че  тялото  ви  е  прекрасно?  Той  не  гледа  
вътре:  има  черва,  пълни  с  изпражнения,  кости,  вени,  черен  дроб,  сърце...  както  
когато  убиеш  прасе,  отвориш  го  и  пак  същото.  Когато  отворите  едно  тяло,  то  е  
това,  което  е.  Не  си  фантазирайте  и  кажете  колко  красив,  колко  красив!  Не  се  
заблуждавайте.

ПОРНО  АКТЬОРИ

ПОРНОГРАФИЯ.
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Какво  искаш  да  преподаваш?  Защо  не  преподаваш,  когато  имаш  цикъл,  цялата  в  кръв?  
Щом  покажеш  как  ти  го  пъхат  в  задника,  защо  не  покажеш  как  акаш?  Това  не  е  хубаво,  
наистина,  това  е  изопачено  мислене.  Нараняваш  себе  си  и  нараняваш  хората.

Не  се  бийте  срещу  боговете,  ние  сме  бедни  хора,  никога  няма  да  победим  срещу  боговете.  
Не  учете  младите  на  лоши  неща,  скъпо  ще  платите,  много  скъпо.

Има  мазнини,  нищо  друго,  всички  мазнини.  Какво  можете  да  преподавате?  И  вътре  в  
тялото  има  пикаене  и  акане,  не  разбирам  какво  се  случва  с  вас.

Учете  младите  хора  да  правят  нещата  добре,  моля,  не  преподавайте  порно,  защото  ще  
платите  скъпо,  много  скъпо.

Това  не  свършва  добре,  никога  не  свършва  добре.

След  няколко  години  тялото  ви  ще  бъде  пълно  с  бръчки,  гърдите  увиснали  и  пълни  с  
бръчки,  а  мъжете  вече  нямат  ерекция,  пенисът  не  се  издига  и  тялото  е  пълно  с  бръчки.  
Младостта  е  краткотрайна.  Тогава  какво?  Какво  ще  преподаваш?  Учейки  младите  хора  да  
правят  порно  и  безплатен  секс  с  лудост,  какво  получавате? :  нищо  и  на  всичкото  отгоре  
печелите  наказанието  на  боговете.  Ако  не  вярваш  в  Бог,  нищо  не  се  случва,  ще  го  
намериш,  когато  умреш.  Освен  това  всеки  има  сейф  в  самолета,  където  всичко  е  
регистрирано,  доброто  и  лошото.  Всичко  остава  на  твоята  съвест.  Какво  печелите  с  това?  
е  регистриран,

В  живота  има  прекрасни  неща,  на  които  да  се  наслаждавате.  Всички  капризи  са  скъпи.

В  живота  трябва  да  търсиш  щастието,  доброто  бъдеще,  с  порното  не  стигаш  до  никъде.  
Колко  можете  да  получите  за  правене  на  порно?  Мизерия.

Да  правиш  порно  клипове  и  да  ги  качваш  в  интернет  какви  глупости!  Не  получавате  нищо  
и  на  всичкото  отгоре  противоречите  на  Божия  закон.  Много  си  глупава!  Ще  се  
самонакажеш.  Не  получавате  никаква  полза,  напротив  ще  имате  лош  късмет,  много  лош  
късмет.

Днес  разбрах,  че  много  посетители  на  моята  страница  идват  от  порно  страници.  Надявам  
се  един  ден  да  се  вслушат  добре  в  думите  ми,  в  това,  което  казвам.  Животът  има  много  
красиви  неща.  Не  е  нужно  да  сте  гей  или  лесбийка,  за  да  се  наслаждавате  на  живота.  
Хората  не  виждат  ясно.

Професионалистите  все  още  печелят  пари,  но  има  много  тъпи  хора,  които  записват  
собствени  видеоклипове  и  ги  пускат  в  интернет,  за  да  ги  гледат  много  хора.  Нищо  не  
печелят  и  на  всичкото  отгоре  отиват  по  дяволите...тези  хора  са  най-тъпото  нещо,  което  
съществува.  Просто  тези  хора  наистина  нямат  акъл.  Той  не  мисли.  Така  че?  Не  разбирам.  
Учат  да  изкривяват  умовете  на  новите  поколения  и  после  правят  безумия.  Всички  тези  
хора,  които  са  посветени  на  порно;  филми,  домашни  видеоклипове,  каквото  и  да  е...  те  ще  
отидат  по  дяволите,  докато  един  ден  порнографията  изчезне  на  земята.  Ако  продължи  1  
000  000  години,  вие  ще  прекарате  1  000  000  години  в  ада.  И  всеки  ден  ще  ти  забиват  
пръчка  в  задника  до  кръв.  Всеки  ден  ще  умираш  по  един  и  същи  начин  и  ще  се  прераждаш,  
за  да  изтърпиш  отново  същото  мъчение.  Какво  получавате  с  това?  Казвам  ви:  капризите  
ще  платите  супер  скъпо.  Показваш  гениталиите  си  и  какво  от  това?

Всички  са  еднакви,  всички  имат  едно  и  също.  Каква  разлика  има?

Надявам  се,  че  ще  гледате  и  слушате  това,  което  казвам  на  моята  страница  с  цялото  си  
сърце.  Те  не  трябва  да  противоречат  на  закона  на  боговете.  Животът  е  кратък,  всеки  
момент  въздухът  не  влиза  и  вече  си  мъртъв.  Така  че  защо  толкова  много  порок?

Помогнете  на  хората,  семейството  си,  жена  си,  децата  си,  обществото...  като  мен.  В  живота  
има  много  неща,  на  които  да  се  наслаждавате.  Какво  значение  има  по-голям  или  по-малък  
полов  орган,  по-голяма  или  по-малка  гърда.  Какво  значение  има,  ако  всичко  е  еднакво?  
Какво  има  вътре  в  сандъка?
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Много  благодаря.

Ще  отидеш  в  ада.  Чуйте  видеото,  което  имам  на  моята  страница  с  гласовете  на  ада,  
чуйте  писъците  на  хората,  които  са  в  ада  и  ще  видите  как  страдат  от  болка.  Всеки  
момент  можеш  да  умреш,  на  гробищата  има  не  само  пенсионери,  има  и  много  млади  
хора,  замислете  се.  Не  преподавайте  секс  на  публиката,  това  е  дяволски  начин,  не  се  
получава.  Дяволът  влиза  лесно  и  трудно  излиза.

Не  съм  против  никого,  само  ви  казвам  бъдещето,  което  ви  очаква.

Моля,  изслушайте  ме,  търсете  положителен  живот,  правенето  на  порно  ще  има  само  
лош  късмет  и  животът  ви  ще  става  по-лош  всеки  ден.  Моля  те  изслушай  ме.

Единственото,  което  можете  да  направите,  е  да  се  покаете.  Покай  се  с  цялото  си  
сърце.  Вие  не  вярвате  на  всичко,  което  казвам,  но  ще  ви  се  случи,  независимо  дали  
ви  харесва  или  не,  защото  това  е  законът,  това  е  законът  на  боговете.  Законът  на  
боговете  ще  влезе,  когато  умрете  и  всички  грехове  ще  бъдат  сурово  наказани.  Аз  
лично  не  влизам  и  не  излизам,  всеки  си  прави  каквото  иска  с  живота,  само  ви  
съветвам.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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33.-  МЪЖЪТ,  ЖЕНАТА,  БРАКЪТ  И  СЕМЕЙСТВОТО.

Той  отслабва,  не  може  да  ходи  добре,  има  болки  в  бъбреците,  кръвта  му  не  
циркулира  добре,  не  може  да  спи  добре,  защото  сънува  много  кошмари,  става  
необщителен  и  всичко  това  идва  от  прекаленото  мастурбиране  при  такива  
млада  възраст.  Ако  правите  много  секс  от  толкова  ранна  възраст,  ще  имате  
здравословни  проблеми  и  може  да  причините  диабет.  Диабетът  засяга  все  по-
млади  хора.

20-годишният  мъж  не  трябва  и  не  е  добре  за  него  да  прави  секс  с  еякулация  
повече  от  веднъж  седмично.  30-годишният  мъж  не  трябва  да  прави  секс  с  
еякулация  повече  от  веднъж  на  всеки  петнадесет  дни.  40-годишният  мъж  не  
трябва  да  прави  секс  с  еякулация  повече  от  веднъж  на  20  дни.

Давам  ви  пример:  Веднъж  ученик  от  началното  училище  отива  в  къщата  на  
приятел,  който  му  показва  порно  филм.  От  този  ден  нататък,  у  дома,  той  
мастурбира  по  4  пъти  всеки  ден.  Този  ученик  беше  най-добрият  в  класа  и  поради  
многото  мастурбиране  имаше  здравословни  проблеми:  главоболие,  косопад,  
зелено-бял  цвят  на  лицето.

Има  много  жени,  които  имат  лошия  навик  да  правят  секс  много  пъти  всеки  ден,  
както  и  мъжете.  Това  може  да  причини  проблеми  с  бъбреците  както  при  мъжете,  
така  и  при  жените.  Ако  мъжът  еякулира  много  пъти  на  ден,  ще  има  здравословни  
проблеми.  Когато  имате  проблеми  с  бъбреците,  първо  ще  забележите,  че  косата  
ви  пада  малко  по  малко  и  се  чувствате  все  по-слаби,  лицето  ви  става  жълто,  
бледо.

Абортът  може  да  повлияе  в  бъдеще  на  раждането  на  деца.  Ако  направите  аборт,  
вероятността  да  забременеете  е  с  25%  по-малка.  Ако  абортирате  два  пъти,  ще  
имате  50%  по-малък  шанс  да  имате  деца.  Ако  абортирате  три  пъти,  вероятността  
да  имате  деца  намалява  със  75%.  Освен  че  има  значителни  психологически  
проблеми.  Ако  абортирате  4  пъти,  вероятността  да  имате  деца  намалява  с  почти  
100%.  Когато  направите  аборт,  тогава  имате  няколко  проблема:  първият  е,  че  
ще  ви  бъде  трудно  да  забременеете,  вторият  проблем  е,  когато  сте  бременна,  
вероятно  след  2,  3,  4,  5,  6  или  7  месеца,  детето  умира  в  утробата.  защото?  защото  
утробата  й  е  засегната  от  аборти.  Утробата  е  студена,  не  е  топла  и  плодът  вътре  
се  чувства  зле,  сякаш  е  къща,  която  е  много  студена  и  има  много  вода  отдолу.  
Това  е  лошо  за  плода.  Ако  някой  ден  искаш  да  имаш  деца,  не  абортирай,  за  твое  
добро,  защото  ние  сме  от  плът  и  кръв.  Тялото  не  издържа,  психологически  не  
можеш  да  си  спокоен.  Никога  няма  да  получите  прошка  от  съвестта  си  или  от  
боговете.  Въпреки  че  законите  на  хората  прощават,  законите  на  отвъдния  живот  
никога  няма  да  ви  простят.

50-годишните  не  трябва  да  правят  секс  с  еякулация  повече  от  веднъж  месечно.  
60-годишният  мъж  трябва  да  живее  без  секс.  Това  е  за  здраве.  Яжте  хората  
обичат  да  правят  секс,  добре,  но  правете  секс  без  еякулация,  за  да  поддържате  
здравето  си.
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Не  е  добре  нито  за  вас,  нито  за  другите.

В  такъв  случай,  когато  любовта  си  отиде,  децата  ще  имат  проблеми.

За  да  избегнете  всички  тези  проблеми,  не  носете  леки  дрехи  и  не  показвайте  всичко,  
провокирайки  всички.

Сега  хората  се  женят  само  на  една  основа:  любов.  Но  любовта  идва  и  си  отива.

Когато  утробата  остане  студена,  може  да  имате  проблеми  в  тази  част  на  тялото.  Също  
така  студен  въздух  може  да  влезе  между  краката  до  утробата.

Така  че  бракът  продължава  цял  живот.

Независимо  дали  има  любов  или  не,  ако  можете  да  поддържате  взаимно  уважение  и  
да  се  грижите  един  за  друг  със  сърцето  си,  този  брак  може  да  продължи  цял  живот.  
Основата  е  взаимното  уважение.  След  това  уважение  възниква  любовта  и  тази  
любов  е  солидна,  защото  се  основава  на  взаимно  уважение.

Когато  жената  е  с  тиранти  и  всичко  отворено,  за  да  не  й  е  горещо,  проблемът  е  
когато  влезе  в  магазин  с  климатик,  разликата  между  жегата  отвън  и  студа  вътре  
може  да  накара  студен  въздух  да  влезе  през  гърба,  пъпа,  засягащи  белите  дробове,  
бъбреците,  матката.

От  друга  страна,  когато  дойде  лятото,  жените  носят  леки  дрехи,  презрамки,  свободен  
гръб,  къси  блузи,  показващи  пъпа,  къси  поли,  за  да  провокират  мъжете.  Това  не  е  да  
си  красива.  Хубавото  е  елегантното.  НЕ  трябва  да  носите  леки  дрехи.  Показвайки  
всичко,  което  имате,  провокирайте  мъжете.  Не  е  добре  нито  за  вас,  нито  за  хората.

Защото  уважението  е  много  по-важно  от  любовта.  Защото  любовта  е  ненадеждна.

Вече  видяхме,  че  има  толкова  много  терористи,  защото  семействата  не  учат  добре  и  
децата  са  пораснали  криви.  Виновни  са  бащата  и  майката.  Ето  защо  двойка,  която  не  
е  щастлива,  която  не  е  добре,

Любовта  идва  и  си  отива.  Когато  любовта  си  отиде,  търси  се  друга  любов  и  тогава  
идва  разводът.  Най-подходящото  нещо,  както  казват  будистите,  е  двойката  да  има  
взаимно  уважение,  за  да  живее  щастлив  живот.

Здравейте.  Бракът  е  в  основата  на  едно  общество,  държава,  целия  свят.  Това  е  най-
важното.  Защото  ако  един  брак  не  върви  добре,  започват  проблеми,  които  се  
пренасят  върху  обществото,  държавата,  страната  и  целия  свят.  Когато  бракът  не  
върви,  те  винаги  се  карат  и  карат,  децата  го  виждат  и  го  научават  и  след  това  го  
предават  на  обществото,  те  правят  същото  с  бъдещия  си  партньор.  В  мисълта  на  
детето  се  записват  всички  неща  и  когато  порасне,  то  прави  същото,  което  е  научило  
от  родителите  си.  Бракът  се  развежда,  децата  остават  сами  с  майката  или  с  бащата.  
Семейството  не  е  пълно.  Не  може  да  бъде  много  уравновесено,  защото  не  е  в  
щастливо  семейство.  Той  се  сравнява  с  други  деца,  които  имат  щастливо  семейство  
и  това  му  създава  много  проблеми.

Като  толкова  много  хора,  когато  остареят,  те  убиват,  извършват  престъпления,  
убийства,  стават  терористи...  Всичко  това  е  така,  защото  семейството  не  учи  и  не  
възпитава  добре.  Ето  защо  в  едно  проблемно  семейство  децата,  когато  пораснат,  
могат  да  бъдат  проблем  за  обществото...

,

,

Толкова  много  разбити  семейства,  толкова  много  деца  страдат  от  последствията.  
Това  може  да  бъде  травмиращо  за  детето  и  да  създаде  проблеми  в  бъдещето  на  
детето,  в  бъдещето  на  обществото  и  на  целия  свят.  Ето  защо  трябва  да  имате  
щастливо  семейство,  за  да  имате  физически  и  психически  щастливо  дете.
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Всичко  е  едно:  семейство,  общество,  правителство  и  светът,  всички  сме  едно.  Ако  не  
дадем  добро  образование  на  децата,  няма  значение  причината,  провалът  на  
родителите,  защото  те  не  дават  добро  образование.  Ние  сме  бащи  и  майки  и  трябва  
да  възпитаваме  децата  си  да  бъдат  добри  граждани,  да  помагат  на  обществото,  да  
помагат  на  семейството,  държавата  и  другите  хора.  Нашата  мисия  не  е  просто  да  
имаме  деца  и  да  ги  отглеждаме.  Най-важното  е  да  им  дадем  добро  образование,  за  
да  може  синът  ни  да  бъде  добър  човек  и  да  помага  на  другите,  това  е  най-важното.  
Съветвам  те,  за  любовта  на  детето  ти,  трябва  да  бъдеш  по-малко  взискателна  към  
партньора  си  и  да  не  се  опитваш  да  си  намериш  друг,  твоят  истински  партньор  е  
добре.  Една  птица  в  ръка  струва  повече  от  сто  във  въздуха.  Опитайте  се  да  бъдете  
щастливи  и  да  не  бъдете  твърде  взискателни,  за  да  може  връзката  ви  да  продължи  
вечно  и  за  доброто  на  всички,  това  е  много  важно.  Не  мислете  винаги  за  себе  си  и  се  
опитвайте  да  си  намерите  друг  партньор,  вашият  истински  партньор  е  добре,  не  
гледайте  друг  и  така  можете  да  бъдете  щастливи.  Моля,  чуйте  ме,  ние  сме  отговорни  
за  действията  на  нашите  деца,  пряко  или  косвено.  Всички  деца,  които  не  са  били  
добре  образовани,  ако

Ако  едно  семейство  не  е  щастливо,  това  може  да  засегне  обществото,  правителството,  
света.

обществото  също  не  е  добро.  Ако  обществото  не  е  добре,  цяла  държава  не  е  добре.  
Ако  една  цяла  държава  не  е  добре,  този  свят  изобщо  не  е  добре.

Ако  едно  дете  не  се  образова  правилно  и  баща  му  и  майка  му  не  му  дадат  добро  
образование,  един  ден  то  може  да  навреди  на  семейството  си,  на  обществото,  на  
държавата  или  дори  на  света.  Като  терористи,  които  могат  да  взривят  самолет  и  да  
убият  куп  хора  или  самоубийствени  атентати  или  масови  убийства  с  оръжия.  Това  е  
резултат  от  лошо  образование.  Ако  родителите  не  дадат  добро  образование,  това  
може  да  повлияе  на  обществото,  правителството  и  света.

Затова  решението  е  отначало.  Ние  всички  трябва  да  работим  със  сърцата  си  един  за  
друг,  а  не  да  изискваме  толкова  много.  По-добре  да  знаеш  лошо,  отколкото  да  знаеш.  
Той  се  опитва  да  поддържа  семейство,  като  се  отказва  и  от  двете,  за  доброто  на  брака  
и  за  доброто  на  децата,  които  са  невинни.  Децата  не  са  виновни.  Опитайте  се  да  
живеете  във  взаимно  уважение,  за  да  не  разбиете  семейството.  Опитайте  се  да  не  
прекъсвате,  защото  всичко,  което  детето  види,  бързо  се  научава,  както  доброто,  така  
и  лошото.  Нищо  не  казва,  но  се  научава  бързо.  Заради  всички,  моля,  всички  ние  
трябва  да  бъдем  отговорни  към  децата  си,  да  ги  възпитаваме  и  учим  добре.

Ако  семейството  не  учи  добре,  децата,  когато  пораснат,  ще  създават  проблеми  на  
всички.  Следователно  всичко  започва  от  брака.  Ако  бракът  е  щастлив,  това  общество,  
този  свят  ще  бъде  рай.

Най-важно  е  семейството.  Съпругът  и  съпругата  трябва  да  са  щастливи  и  не  могат  да  
се  развеждат,  когато  се  развеждат,  най-много  страдат  децата  им,  а  когато  се  отглеждат  
в  непълно  семейство,  може  да  имат  повече  психически  проблеми.  Опитайте  се  да  
бъдете  щастливи,  не  се  развеждайте.  За  доброто  на  обществото,  първото  нещо  е  да  
има  добри  отношения  между  родителите  и  техните  деца.

Ако  едно  семейство  има  проблеми,  обществото  няма  да  е  добро,  нито  правителството.
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Никога  няма  да  имаш  приятели,  ако  първо  не  дадеш  и  не  си  добър  с  тях.

Когато  родителите  говорят,  трябва  да  ги  слушате  с  цялото  ми  уважение.

Когато  родителите  ви  имат  нужда  от  нещо,  те  не  трябва  да  питат,  вие  трябва  да  знаете  
какви  са  техните  нужди.  Трябва  да  им  предложите  всичко,  което  можете  от  цялото  си  
сърце.

Когато  ви  се  обадят,  трябва  да  отидете  веднага,  не  можете  да  кажете  „не“.  Трябва  да  
им  отдадеш  цялото  си  уважение.  Когато  се  обръщате  към  баща  си  или  майка  си,  
трябва  да  е  с  мек  глас,  усмивка  и  наведена  глава.  Дължим  толкова  много  услуги  на  
нашите  родители!  ние  трябва  да  им  върнем  всичко,  което  са  направили  за  нас.  Ако  
направите  това,  вие  ще  бъдете  добър  човек  и  вашите  деца  ще  бъдат  добри  с  вас.  
Защото  всичко  се  учи.  Ако  си  добър  син,  можеш  да  бъдеш  добър  приятел,  добър  
гражданин  за  обществото,  за  държавата,  за  целия  свят.  Преди  всичко  трябва  да  
бъдеш  добър  с  баща  си  и  майка  си.  В  никакъв  случай  не  трябва  да  повишавате  тон.  
Не  трябва  да  протестирате.  Трябва  смирено  да  помолите  баща  си  и  майка  си  за  
разрешение  да  направите  каквото  и  да  било.

Бащата  и  майката  дават  много  любов  на  децата  си  и  ако  ти  не  ги  обичаш  какъв  човек  
си?  Преди  всичко  трябва  да  знаеш,  че  трябва  да  си  добър  син.  Когато  излизате  от  
вкъщи,  трябва  да  се  облечете  подходящо,  трябва  да  поздравите  и  да  поискате  
разрешение.  Винаги,  когато  родителите  ви  говорят  с  вас,  винаги  трябва  да  ги  слушате.

Бащата  и  майката  дават  много  любов  на  децата.  Ако  децата  не  обичат  и  не  уважават  
родителите  си,  що  за  хора  са  те?  Знаеш  ли,  преди  всичко  трябва  да  си  добър  син.

Човешките  закони  не  наказват  родителите  им,  Божият  закон  ще,  за  това,  че  не  са  
дали  добро  образование.

Когато  ти  се  обадят,  трябва  да  кажеш  името  им  и  да  се  отнасяш  с  уважение  към  тях,  
много  уважително.  Когато  говорите  с  тях,  трябва  да  е  с  мек  тон  на  гласа,  с  усмивка  и  
поклон  от  тяхна  страна.  Ние  трябва  да  защитаваме  нашите  родители,  защото  сме  им  
задължени  много  и  трябва  да  им  върнем  тези  услуги.  Ако  го  направите,  ще  бъдете  
добър  човек  и  децата  ви  ще  се  чувстват  добре  с  вас.

Трябва  да  знаете,  че  на  първо  място  семейството  трябва  да  е  добре,  затова  всички  
сме  едно.

Преди  да  излезете  от  дома,  трябва  да  се  облечете  подходящо,  да  поздравите  родителите  
си  и  да  поискате  разрешението  им  да  излезете.

Ако  ти  не  си  добър  с  родителите  си,  децата  ти  няма  да  са  добри  с  теб  в  бъдеще,  
защото  всичко  се  учи.  Ако  си  добър  син,  можеш  да  бъдеш  добър  приятел,  добър  
баща,  добър  гражданин  за  обществото,  за  държавата,  за  всички,  но  първо  трябва  да  
бъдеш  добър  с  родителите  си.

Никога  не  повишавайте  глас  на  баща  си  и  майка  си,  в  никакъв  случай  не  трябва  да  
протестирате  или  да  се  оплаквате,  трябва  да  правите  всичко  скромно,  да  поискате  
разрешение  от  родителите  си  за  всичко.  Това  е  принципът  на  доброто,  на  всяко  
добро  дело.  Преди  всичко  бъдете  добри  с  родителите  си.  Не  забравяйте,  че  когато  
родителите  ви  починат  един  ден,  според  будистите  не  можете  да  купонясвате  3  
години.  Винаги  ще  трябва  да  мислите  за  тях.  Не  правете  като  много  хора,  които  след  
погребението  отиват  на  парти  няколко  дни  по-късно  и  забравят  всичко,  без  да  усетят.  
Ще  бъдеш  добър  син,  ако  отговаряш  на  всички  тези  условия.
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Ако  баща  ви  или  майка  ви  имат  нужда  от  нещо,  те  не  трябва  да  го  искат,  защото  преди  да  ви  
поискат,  вие  трябва  да  знаете  от  какво  имат  нужда  и  автоматично  да  им  го  предложите  с  
цялото  си  сърце.

Запомнете  добре,  според  будистката  теория,  когато  баща  ви  или  майка  ви  умрат,  не  можете  
да  купонясвате  3  години  и  винаги  трябва  да  мислите  за  тях.  Не  като  много  хора,  които  
няколко  дни  след  смъртта  на  баща  си  или  майка  си  излизат  да  купонясват.  Тези  хора  нямат  
чувства.  Ако  правиш  тези  неща,  ще  бъдеш  добър  син.

Така  че  ще  бъдеш  добър  син.

Предложете  им  всичко,  което  можете.

Това  е  началото  на  всичко  добро.  Първо  трябва  да  си  добър  с  баща  си  и  майка  си,  за  да  
направиш  каквото  и  да  е  добро.

Много  благодаря.
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КАК  ДА  СЕ  ЛЕКУВА  РАКА

33.  БОЛЕСТИ  И  САМОЛЕЧЕНИЕ

Нищо  не  остава  на  екрана. .  Няма  нищо  истинско.

Всяко  желание,  ако  не  е  изпълнено,  води  до  много  голямо  разочарование.  Колкото  
повече  желания,  толкова  повече  разочарования.  Опитайте  се  да  не  желаете.  Живяхме  
в  този  свят  няколко  години.  Желанията  са  чиста  фантазия,  няма  нищо  реално,  няма  
нищо,  няма  нищо.  Това  си  е  чиста  фантазия.  „Аз“-ът  има  няколко  години  живот.  Докато  
съществува  тялото,  съществува  и  „Азът“,  но  когато  тялото  се  разпадне  и  умре,  това  
„Аз“  изчезва.  Това,  което  виждате  и  което  докосвате,  е  като  телевизионен  екран.  Много  
добри  и  лоши  образи  минават  през  телевизионния  екран,  но  когато  изключим  
телевизора,  какво  остава?  нищо  не  остава,  всички  изображения  са  изчезнали.  Това  е,  
което  виждаме  ние,  будистите,  чиста  фантазия.

Ако  можете  да  разберете  това,  ще  живеете  много  по-добре  и  няма  да  имате  никакъв  
вид  натиск  или  болест.

Будистите  се  учат  да  контролират  нашето  мислене.  За  да  контролирате  мисленето  си,  
първото  нещо,  което  трябва  да  направите,  е  да  се  научите  да  мислите  вместо  другите.  
Не  мисли  за  себе  си.  Колкото  повече  мислиш  за  "мен",  толкова  повече  проблеми  ще  
имаш.

Мъртъв  човек  е  труп  и  нищо  повече.  Гние,  излизат  червеи...  няма  значение  богат,  
беден  или  властен.  Когато  умрем,  тялото  се  влошава  за  няколко  часа.  И  не  вземаме  
нищо  със  себе  си  в  отвъдното.

Будистът  се  опитва  да  научи  и  да  направи  всичко  за  другите.  Ние,  будистите,  нямаме  
такива  заболявания,  защото  разбираме,  че  животът  е  чиста  фантазия,  няма  нищо  
реално.  Смятаме,  че  всичко  е  фантазия.

За  да  се  възстановите  от  подобни  заболявания,  единственото  ефективно  нещо  е  да  
научите  будистката  теория.  Всички  видове  психологически  заболявания  зависят  от  
начина  на  мислене.

Това  е  всичко,  което  можете  да  направите.

Защото,  когато  се  прави  химиотерапия,  химикалът  убива  здрави  клетки  и  ракови  
клетки.  Така  не  се  лекува.

За  да  се  излекувате,  трябва  да  правите  за  другите  и  да  забравите  за  вашите  интереси.

защото?

В  този  случай  няма  да  има  психологически  проблеми.

Ако  имате  операция  за  отстраняване  на  частта,  засегната  от  рака,

Начинът  на  мислене  е  единственото  нещо,  което  може  да  лекува.  С  хапчета  можете  да  
контролирате  заболяването  за  известно  време,  но  това  не  означава,  че  се  лекува.

За  да  се  лекуват  всякакви  болести,  свързани  с  психиката  и  да  се  оправят  нервите,  
стресът...  трябва  само  да  мислите  по-малко  за  "аз".  Мислете  по-малко  за  себе  си,  имайте  
голямо  сърце,  помагайки  на  другите.  Трябва  да  разбереш  това.

Когато  човек  има  рак  е  много  трудно  да  се  излекува.
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Всяка  храна,  която  влиза  в  тялото,  първо  храни  раковите  клетки.  Колкото  по-богато  се  храните,  
толкова  повече  рак  получавате.

1.-  Мисълта

Много  хора  си  лягат  много  късно.  Тялото  трябва  да  почива  според  природата  си.

Крава,  кон,  прасе...  тоест  всякакъв  вид  месо  и  риба.  Хляб  и  мазнини  като  масло

Има  медицинско  изследване  на  будистките  монаси,  които  живеят  в  планината.  Според  това  
проучване  почти  никой  няма  рак.

Има  два  начина,  които  причиняват  рак:

Това  е  една  от  причините,  поради  които  едно  и  също  тяло  произвежда  рак.

Храните,  които  карат  тялото  да  се  вкисва,  също  са;  шунка,  пиле,

Сигурен  съм,  че  ако  ме  слушаш  и  следваш  инструкциите  ми,  можеш  да  се  излекуваш.

И  се  натрупва  в  един  момент,  защото  не  може  да  циркулира  добре,  в  този  
момент,  малко  по  малко  
загнива,  произвеждайки  тумор,  който  по-късно  се  изражда  в  рак.

И  всякакви  сладкиши.  Яденето  на  тези  храни  може  да  причини  рак.

Ако  кръвта  не  циркулира  добре,  тя  не  може  да  достигне  до  всички  части  на  тялото,

Как  се  лекува?

Това  зависи  от  храната.  Тези  хора  ядат  много  яйца,  сирена,  бяла  захар,

Колкото  повече  ядете  този  вид  храна,  толкова  по-жив  ще  бъде  ракът  в  тялото  ви.  Ако  ядете  
повече  "бедни",  ракът  ще  бъде  по-беден.

Не  всичко  е  отстранено,  ракът  е  още  вътре.  Поради  тази  причина  ракът  е  
труден  за  лечение.

Всички  видове  негативни  емоции,  които  променят  кръвообращението.

2.-  Храната.

Първият  симптом  е,  че  тялото  се  вкисва.

Ракът  се  нарича  още  болестта  на  богатите.  Защото  богатите  ядат  много  храни  с  много  
витамини  и  много  "богати".

Животът  е  пълен  с  нерви,  напрежение  в  работата,  гняв,  тъга….

1.-  Мисъл.

и  сутрин  трябва  да  станете  рано

85%  от  хората,  които  имат  рак,  се  дължат  на  храната  и  това,  което  ядем.

Мисълта  и  действията  са  много  важни,  за  да  можете  да  излекувате  рака.

2.-  Храната.

Ако  искате  да  сте  здрави,  трябва  да  си  лягате  рано  вечер.

Те  също  произвеждат  кисело  в  тялото.
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Че  във  витамините  няма  богатство.

Имаше  един  болен  от  рак  и  докторът  му  казва,  че  нищо  не  може  да  направи,  че  е  
късно.

Те  ядат  зърнени  храни,  ябълки,  банани,  лимони,  грозде,  чай…  всички  тези  храни  са  
здравословни  и  некачествени.  какво  

е  бедно

Невъзможен.

Второ  и  според  лекарите  за  храната  им.  какво  ядат?

Дори  лекарите  не  могат  да  ви  помогнат.  Ако  не  спрете  да  давате  на  раковите  клетки  
храната,  която  харесват,  как  ще  се  излекувате?

Когато  имате  тези  симптоми,  трябва  бързо  да  преминете  към  диета

Ако  не  спрете  да  ядете  месо,  сирене,  захар...  никога  няма  да  се  излекувате  от  рак.  Бог  
няма  да  може  да  ви  помогне.  Единственият,  който  може  да  ви  помогне,  сте  вие  самите.

Първо,  поради  спокойния  си  живот  нямат  никакви  нерви.

Слабото  здраве  и  защитни  сили  означават,  че  трябва  да  промените  диетата  си.

защото?

Ако  има  лошо  кръвообращение,  това  се  отразява  на  вашето  здраве.

Запомнете  добре:  ако  не  давате  храна  на  раковите  клетки.  Ракът  не  може  да  живее.  
Това,  което  трябва  да  имаме  предвид  е,  че  химиотерапията  убива  както  добрите,  така  
и  лошите  клетки.  Всичко  е  вътре  в  тялото  ни.  Химията  убива  първо  добрите  клетки,  а  
след  това  лошите.

Симптомите  са:  кожата  не  лъщи,  много  бързо  се  уморява,  например  като  се  качва  по  
стълбите  се  изморява  много,  като  седне  заспива,  краката  му  миришат.  Всички  тези  
симптоми  означават,  че  не  се  храним  добре  и  че  тялото  ни  предупреждава,  че  нещо  
не  е  наред.

За  да  бъде  кръвообращението  добро,  не  бива  да  се  ядосвате  или  нервничите.

Ако  искате  да  се  излекувате  от  рак  е  задължително  да  се  откажете  от  всякакъв  вид  
месо,  сирене,  яйца,  сладкиши,  хляб.  Масло.

Тези  вегетариански  храни,  тъй  като  са  бедни,  раковите  клетки  не  могат  да  живеят.  
Тъй  като  не  храните  раковите  клетки,  малко  по  малко  тези  клетки  умират  и  ракът  
изчезва.  Ако  няма  храна,  не  е  възможно  да  се  живее.

Всеки  преди  да  има  рак  има  симптоми,  че  нещо  не  е  наред  с  тялото  му.

Не  трябва  да  ядете  нито  една  от  тези  храни.  Трябва  да  живеете  спокоен  живот,  без  
нерви,  без  тъга,  без  напрежение.  Опитайте  се  да  живеете  спокойно.

Колкото  повече  витамини  съдържа  храната,  толкова  по-щастливи  са  раковите  клетки.  
Всеки  ден  става  по-силен,  размножава  се  по-бързо  и  хората  умират  по-рано.

Отиде  да  се  консултира  с  друг  лекар,  който  му  каза:  изцелението  е  много  лесно.  Казвам  
ви  нещата,  които  можете  или  не  можете  да  ядете  и  ще  бъдете  излекувани.  Трябва  да  
сте  вегетарианец:  не  трябва  да  ядете:  месо,  риба,  яйца,  сирене,  захар,  сладкиши,  
трябва  да  ги  премахнете  напълно  от  диетата  си.  Трябва  само  да  се  храниш  като  
вегетарианец:  зърнени  храни,  плодове,  зеленчуци,  чай  и  да  пиеш  малко  вино,  но  без  
да  се  напиваш.
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Всичко  това  се  дължи  на  лошо  кръвообращение.  Ако  кръвта  не  циркулира  добре,  
дори  Бог  не  ви  спасява.  За  да  циркулира  добре  кръвта,  е  необходима  кръв  с  добро  
качество.  Ако  кръвта  е  гъста  и  пълна  с  мазнини,  тя  не  циркулира  добре.  Никой  не  
може  да  ти  помогне.  Нито  Бог.  Единственото,  което  може  да  ви  помогне,  е  да  сте  
вегетарианец.  Ако  искате  да  живеете  добре  с  добро  здраве  и  дълъг  живот  (защото  
здравето  е  най-важното  нещо  в  живота  преди  богатството,  семейството  и  всичко  
останало),  за  здравето  трябва  да  се  грижите,  като  се  грижите  за  вашата  диета  и  
имате  добри  мисли.

Здравейте.  Има  две  причини,  два  проблема,  които  причиняват  диабет:  

1.-  Храна.  Ако  ядете  много,  недостатъчно  и  ядете  това,  което  не  трябва,  това  се  
отразява  на  функционирането  на  бъбреците  ви.  Ако  ядете  твърде  много  месо,  
което  е  трудно  смилаемо,  това  се  отразява  на  бъбреците  и  стомаха.

Трябва  да  правите  добри  дела  за  другите.  Да  бъдем  позитивни,  да  помагаме  на  
хората  да  имат  тази  положителна  енергия  и  да  бъдат  радостни.  Като  мен,  когато  
помагам  на  хората,  се  чувствам  супер,  супер,  супер  добре.  Не  знам  защо.  Супер  
щастлива  съм  и  супер  позитивна.  За  да  постигнете  това,  трябва  да  помагате  

на  хората  И  да  правите  положителни  действия  за  другите.  Винаги  с  позитивно  
мислене,  използвайте  добри  думи,  не  говорете  лошо  за  никого.  Винаги  мислете,  че  
всички  са  добри.  Да  можеш  да  имаш  дълъг  живот,  добро  бъдеще,  добро  семейство,  
любов...  всичко  това  да  придобиеш  положителна  енергия.

2.-  Секс.  Ако  правите  твърде  много  секс,  това  се  отразява  на  бъбреците  ви.  Както  
каза  лекар  по  естествена  медицина:  „30-годишен  мъж  може  да  еякулира  1  път  на  
всеки  8  дни,  за  да  избегне  здравословни  проблеми.  40-годишен  мъж  на  всеки  15  
дни,  50-годишен  мъж  може  да  еякулира  на  всеки  20  дни,  а  60-годишен  мъж  не  
трябва  да  прави  секс.  Това  е  природата  на  нашето  тяло  за  нормалните  хора.  В  този  
случай,  тъй  като  повечето  мъже  обичат  секса  много,  единственото  нещо,  което  
можете  да  направите,  е

вегетариански.  Ако  не  се  промени,  по  всяко  време  може  да  имате  проблеми  с  рака.

Друг  начин  няма.  Да  даваме  пари  на  хората,  които  се  нуждаят  от  тях,  Това  е  храна  
за  нашата  душа.  Ако  няма  такъв  тип  храна,  ще  живеем  много  бедно  на  този  свят,  
тъжно  е,  че  нещата  няма  да  се  развият  добре.  Колкото  по-егоистичен,  толкова  по-
скъпо  ще  платиш.  За  да  не  се  случи  това,  искам  всички  вие  да  промените  начина  
си  на  живот,  начина,  по  който  се  храните.  Променете  се,  като  помагате  на  другите.  
Ако  помагаш  на  другите,  помагаш  на  себе  си.

Всички  видове  вредни  мазнини  идват  от  месото.  Мазнините,  които  циркулират  в  
кръвта,  идват  от  месото.  Кръвта  ни  се  сгъстява  и  колкото  по-гъста  е  кръвта,  толкова  
по-трудно  циркулира.  Ако  имате  повече  затруднения  в  движението,  това  води  до  
редица  негативни  последици  за  нашето  тяло;  ако  премине  през  сърцето,  го  
блокира,  причинявайки  инфаркт;  ако  премине  през  мозъка,  може  да  причини  
церебрална  парализа  и  като  следствие  половината  от  тялото  става  инвалидизирано;  
кръвта  не  достига  добре  до  ставите.

Стъпалата,  тъй  като  са  най-отдалечени  от  сърцето,  са  първите,  които  страдат  от  
последствията,  след  това  постепенно  се  изкачват  по  краката,  причинявайки  болка  
и  затруднения  при  ходене.  Същото  се  случва  и  с  ръцете,  които  остават  без  сили.

Трябва  да  разбереш  това.  Ако  искате  да  сте  добре  и  да  имате  добър  живот,  първо  
трябва  да  правите  добро  за  хората.

ДИАБЕТ
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Първият  симптом  на  бъбречна  недостатъчност  е,  че  краката  ви  изтъняват.  След  това  
краката  изтръпват  и  не  ги  усещаш,  все  едно  са  гроги.  Когато  ходите,  имате  усещането,  
че  стъпвате  върху  дунапрен,  сякаш  не  докосвате  земята  (липса  на  чувствителност).  И  
накрая,  пръстите  започват  да  почерняват  (некротизират)  и  трябва  да  се  отрежат,  
защото  иначе  гангрената  може  да  си  проправи  път  нагоре  по  крака  и  трябва  да  се  
отреже  целият  крак.

Ще  обясня  един  реален  факт:

Ако  сте  млади,  на  всеки  8  дни,  ако  сте  на  40  години,  на  всеки  15  дни,  ако  сте  на  50  
години,  на  всеки  20  дни,  а  ако  сте  на  60  години,  опитайте  се  да  удължите  половия  акт  
възможно  най-дълго.

15-годишен  добър  ученик,  започва  да  гледа  много  порно  филми  и  мастурбира  
еякулирайки  по  4  пъти  на  ден.  Всеки  ден  спермата  се  взема  4  пъти.  Тогава  той  
започва  да  има  здравословни  проблеми.  Преди  да  беше  добър  ученик,  в  училище  
винаги  получаваше  десетки,  защото  учеше  и  беше  много  интелигентен.  След  това  
той  придоби  този  лош  навик  да  прави  секс  сам  и  паметта  му  започва  да  отслабва,  
косата  му  започва  да  пада,  започват  да  се  появяват  тъмни  кръгове,  лицето  му  
пожълтява,  краката  му  треперят,  когато  ходи,  има  проблеми  с  бъбреците,  черния  
дроб... .  Всички  тези  здравословни  проблеми  идват  от  мастурбацията  много  млада  и  
често  (4  пъти  на  ден).  След  консултация  с  лекаря  той  е  коригирал  поведението  си  и  
се  е  върнал  към  нормалното.

Затова  трябва  да  знаете,  че  целият  този  проблем  идва  от  прекомерното  практикуване  
на  секс.  Тялото  трябва  да  следва  природата  си,  не  трябва  да  насилва  тялото  си.  Не  
вземайте  хапчета,  които  да  ви  помогнат  да  правите  повече  секс,  защото  колкото  
повече  секс,  толкова  по-бързо  можете  да  се  разболеете  и  да  умрете.

Ако  забележите  някой  от  симптомите,  които  описах  по-горе,  внимавайте!  Трябва  да  
побързате,  за  да  спасите  живота  си,  защото  както  казват  хората,  веднъж  се  живее.  
Опитайте  се  да  живеете  здравословно.  Без  здраве  няма  нищо.

което  трябва  да  направите  е  да  правите  секс,  без  всъщност  да  „тичате“,  без  да  
еякулирате.  Един  30-годишен  мъж,  за  да  може  да  изпълнява  всичките  си  прищявки,  
без  това  да  засегне  бъбреците  му,  здравето  му,  може  да  еякулира  само  на  всеки  8  
дни,  40-годишен  мъж  на  всеки  15  дни.  Така  че  вече  знаете  какво  да  правите,  ако  
искате  да  имате  добро  здраве  и  сексът  да  не  засяга  бъбреците  и  черния  дроб.  Защото  
бъбречните  проблеми  засягат  функционирането  на  целия  организъм,  тъй  като  
цялата  енергия  идва  от  бъбреците.

Може  също  така  да  причини  разкъсване  на  кръвоносен  съд  в  мозъка.

Ако  бъбрекът  откаже,  целият  организъм  отказва.  Основната  причина  за  бъбречна  
недостатъчност  е,  че  правите  твърде  много  секс.  Трябва  да  го  осъзнаеш.  Нали  знаете,  
ако  искате  да  сте  здрави,  правете  секс  без  еякулация.

Не  забравяйте,  че  50-годишен  мъж  може  да  еякулира  само  на  всеки  20  дни,  а  60-
годишен,  ако  е  възможно  да  не  еякулира.  Правете  каквото  можете,  но  не  еякулирайте  
толкова  много  пъти,  за  да  поддържате  доброто  си  здраве.

Поради  това  разкъсване  част  от  мозъка  не  получава  необходимия  кръвен  поток  и  
клетките,  които  не  получават  кислород,  спират  да  работят  и  умират.  Това  може  да  
причини  парализа  на  едната  страна  на  тялото  и  много  други  здравословни  проблеми  
и  дори  смърт.  Всичко  идва  от  твърде  много  секс  и  толкова  много  секс  плаща  скъпо  
на  вашето  здраве.

Ето  защо  ви  съветвам  да  се  опитате  да  не  еякулирате  всеки  ден.
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Ето  защо  трябва  да  спрете  да  желаете.  Когато  дойде  краят  на  живота  ни,  всичките  ни  
желания  са  =  0.  Защото  когато  умрем,  не  вземаме  нищо  със  себе  си.  Няма  нищо  
истинско.  Без  значение  вашето  състояние;  Ако  си  милионер,  могъщ,  беден  или  
просяк,  тялото  умира  и  гние  по  същия  начин.  Ето  защо  това,  което  имате  сега,  е  
мечта.  Някои  хора  сънуват  хубави  сънища,  а  други  кошмари,  но  нищо  не  е  реално.  
Ако  някой  може  да  разбере  това,  този  човек  никога  повече  няма  да  умре.  Душата  ви  
ще  бъде  свободна  и  можете  да  се  родите  на  тази  или  друга  планета.  Всичко  зависи  
от  нас.

На  този  свят  има  три  вида  хора,  които  не  се  разболяват:

Ако  можем  да  се  отървем  от  това  аз  на  тялото,  тогава  вие  никога  няма  да  се  
разболеете.  Всеки  трябва  да  разбере.  Ако  всички  сме  едно  цяло  и  единият  се  грижи  
за  другия,  никога  няма  да  се  разболеем.  докато  себе  си  е  повече

Знаете  ли,  ако  искате  да  живеете  добре  и  в  добро  здраве,  вие  контролирате  секса.  Не  
гледайте  много  порно  филми,  защото  колкото  повече  гледате,  толкова  повече  
мозъкът  ви  мисли,  кабелите  се  пресичат  и  той  полудява  и  не  спира  да  прави  секс,  не  
спира  да  мастурбира  или  да  „свършва“.  Тогава  го  спохождат  всякакви  здравословни  
проблеми:  диабет,  неизправност  на  бъбреците  и  черния  дроб...  всичко  е  следствие  
от  многото  секс.  Ето  защо  твърде  много  секс  е  път  към  смъртта.  Ако  кажа  не  правете  
секс,  хората  ще  ми  кажат,  че  това  е  невъзможно,  добре,  в  този  случай  ви  съветвам,  
че  ако  обичате  секса  толкова  много,  не  еякулирайте,  практикувайте  наполовина,  без  
да  стигнете  до  края,  без  "свършване" .  Така  ще  останете  здрави.  Ако  правиш  твърде  
много  секс,  си  повече  мъртъв,  отколкото  жив.  Немъртвият  създава  само  проблеми  
на  семейството,  проблеми  в  работата,  психологически  проблеми...  Когато  има  тези  
симптоми,  той  се  затваря  в  себе  си,  става  необщителен,  не  иска  да  общува  с  другите,  
изолира  се  в  стаята  си  и  не  иска  да  говори  с  никого.

1.  Добри  хора.  Те  са  онези  хора,  които  винаги  помагат  на  хората.  Имате  мир  и  
хармония  в  сърцето  си.  Когато  помагате  на  други  хора,  вие  създавате  положителна  
енергия,  която  ви  носи  удовлетворение  и  радост.  Тези  хора  никога  не  боледуват.

Ако  детето  ви  има  някой  от  тези  симптоми,  бъдете  внимателни,  за  да  не  стигнете  по-
далеч  и  да  засегнете  сериозно  здравето  си.  Родителите  трябва  да  гледат  и  да  се  
грижат  за  децата  си,  защото  децата  не  знаят  и  трябва  да  се  учат.

Ето  какво  ви  съветвам  днес  относно  секса.  Благодаря  ти.

2.  Хора,  които  практикуват  йога.  Чрез  йога  можете  да  поддържате  мисленето  си  
спокойно,  можете  да  контролирате  цялото  си  мислене.  Като  мен,  който  се  занимавам  
с  йога  от  40  години.  Сутрин,  когато  ставам,  практикувам  половин  час  йога  и  преди  да  
заспя  практикувам  още  половин  час.  Така  всеки  ден  повече  от  40  години.  Никога  не  
съм  боледувал,  не  съм  имал  никакви  заболявания.  Не  знам  какво  е  болка  и  никога  
нямам  здравословни  проблеми.  Това  е  вторият  тип  хора,  които  никога  не  боледуват.

3.  Хора,  които  са  разбрали  теорията  на  учението  на  Буда:  те  са  разбрали,  че  всичко,  
което  виждате  и  докосвате  в  този  свят,  е  чиста  фантазия.  Няма  нищо  истинско.  
Нашата  душа  влиза  в  тялото,  когато  се  ражда  и  напуска  тялото,  когато  умира.  След  
това  той  влиза  в  ново  тяло  и  се  ражда,  за  да  умре  по-късно  отново  и  да  си  тръгне.  Но  
душата  никога  не  умира.  Просто  влизайте  и  излизайте  от  тялото,  за  да  научите,  че  
животът  е  чиста  фантазия,  че  няма  нищо  реално.

ДЪЛЪГ  ЖИВОТ  СЪС  ЗДРАВЕ
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Здравейте.  Как  да  се  лекуваме  сами  от  всякакви  болести.  Наскоро  отидох  с  член  на  семейството  на  
лекар  за  проблеми  с  гръбначния  стълб.  Доста  стар  лекар.  Той  каза,  че  ако  имаш  проблеми  с  
гръбначните  кости,  трябва  да  пиеш  хапчета,  да  масажираш,  да  плуваш,  да  правиш  гимнастика  и  
това  е.  Не  мога  да  направя  повече.  Членът  на  семейството  прави  всичко,  което  лекарят  му  казва,  но  
все  още  изпитва  болка.  По-късно  посетихме  друга  английска  лекарка,  млада  и  лицензирана  от  
няколко  години,  и  тя  ни  каза:

Тези  нерви  се  свързват  директно  с  мозъка.

1.-  Внимавайте  какво  ядете.  Вашата  диета  трябва  да  е  по-здравословна.  Не  бива  да  ядете  консерви,  
защото  е  вредно  за  здравето

Имаме  милиони  клетки  в  мозъка,  за  да  комуникираме  с  останалата  част  от  тялото.  Чрез  тези  клетки  
мозъкът  дава  нареждания  на  останалата  част  от  тялото.

Първо  трябва  да  ви  дам  теоретичен  час,  за  да  знаете  как  да  се  излекувате.  Методът  беше  различен  
от  този  на  лекаря,  който  посетихме  първия  път.  Съвременният  лекар  ме  изненада,  защото  каза,  че  
единственото  нещо,  което  може  да  се  направи,  за  да  се  излекува  всяка  болест,  е  самолечението.  И  
как  става  това?

Когато  ядем  консерванти,  или  сме  тъжни,  или  сме  негативни,  околната  среда  е  негативна,  мозъкът  
е  засегнат,  комуникацията  на  нервите  с  останалата  част  от  организма  е  блокирана.  Информацията  
прекъсва  или  не  достига  до  останалата  част  от  организма.  Например,  ако  информацията  не  достига  
добре  до  сърцето,  сърцето  не  работи  добре.

2.-  Нямайте  негативни  мисли,  трябва  да  променим  начина  си  на  мислене,  защото  всички  видове  
негативни  мисли  влияят  на  здравето.

големи  има  повече  егоизъм  и  животът  е  по-труден,  има  повече  нещастия,  повече  болести,  най-
кратък  живот,  имате  лош  късмет...  Ето  защо,  ако  не  искате  да  имате  болести,  вече  знаете  трите  
начина  да  поддържате  здравето  си  и  да  не  се  разболявате.

Всяка  страна  има  своя  продължителност  на  живота.  Хората  с  най-голяма  продължителност  на  живота  
са  японците,  защото  се  грижат  много  добре  за  околната  среда,  за  работата  си,  много  са  взискателни  
по  отношение  на  храната,  грижат  се  всичко  да  е  възможно  най-естествено.

Първо  ни  обяснява:

Благодаря  ти.

Когато  изпитваме  отрицателни  емоции,  като  например  когато  сме  тъжни,  ние  заемаме  пози,  които  
малко  по  малко  деформират  тялото  ни,  засягайки  гръбначния  стълб.  Той  ни  обясни,  че  през  
гръбначния  стълб  преминават  поредица  от  нерви  и  всеки  нерв  комуникира  с  част  от  тялото.

Когато  имаме  нерви  в  ежедневието;  храним  се  лошо,  готови  храни  и  консерви,  пълни  с  консерванти  
и  оцветители;  или  се  ядосваме  и  тъжим;  или  не  се  движим  и  не  правим  гимнастика.  Дишаме  
замърсен  въздух,  замърсена  вода...  Всички  тези  поредици  от  неща  влияят  на  нашето  здраве.

Следователно  трябва:

САМОЛЕЧЕНИЕ
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Защо  е  необходимо  да  се  изучава  будистка  теория?

Няма  да  живее  добре.  В  живота  първото  нещо  е  здравето.  Ако  не  си  здрав,  
нямаш  нищо.  Ето  защо  ви  съветвам  да  се  опитате  да  водите  живот  със  сърце,  
изпълнено  с  любов.  Прощавайте  на  другите,  както  прощавате  на  себе  си.

Будистката  теория  обяснява,  че  животът  трябва  да  се  живее  здравословно.  Тоест  
трябва  да  живеем  спокоен  живот,  без  желания,  без  негативни  мисли,  не  трябва  
да  поставяме  никаква  цена,  за  да  постигнем  нещата.  Така  не  може  да  се  живее  
добре.  Борим  се  в  живота,  това  е  нормално  и  логично,  но  не  трябва  да  плащаме  
никаква  цена,  за  да  постигнем  целите  или  желанията  си.  Ако  ни  сполетят  добри  
неща,  добре.  Но  ако  нещата  не  се  развият  както  искаме,  добре,  какво  ще  правим?  
Ако  пристигне  добре,  добре.  Ако  не  пристигне,  това  също  е  добре.  Будистката  
философия  защитава  борбата  за  живот,  но  не  трябва  да  се  разочароваме,  ако  не  
постигнем  желанията  си.

Не  сочете  с  пръст,  опитайте  се  да  не  критикувате  никого,  защото  ние  самите  не  
сме  перфектни.  Никой  не  е  перфектен.  Ето  защо  не  посочвате  грешките  на  
другите.  Така  ще  живеете  със  здраве  и  ще  можете  да  се  радвате  на  живота  си,  на  
семейството  си.  Но  знаете,  ако  искате  нещо,  трябва  да  дадете  нещо  в  замяна.

Най-ниската  продължителност  на  живота  в  света  е  в  Африка.  Атмосферата  е  
лоша,  храната  е  лоша,  всичко  е  лошо.  Ето  защо  тези  хора  живеят  само  няколко  
години.

Не  трябва  да  се  разочаровате,  когато  не  можете  да  постигнете  цел  в  живота.  
Трябва  да  се  борим  със  спокойно  сърце,  с  чисто  сърце,  без  да  нараняваме  
никого,  без  да  се  възползваме  от  другите.  Опитайте  се  да  помогнете  на  хората.  
Ако  помогнете  на  хората,  хората  ви  връщат  двойно,  тройно  или  сто  пъти  повече.  
Вместо  винаги  да  мислиш  за  мен,  за  мен,  за  мен.  Това  казва  будизма.

Ако  искате  да  живеете  дълги  години  в  здраве,  всичко,  което  трябва  да  направите,  
е  да  се  излекувате.  Лекарката  ни  даде  списък  с  20-30  неща,  които  трябва  да  
избягвате,  коригирате,  променяте,  които  не  трябва  да  правите,  но  не  ни  научи  
какво  трябва  да  правим,  за  да  не  навлиза  негативна  информация  в  мозъка  ни;  
като  нерви,  тъга...  Тя  не  знаеше.  На  това  ни  учи  будистката  теория.

Будистката  теория  ни  учи  как  да  постигнем  спокоен  живот.  Няма  друг  начин  да  
стабилизираме  начина  си  на  живот  и  мислене  толкова  негативно.  Само  чрез  
будистката  теория  и  практика.

Борим  се  за  своето  и  за  това  на  другите.  Две  неща  наведнъж.  Не  трябва  винаги  
да  мислите  за  „мен“;  моето  семейство,  моите  приятели…  винаги  за  мен.  Няма  
добро  бъдеще  или  добро  здраве,  ако  мислиш  само  за  своето.  Ако  искате  добро  
здраве  и  добър  живот,  вземете  будистката  философия.  Не  се  опитвайте  да  
настъпвате  другите,  за  да  получите  вашите  желания.  Това  е  като  хляб  за  днес  и  
глад  за  утре.  Единственият  начин  да  живееш  добре  е  с  мисъл  за  любов  и  
разбиране.
Трябва  да  прощавате  грешките  на  другите,  да  мислите  позитивно  и  да  не  се  
разболявате.  Ако  някой  те  нарани  и  винаги  си  спомняш  кой  те  е  смачкал,  кой  те  
е  наранил,  кой  ти  е  забил  нож  в  гърба,  кой  те  е  дразнил...  мозъкът  ви  е  блокиран  
и  информацията  не  преминава  към  нервите,  които  я  разпределят  към  останалата  
част  от  тялото.  Цял  живот  ще  имате  здравословни  проблеми.  Ако  имате  
здравословни  проблеми,  няма  да  живеете  дълго,  дори  и  да  имате  много  пари.
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СИЛАТА  НА  САМОЛЕЧЕНИЕТО

Тогава  тази  мисъл  влиза  в  съзнанието  й  и  тя  сама  става  от  леглото.  Обляга  се  на  
стената  и  започва  да  ходи.  Как  е  възможно?  Докторът  не  успя  да  ме  излекува,  
майстор  Роджър  ми  казва  "ако  искаш,  можеш  да  станеш  от  леглото  и  да  ходиш"  
Защо  не?  Искам  да  се  лекувам  дълго  време,  не  искам  да  съм  там  цял  ден

Сега  ще  говоря  за  дамата.  Той  е  на  80  години,  падна  на  пода  си  и  си  счупи  
костица  на  крака.  Наложи  се  да  го  оперират,  а  той  дълго  време  е  на  легло,  без  
да  може  да  стане.  Питам  го:

Самолекуващо  се  чудо.  Буда  казва:  всичко  ще  се  изпълни  според  нашия  ум.  
Всичко  е  в  ума  ви;  вашето  здраве,  вашият  живот,  вашето  бъдеще,  вашето  
семейство,  вашият  партньор,  всичко  добро  и  лошо.  Всичко  е  в  ума  ти.  Не  трябва  
да  питаме  Бог,  защото  ние  сме  Бог,  ние  сме  Божии  деца.  Затова  вместо  да  питате  
Бог,  питайте  себе  си  и  ще  се  излекувате.  Вчера  помогнах  на  двойка  съседи  да  се  
излекуват.  Съпругът  е  на  85  години,  а  съпругата  е  на  80  години,  и  двамата  
каталонци,  испанци.  Тази  двойка  не  е  излизала  на  улицата  от  много  години,  
защото  и  двамата  имат  проблеми  с  краката.  Когато  стигнете  до  определена  
възраст,  краката  ви  губят  сила  и  не  можете  да  ходите  добре.  Вчера  им  помогнах  
да  се  излекуват.  Краката  на  85-годишния  мъж  го  болят  от  дълго  време  и  той  
многократно  е  ходил  на  лекар,  но  болката  не  е  излекувана.  Ходи,  много  бавно  и  
извито  и  се  поддържа  с  бастун,  защото  много  го  боли.  Когато  отидох  да  ги  
посетя,  казах  на  Господ:  -  Чуй  ме  и  ми  се  довери.  Правете  каквото  ви  казвам,  не  
мислете  за  нищо  друго.  Той  ми  отговаря:  Добре.  Казвам  му:  Вярвай  ми.  Отсега  
нататък  нямате  болки  в  краката,  оставете  бастуна  и  вървете  изправено  и  бързо.  
Мъжът  внезапно  оставя  бастуна  си,  повдига  гърдите  си  и  тръгва  бързо  по  пода.  
Жената  каза  учудено:  -  Никога  не  съм  виждала  мъжа  ми  да  ходи  като  младо  
момче.  Апартаментът  му  е  голям  и  когато  човекът  се  връща  при  нас,  го  питам  
как  е.  Той  ми  отговаря:  -  Не  знам  какво  ми  е,  краката  вече  не  ме  болят,  много  
съм  добре  и  имам  много  енергия.  Представете  си,  години  наред  той  не  беше  
слизал  на  улицата,  защото  не  можеше  да  ходи  и  изведнъж,  когато  получи  
заповед  от  мен,  страхът  му  изчезна  и  той  се  излекува.  За  няколко  секунди  
болестта,  от  която  страдаше  толкова  години,  изчезна.  Това  не  е  чудо  от  Бога,  не.  
Това  е  чудо  от  самия  него,  защото  той  си  вярва.  Умът  може  да  лекува  и  подобрява  
здравето  или  да  го  уврежда.  Но  трябва  да  имате  100%  увереност.  Цялата  вселена  
е  тук,  във  вашия  ум,  цялото  добро  бъдеще  е  тук,  цялото  щастие,  дълъг  живот.  
Тук  в  ума  си  можеш  да  си  направиш  рай  или  ад.“  Първо,  когато  отидох  да  видя  
Господа,  го  попитах:  –  Какво  има,  господине?  Той  ми  отговаря:  -  Аз  съм  на  85  
години,  уморих  се  да  живея,  искам  да  умра,  вече  нямам  надежда  и  не  искам  да  
живея  повече.  Отговарям:  -  Животът  започва  на  60  години  и  ако  си  на  85  години,  
сега  си  само  на  25  години  и  си  в  пълна  младост.

Сега  трябва  да  мислите  така,  сякаш  сте  на  25  години.  Тези  85  години  свършиха,  
от  сега  нататък  си  на  25  години.  Както  ми  вярва,  изведнъж,  в  един  момент,  тази  
мисъл  влиза  в  мозъка  му  и  дава  нареждане  на  тялото  му  да  функционира  
правилно.  След  няколко  минути  здравето  и  умът  ви  са  напълно  променени  към  
положителни.  Това  е  чудо.  Това  е  чудото  на  самолечението.  Е  страхотно!

•Искаш  ли  да  ставаш?  Искаш  ли  да  се  разходим?  Госпожата  ми  отговаря:  •  Да,  да.  
Много  ми  се  иска  да  мога  да  стана  и  да  ходя  сам!  Казвам  му:  •  Ако  искаш  да  
ставаш,  слушай  ме  и  прави  каквото  ти  казвам.  Ако  ми  се  доверите  на  100%,  
гарантирам,  че  ще  станете.  Жената  отговаря:  •  Добре.  На  следващия  ден  дамата  
си  мисли:  „Майстър  Роджър  ми  каза,  че  ако  искам,  мога  да  стана  и  да  ходя.  Ще  
го  пробвам"
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Запомнете  добре,  ако  искате  да  имате  добро  здраве,  не  мислете  негативно.  Не  
трябва  да  имате  стрес,  нерви,  гняв,  тъга...  всичко  това  се  отразява  негативно  на  
вашето  здраве...  Ако  искате  да  се  измъкнете  от  какъвто  и  да  е  проблем,  чуйте  
думите  ми.  Мислете  позитивно  с  всички  сили  на  ума  си  и  гарантирам,  че  всичко  
негативно  става  позитивно.  Това  е  просто,  това  е  просто  това.  Моля  те,  ако  ме  
слушаш,  опитай  като  този  брак.  Те  са  успели  да  се  излекуват,  те  са  се  излекували  
за  минута.  След  толкова  години  боледуване,  без  надежда  за  живот,  в  един  
момент  животът  му  се  променя  към  по-добро.  Това,  което  направих  с  тази  
двойка,  мога  да  направя  и  с  вас.  Просто  трябва  да  повярваш  на  думите  ми  и  да  
ми  се  довериш.  Ако  ми  се  доверите  и  ми  повярвате,  ще  ви  помогна  да  излекувате  
всяка  болест  на  мига.  Това  не  е  фантазия,  реално  е.  Моля  те,  моля  те  само  да  ме  
изслушаш  и  да  ми  се  довериш.  Ако  ме  послушате  и  сте  излекувани  с  тази  теория,  
кажете  на  семейството  и  приятелите  си,  за  да  могат  и  те  да  бъдат  излекувани.  Не  
забравяйте,  че  за  да  работи  това  и  за  да  можете  да  се  излекувате,  трябва  да  
имате  положителна  енергия.  За  да  придобиете  енергия  и  позитивно  мислене,  
всеки  ден  трябва  да  помагате  на  хората,  трябва  да  правите  3  добри  дела  за  
хората.  Ако  сте  пълни  с  отрицателна  енергия,  тази  теория  за  самолечение  не  
работи.  Вече  знаете,  че  за  да  работи,  е  важно  да  сте  добър  човек  и  да  помагате  
на  хората.  Когато  човек  е  негативен,  самолечението  е  невъзможно.  Запомнете:  
Енергия  и  позитивно  мислене  за  дълъг  живот  със  здраве.  Влиятелни  хора,  
милионери,  всички  искат  да  живеят  добре.  Защото,  ако  нямаш  здраве,  
богатството  ти  е  безполезно.  Ако  искате  да  живеете  дълго,  използвайте  парите  
си,  за  да  помагате  на  хората.  Така  че  другите  с  ваша  помощ  могат  да  се  подобрят.  
Ако  подобрите  живота  на  другите,  придобивате  положителна  енергия  и  животът  
ви  също  се  подобрява.  Ако  не  използвате  силата  и  парите  си,  за  да  помагате  на  
другите,  властта  и  парите  стават  бреме  за  вас.  Когато  умреш,  ще  отидеш  в  ада,  
но  ако  помагаш  на  другите,  ще  отидеш  в  рая.

в  леглото.  Затова  с  тази  мисъл  дамата  стана  и  тръгна.  Сега  дамата  ходи  бавно,  
защото  е  лежала  дълго  време  без  да  става.  Давай  преценка! ;  самолечение.

Всеки,  който  ме  слуша  и  се  доверява  100%  на  думите  ми,  може  да  се  самоизлекува.  
Плюс  това  е  безплатно.  Няма  да  загубите  нищо,  като  опитате.  Просто  повярвайте  
на  думата  ми.  Всички  видове  болести  могат  да  бъдат  излекувани,  всяка  болест  
се  излекува  за  миг.  Ако  ме  слушаш,  това  може  да  ти  спаси  живота  и  можеш  да  
имаш  живот,  пълен  с  щастие.

Така  че  всички  желания  могат  да  бъдат  изпълнени.  Толкова  просто.  Ние  си  
усложняваме  живота.  Животът  не  е  сложен.  Болестта  разваля  телата  ни  и  ние  се  
разболяваме,  защото  имаме  негативни  мисли.  От  мозъка  негативната  мисъл  
преминава  през  гръбначния  стълб  и  я  предава  на  целия  организъм.  Следователно  
тази  негативна  мисъл  засяга  цялото  ви  тяло.  Преди  да  нараните  хората,  
помислете  за  това,  защото  наранявате  себе  си.  Това  казва  лекар  в  Барселона,  
който  лекува  гръбначни  проблеми.

Запомнете  добре:  Възползвайте  се,  използвайте  парите  и  ресурсите  си,  за  да  помогнете

Всеки,  който  ме  слуша  сега,  ако  помисли  върху  всичките  ми  думи  и  ме  послуша,  
може  да  се  излекува:  •  Можете  да  ходите  •  Нямате  болка  •  Болестта  ви  изчезва.  
Но  трябва  да  сте  убедени  и  да  се  доверите  на  думите  ми.  Така  че  може  да  се  
самовъзстанови  за  миг.  Това  е  силата  на  ума.  Не  е  чудо.  Ти  правиш  чудото.  Само  
ти  можеш  да  се  спасиш.  Лекарите  знаят,  че  могат  да  ви  помогнат  само  30%,  а  
останалите  70%  зависят  от  вас,  от  вашия  ум.

Винаги  със  сърце,  пълно  с  Любов,  пълно  с  позитивно  мислене.
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хора,  защото  по  този  начин  си  помагате.  Винаги  казвам:  -  Когато  хвърлиш  топка  в  
стената,  ако  я  хвърлиш  силно,  това  те  прави  силен.  Ето  защо,  колкото  повече  
помагате  на  хората,  толкова  по-добре  ще  бъдете  и  по-добър  живот  ще  имате,  пълен  
със  здраве  и  положителни  неща.  Не  бихте  ли  искали  да  имате  дълъг  живот  с  добро  
здраве?  Е,  знаете  ли,  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  помагате  на  хората.  
Друго  чудо  няма.  Ако  питаш  Бог,  когато  правиш  зло,  невъзможно  е  той  да  ти  помогне.  
Бог  не  може  да  ти  помогне.  Всичко  зависи  от  вас.  Така  че,  ако  искате  да  имате  дълъг  
живот  и  добро  здраве,  слушайте  какво  ви  казвам:  винаги  бъдете  позитивни  и  
помагайте  на  хората,  които  се  нуждаят  от  това.

Няма  друг  начин  за  самолечение.

Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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34.  РЕИНКАРНАЦИЯ

Има  много  свидетелства,  които  могат  да  обосноват,  че  прераждането  съществува.

Веднъж  бях  хипнотизиран  от  един  от  моите  ученици  и  че  мога  да  се  върна  в  
римския  период.  Моят  учител  по  хипноза  веднъж  хипнотизира  неграмотна  жена,  
която  не  е  получила  никакво  образование,  когато  беше  под  хипноза,  тя  можеше  
да  говори  перфектно  немски  и  можеше  да  пише  на  немски.  Когато  тя  излезе  от  
ефекта  на  хипнозата,  пуснах  записа  и  я  попитах  какво  казва  и  какво  пише  на  
хартията.  Тя  отговори,  че  никога  не  е  ходила  на  училище  и  може  да  говори  само  
испански,  няма  други  езици  и  няма  представа  какво  се  казва  на  записа  или  какво  
пише  на  хартията.  Хипнозата  е  спомената  в  много  книги,  публикувани  от  лекари  
от  САЩ  или  международна  хипноза,  те  обясняват,  че  благодарение  на  хипнозата  
можете  да  откриете  миналите  си  животи.

Много  хора  не  вярват,  че  след  смъртта  могат  да  се  родят  отново,  не  вярват  в  ада,  
не  вярват  в  рая  или  Бог,  не  вярват  в  нищо.  Този  тип  хора,  които  не  вярват  в  нищо,  
са  най-опасни,  защото  са  способни  на  всичко.  Те  не  вярват  в  божественото  
наказание  или  наказанието,  наложено  от  човешките  закони,  не  ме  интересува  
нищо,  те  могат  да  правят  лоши  неща,  това  е  най-опасното.

Ако  искате  да  се  преродите  като  човек,  не  яжте  месо,  така  че  не  го  правете

Ако  има  прераждане,  съществуват  и  божествени  наказания,  ад  и  всякакви  
наказания.  Човек  може  да  се  превъплъти  в  човек  или  животно,  всичко  става  чрез  
прераждане.  Тъй  като  вярваме  в  прераждането,  ако  го  направим  погрешно,  в  
следващия  си  живот  няма  да  се  родим  като  човешки  същества,  ще  се  родим  като  
животни.  Ако  ядем  месо,  в  следващия  си  живот  ще  бъдем  като  животните,  родени  
и  животните,  които  ще  се  родят  като  човешки  същества  и  ще  дойде  техният  ред  
да  ядат  животните  и  кръгът  никога  няма  да  свърши.

Прераждането  е  демонстрирано  с  техниката  на  хипнозата.

Който  не  вярва  в  това,  може  да  си  потърси  учител  по  хипноза  и  когато  си  
хипнотизиран,  сам  си  разказваш  за  миналото  си,  на  никой  друг.  Ще  почувствате  
всичко,  което  се  е  случило  в  миналото  и  тогава  ще  повярвате,  че  прераждането  
съществува,  адът  съществува  и  божественото  наказание  също  съществува.  
Виждам  те,  чувствам  и  вярвам,  че  прераждането  съществува.  Всички  лекари  по  
хипноза  свидетелстват,  че  прераждането  съществува  чрез  тази  техника,  но  
лекарите  не  са  привързани  към  никоя  религия,  те  са  учени,  просто  опитайте  
хипнозата.  Който  не  вярва,  може  да  отиде  при  всеки  лекар  по  хипноза  и  в  един  
сеанс  ще  види,  че  казвам  истината.  На  пазара  има  много  книги  и  не  съм  
единственият,  който  само  го  казва,  също  и  много  лекари,  които  не  вярват  в  Бог,  
а  в  прераждането.  Всички  те  могат  да  оправдаят  това,  което  казвам  сега.
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Много  благодаря.

Те  ще  бъдат  част  от  този  порочен  кръг,  защото  животните,  които  искат  да  си  отмъстят.

Хипнозата  не  е  измислена  от  будистите,  тя  е  измислена  от  американците.

Тези  лекари  не  са  будисти  и  не  вярват  в  Бог  или  Буда,  но  вярват  в  прераждането.

По-добре  е  да  ги  оставите  да  живеят  и  ще  живеете  по-добре  сега  и  в  бъдеще.

Будистите  не  практикуват  хипноза,  но  благодарение  на  лекари  или  учители  по  
хипноза,  те  показаха,  че  будистите  казват  истината,  която  не  е  лъжа.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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35.-  КЛЕТКАТА

1-  Внимавайте  какво  ядем.  Яденето  на  всякакъв  вид  месо  или  риба  носи  риск  за  
нашето  здраве.  Никой  не  знае  какви  вируси  има  в  месото,  което  ядем;  свинско,  
птиче,  телешко...  всички  тези  меса  носят  лоши  клетки,  за  които  не  знаем.  За  да  
избегнете  инфекции,  опитайте  се  да  не  го  правите

Лошите  клетки  са  причинени  от  нас;  те  се  трансформират  от  положителни  в  
отрицателни  главно  по  две  причини:  Първата  причина  е,  
както  вече  ви  казах,  нервите,  стресът  и  отрицателните  емоции.

Яж  месо.

2-  Негативно  мислене.  Когато  човек  е  нервен,  тъжен  или  има  някакви  силни  
негативни  емоции,  това  се  отразява  на  кръвообращението  му.  Това,  което  ядем  и  
мислим,  може  да  причини  запушване  на  малките  вени,  което  не  позволява  на  
кръвта  да  циркулира.  Кръвта  се  натрупва  в  тази  точка  и  дни,  месеци  или  години  
по-късно  се  образува  бучка,  която  малко  по  малко  се  трансформира  от  положителна  
клетка  в  отрицателна  клетка,  дегенерирайки  в  рак  или  друг  вид  заболяване.  
Причината  за  всичко  това  са  токсините,  които  месото,  което  ядем,  и  негативното  
мислене  носят.  Ако  няма  здраве,  няма  нищо  и  за  да  имаме  добро  здраве,  трябва  
да  се  откажем  от  удоволствието  да  ядем  в  зависимост  от  вида  на  храната.  Опитайте  
се  да  премахнете  „убивай,  убивай  и  убивай“  от  мисленето  си.

Здравейте.  Днес  ще  говоря  за  добрите  и  лошите  клетки,  които  са  част  от  нас.

Всички  клетки  са  мислили.  Всяка  добра  или  лоша  клетка  иска  да  живее.  Всяка  
ракова  клетка  или  друга  болест,  ние  я  произвеждаме  с  лоши  мисли  или  с  това,  
което  ядем,  това  е  резултатът.  За  да  се  борим  с  лошите  клетки,  които  тялото  ни  
има,  всичко,  което  трябва  да  направим  е:

Всички  имаме  отрицателни  клетки  в  тялото  си.  Част  от  вас  са  отрицателни  клетки.  
Зависи  от  количеството  на  тези  негативни  клетки,  които  имаме  в  тялото  си.  Ако  
има  много  от  него,  това  може  да  повлияе  на  вашето  здраве.

Нашият  организъм  има  положителни  и  отрицателни  клетки.  Опитайте  се  да  
живеете  и  с  двете.  Не  мислете  за  убиване  на  отрицателните  клетки,  защото  ако  
мислите  за  това,  отрицателните  клетки  ще  се  опитат  да  се  защитят  и  всеки  ден  ще  
атакуват  тялото  ви  все  повече.  Ако  мислите  само  за  убиване  на  отрицателни  
клетки,  те  също  знаят  как  да  се  защитят.  Трябва  да  се  борите  с  тях  с  позитивно  
мислене,  а  не  да  се  опитвате  да  мислите  за  „убиване“,  защото  те  са  част  от  вас.  
Преди  да  са  били  отрицателни  клетки,  те  са  били  положителни  и  чрез  нашите  
негативни  мисли  и  това,  което  поглъщаме,  те  са  се  заразили  и  са  се  трансформирали  
в  ракови  клетки.  Ето  защо  трябва  да  практикувате  йога,  да  се  отпуснете  и  да  имате  
добри  мисли.
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Убийте,  няма  значение  кого;  на  собственото  си  дете,  аборт,  на  животни...  на  тези,  
които  не  могат  да  се  защитят,  създава  негативна  енергия  в  съзнанието  и  това  се  
отразява  на  здравето.  Всеки,  който  подкрепя  или  мисли  за  убийство,  убийство  и  
убийство,  рано  или  късно  съвестта  му  ще  вземе  своето,  ще  го  накажат,  ще  накажат  
себе  си.

Много  благодаря.

Запомнете  добре:  ако  искате  добро  здраве,  дълъг  живот  и  добро  бъдеще,  не  убивайте  
клетки,  нито  животни,  нито  което  и  да  е  живо  същество  или  нещо,  което  се  движи.  
Живей  и  остави  да  живееш.

Втората  причина  е  храната,  която  ядем.  Ако  ядем  всякакъв  вид  животинско  месо,  
това  може  да  повлияе  на  здравето  ни,  така  че  се  опитайте  да  го  избягвате,  за  вашето  
здраве.  Ако  няма  здраве,  няма  нищо.

Убийството  поражда  насилие,  така  че  ако  искате  да  излекувате  какъвто  и  да  е  вид  
рак,  трябва  да  имате  положително  мислене  и  с  това  положително  мислене  да  
извършвате  действия,  за  да  помогнете  на  хората  и  по  този  начин  да  имате  
положителна  енергия.  Не  е  достатъчно  да  имате  положителни  мисли,  трябва  да  
действате,  трябва  да  осъществите  тази  мисъл,  като  помагате  на  хората  по  какъвто  
начин  можете,  с  пари,  с  действия,  с  думи…..  по  този  начин  придобивате  положителна  
енергия  и  превръщате  раковите  клетки  в  положителни  клетки,  защото  лекарят  може  
да  ви  помогне  само  малко.

Ако  искате  да  имате  здраве,  дълъг  живот  и  щастливо  семейство,  трябва  да  направите  
нещо  за  себе  си.  За  да  имате  положително  мислене,  опитайте  се  да  помогнете  на  
другите  с  думи,  действия,  пари...  така  че  получавате  положителна  енергия  за  борба  
с  отрицателните  клетки.  Не  мислете  да  убивате  положителните  клетки,  опитайте  се  
да  ги  промените  от  отрицателни  на  положителни,  защото  преди  те  също  са  били  
положителни  клетки.  С  положително  мислене  можете  да  промените  отрицателните  
клетки  в  положителни.

Лекарите  могат  да  ви  помогнат  в  борбата  с  болести  като  рак  с  30%,  останалите  70%  
зависят  от  вас.  Лекарите  могат  да  премахнат  само  част  от  рака,  но  ракът  все  още  е  в  
тялото  ви.  Те  не  могат  да  премахнат  целия  рак.  Човешките  същества  мислят  само  за  
убийство,  всички  действия,  това,  което  правим,  това,  което  мислим,  винаги  трябва  
да  са  положителни.

Запомнете  добре;  всичко  има  своите  последствия.  Ако  искате  да  живеете  добре,  
трябва  да  направите  нещо  за  себе  си,  да  помагате  на  другите.

Друго  решение  няма.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Всичко,  което  правим  грешно  в  мисли  и  действия  от  егоизъм  или  друго  извинение,  
цялата  вреда,  която  причиняваме  на  другите,  в  крайна  сметка  плащаме  скъпо,  
плащаме  за  това  по  един  или  друг  начин.  Сами  се  наказваме.  Затова  не  си  мислете,  
че  нищо  няма  да  се  случи,  ако  никой  не  ни  види  да  правим  лошо  нещо,  грешите,  ако  
някой  ви  е  видял  или  не  ви  е  видял,  това  е  нещо  друго,  важното  е  какво  сме  
направили,  дали  ни  виждат  или  не  някой,  който  се  регистрира  в  нашата  съвест.  
Следователно,  ако  човек  прави  добри  дела  за  другите,  той  има  добро  бъдеще,  
защото  всички  те  подкрепят,  защото  всички  те  обичат,  защото  всички  ти  помагат.  
Ако  се  опитате  да  се  възползвате  от  хората,  каквото  и  да  е,  всеки  ден  ще  имате  
повече  врагове  на  пътя  си.  За  да  имате  добро  бъдеще,  трябва  да  имате  добри  мисли.  
Положителното  мислене  може  да  ви  донесе  и  добро  здраве,  добро  бъдеще  и  дълъг  
живот.

Всичко  зависи  от  мисълта.

Преди  да  направим  нещо,  мислим,  ако  решим  това,  което  мислим,  не  правим  нищо.  
Ако  имаме  лоши  мисли,  можем  да  ги  коригираме  и  след  това  не  трябва  да  действаме.  
Ако  мисълта  е  грешна,  поради  егоизъм,  отмъщение  или  нещо  друго,  тази  мисъл  
може  да  се  превърне  в  лоши  действия.  Ето  защо  единственото  нещо,  което  можем  
да  направим,  за  да  предотвратим  всякакви  злини,  е  да  коригираме  тази  лоша  мисъл.

Напротив,  с  негативното  мислене  ще  забележите,  че  малко  по  малко  оставате  сами  
на  този  свят.  Ето  защо  трябва  да  разберете,  че  всичко  това  трябва  да  приложите  на  
практика.  Важното,  както  казах,  е  да  правиш  за  другите.  Единственото  нещо,  за  да  
постигнете  добро  бъдеще,  е  да  правите  за  другите.  Това  е  позитивното  мислене.  
Благодаря  ти.

Първо  трябва  да  знаете,  че  всяка  негативна  мисъл,  която  преминава  през  мозъка,  
произвежда  200  HZ,  това  е,  което  причинява  стрес,  нерви,  ниско  напрежение  и  има  
всякакви  здравословни  проблеми.

Всяка  добра  или  лоша  мисъл  се  регистрира  в  нашето  съзнание.  Ако  мислим  лошо  и  
действаме  лошо,  всичко  се  регистрира  и  ние  се  самонаказваме  и  нервничим.

Има  много  хора,  които  казват:  „Божие  наказание“.  Бог  не  наказва,  ние  самите  се  
наказваме.  Всяка  лоша  постъпка  е  тази,  която  облагодетелства  само  нас,  а  не  другите.  
Добрата  постъпка  е  тази,  която  е  от  полза  за  другите,  а  не  за  нас  самите.  Тези  
действия  се  считат  за  добри.

Когато  имате  добри  мисли,  вие  произвеждате  повече  от  1000  HZ.  Това  може  да  
подобри  вашето  здраве,  самочувствие,  добро  бъдеще,  да  бъдете  весели  и  щастливи.

Друг  наш  проблем  е,  че  си  мислим  много  фантазии.  Всяка  секунда  през  нашия  мозък  
преминават  12  000  000  мисли.

,

ДОБРИ  МИСЛИ

36.-  ПОЗИТИВНО  МИСЛЕНЕ
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Ако  не  сега,  след  няколко  години,  рано  или  късно  ще  си  платите  за  това,  че  имате  
негативни  мисли.  Ето  защо,  ако  искате  да  имате  всичко  хубаво  в  живота,  трябва  да  
имате  положителни  мисли,  да  мислите  за  другите,  за  да  имате  всичко  добро.  Ако  
мразиш  всички,  другите  ще  те  мразят.  Това  е  като  огледало,  ако  се  нацупиш  на  
огледалото,  огледалото  също  ще  се  нацупи  на  теб.  Никога  не  очаквайте,  че  ако  се  
нацупите  пред  огледалото,  огледалото  ще  ви  се  усмихне.  Невъзможен.  Ето  защо  
първо  трябва  да  имаме  добри  мисли  към  другите.  Не  очаквайте  другите  да  ви  се  
усмихнат  първи,  ние  трябва  да  протегнем  ръка  първи.  Ако  можеш  да  разбереш  това,  
ти  гарантирам,  че  ще  имаш  фантастичен  живот,  с  добро  здраве  и  много  приятели.  
Всичко  зависи  от  нас.

Това  е  най-важното.

Буда  каза:  „Всичко  чрез  мисъл  може  да  бъде  променено,  ако  мислим  негативно,  
цялата  среда,  която  ни  заобикаля,  настоящето  и  бъдещето,  се  променя  на  негативно.  
Ако  имате  положително  мислене,  настоящето  и  бъдещето  ще  бъдат  положителни.  
Нашите  желания  ще  бъдат  изпълнени."

Много  благодаря.

Ако  искате  да  имате  бъдеще  и  да  живеете  добре,  винаги  трябва  да  имате  добри  
мисли.  Към  нас  и  към  другите...  защото  ние  сме  едно.

Не  мислете,  че  понеже  някой  друг  ви  е  наранил,  вие  трябва  да  върнете  това  зло  за  
отмъщение.  Единственият,  който  ще  плати  за  това,  сте  вие.  С  вашето  здраве,  лошо  
бъдеще  и  лоши  отношения.

Никой  не  мисли  за  собственото  си  зло,  всички  мислим  за  нашето  добро  и  като  всички  
сме  едно,  всичко  е  наред.  Ако  можеш  да  мислиш  така,  ще  имаш  добро  бъдеще,  добро  
семейство,  добри  приятели...  от  всичко.  Ако  мислиш  за  другите,  всички  ще  искат  да  
са  с  теб,  защото  ти  си  най-добрият.

Ако  мисълта  е  правилна,  никога  няма  да  сгрешите.  Ако  мисълта  е  негативна,  винаги  
ще  грешите  и  всичко,  което  правите,  ще  бъде  грешно.  Тялото  ще  плати  скъпо  за  
вашите  лоши  мисли,  със  собственото  ви  здраве.

Животът  е  кратък,  така  че  ако  искате  да  живеете  добре,  да  стигнете  до  задгробния  
живот  и  да  бъдете  велик  ангел  като  Буда  или  Исус  Христос,  мислете  позитивно.  Ще  
бъдеш  голям  позитивен.  Ако  живеете  положително,  когато  умрете,  вие  също  ще  
живеете  положително.

Вие  трябва  да  изберете.  Ако  искате  да  живеете  негативно,  знаете  къде  ще  отидете:  в  
ада.  Ако  не  искате  да  отидете  в  ада,  мислете  позитивно  и  ще  отидете  в  рая.  Има  хора,  
които  казват,  че  не  вярват  в  задгробния  живот,  добре.  Ако  не  вярвате,  поне  мислете  
положително,  за  да  живеете  добре  в  този  живот  и  всичките  ви  желания  ще  се  сбъднат.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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37.-  ЖЕЛАНИЯТА.

Ако  искате  да  бъдете  свободни,  трябва  да  оставите  всички  желания.  Всички  
желания  на  този  свят  са  за  няколко  години.  Ако  можете  да  напуснете  желанията  
на  този  свят  точно  както  направи  Исус  Христос,  вие  ще  станете  бог.  Буда  остави  
всички  желания  като  човек,  цялото  си  богатство,  цялата  си  сила.  Ако  се  откажете  
от  желанията  на  тялото  си  от  плът  и  кръв,  на  този  свят,  тогава  можем  да  бъдем  
като  Исус  Христос,  можем  да  бъдем  като  Буда;  напълно  свободна  душа.

Писанията  на  Буда  казват,  че  има  рай  отвъд  този  свят.  Животът,  не  е  като  тук,  че  
имаме  всякакви  природни  бедствия,  замърсяване,  инфекции,  болести,  негативни  
хора….  има  много  зло  на  този  свят  и  много  малко  добро.

Ако  искате  по-добро  бъдеще  за  себе  си,  трябва  да  спрете  да  желаете  нещата  от  
този  свят  и  да  се  опитате  да  направите  всичко  по  силите  си  за  другите.  Вече  не  
се  интересувате  от  тази  земя  с  този  негативен  начин  на  живот,  затова  трябва  да  
го  направите  за  другите.  Затова,  ако  сме  истински  егоисти,  нека  направим  като  
Исус  Христос  или  Буда,  да  посветим  живота  си  на  другите,  а  не  за  себе  си.  Но  
трябва  да  разберете,  че  всичко,  което  виждате  и  всичко,  което  докосвате,  е  чиста  
фантазия.

Небето,  в  отвъдното,  небето  има  28  етажа.  Тази  земя  е  като  низината,  отгоре  
има  28  нива  на  категория.  Всяка  планета  в  друга  слънчева  система  над  нашата  
има  продължителност  на  живота  от  1  000  до  1  000  000  години.  В  тези  слънчеви  
системи  няма  толкова  много  проблеми  да  живееш,  да  се  храниш,  да  работиш….  
Те  работят  по  различен  начин.  Всеки  човек  или  живо  същество  може  да  живее  
минимум  1000  години.  След  тези  28  нива  достигате  до  категорията  Буда  или  Исус  
Христос.  За  да  стигнете  до  отвъдното,  трябва  да  спрете  да  желаете  всичко,  което  
виждате  и  всичко,  което  докосвате.  Харесваш  ли  нещо  на  този  свят,  се  закачаш  
за  това  желание  и  не  можеш  да  отидеш  никъде  другаде,  защото  толкова  обичаш  
да  си  тук,  се  връщаш  тук.

Това,  което  живеем  сега,  е  като  сън.  Добрите  сънища,  лошите  сънища  зависят  
от  нас,  от  всеки  един.  Ако  това  е  лош  сън,  той  е  като  негативен,  страшен  филм  и  
когато  филмът  свърши,  вие  се  връщате  към  себе  си.  Това,  което  сте  видели,  не  
е  истинско.  Нашият  живот  е  като  филм,  когато  пуснете  филма,  всички  
изображения  излизат  на  екрана.  Душата  ни  е  като  екран,  когато  филмът  свърши,  
какво  остава  на  екрана?  нищо,  нула.  Изображението  не  остава  на  екрана.  След  
това  започва  друг  филм,  друга  нова  история,  така  отново  и  отново,  милиони  
пъти,  все  едно  се  движим  в  кръг  и  не  можем  да  излезем,  защото  не  разбираме.  
Не  може  така,  всички  животи  да  страдат  за  нищо.  Вече  разбрах,  затова  ви  
съветвам  да  отворите  очите  на  душата  си  и  да  видите,  че  всичко,  което  виждаме  
и  всичко,  до  което  се  докосваме,  е  чиста  фантазия.  Това  е  за  ваша  собствена  
полза,  за  да  можете  да  бъдете  свободна  душа.  След  като  душата  е  освободена,  
"господарят  на  смъртта"  не  може  да  направи  нищо  с  вас.  Ако  не  престанеш  да  
желаеш,  няма  нищо  добро  за  нас;  Раждаме  се,  имаме  болести,  лош  живот,  
умираме...  всичко  зависи  от  другите.  Ето  защо  ти  показвам  начин,  опитай  се  да  
се  научиш,  остави  това  аз  от  плът  и  кръв  накрая  и  накрая
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ние  сме  едно.

това  тяло  издържа  няколко  години  и  се  превръща  в  червеи.  Всеки  се  превръща  в  
червеи,  няма  значение  дали  си  красив,  богат,  могъщ,  милионер,  просяк  или  беден,  
няма  значение,  когато  дойде  времето,  идва  "господарят  на  смъртта"  и  всичко,  което  
имаш,  е  свършено,  всичко,  което  любовта  е  изчезнала,  свършено  е,  децата  ви,  
съпругата  ви,  семейството  ви,  богатството  ви...  Всичко  е  свършило.  И  започвате  от  
0.  Ако  един  ден,  както  ви  съветвам,  можете  да  напуснете  това  въображаемо  аз,  ще  
бъдете  наистина  свободни,  ще  можете  да  пътувате  до  Вселената,  да  се  родите  на  
всяка  планета,  да  се  родите  отново  на  тази  земя ,  живей  няколко  години....  и  ще  
излезеш  от  кръга  раждане  –  смърт.  Независимо  дали  ви  харесва  да  умрете,  или  не  
ви  харесва,  идва  момент,  когато  „повелителят  на  смъртта  идва  да  ви  търси“.  Отнема  
ви  насила  или  с  вашата  воля  (малцина  искат  да  умрат  по  собствена  воля)

Следвайте  съвета  ми  и  погледнете  с  очите  на  душата  и  ще  можете  да  се  освободите  
от  този  свят  и  да  пътувате  през  безкрайността  свободно,  няма  да  се  родите  или  да  
умрете  отново,  защото  душата  никога  не  умира.  Душата  влиза  в  тялото  и  го  използва,  
за  да  учи  и  да  прави  добро.  Но  повечето  хора  го  правят  само  за  себе  си,  без  да  мислят  
за  другите,  но  това  е  лошо.  Защото,  когато  умрете,  Бог  ще  ви  попита:  какво  сте  
правили  по  време  на  престоя  си  на  земята?  Ще  можете  да  отговорите  само:  Направил  
съм  го  само  за  мен,  за  мен  и  за  мен.  Така  правят  повечето.  Ако  наистина  харесвате  
Исус  Христос  или  Буда,  които  са  посветили  живота  си  на  другите,  тогава  ще  излезете  
от  кръга  на  раждане  и  смърт.

Негативното  мислене  отива  в  територията  на  ада.  Адът  приветства  хора  с  негативно  
мислене,  егоисти,  които  правят  само  за  себе  си,  без  да  мислят  за  другите.  Ако  искате  
да  се  освободите,  отидете  в  рая  наистина,  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  
имате  позитивно  мислене,  изпълнено  с  доброта  към  другите.  Защото  другите  и  ние  
сме  едно.  Ще  ви  дам  един  пример:  ние  сме  като  клетка  в  едно  тяло  и  това  тяло  има  
милиони  клетки.  Ние  сме  една  клетка  от  тези  милиони  клетки,  които  изграждат  това  
тяло.  Ние  сме  капки  от  една  вселена.  Ние  сме  едно,  не  сме  двама.  Ние  с  Вселената  
сме  едно.  Ние  с  другите  сме  едно.  Ние  с  всички  живи  същества  образуваме  едно  
цяло.  Ние  и  природата  сме  едно,  а  не  две.  Ако  сте  в  състояние  да  разберете  това,  че  
всички  ние  сме  едно,  можете  да  направите  за  другите  с  цялото  си  сърце,  защото  
другите  и

Много  благодаря.

Ето  защо  ви  съветвам  да  отворите  очи,  всичко,  което  виждате  на  екрана,  не  е  реално,  
това  е  образ,  който  екранът  проектира.  Няма  нищо  истинско.

Ако  искате  да  сте  свободни  и  да  спрете  да  страдате,  единственият  начин  е  да  
разберете,  че  това,  което  виждаме,  е  чиста  фантазия.  Не  правете  повече  грешки.  
Отсега  нататък  правете  за  Аз  на  душата  на  съвестта  си  и  ще  бъдете  свободни  за  
безкрайно  време.  Раят  е  чудо;  всичко,  което  мислите  за  секунда,  става  реалност.  Ако  
искате  гигантска  къща,  изведнъж  гигантска  къща  излиза  като  в  мечтите  ви.  Ако  
искате  къща,  покрита  със  скъпоценни  камъни,  с  диаманти...  всичко,  което  пожелаете,  
се  сбъдва.  Логично  с  позитивното  мислене,  защото  там  няма  негативно  мислене.  
Всеки,  който  достигне  това  ниво,  има  позитивно  мислене.  То  е  общо  за  всички.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Machine Translated by Google



38.-  КАК  ДА  СТАНЕШ  БЕЗСМЪРТЕН

Когато  един  ден  станеш  безсмъртен,  можеш  да  се  родиш  във  всяка  слънчева  система  
и  да  се  върнеш  към  своя  произход.  Не  както  сега,  когато  сме  заседнали  тук  в  този  
свят.  Отново  и  отново,  1  милион,  2  милиона,  100  милиона  години  и  все  още  сме  
заседнали  тук  и  не  можем  да  излезем.  Вселената  е  безкрайна.  Тази  земя  е  в  една  
слънчева  система  от  милиони  слънчеви  системи.  Според  Буда,  Вселената  има  
безкрайност  от  слънчеви  системи.  Ние,  ако  искаме  да  сме  свободни,  безсмъртни,  
просто  трябва  да  спрем  да  желаем.  Първо,  трябва  да  напуснете  това  АЗ  на  това  тяло,  
това,  което  идентифицираме  с  име.  Това  съм  за  няколко  години.  Някои  се  раждат  и  
умират  няколко  дни  по-късно.  Някои  умират  млади,  други  стари...  във  всеки

За  католиците  повтаряйте  името  на  Исус  Христос,  Отче  наш  или  Мария  съсредоточено  
24  часа  в  денонощието.Просто  помислете  за  името  на  Бога,  който  харесваме,  и  
когато  дойде  времето  за  вашата  смърт,  Бог  ще  дойде  да  ви  търси.  Това  е  най-лесният  
начин,  особено  за  възрастни  хора,  които  са  на  квартира  или  у  дома  и  не  правят  
нищо.  Това  е  най-прекият  и  най-лесният  начин  да  станеш  безсмъртен.  Ако  искате  да  
станете  безсмъртни,  мислете  само  за  името  на  Бог  и  не  мислете  за  нищо  друго.

Като  нас,  когато  се  местим  от  едно  място  на  друго,  трябва  да  зарежем  всичко,  за  да  
можем  да  тръгнем.  Не  можем  да  оставим  част  от  тялото  на  едно  място,  а  друга  част  
от  тялото  на  друго  място.  Ако  отидете  от  едно  място  на  друго,  трябва  да  вземете  
цялото  си  тяло  със  себе  си.  Това  означава,  че  когато  искаш  да  си  безсмъртен  и  да  
отидеш  на  друга  територия,  трябва  да  оставиш  вкуса  към  тази  земя,  точно  както  
когато  пътуваме.  Когато  пътуваме,  напускаме  цялото  си  семейство  и  отиваме  на  
друго  място.  Ето  защо,  за  да  станеш  безсмъртен,  е  важно  да  спреш  да  желаеш  нещата  
от  този  свят;  това,  което  виждаме,  докосваме,  което  чувстваме  и  всичко,  което  
виждате  и  не  виждате.  Всичко  трябва  да  бъде  изоставено,  за  да  отиде  някъде  другаде.

Здравейте.  Благодаря  ви,  че  ме  изслушахте,  благодаря  ви..  Как  да  станеш  безсмъртен.  
Това  е  най-важното.  Бог  казва,  че  има  повече  от  84  000  различни  пътища  или  начини  
да  станеш  безсмъртен.  Първият  и  най-лесният  е  чрез  рецитиране  на  мантра:  тоест  
повтаряне  на  името  на  Бог.

В  будизма  се  рецитира  "namo  Amituofo".  Тази  мантра  рецитира  името  на  Буда.  В  
мюсюлманската  религия,  рецитирайте  в  Аллах.В  този  случай,  когато  умрете,  Аллах  
ще  дойде  да  ви  търси.  Всичко  е  в  рамките  на  84  000  начина  да  станеш  безсмъртен.  
Но  няма  смисъл  просто  да  повтаряме  името  на  Бог.  Това  не  е  достатъчно.  Най-
важното  е  да  мислите  и  чувствате  със  сърцето  си,  докато  рецитирате.  Рецитирането  
на  името  на  Бог  и  мисленето  за  нещо  друго  без  концентрация  е  безполезно.  Трябва  
да  рецитираш  със  сърцето  си.  Дори  и  да  крещиш  името  на  Бога  до  пресипналост,  
ако  не  го  правиш  със  сърцето  си,  също  няма  да  работи.  Единственото,  което  е  
полезно,  е  да  произнасяте  и  мислите  името  на  който  и  да  е  Бог,  този,  който  харесвате,  
с  цялото  си  сърце  и  да  забравите  всички  човешки  желания.  Тоест  спрете  да  желаете  
и  обичате  нещата  и  хората  на  този  свят,  Бог,  всичко,  което  се  вижда,  което  не  се  
вижда,  което  чувствате.  Трябва  да  оставиш  всичко  с  цялото  си  сърце,  но  без  да  се  
насилваш  да  го  оставиш.  Ако  насилвате,  няма  да  отидете  никъде.
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Помислете  кое  е  най-добро  за  вас.

Това  тяло  е  като  светилника,  а  душата  като  потока.  Трябва  да  разбереш  това.  Не  можеш  
да  бъдеш  разочарован  от  нещата  от  този  живот,  в  който  живяхме  няколко  години.  В  този  
живот  се  случват  повече  лоши  неща,  отколкото  добри.  Знаем,  че  това  не  е  рай.  Ние  сме  
като  жаба,  която  е  на  дъното  на  кладенец.  Виждаме  само  небето,  което  кладенецът  ни  
позволява  да  видим,  не  можем  да  видим  отвъд,  нито  да  пътуваме  между  вселените.  
Трябва  да  се  опитаме  да  излезем  от  кладенеца.  Ще  бъдем  свободни  като  боговете.  Във  
Вселената  има  много  свободни  богове  и  ние  не  сме  свободни,  защото  не  сме  разбрали.  
Запомнете  добре.  Има  много  повече  свободни  богове  от  боговете,  които  не  са  свободни  
като  нас.  В  тази  вселена,  безкрайна  територия,  където  свободните  богове  искат  всички  
ние  да  разберем  темата,  за  която  говоря  сега,  те  искат  да  осъзнаем,  за  да  станем  свободни.  
Приятелю,  малко  са  хората,  които  могат  да  те  посъветват,  както  аз  правя  сега.  Всеки,  
който  ви  съветва  да  поемете  по  някакъв  път,  ако  не  можете  да  станете  свободни,  е  
невалиден.  Има  много  хора,  които  говорят  за  много  неща,  но  те  не  водят  до  никъде.  За  да  
се  измъкнеш  оттук,  трябва  да  напуснеш  това  аз.  Аз  не  съществувам,  този,  който  днес  е  тук  
и  говори,  след  няколко  години  ще  умре  и  ти  също  ще  умреш  и  всички

След  като  се  освободите,  ще  можете  да  пътувате  до  всички  слънчеви  системи.

момент,  в  който  можем  да  умрем  Няма  кой  да  ни  уведоми  за  смъртта  ни,  няма  
предизвестие.  Винаги  е  изненада.  Следователно  ние  не  знаем  кога  ще  умрем.  Не  мислете,  
че  тъй  като  сте  млади,  не  можете  да  умрете  и  че  ви  остават  много  години,  за  да  остареете.  
Никой  не  знае.

Можете  да  се  родите  във  всяка  слънчева  система.  Нашата  слънчева  система  е  най-лошата  
система  от  всички  слънчеви  системи.  Този  с  най-ниско  ниво.  В  нашата  слънчева  система  
можем  да  живеем  най-много  до  100  години  (някои  малко  повече).  В  най-близката  до  
нашата  слънчева  система  животът  продължава  поне  1000  години.  Има  системи  от  1  000  
000  години  или  5  000  000  милиона  години.  Животът  във  всички  тези  слънчеви  системи  е  
един  и  същ,  когато  един  ден  умреш,  всичко  свършва.

В  гробището  има  много  млади  хора,  не  всички  са  стари.  Мислете  мъдро.  Възползвайте  се  
от  тези  няколко  години,  които  живеем  тук,  за  да  се  научите  да  бъдете  свободни,  да  бъдете  
безсмъртни.  Като  Бог,  Исус  Христос,  Мария,  Буда,  Аллах...
Всички  трябва  да  се  учим  от  тях,  за  да  станем  безсмъртни.  Лесно  е  да  станеш  безсмъртен.  
За  1  секунда  можете  да  бъдете,  ако  спрете  да  желаете  нещата  от  този  свят,  така  че  можете  
да  бъдете  безсмъртен.  Ако  човек  мисли  и  рецитира  мантра  3  години  или  дори  1  секунда,  
той  може  да  стане  свободен,  бог,  безсмъртен.  Не  е  фантазия.  По  произход  всички  ние  сме  
богове.  Ние  сме  тук,  защото  бяхме  объркани,  много  сме  объркани.  Мислим,  че  това  аз  е  
безсмъртно,  а  в  действителност  това  тяло  в  един  момент  умира,  изгнива  и  всичко  е  
свършено.  Няма  значение  всичко,  което  сме  постигнали  в  този  живот;  богатство,  власт,  
любов,  за  1  секунда  оставаш  без  нищо,  е  =  0.  Ето  защо  това  не  съм  истинският  аз.  Сега  ви  
казвам:  възползвайте  се  от  това  тяло.  Душата  е  в  това  тяло,  докато  е  живо.  Отвъд,  в  
духовния  свят,  всичко  е  много  по-сложно  и  по-страшно,  отколкото  на  земята.  Опитайте  се  
да  не  влизате  в  този  негативен  духовен  свят.  Демоните  не  са  като  тук.  Можете  да  прекарате  
1  ден  като  милиони  години  в  страдание,  толкова  е  болезнено!  Съветвам  те  да  оставиш  
желанието  и  вкуса  към  това  АЗ  естествено,  а  не  да  се  насилваш.  Трябва  да  спрете  да  
желаете  естествено,  от  сърце.

Единственото  нещо,  което  можем  да  направим,  е  да  спрем  да  желаем  това  аз  от  това  тяло.
Това  аз  не  съм  аз,  както  вече  много  пъти  съм  ви  казвал.  Това  аз  е  това,  което  имаме  в  
този  момент,  ние  го  използваме.  Това  тяло  се  движи,  говори,  диша,  защото  има  душа  
вътре.  Това  е  като  лампа.  Ако  лампата  няма  ток,  тя  няма  да  свети.  Това  е  мъртва  лампа.
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ще  умрем  и  отново  ще  се  родят  хора.  Азът,  който  се  ражда,  не  е  истинският  Аз.  Не  можете  нито  да  имате,  
нито  да  мислите  за  това  себе  си,  нито  да  видите  себе  си  на  другите.  Защото  ако  има  аз  и  има  друг,  правиш  
разлика  между  теб  и  другия.  За  да  станеш  безсмъртен,  първо  трябва  да  напуснеш  негативното  аз,  
егоистичното  аз  и  да  станеш  себе  си,  което  служи  на  всички  и  не  прави  разлика  между  хората.  Защото  
всички  сме  едно,  включително  животните  и  всички  живи  същества.  Ако  можеш  да  разбереш  това,  което  
ти  казвам,  можеш  да  станеш  свободен,  можеш  да  изоставиш  това  аз.  Това  аз  съм  фантазия.  След  няколко  
години  той  умира,  затова  се  възползва  от  това  телесно  аз,  за  да  стане  безсмъртен  завинаги.  Душата  
никога  не  умира.  Вярвай  или  не  вярвай  в  душата.  Душата  е  в  тялото  и  нашето  тяло  се  движи,  защото  има  
душа  вътре.

Вие  сте  единственият,  който  може  да  го  направи  вместо  вас,  никой  не  може  да  ви  помогне.

Много  благодаря.

Искам  да  ме  изслушаш,  моля  те.  Да  можеш  да  се  измъкнеш  оттук  зависи  само  от  теб.  Не  зависи  от  нито  
един  учител,  нито  от  никого.  Няма  нужда  да  се  побърквате  по  никой  учител.  Единственият,  който  може  да  
ви  спаси,  сте  вие  самите.  Никой  освен  теб.  Никой  не  може  да  ти  помогне  да  бъдеш  безсмъртен,  никой  не  
може  да  се  постави  на  твое  място,  всичко  зависи  от  теб.

Запомнете  добре.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Много  хора,  които  боли,  не  могат  да  спят,  нервни  са...

Адът  не  съществува.  Съществува,  защото  ние  създаваме  собствения  си  ад,  
наказваме  се  сами.  Ние  сами  налагаме  вида  на  наказанието  и  се  наказваме.  Бог  
не  наказва.  Запомнете  добре.  Имаме  "черна  кутия"  като  самолетите  и  никой,  
дори  и  боговете,  не  може  да  ни  отнеме  съзнанието,  където  се  записват  всичките  
ни  действия.  Животът  е  сън,  просто  сън,  ако  мачкаш  хората,  за  да  забогатееш,  
когато  умреш,  какво  става?  всички  тези  пари,  тази  власт,

Когато  някой  направи  нещо  лошо,  той  създава  отрицателна  енергия.  Съвестта  
знае,  че  е  сгрешила  и  това  води  до  лошо  кръвообращение.  Когато  нараняваш  
хората,  нараняваш  себе  си,  защото  мозъкът,  от  който  се  изпраща  информацията  
към  останалата  част  от  организма,  се  блокира  и  започва  да  има  заболявания,  
тумори,  рак,  кръвта  не  циркулира  добре...  Ние  не  ние  можем  да  си  простим,  
дори  ако  нашата  жертва  ни  прости.  Ето  го  проблемът:  осъзнаването  не  променя  
нищо.  Няма  да  си  простиш.  Плащате  със  здравето  си,  лошия  късмет,  понякога  
негативните  ви  действия  засягат  и  семейството  ви,  децата  ви  започват  болести,  
злополуки,  бизнесът  се  влошава,  идват  здравословни  проблеми...  всичко  се  
съсипва...  Защото,  когато  вършим  грешно,  генерираме  черна,  отрицателна  
енергия.  Тази  негативна  енергия  е  лош  късмет  за  всички  около  вас.  Защото  
негативното  привлича  негативното.  Пристига,  уверявам  ви,  гарантирам,  че  
никой  няма  да  избяга.  Господ  казва  така.  В  това  можете  да  сте  сигурни,  че  никой  
никога  не  успява  да  избяга.  Както  много  често  се  появява  във  вестниците,  
полицията  хваща  бандити,  или  наркотрафиканти...  когато  полицията  ги  хване,  
те  отнемат  всички  пари  и  богатства,  които  са  натрупали  и  ги  вкарват  в  затвора.  
Стигнете  до  края,  никой  не  стига  до  добро,  шефът  умира  добре.  Нанасяне  на  
вреда  на  съседи,  приятели,  нанасяне  на  вреда  на  семейството,  обществото,  
държавата,  целия  свят...  всичко  си  има  последствия,  цялата  чаша  за  плащане.  
Не  можеш  да  ужилиш  другите.  Това  е  законът  на  Вселената.

Никой  няма  да  е  специален.  Всеки  ще  съди  себе  си  и  сам  се  наказва.  Един  ден  
въпрос:  Бог  като  теб  е  толкова  щедър,  толкова  добър...  защо  осъждаш  хората  
да  страдат  в  ада?  Той  отговаря:  Не,  не  съм.  И  така...  беше  ли?

Здравейте.  Наказание.  Последствия.  да  се  възползвате  от  други  или  да  
навредите  на  други,  за  да  се  възползвате,  ще  понесете  последствията.  Всяка  
постъпка  има  последствия.  Хората  казват:  ако  направиш  зло,  Бог  ще  те  накаже.
Но  това  не  е  съвсем  точно.  Всеки,  който  ужилва,  употребява,  облагодетелства  
хората,  наранява...  регистрира  тези  действия  в  съвестта  си.  Всички  имаме  
съзнание  в  себе  си,  подобно  на  черна  кутия  в  самолет.  Всичко  се  записва  всяко  
действие,  разговор.  Това  се  нарича  съвест.  Това,  което  правите  грешно,  можете  
да  скриете  от  очите  на  другите,  но  проблемът  е,  че  вие  самите  не  си  прощавате.

Кой  е  пратил  толкова  много  хора  в  ада  и  защо. ?  Бог  казва:  той  сам  влезе  в  ада.  
Той  сам  си  е  наложил  наказанието  за  лошите  си  дела.  Той  сам  създава  ада,  за  да  
плати  за  своите  зли  дела  в  себе  си.

СЗО

39.-НАКАЗАНИЕТО
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Тялото  ни  зависи  от  въздуха.  Ако  следващият  въздух  не  влезе,  всичко  е  свършено.  
Инфаркт,  кръвта  не  циркулира...  и  това  е.  Изведнъж,  в  един  миг  всичко  свърши.  ако  
имате  щастливо  семейство,  много  богатство,  добър  живот....  ако  следващият  въздух  
не  влезе,  оставате  тук.  не  тук.  идва  след  смъртта.  След  смъртта  се  наказваш,  обричаш  
се  на  ада.  Запомнете  добре,  повтарям  го  няколко  пъти,  Боговете  и  Буда  не  лъжат,  те  
винаги  казват  истината.  Всички  действия  имат  своите  последствия.  боли,  трябва  да  
се  покаеш  с  цялата  си  душа.  След  това  направете  добро  и  помогнете  на  хората  да  го  
компенсират.  Ако  молиш  само  Бог  за  прошка,  не  става.  Единственото  нещо,  което  
може  да  работи,  е  да  се  покаете  и  да  не  извършвате  отново  същите  грехове.

Помислете  за  това,  преди  да  нанесете  щети,  не  си  струва.  Мислете  мъдро.

Започнете  да  правите  добро,  като  помагате  на  другите.  Така  че  можете  да  имате  
здраве,  дълъг  живот,  късмет  всичко  това.  Няма  друг  начин,  Господ  не  може  да  ти  
помогне,  единственото  нещо,  което  може  да  ти  помогне,  си  самият  ти.  Няма  никой  
друг  освен  теб.  Помогни  на  Бог,  ако  убиваш  хора,  със  сигурност  Бог  няма  да  ти  
помогне,  ако  продължаваш  да  убиваш  хора.  направите  това.  Ето  защо  помнете.

Исус  умира  за  хората  и  ние  винаги  го  помним.  Ако  убиеш  или  направиш  нещо  лошо,  
никой  няма  да  си  спомни.  Хората  помнят  Исус  Христос  или  Буда,  защото  са  посветили  
живота  си  на  други.  Ето  защо  ние  винаги

тези  имоти  къде?  Не  го  носите  в  гроба.  Нито  кралете,  нито  милионерите,  нито  
фараоните  на  Египет,  никой  не  оставя  богатствата  в  гроба.  така  че  забравете  да  се  
възползвате  от  хората,  всичко  това  не  води  до  никъде.

Всеки  един  от  нас  носи  отговорност  за  действията  си.

Когато  постъпвате  неправилно,  вие  сами  ще  съкратите  живота  си.  Влияе  на  здравето  
ви,  имате  лош  късмет.  Когато  старостта  настъпи,  всичко  свършва  зле.  Виждал  съм  в  
живота  си  много  хора,  които  плащат  скъпо,  много  скъпо.  Има  милионери,  които  
хапят  хората,  мамят  хората  и  поради  това  са  направили  много  пари.  5  години  по-
късно,  поради  лоша  сделка  и  той  остава  без  нищо.  По  един  или  друг  начин  той  се  
наказва,  нощем  не  може  да  спи,  което  засяга  кръвообращението.  Никога  не  
забравяйте:  ако  кажат,  че  Бог  не  съществува,  все  едно,  дали  съществува  или  не,  няма  
какво  да  се  види.  Вие  самият  сте  този  бог,  който  ви  наказва,  когато  правите  нещо  
лошо.  Бог  не  наказва.  Затова  никой  не  бяга.  Не  си  мислете  "Направих  много  печалба,  
като  нанесох  щети"  сега  сте  добре,  но  утре  какво  ще  се  случи?  А  вашите  синове?  и  
твоето  семейство?  всичко  се  отразява  на  семейството.  Никога  не  забравяйте,  никой  
не  може  да  избяга,  дори  боговете,  цялата  вселена,  всяко  живо  същество,  което  
навреди,  ще  трябва  да  понесе  последствията.  Негативните  постъпки  създават  
негативна  енергия  и  гарантирам,  че  когато  му  дойде  времето,  ще  си  платиш  за  тях.

Моля  ви  всички:  когато  се  раждаме,  не  носим  нищо,  и  когато  умираме  също.  
Единственото,  което  носим,  е  нашата  съвест.  Това  е  като  запис  на  черна  кутия  в  
самолет,  съзнанието  записва  всички  добри  неща  и  всички  лоши.  Всичко  е  
регистрирано  във  вашето  съзнание.  Не  можете  да  се  излъжете,  много  добре  знаете  
какво  правите.  Ако  не  вземем  нищо,  защото  нараняваме  хората,  защото  се  
възползваме  от  другите.  защото?

Истината  на  закона  на  боговете,  закона  на  вселената.

Никой  не  може  да  скочи.  Хората  те  наказват  и  те  вкарват  в  затвора  и  не  само  това,  
след  като  излезеш  от  затвора,  когато  умреш,  собственият  ти  ад  те  чака.  Тогава  те  ще  
се  родят  като  животни  и  веднъж  попаднали  в  ада,  няма  да  можете  да  излезете  поне  
1000  години.  Не  100,  1000.  момент  на  егоизъм  плащате  с  хиляда  години  в  ада.  
скръбта.
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Моля,  изслушайте  ме,  моля,  опитайте  се  да  помогнете  на  хората,  моля  ви,  моля  ви.  
Животът  е  такъв:  ако  искаш  всичко  да  е  наред,  действай  с  цялото  си  сърце.  
възможност  да  правим  добро  за  хората.  Толкова  е  личен  интерес,  че  няма  значение.

Нищо  не  вземаме,  нищо  не  вземаме:  всичко  е  същото.

помним  ги.  Това  е  единственото  нещо,  което  си  струва  в  това  пътуване  до  земята.  
Една  добра  мечта  си  струва  да  се  живее  на  тази  земя.  Моля,  помогнете  на  хората  да  
направят  този  сън  добър  сън.  ние  ще  живеем  много  добре  от  това,  на  небето,  на  
земята  или  във  всяко  друго  кътче  на  Вселената.  Много  е  важно.  Моля,  правете  добро  
за  хората,  не  правете  лошо  на  хората.

Много  благодаря
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Защо  да  сме  вегетарианци?
Първата  причина  е,  защото  ние  сме  тревопасни  животни,  само  като  погледнете  
зъбите  си,  можете  да  видите,  че  имаме  същия  тип  зъби,  като  коне,  крави,  те  
имат  същата  форма  като  зъбите,  които  имаме,  затова  имат  черва  които  са  
дванадесет  пъти  по-големи  от  дължината  на  нашето  тяло.  Месоядни  животни  
като  тигри  и  лъвове  имат  зъби  и  червата  им  са  три  пъти  по-дълги  от  телата  им.  
Когато  ядат  месо,  те  ще  го  евакуират  много  бързо,  но  тъй  като  червата  ни  са  
дванадесет  пъти  по-дълги  от  тялото  ни,  когато  ядем  месо,  преди  да  бъде  
евакуирано,  то  е  гнило  отвътре.  Тялото  ни  получава  част  от  протеините,  
калориите  и  други  части  от  месото,  вредните  елементи.

Неотдавна  имахме  проблеми  с  птичи  грип  и  свински  грип,  някои  животни  имаха  
болестта  и  не  осъзнавахме,  че  това,  което  някога  сме  ги  яли,  ни  съблазни  и  не  
знаехме  как  да  го  излекуваме.  Ако  не  знаем  как  да  лекуваме  рак,  камо  ли  да  
лекуваме  животински  вируси,  които  са  по-силни  от  рака,  тогава  как  можем  да  
излекуваме  това?  Когато  ядете  месо,  вие  поемате  риск,  защото  зависи  от  късмета.  
Ако  имате  късмет,  можете  да  ядете  здравословно  месо,  без  вируси,  но  ако  ядете  
месо  от  болно  животно,  като  пиле,  свинско,  говеждо  или  друго  животно,  заразено  
с  болест,  никой  няма  да  разбере,  защото  никой  не  тества  всяко  животно,  
невъзможно  е.

Не  можете  да  убивате  за  удоволствие  или  да  ядете  за  удоволствие.  Лесно  е,  само  
помислете,  искате  ли  да  бъдете  убит?  Сигурен  съм,  че  отговорът  е  не.  Обичаш  
ли  да  те  нараняват?  Не.  Ако  не  искат  да  бъдат  убити,  не.

Преди,  при  проблема  "луда  крава",  дори  месото  да  е  сготвено,  вирусът  не  е  
умрял,  затова  много  хора  са  умрели.  Ние  не  знаем  какви  болести  може  да  има  
едно  животно.  Някои  маймуни  имат  СПИН  и  аз  нямах  никакъв  проблем,  но  
когато  хората  започнаха  да  ядат  маймунско  месо,  вирусът  се  предава  от  един  
човек  на  друг  и  тялото  ни  не  е  готово  за  това.  Нашето  тяло  приема  всички  
болести  и  вируси  от  животните.  Животните  могат  да  пренасят  много  непознати  
за  нас  вируси.

Ако  искате  да  живеете  щастливо  и  да  имате  дълъг  живот,  трябва  да  спрете  да  
ядете  месо,  това  е  първата  стъпка.  Второ,  според  будистката  теория  всички  живи  
същества  са  в  една  и  съща  категория.  Ние  сме  по-умни  от  другите  животни,  но  
ние  също  сме  животни,  ние  не  сме  Бог.  Ако  ние  сме  Божии  деца,  животните  
също  са  Божии  деца,  кои  от  тях  са  по-интелигентни  от  другите.  Вселената  не  
може  да  се  управлява  от  закона  на  джунглата,  където  най-силният  убива  слабия,  
никога  не  правете  това.  Подобно  на  някои  мъже,  които  нараняват  жени,  защото  
са  по-силни  и  много  жени  биват  убивани  всяка  година,  това  не  е  правилно.  
Всички  мъже,  жени  и  животни  имат  еднакво  право  на  живот,  никой  няма  право  
да  убива  жени  или  животни.

40.-  ВЕГЕТАРИАНСКА  ДИЕТА
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Много  благодаря.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

убивайте  други,  които  са  по-слаби  от  вас.  Ако  не  искате  да  бъдете  наранени,  не  
наранявайте  другите.  Трябва  да  се  поставите  на  тяхно  място,  да  бъдете  по-
човечни  и  да  разбирате  другите.  Не  използвайте  закона  на  джунглата,  където  
най-силният  винаги  печели,  никога  няма  да  има  добър  край.

Всички  дългове  трябва  да  бъдат  платени.  Всеки  човек,  който  е  наранил  други,  
трябва  да  си  плати,  това  е  законът  на  Вселената,  всеки  трябва  да  плати.

Според  будистите  всеки  човек,  който  наранява  другите,  в  следващия  си  живот  
ще  бъде  животно,  което  ще  се  роди  като  животно.

Ако  не  искате  това,  не  го  правете.  Грижете  се  за  всеки  човек  около  вас,  
независимо  дали  ви  познава  или  не,  помагайте  му,  така  е  и  с  животните.  Те  не  
нараняват  другите  и  не  ядат  месо.  Ако  искате  да  имате  щастлив  живот  и  добро  
здраве,  не  яжте  месо.  Ако  искате  да  ядете  месо,  не  забравяйте,  че  ще  трябва  да  
платите  за  това  не  само  със  здравето  си,  но  и  със  законите  на  Вселената,  които  
ще  трябва  да  платят  за  това.
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1.-  КРЪВООБРАЩЕНИЕТО

2.-  АСПЕКТ

Практикувам  йога  повече  от  четиридесет  години  и  за  четиридесет  години  никога  
не  ми  се  е  налагало  да  ходя  в  болница  или  да  съм  имал  каквато  и  да  е  операция.  
Никога  не  съм  боледувал  и  не  съм  изпитвал  болка.

Начинът  на  мислене  може  да  промени  външния  ни  вид.  Ако  мислим  негативно,  
това  ще  се  отрази  на  външния  ни  вид  и  ще  стане  негативно.  Когато  сме  ядосани,  
изглеждаме  ядосани,  виждаме  го,  а  когато  сме  тъжни,  имаме  тъжен  поглед.  Ако  
искате  да  изглеждате  добре,  винаги  трябва  да  мислите  позитивно.  Ако  всичко  е  
положително:  вашият  външен  вид  ще  бъде  положителен,  вашият  живот  ще  бъде  
положителен,  вашето  здраве  ще  бъде  положително,  вашето  бъдеще  ще  бъде  
положително,  вашето  семейство  ще  бъде  положително.

За  да  имате  добро  кръвообращение,  трябва  да  практикувате  йога.  Благодарение  
на  йога  и  с  ума  си  можете  да  направите  кръвообращението  си  и  следователно  
няма  да  имате  киста  или  рак.

Така  че,  ако  искате  да  имате  добро  здраве,  трябва  да  направите  нещо  за  себе  си.  
Няма  значение  дали  сте  богати,  могъщи  и  щастливи,  ако  искате  да  живеете  добре  
и  да  имате  по-дълъг  живот,  трябва  да  практикувате  йога,  няма  друг  начин.  Пиенето  
на  хапчета,  които  са  химически,  не  е  добре,  колкото  повече  пиете,  толкова  повече  
ще  се  увреди  здравето  ви.

Животът  зависи  от  кръвообращението.  Ако  кръвта  не  циркулира  добре,  умираме.  
Ако  не  циркулира  през  сърцето,  можем  да  получим  инфаркт  и  да  умрем.  Ако  не  
циркулира  в  мозъка,  можем  да  получим  инсулт  и  смърт.  Здравето  зависи  от  
кръвообращението.

КРАТКИ  ТЕКСТОВЕ
ВТОРА  ЧАСТ

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

3.-  БЪДИ  МИЛИОНЕР

„Да,  в  следващия  си  живот  ще  бъдеш  този  милионер,  защото  днес  ми  предложи  
купа  ориз,  всичко,  което  имаше,  и  това  е  наградата  за  твоята  доброта.“

Всичко  зависи  от  енергията  и  начина  ви  на  мислене.  Ако  една  жена  иска  да  
изглежда  красива,  за  да  бъде  красива,  да  бъде  мила  и  мила  и  да  успее  в  живота  
си,  на  първо  място  трябва  да  има  позитивно  мислене.  Наличието  на  положителна  
мисъл  ще  направи  живота  ви  и  всичко  около  вас  положително.  Ако  мислите  
негативно,  целият  ви  живот,  всичко  около  вас,  бъдещето  и  желанията  ви  ще  
бъдат  негативни.  Сега  знаете,  че  ако  искате  да  сте  щастливи  и  да  сбъдвате  
желанията  си,  просто  трябва  да  мислите  позитивно.  Всеки,  който  прави  или  
говори  лошо  за  вас,  не  позволявайте  това  да  ви  засегне,  тъй  като  ще  ви  накара  
да  мислите  негативно  и  ще  бъде  лошо  за  нас  самите.  За  наше  собствено  добро  
не  трябва  да  се  тревожим  за  ситуацията  или  околната  среда,  не  позволявайте  
това  да  повлияе  на  душевното  ни  състояние  или  начина  ни  на  мислене.  Винаги  
е  добре  да  сме  позитивни  за  себе  си.  Пожелавам  на  всички  щастие.  Ако  искате  
да  сте  щастливи,  моля,  изслушайте  ме,  опитайте  се  да  бъдете  позитивни  с  
вашите  действия  и  мисли,  това  е  единственото  нещо,  което  ще  бъде  добро  за  
вас.  Всички  негативни  действия,  като  убийство,  нараняване  на  други  хора,  
отмъщение  с  или  без  причина,  малтретиране  на  хора  или  нараняване  на  
семейството,  приятелите,  обществото  или  държавата  са  негативни  действия.

Всеки  иска  да  стане  милионер.  Според  Буда,  всеки  човек,  който  иска  да  стане  
милионер,  първото  нещо,  което  трябва  да  направи,  е  да  даде  пари  на  бедните  и  
да  помогне  на  нуждаещите  се.  Като  помагате  на  други  хора  да  бъдат  много  
щастливи,  вие  ще  имате  чувството  на  щастие.  Това  ще  подобри  вашето  здраве,  
вашето  богатство  и  ще  ви  помогне  да  вземете  правилните  решения.  Това  е  едно  
нещо.  Второто  нещо,  ще  обясня  една  история  за  Буда:  Веднъж  просяк  предложил  
на  Буда  купа  ориз.  Всичко,  което  имаше,  беше  тази  купа  ориз.  Просякът  казал  на  
Буда:  „Буда,  това  е  всичко,  което  имам  и  бих  искал  да  ти  го  дам,  дори  и  да  не  ям  
днес,  това  не  е  проблем  за  мен.  Обичам  да  предложа  на  Буда  всичко,  което  имам.  
"  Буда  му  казал:  "Ела  с  мен,  имам  нещо  да  покажа"  Отишли  заедно  до  един  
кладенец  и  Буда  му  казал:  "Погледни  го  добре".  Просякът  можел  да  види  образа  
на  милионер,  който  живее  в  огромна  къща,  пълна  със  слуги  и  пълен  с  удобства.  
Просякът  попитал  Буда:  "Кой  е  това?"  И  Буда  отговори:  "Ти  ли  си"  "Аз?"

Милионер,  който  слушал  разговора,  казал  на  Буда:  "Нося  ти  кола,  пълна  с  ориз."  
Буда  каза:  "Добре."  Скоро  той  дойде  с  кола,  пълна  с  ориз,  и  каза  на  Буда:  
„Просякът  му  даде  купа  ориз  и  в  следващия  му  живот  той  ще  бъде  милионер,  а  
аз  ще  бъда  крал  по-късно.“  Буда  му  казал:  "Ела  с  мен,  ще  ти  покажа,  виж  хубавото"  
Милионерът  видял  вол,  който  обработвал  земята  и  плашел  мухите  с  опашката  
си.  Милионерът  попитал  Буда:

Как  да  имаме  добро  бъдеще  и  как  да  станем  милионер?
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

4.-  СЪПРУГАТА

Убивай  и  убивай.  Всички  ние  сме  Божии  деца.  При  никакви  обстоятелства  не  
можем  да  се  убиваме  един  друг,  хора,  животни  или  каквото  и  да  е  живо  
същество.  Този,  който  убива,  трябва  да  плати  милион  пъти  с  живота  си  на  
убития,  според  Божиите  закони.  При  никакви  обстоятелства  или  причина,  или  
под  името  на  Бог  или  друго  име,  човек  не  трябва  да  убива,  не  може  да  убива.  
Това  е  непростимо  в  човешките  закони  и  в  Божиите  закони.  Животните  и  хората  
не  могат  да  бъдат  убивани.  Ядем  животни,  които  са  по-слаби  от  нас.  Тъй  като  
ядем  месо,  хората  убиват  животни  за  нас.  Ако  не  ядат  месо,  няма  кой  да  убие  
животните.  Живей  и  остави  да  живееш.  Помнете,  че  убийството  на  което  и  да  е  
живо  същество,  пряко  или  непряко,  ще  плати  за  греховете  им,  всички,  
включително  плода,  чието  сърце  бие.  Всяко  живо  същество  има  право  на  живот,  
както  вие  или  аз,  така  и  всички  останали.  Ето  защо  не  можем  да  убиваме,  
независимо  от  причината,  името,  под  каквото  и  да  е  име  на  който  и  да  е  Бог,  не  
можем  да  убиваме.  Не  забравяйте,  че  всеки,  когото  убиете,  пряко  или  непряко,  
ще  отиде  в  ада,  когато  умре  и  ще  премине  през  планина  от  листа.  Душата  не  
умира,  но  може  да  изпита  болката  от  преминаването  през  планина  от  листа  и  
да  умре  бавно.  Веднъж  умрял,  той  ще  възкръсва  и  ще  умира  отново  и  отново  в  
продължение  на  хиляда  години  за  всеки  живот,  който  е  отнел.  Няма  прошка,  
Божиите  закони  са  по-лоши  от  човешките.  Другият  живот  е  по-сложен  и  тежък  
от  този  живот,  с  демоните,  много  по-сложен.  Не  си  мислете,  че  трябва  да  се  
види,  за  да  се  повярва.

"Какво  е  това?"  И  Буда  отговори:  „Ти“,  „Аз?“,  „Да,  всички  пари,  които  имаш,  
получи  за  сметка  на  бедните,  така  че  си  станал  богат.  Това  ще  бъде  твоето  
наказание.  Ще  трябва  да  работиш  милиони  години  и  роден  като  вол,  за  да  
върнеш  всичко,  което  взе  от  бедните  и  понеже  днес  ми  даде  кола,  пълна  с  ориз,  
този  вол  има  опашка.  Не  зависи  от  количеството,  зависи  от  сърцето  ти  ".

Ако  искате  да  станете  милионер,  дайте  колкото  можете  на  нуждаещите  се,  на  по-
бедните  от  вас  и  ще  получите  наградата  да  станете  милионер.  Ако  искате  да  
станете  милионер,  единственият  начин  е  да  помагате  на  хората,  които  се  
нуждаят  повече  от  вас.  Всички  ваши  дарения  за  нуждаещите  се  ще  бъдат  
умножени  по  сто  или  милиони  пъти  като  награда.  Единственият  начин  да  
избягате  от  бедността  е  като  помагате  на  други  хора,  които  са  по-бедни  от  вас,  
помагайки  им  колкото  можете.  Буда  казва,  че  тогава  ще  получи  своята  награда,  
а  Буда  никога  не  лъже,  Буда  винаги  спазва  обещанията  си.  Изминаха  три  хиляди  
години  от  смъртта  на  Буда  и  всичко,  което  той  каза,  остава  в  сила  и  до  днес.

Едно  евро  от  просяк  е  същото  като  един  милион  от  милионер.
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5.-  ПРИРОДНИ  БЕДСТВИЯ

Не  е  виновна  природата,  виновни  са  само  хората.

Ако  осъзнаем,  че  всичко  е  част  от  нас,  това  вече  няма  да  наранява  природата  или  
вселената.  Трябва  да  знаем  това,  за  да  избегнем  природни  бедствия.  Ние  сме  
единствените,  които  могат  да  го  решат.  Ние  навредихме  на  природата  и  сега  тя  е  
срещу  нас,  но  не  е  виновна  природата  или  природните  бедствия,  вината  е  само  наша.  
Трябва  да  причиним  това  със  замърсяване  и  индустрии,  които  виждат  само  
собствените  си  интереси.  Не  ни  пука  за  хората,  околната  среда  или  природата,  ето  
защо  страдаме  от  тези  проблеми,  които  се  влошават  с  всеки  изминал  ден.За  да  спасим  
нашата  планета,  да  спасим  природата  и  да  спасим  себе  си,  трябва  да  мислим,  че  сме  
част  от  природата.

Преди  всичко  това  се  дължи  на  нашите  мисли.  Хората  стават  все  по-егоистични  и  все  
повече  хора  имат  лоши  мисли.

Например  нашето  тяло  има  черен  дроб,  бъбреци,  сърце...  те  са  част  от  тялото  ни.  
Нашият  стомах,  сърце,  бъбреци,  черва,  ръка  или  пръст  на  крака  не  могат  да  бъдат  
наранени,  тъй  като  те  са  част  от  нас.  Трябва  да  разберем,  че  сме  едно,  трябва  да  
разберем,  че  сме  едно  цяло.  Ние  се  грижим  за  нашето  тяло,  нашето  сърце,  нашите  
бъбреци,  ние  винаги  се  опитваме  да  се  грижим  за  себе  си.  Ако  имате  някакъв  
здравословен  проблем,  трябва  да  отидете  на  лекар,  за  да  разреши  проблема.

Тази  отрицателна  енергия  засяга  природата  и  вселената.

Трябва  да  направим  същото  с  природата  и  вселената,  тогава  ще  бъдем  рай.  Ако  
направите  това,  в  бъдеще  няма  да  имате  толкова  много  природни  бедствия.  Всичко  
зависи  от  нас  самите.

Смятаме,  че  природните  бедствия  нямат  нищо  общо  с  нас,  но  в  действителност  ние  
сме  тези,  които  причиняват  тези  бедствия.

Поради  тази  причина  хората  не  разбират,  че  това  води  до  природни  бедствия.

Мислите  са  първият  проблем,  а  вторият  е  това,  което  правим.  Замърсяване  и  други  
неща,  които  увреждат  околната  среда  и  в  резултат  на  това  страдаме  от  наводнения,  
тайфуни,  земетресения...  Ние  причиняваме  всичко.  Защо  това  ни  причинява?  Защото  
не  са  разбрали,  че  сме  част  от  природата,  ние  сме  едно  цяло  и  не  искат  да  приемат  
този  факт.  Природата,  Вселената  и  ние  сме  едно,  а  не  двама.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Хората,  защото  те  са  ви  помогнали  толкова  малко  по  малко,  когато  остареете,  ще  
забогатеете  и  хората,  които  ще  ви  помогнат,  вашата  положителна  енергия  ще  се  
засили  и  цялата  положителна  енергия  на  хората,  които  са  ви  помогнали,  ще  ви  
помогне,  защото  вие  си  добър  човек  и  добрите  хора  ще  ти  помогнат.

Тогава  пътешественикът  казал:  „Виждам,  че  си  добър  човек.  Ще  ти  помогна.  
Правя  одеяла.  Ще  дам  одеяла  и  ще  ти  ги  продадеш  и  ще  ми  дадеш  парите.  Вярвам  
ти,  защото  си  добър.  "  човек  Пътешественикът  го  направи  и  сега  моят  приятел  е  

милиардер  само  защото  помогна  на  пътешественик  да  си  почине.  Ако  искате  да  
имате  добро  бъдеще,  трябва  да  помагате  на  хората,  без  да  искате  нищо  в  замяна.

Пътешественикът  каза:  „Ти  си  добър  човек,  не  ме  познаваш  и  ме  покани  у  дома  
си  на  чай,  почивка  и  си  включил  вентилатора,  за  да  ме  разхладя,  ти  си  добър  
човек.  Какво  правиш  сега ?"  Моят  приятел  каза:  "Нищо"  И  той  отговори:  "Защо?"

Ако  мощен  милионер  малтретира  хората,  той  е  егоист,  той  никога  не  помага  на  
другите,  той  просто  иска  да  се  наслаждава  на  живота  си  с  купоните  и  харчи  пари  
само  за  себе  си  и  семейството  си  и  за  никой  друг,  този  човек,  който  се  радва  на  
късмета  на  предишния  му  живот,  този  късмет  ще  свърши  много  бързо.  По-
голямата  част  от  милионерите,  когато  са  на  напреднала  възраст,  се  оказват  болни  
и  бедни  и  никой  не  го  е  грижа  за  тях.  Толкова  много  мачове  и  пари,  похарчени  
за  приятели,  които  не  се  интересуват  от  тях,  когато  са  бедни.

Никой  не  помага  на  лош  човек,  никой  не  помага  на  егоист,  никой,  защото  ако  си  
егоист,  никога  не  благодариш  на  никого  и  следователно  никой  няма  да  ти  
помогне.  Ако  искаш  помощ,  имаш  шанс  да  бъдеш  добър  човек  и  тогава  всеки  ще  
ти  помогне.

Когато  имате  пари  и  искате  да  имате  повече  пари,  имате  добро  здраве,  късмет  и  
дълъг  живот,  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  помогнете  на  бедните  и  
тогава  винаги  ще  бъдете  богати,  винаги  мощни,  ще  имате  дълъг  живот  и  имайте  
добро  здраве,  защото  когато

Бедните  казаха:  "Защото  нямам  пари  и  просто  проучих  малко  и  нищо  не  намерих"

Преди  имах  приятел,  който  беше  много  беден.  Сядаше  пред  къщата  си,  за  да  се  
пече  на  слънце.  Един  пътник  мина  през  вратата  му.

Защо  бедните?  Според  будистката  теория  всички  бедни  са  били  алчни  и  
егоистични  в  миналите  си  животи,  всичко  е  било  за  тях  и  никога  не  са  помагали  
на  другите,  затова  в  този  живот  са  бедни.
Богатите  хора  в  миналите  си  животи  са  били  щедри  към  бедните  и  са  помагали  
на  нуждаещите  се,  така  че  в  този  живот  те  са  богати,  те  са  милионери.  Ако  сега  
сте  беден,  как  можете  да  подобрите  финансите  си?  Бедният  човек  няма  много  
пари,  но  поне  има  стотинки.  Сто  от  бедняк  има  същата  стойност  като  милион  от  
милионер.  Когато  беден  човек  ви  даде  стотинка,  тя  има  същата  стойност  като  
определен  милион  и  милионер.  В  очите  на  Буда  1  пени  и  1  милион  са  едно  и  
също,  зависи  само  от  това  дали  помагате  на  другите  от  сърце.  Ако  искате  да  сте  
богати,  трябва  да  помагате  на  хората,  които  са  по-бедни  от  вас,  колкото  можете.

Беше  лято,  беше  много  горещо  и  пътешественикът  беше  жаден.
Бедният  човек  казал  на  пътника:  „Ела  в  къщата  ми,  седни,  освежи  се  и  пий  чай,  
след  което  можеш  да  продължиш  пътуването  си“.

6.-  БОГАТ  И  БЕДЕН  ЧОВЕК
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7.-  КОНФЛИКТИ

Ако  човек  в  този  живот  те  нарани  и  ти  го  нараниш  в  следващия  живот,  тогава  другият  човек  
в  друг  живот  те  наранява  отново  и  ти  го  нараняваш  в  следващия  живот...  и  така  нататък,  
този  цикъл  никога  не  свършва,  никога  не  свършва.

Трябва  да  простим  на  всеки,  който  ни  е  наранил.  Според  будистката  теория,  освен  да  
прощаваме,  трябва  да  благодарим.  Не  трябва  да  таите  злоба  и  трябва  да  забравите  злото,  
което  друг  човек  ви  причинява,  защото  когато  държите  всичко  това  в  себе  си,  само  
наранявате  себе  си.  Дори  и  да  си  абсолютно  прав,  с  отмъщение  и  злоба  успяваш  да  нараниш  
само  себе  си.  Не  можете  да  живеете  в  мир,  не  можете  да  живеете  спокойно,  винаги  мислите  
негативно  и  това  се  отразява  на  здравето  ви  и  не  можете  да  имате  качество  на  живот.

Никога  няма  да  вдигнеш  глава.  За  да  сте  добре,  всичко,  което  трябва  да  направите,  е  да  
простите.  Прощавайте  така,  сякаш  прощавате  на  себе  си.  Трябва  да  простите,  за  да  живеете  
в  мир  и  спокойствие,  защото  отмъщението  носи  само  отмъщение  и  още  отмъщение,  и  още  
отмъщение...  така  че  не  можете  да  живеете  добре.
Ако  искаш  да  живееш  добре,  опитай  се  да  простиш,  това  е  единственото  решение,  друго  
няма.  Не  се  притеснявай,  Бог  и  неговата  съвест  ще  го  накажат  вместо  теб.  Със  сигурност  той  
ще  изпълни  наказанието  си  напълно,  Бог  и  самият  той  ще  отмъсти  за  вас.

Ако  човек  ви  нарани,  не  се  притеснявайте,  той  ще  се  накаже,  съвестта  му  ще  го  накаже.  
Може  би  пред  другите  не  иска  да  го  признае,  но  вътрешно,  когато  спи,  когато  е  сам,  той  
лека-полека  ще  се  накаже.  Господ  няма  нужда  да  наказва.  Всеки  има  своя  съвест  и  ако  някой  
нарани,  той  се  наказва  много  повече,  отколкото  ако  си  отмъстиш.  То  се  наказва  много  по-
бавно,  по-сурово  от  вашето  собствено  отмъщение.  Ето  защо  няма  нужда  да  се  сърдите  или  
да  си  отмъщавате.  Ако  някой  ви  нарани,  приемете  го  като  на  самоизпит,  като  на  изпит.  Ако  
успеете  да  издържите  този  изпит,  покачвате  ниво.  Затова  трябва  да  запомните,  че  не  е  
нужно  да  изпитвате  злоба  към  хората,  които  ви  нараняват.  Ако  го  запазите,  ще  имате  много  
проблеми:  нерви,  стрес,  лошо  кръвообращение...  това  ще  се  отрази  на  живота  ви,  ще  
остарявате  по-бързо,  винаги  ще  сте  болни  и  нищо  няма  да  върви  добре  в  живота  ви,  защото  
мисленето  ви  е  тотално  негативно .

Според  будистката  теория  всеки  човек,  който  ни  наранява,  е  защото  в  минал  живот  вие  сте  
го  наранили.  Така  че  в  този  живот  тя  ти  се  отплаща  за  лошото,  което  си  й  причинил.  Ако  му  
простите,  дългът  ще  бъде  уреден,  ще  бъдете  спокойни.

ако  направите  това,  ние  ще  създадем  положителна  енергия  и  Бог  ще  ви  помогне,  вярвате  
или  не,  Бог  ще  ви  помогне.
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8.-  ПУШЕНЕ

Не  е  нужно  да  го  правиш.  Не  таи  злоба.  Опитайте  се  да  живеете  добре.
Това  е  будистката  теория  за  конфликтите.

Пушенето  на  цигари  убива  бавно.  Всяка  цигара  е  в  5  минути  от  живота  ви.  На  всяка  опаковка  
пише:  пушенето  сериозно  вреди,  пушенето  убива,  пушенето  причинява  рак  на  белия  дроб  и  
всички  пушачи,  прочетете  това  и  не  ви  пука.  Някои  се  плашат  и  се  опитват  да  се  отърват  от  този  
навик.  По-рано  един  от  моите  ученици  по  йога  се  опита  да  откаже  пушенето.  Можеше  да  бъде  
спряно  за  една  година,  но  се  съпротивляваше.  Година  по-късно  вече  не  издържах.  Преди  да  спра  
пушех  по  кутия  на  ден,  а  след  тази  година  пушех  по  3  кутии  на  ден.  Не  след  дълго  той  се  върна  
тази  година  без  тютюнев  дим.  Ето  защо,  за  да  спрете  да  пушите,  не  е  нужно  да  се  насилвате,  
защото  няма  да  работи  и  никога  няма  да  можете  да  се  откажете.  За  да  се  откажете  от  пушенето  
завинаги,  трябва  да  убедите  себе  си  и  себе  си.  Ако  не  се  убедите,  никога  не  се  отказвайте,  никога.  
Убедете  се,  ако  искате  да  живеете  по-дълго,  да  имате  добро  здраве,  да  имате  по-дълъг  живот.  
Трябва  да  спрете  да  пушите,  ако  искате  да  сте  в  добро  здраве  и  да  не  страдате  от  рак  на  белия  
дроб.  Поради  всички  тези  причини  трябва  да  се  убедите  сами.  Понякога  е  възможно  да  се  откажете  
от  пушенето  с  хипноза.  Когато  сте  хипнотизирани,  можете  да  видите  дробовете  си  пълни  с  
никотин,  толкова  мръсни  и  отвратителни.  Един  от  начините  да  откажете  цигарите  е  да  гледате  
отвратително  белите  си  дробове.  Най-добрият  и  единствен  начин  е  да  се  убедите,  че  това  е  просто  
каприз,  че  не  е  необходимост.  Представете  си,  че  имате  добро  семейство,  добър  бизнес/работа,  
да  живеете  спокойно  с  децата  си  и  много  комфортно  и  в  най-добрата  част  от  живота  си,  умирайки  
от  тютюн.  Няма  ли  да  е  жалко?  Ако  сте  млади,  бедни  и  нямате  нищо,  може  би  смятате,  че  това  е  
добре,  защото  няма  какво  да  губите,  но  това  обикновено  идва,  когато  сте  близо  до  50-годишна  
възраст.  Хората  започват  да  умират  в  най-добрата  част  от  живота  си,  когато  всичко  е  решено,  
всичко  е  перфектно.  Обичаш  жена  си,  децата  си  и  всичко  е  перфектно,  но  всеки  път,  когато  вземеш  
цигара  и  я  изпушиш,  отнемаш  5  минути  от  живота  си.  Ако  искате  да  живеете  до  80  години,  жалко  
е  да  умрете  на  50  или  60,  когато  целият  живот  е  изчерпан.  За  ваше  собствено  добро,  за  вашето  
семейство,  за  вашите  деца,  помислете  и  се  убедете  да  се  откажете  от  пушенето.
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За  да  се  избегне  война,  всички  страни  трябва  да  се  уважават  взаимно.  защото?  
Защото  всички  сме  едно  цяло,  всички  страни  са  едно  и  образуват  едно  цяло.  
При  една  война  всички  участващи  страни  ще  имат  смъртни  случаи,  ще  изтекат  
много  пари,  хората  ще  умират,  ще  обедняват  и  унищожението  ще  бъде  пълно.  
Нищо  няма  да  е  добро,  всичко  ще  е  лошо.  Хората  трябва  да  знаят,  че  смъртта  
носи  само  нещастие.  Убийството  на  бебета,  причиняването  на  смърт  на  плода  
или  животните  носи  само  унищожение  на  нашата  планета,  нищо  добро.  Трябва  
да  се  научим  да  бъдем  мили,  сърдечни  и  прощаващи  към  целия  свят  или  всяка  
страна.  Не  се  опитвайте  да  водите  война,  ще  има  смъртни  случаи  и  от  двете  
страни,  това  е  единственото  нещо,  което  ще  получите  от  войната.  Трябва  да  
знаем,  че  всички  хора  са  едно,  и  Вселената  е  една,  и  природата  е  една.  Ако  не  
вярваме,  че  сме  едно  и  всеки  мисли  само  за  себе  си,  че  сега  виждаме  резултатите,  
ние  унищожаваме  природата  и  околната  среда  също  ни  засяга

Ако  го  направите,  просто  пийте  малко.  Алкохолът  е  разрушил  много  семейства.  
Когато  някой  е  пиян,  колко  престъпления  могат  да  бъдат  извършени?  Колко  
хора  са  загинали  в  автомобилни  катастрофи,  консумирайки  алкохол?  И  в  
резултат  на  това  много  семейства  са  загубили  баща  си,  майка  или  децата  си  
поради  алкохола.

Войната  носи  само  нещастие.  Във  Втората  световна  война  са  загинали  сто  души,  
похарчени  са  500  милиарда  долара,  а  във  войната  във  Виетнам  са  похарчени  
18  милиарда  долара.  Представете  си  всички  загубени  пари.  Ако  тези  пари  бяха  
инвестирани  в  трети  страни,  за  да  се  подобри  качеството  им  на  живот  и  да  се  
спре  бедността,  светът  щеше  да  е  рай.  Толкова  много  войни  и  смъртни  случаи,  
кое  е  положителното  за  нас?  Нищо,  всичко  е  негативно.

Консумацията  на  алкохол  е  забранена.  Това  означава,  че  не  пийте  алкохол.

Буда  не  казва  да  се  пие  алкохол.  Помнете,  че  алкохолът  причинява  само  
нещастие,  той  не  носи  добри  неща,  а  само  нещастие  на  вашето  семейство,  на  
вас,  на  обществото  и  на  много  други.  Ето  защо  не  трябва  да  пиете  алкохол.  Ако  
започнете  да  пиете  и  станете  алкохолик,  как  ще  преодолеете  зависимостта  си  
от  алкохола?  Ще  унищожиш  живота  си,  бъдещето  ти  ще  е  тъмно,  няма  да  има  
нищо,  никой  няма  да  е  до  пиян.  Не  пийте  алкохол,  ако  желаете,  можете  да  пиете  
малко.  Алкохолизмът  е  лош  за  вас,  за  вашето  семейство,  за  обществото,  за  
държавата,  за  всички.  Когато  си  пиян,  можеш  да  убиеш  друг  човек  или  да  
направиш  нещо  възмутително.  Не  забравяйте,  че  не  трябва  да  пиете  алкохол,  
това  е  забранено  от  законите  на  будистите,  не  пийте.  Ако  искате  да  живеете  
щастливо  със  семейството  си,  не  пийте  алкохол,  защото  това  засяга  другите.  Не  
пий.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

околната  среда  с  глобалното  затопляне,  а  също  и  броят  на  природните  бедствия  
нараства.  Това  се  случва,  защото  не  осъзнаваме,  че  всички  сме  едно.  Не  
забравяйте,  че  всичко  това  трябва  да  бъде  направено  искрено,  за  да  превърнете  
Земята  в  рай.  Остава  само  да  си  помагаме,  защото  сме  едно  цяло.  Ако  една  
държава  е  в  беда,  това  може  да  ни  засегне.  Подобно  на  СПИН,  проблемът  
започна  в  Африка  и  засегна  останалия  свят,  така  че  трябва  да  помогнем  на  всяка  
страна,  която  е  в  беда  с  цялото  си  сърце.  Ако  не  им  помогнем  незабавно,  това  
ще  засегне  нас,  а  също  и  останалия  свят.  Ние  сме  едно,  ние  и  Вселената  сме  
едно,  една  държава  и  друга  са  едно,  ние  сме  едно,  не  две.  Не  трябва  да  сме  
егоисти,  иначе  няма  да  се  получи.  Ако  всички  работим  заедно,  всичко  ще  бъде  
наред.  Войната  не  носи  нищо  добро.

Сега  всички  войни  са  лоши,  те  носят  само  смърт,  могат  да  причинят  унищожение  
на  целия  свят.  Това  трябва  да  се  избягва,  тъй  като  те  са  едно  цяло.  Това  е  война  
и  мир.  Ако  искате  да  живеете  добре,  уважавайте  и  се  грижете  за  природата,  като  
се  грижите  за  животните  и  хората  и  те  ще  се  погрижат  за  нас,  за  да  създадем  
рай  на  Земята.  Някои  лидери  и  хора  унищожават  планетата.  За  да  живеем  добре,  
не  забравяйте,  че  сме  едно.  Всяка  друга  страна,  човек,  животно,  природа  или  
вселена,  ние  всички  сме  едно.  Ако  разберем  това,  ще  живеем  в  рая.  Благодаря  
ти.

на

Например  през  Втората  световна  война  Хитлер  се  опита  да  обедини  всички  
европейски  страни  със  сила,  като  воюва.  Може  ли  да  постигне  целта  си?  Не.  
Японците  се  опитаха  с  войната  да  доминират  над  азиатските  страни,  можеха  ли  
да  го  постигнат?  Не.  Преди  римляните  се  опитваха  да  доминират  над  цяла  
Европа,  можеха  ли  да  успеят?  Не,  защо  не?  Тъй  като  със  сила  и  негативни  идеи  
не  можете  да  постигнете  нищо,  накрая  ще  бъдете  провал.  Много  невинни  хора  
умират,  цената  на  войната  е  много  висока  и  целият  свят  е  ощетен,  затова  няма  
причина.  ние  можем  да  водим  война,  ние  не  сме  едно  цяло,  борбата  не  трябва  

да  се  води  между  членове  на  семейството  или  братя,  това  е  забранено.  Бог  
казва,  че  е  забранено,  независимо  от  причината,  не  можем  да  се  убием  един  
друг.  Ако  всеки  има  златно  сърце,  този  свят  ще  стане  рай.  Най-важното  е,  че  
лидерите  на  всички  държави  трябва  да  имат  златно  сърце.  Лидерите  са  слуги  
на  народа,  те  не  са  глави  на  народа,  те  трябва  да  бъдат  смирени  слуги  на  народа.

Всичко,  което  е  добро  за  хората,  трябва  да  се  направи.  Те  не  трябва  да  харчат  
нито  цент  за  нещо,  което  не  е  от  полза  за  хората.  Всичко  трябва  да  се  прави  от  
сърце,  независимо  от  политическата  партия.  Важното  е,  че  всяка  политическа  
партия  трябва  да  направи  и  аз  вярвам,  че  това  е  най-доброто  за  хората.  Без  
значение  от  политическата  гледна  точка,  най-важното  е  да  направим  най-
доброто  за  хората,  а  не  да  водим  война.

на
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Ако  човек  се  самоубие,  като  пие  токсична  течност,  на  всеки  7  дни  ще  трябва  да  пие  
тази  токсична  течност  отново.  Ако  този  човек  се  обеси  с  въже,  на  всеки  7  дни  ще  
трябва  да  се  обеси  на  въже...  това  до  края  на  живота  му.  Представете  си,  ако  човек  
скочи  от  много  високо,  ще  трябва  да  скача  отново  от  върха  на  всеки  7  дни.  Преди  да  
умрете,  представете  си  болката,  която  преминава!  След  като  се  самоубие,  душата  
отива  в  ада  и  е  наказана  между  100  и  500  години  там.  След  това  се  ражда  като  
животно  в  продължение  на  много  години.  Всичко  това  хората  не  знаят  и  се  чудят:  
има  ли  прераждане?  Сигурен.  защото?  попитайте  всеки  учител  по  хипноза,  
консултирайте  се  с  всяка  книга,  Хипнозата  няма  нищо  общо  с  будизма,  но  оправдава,  
че  всички  ние  имаме  минало,  настояще  и  бъдеще  в  живота.  Че  животът  не  свършва  
в  този  живот,  затова  самоубийството  усложнява  съществуването.  Това  не  решава  
нищо.  Някакъв  сериозен  проблем,  който  имате,  все  едно  е  полунощ,  всичко  е  тъмно,  
но  след  нощта  какво  се  случва?  малко  по  малко  слънцето  изгрява,  малко  по  малко  
нещата  се  подобряват.  Ето  защо,  когато  имате  проблеми,  издържайте  колкото  
можете,  защото  малко  по  малко  слънцето  ще  изгрее  и  всичко  ще  се  реши.  Когато  
човек  има  голям  късмет,  не  трябва  да  се  радва,  защото  след  обедното  слънце  идва  
залез  и  нощ,  тъмнина.

Така  че  какъвто  и  проблем  да  имате,  не  се  опитвайте  да  се  самоубиете.

НЕ!  Ако  се  самоубиеш  или  убиеш  някого,  ще  получиш  своето  наказание.

Всеки  ден  има  много  хора,  които  се  самоубиват.  Хората,  които  се  самоубиват,  смятат,  
че  щом  умрат,  всичко  е  решено.  Е,  грешите,  те  много  грешат.

Както  писанията  на  Буда  показват  много  ясно,  всеки,  който  се  самоубие  по  каква  
причина,  ако  този  човек  

трябва  да  живее  80  години  и  се  самоубие  на  30,  спира  да  живее  50  години.  Самият  
той  посегна  на  живота  си.  Според  писанията  на  Буда  този  човек  на  всеки  7  дни  отново  
се  самоубива.  колко  болка!  Колко  мъка!  Цялата  тази  измама  трябва  да  се  случва  на  
всеки  7  дни.

Всеки  човек  има  лоши  моменти  в  живота,  но  не  бива  да  тъгувате,  защото  слънцето  
скоро  ще  изгрее.  Когато  слънцето  изгрява,  не  трябва  да  се  радвате,  защото  скоро  ще  
настъпи  тъмнина.  Това  е  животът.

Когато  някой  се  самоубие,  това,  което  го  очаква  в  задгробния  живот,  е  безкрайно  
време  на  мъка,  наказание  и  страдание.  Не  си  заслужава.  Ако  самоубийството  
решаваше  всичко,  тогава  всички  щяха  да  се  самоубият  и  всички  щяха  да  са  щастливи  
и  щяхме  да  сме  като  ангели  и  светци  след  това.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Това  казва  Буда.  Трябва  да  благодарите  на  всички  хора  с  много  любов  и  така  да  
живеете  много  добре.  Независимо  от  ситуацията,  трябва  да  живеете  в  хармония,  
като  благодарите  на  всички  и  всичко.

Това  е  начинът  на  мислене  да  живеем  щастливо,  с  добро  здраве,  добро  бъдеще  и  
дълъг  живот.

Трябва  да  научим,  че  нищо  не  влияе  на  нашето  мислене  или  настроение.  Така  че  
можем  да  живеем  добре.

Много  благодаря.

Ако  има  хора,  които  те  нараняват,  които  те  обиждат...  не  трябва  да  се  ядосваш,  
трябва  да  приемеш  всичко,  което  идва.  Като  Буда.  Приемете  всичко,  което  идва,  не  
тайте  злоба  и  кажете  благодаря.  Хората  питат:  защо  трябва  да  благодарим  на  някой,  
който  иска  да  ни  нарани?

Правете  го  така  в  ежедневието  си,  в  ежедневието  си.

Е,  това  е  като  преминаване  на  тест.  Затова  трябва  да  благодариш  със  сърцето  си,  с  
мислите  си  на  този  човек,  който  те  е  наранил.  Не  трябва  да  се  ядосвате  или  да  таите  
злоба.  Ако  направите  това,  грешите,  много  грешите.

Здравейте.  За  да  не  ни  влияе  околната  среда,  трябва  да  се  научим  да  движим  нашата  
среда:  ние  движим  околната  среда.  Това  е,  за  да  можем  да  живеем  в  хармония.  Не  
позволявайте  на  никоя  ситуация  да  ви  повлияе.
Трябва  да  движим  нашата  среда  с  любов,  като  благодарим  на  всички  и  по  този  начин  
да  имаме  живот  с  много  любов.  Това  казва  Буда.  Ако  благодарите  на  всички,  можете  
да  имате  здравословен  живот  с  много  любов.

Трябва  да  научим  като  Буда:  Ако  има  ситуация,  ние  я  приемаме  с  цялото  си  сърце,  
ще  живеем  с  добро  здраве,  дълъг  живот,  с  много  приятели,  с  добро  бъдеще...

Писанията  на  Буда  казват:  "Всеки  ден  е  добър  ден,  всеки  час  е  добър  час,  всеки  човек  
е  добър  човек,  всичко  е  добро  нещо,  всеки  въпрос  е  добър  въпрос..."  Ако  можете  да  
бъдете  такива,  ще  живеете  много  добре.  Научете  за  предимствата  на  будизма.  Който  
иска  да  те  провокира,  не  го  слушай  или  протестирай,  така  удря  в  празното  
пространство.  Ако  някой  иска  да  те  нарани  и  ти  станеш  и  започнеш  да  се  биеш,  това  
никога  няма  да  свърши.  Ако  някой  ви  каже  нещо,  което  не  ви  харесва,  игнорирайте  
го.  Докато  не  го  слушате,  той  няма  да  може  да  направи  нищо.  Това,  което  той  иска,  е  
да  те  провокира.  Ако  не  му  позволите  да  ви  провокира,  никога  няма  да  се  карате.  
Този  човек  трябва  да  ви  съжалява,  защото  не  знае  и  затова  се  опитва  да  ви  нарани.  
Но  вредата  е  нанесена  на  самия  него.  Няма  нищо  добро  за  него.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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ТЕОРИЯ  НА  ЙОГА

Много  благодаря.

Йога,  за  да  работи  йога,  опитайте  се  да  помагате  на  хората,  животът  е  кратък,  ако  помагате  
на  хората,  можете  да  имате  добро  бъдеще  и  дълъг  живот,  добро  здраве  и  всички  желания,  
които  можете  да  изпълните.  Но  преди  това  трябва  да  направите  за  другите.  Ако  само  молиш  
Бог  и  не  правиш  за  другите,  това  желание  не  може  да  дойде.  Първо,  помагайте  на  бедните  с  
вашите  действия,  помагайте  на  хората  в  нужда,  купувайте  лекарства  за  хора,  които  нямат  
пари  да  ги  купят,  за  да  могат  да  удължат  живота  си,  да  подобрят  здравето,  защото  когато  
правим  това,  ние  се  чувстваме  добре  и  много  щастливи  и  ние  имаме  много  положителна  
енергия  в  нас,  след  като  правим  добри  кактуси  за  другите.  Това  радостно  чувство  може  да  ви  
помогне  да  подобрите  здравето  си  и  да  удължите  живота  си.  Ето  защо  трябва  да  разберете,  за  
да  реализирате  мечтите  си.

Единственият,  който  може  да  ви  помогне,  сте  вие  самите.

ТРЕТА  ЧАСТ.
ЙОГА  ТЕОРИЯ  И  ПРАКТИКА

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ
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Лекарствата,  които  купувате  от  аптеката  са  чиста  химия,  с  тях  се  лекуват  болести,  но  
едно  лекува,  друго  вреди.  Едно  те  лекува,  а  друго  те  дразни.

1.-  ДЪХЪТ.

И  тогава  целият  организъм  е  зле.  Трябва  да  осъзнаеш.  Просто  трябва  да  
активирате  защитните  сили  на  тялото  си.  Защото  Бог  е  направил  тялото  ни  
прекрасно,  но  ние  не  знаем  как  да  го  използваме.

Първо  трябва  да  се  научите  да  дишате.  Когато  влезе  въздух,  трябва  да  се  издуете  
като  балон.  Когато  надуете  балон,  балонът  става  по-голям  и  когато  извадите  въздуха,  
балонът  се  издува.  това  е,  което  имаш

Имате  голям  късмет  да  чуете  думите  ми.

Ще  ви  науча  как  чрез  йога  и  медитация  можете  да  имате  здраве  и  дълъг  живот.

Ако  някой  слуша  това,  което  ще  кажа  сега,  то  е  защото  е  голям  късметлия,  това  е  
историческо  учение.  Не  е  фантазия.  Практикувам  тази  техника  отдавна,  преди  40  
години.  За  тези  40  години  никога  не  съм  боледувал.  Не  знам  какво  е  болка,  не  знам  
какво  е  болест.  Тази  техника,  измислена  от  мен,  смесена  с  теорията  на  ТАО.  Като  
всеки  човек  мога  да  се  разболея  и  да  имам  температура,  грип...  но  чрез  йога  и  
медитация  се  лекувам.

Започвам  да  ви  уча:  за  начало  седнете  така,  както  аз,  с  кръстосани  крака,  това  е  йога  
на  най-високо  ниво.  Всеки  начин  на  сядане  или  лягане,  ходене,  в  леглото,  на  стол...  е  
добър,  защото  йога  медитацията  е  от  ума,  а  не  от  начина,  по  който  седите.  Важното  
е  да  ви  е  удобно  и  приятно,  да  седнете  с  изпънат  гръбнак  и  събрани  ръце,  опряни  
на  краката.  Има  хора,  които  ги  поставят  разделени  и  опират  всеки  на  колене,  но  ако  
ръцете  ви  могат  да  общуват  по-добре.  Но  ако  ви  харесва  по  друг  начин,  няма  
проблем.  Трябва  да  се  чувствате  удобно.  Каквото  искаш.  Позицията  трябва  да  е  
естествена  и  удобна,  да  не  се  разсейва,  за  да  поддържате  правилната  позиция.  
Например,  когато  съедините  показалеца  и  палеца,  както  харесват  много  хора,  умът  
трябва  да  е  наясно,  че  не  разделя  пръстите  или  с  дланите,...  и  умът  се  разсейва  от  
поддържането  на  правилната  поза.  Най-естествената  позиция  е,  както  ви  казвам,  за  
да  не  правите  усилия  да  съедините  пръстите  или  дланите  си...  Затворени  очи,  език  
отгоре  на  небцето  без  насилване  и  затваряне  на  устата.  Те  дишат  през  носа,  а  не  
през  устата.  Дишането  трябва  да  е  фино  и  бавно,  около  30  секунди  за  влизане  и  30  
секунди.  Излизам.  Когато  сте  отпуснати,  няма  да  забележите,  че  дишате,  ще  бъдете  
по-спокойни.  Когато  дъхът  е  силен,  не  е  добре  за  здравето.  Колкото  по-нервен  си,  
толкова  повече  трябва  да  дишаш  тежко...

За  да  научите  техниката  на  йога,  трябва  да  имате  три  важни  неща:

ЙОГА  ЗА  ДА  ИМАТЕ  ЗДРАВЕ  И  ДЪЛЪГ  ЖИВОТ.
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Ако  сте  мъж  или  жена,  които  не  искат  да  имат  деца,  точката  на  концентрация  трябва  
да  е  три  пръста  под  пъпа.  В  центъра  на  тялото.

Много  болести,  които  хората  имат,  идват  от  животинско  месо.  Когато  ядем  тяхното  
месо,  ние  се  заразяваме  с  техните  болести.  СПИН  идва  от  маймуната.  Маймуната  
винаги  е  била  носител  на  вируса  на  СПИН  и  те  нямат  проблеми  и  могат  да  живеят  
спокойно.  Като  нас,  които  може  да  имаме  грип  и  нищо  да  не  се  случи.  Винаги  носим  
вируси  и  нищо  не  се  случва.  Проблемът  е,  че  ние  нямаме  защита  срещу  болестите  
на  други  видове  животни,  затова  СПИН-ът  има  друг  ефект  върху  нас.

2.-  ХРАНАТА.

Всички  животни  имат  своите  болести.  Както  и  в  Азия,  дивите  птици  са  носители  на  
вирусни  заболявания  и  хората,  които  са  яли  тези  птици,  са  се  разболели,  прихванали  
са  вируса  от

Ако  сте  жена  и  искате  да  имате  деца,  трябва  да  концентрирате  ума  си  три  пръста  над  
пъпа.  В  центъра  на  тялото.

Всеки  вид  животно  има  различни  заболявания.  Например,  хората  имат  рак  и  ракът  
идва  от  кръвообращението.

да  направя.  Въздухът  трябва  да  достига  под  пъпа  ви.  Като  певци,  които  могат  да  пеят  
за  минута,  без  да  дишат.  Те  влизат  във  въздуха  до  под  пъпа.  Обикновено  дишаме  до  
белите  дробове,  така  че  бързо  се  уморяваме,  трябва  да  дишате  до  под  пъпа.  Като  
спортисти,  които  могат  да  пробягат  много  километри,  без  да  се  изморят,  защото  
използват  тази  дихателна  техника;  те  влизат  във  въздуха  до  дъното,  изваждат  го  
меко  и  влизат  меко.  Това  е,  което  трябва  да  научите  и  практикувате,  докато  стане  
навик  и  дишате  така  24  часа  в  денонощието.

Помислете  за  този  сайт.

Запомнете  добре,  не  само  като  правите  йога,  трябва  да  дишате  така,  трябва  да  
свикнете  да  дишате  така  24  часа  в  денонощието,  дори  когато  спите.  Здравето  на  
тялото  зависи  най-вече  от  циркулацията  на  кръвта.Кръвта  има  нужда  от  кислород,  а  
без  кислород  тя  не  циркулира  добре.  Когато  кръвта  достигне  сърцето,  то  се  нуждае  
от  кислород,  за  да  го  пречисти,  връщайки  го  в  останалата  част  от  тялото  чисто.  
Сърцето  пречиства  кръвта  и  я  прави  чиста  за  останалата  част  от  тялото  с  кислород.  
Ако  има  малко  кислород,  кръвта  циркулира  зле,  ако  кръвта  не  циркулира  чисто  на  
всеки  две  по  три,  ще  се  разболеете  и  ще  имате  големи  или  малки  болести.  Кръвта  
достига  до  всички  вени,  големи  или  малки.  Ако  кръвта  не  преминава  през  малките  
вени,  тя  остава  в  тази  точка.  И  с  течение  на  времето  се  превръща  в  бучка,  която  
може  да  се  превърне  в  рак  или  друг  проблем.  Защото  кръвта  се  е  запушила  в  един  
момент.  И  в  това  е  проблемът.

За  да  правите  йога,  трябва  да  се  съсредоточите  върху:

Запомнете  добре:  дишането  трябва  да  е  дълго  до  под  пъпа  24  часа  в  денонощието.  
Ако  дъхът  е  дълъг,  животът  е  дълъг,  ако  дъхът  е  кратък,  животът  е  кратък.

защото?  Защото  ако  дишате  кратко,  до  кръвта  не  достига  достатъчно  кислород  и  
тялото  ви  се  разпада  по-рано.  Ако  пристига  много  кислород,  тялото  ви  е  активно,  
здраво  и  добре.  Кислородът  е  живот,  ако  няма  кислород,  той  е  като  мъртъв  човек:  
какво  е  мъртво?  Това  е,  че  не  диша,  че  не  влиза  въздух,  че  не  влиза  кислород,  затова  
е  мъртъв.  Ако  по-малко  кислород  навлезе  в  тялото  ви,  толкова  по-кратък  е  животът.
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Няма  лекарство.  Нищо  на  този  свят  не  е  безплатно.  Ако  искаш  здраве  и  дълъг  живот,  
някой  каприз  трябва  да  оставиш,  няма  лек,  всичко  си  има  цена.  Сега  и  всеки  ден  има  
повече  вегетарианци,  не  само  поради  религиозни  убеждения,  но  и  заради  здравето.  
Някои  религии  се  опитват  да  накарат  хората  да  разберат,  че  всяко  живо  същество  
иска  да  живее,  например  една  такава  мъничка  мравка,  опитайте  се  да  я  убиете  и  ще  
видите  как  бяга,  тя  не  иска  да  умре.  И  както  казваме,  живей  и  ги  остави  да  живеят.  
Опитайте  се  да  не  притеснявате  другите,  ако  те  не  ви  нараняват,  не  ги  наранявайте.  
Ако  животните  не  искат  да  те  убият,  не  ги  убивай.

3.  МИСЪЛТА.

Не  е  честно  човек  да  убива  животни  за  удоволствие.  Така  че  живей  и  остави  да  
живеят.  Никой  не  може  да  смаже  никого,  никой  не  може  да  се  възползва  от  никого,  
никой  не  може  да  убие  никого,  дори  и  да  е  по-слаб.  Трябва  да  бъдем  състрадателни  
към  животните  и  още  повече  към  жените,  които,  въпреки  че  са  по-слаби  от  мъжете,  
имат  същата  природа  като  хората,  те  са  равни  на  мъжете,  те  не  са  по-ниски,  те  са  в  
същата  категория.  Не  се  заблуждавайте.

Лекарите  го  удостоверяват.  Има  хора,  които  се  самоубиват,  скачат  от  небостъргач  и  
преди  да  стигнат  земята,  тези  хора  умират.  защото?  защото  си  мисли  "сега  ще  се  
ударя  в  земята  и  ще  бъда  като  каша"  с  този  шок  преди  да  се  удари  в  земята  този  
човек  вече  е  мъртъв.  Само  с  мисъл.  Мисълта  може  да  ни  направи  добро  или  лошо.  
Ето  защо  се  опитайте  да  нямате  или  пазите  негативни  мисли,  да  не  таите  злоба  за  
това,  което  другите  ни  причиняват,  да  не  пазите  боклука,  който  хората  ви  хвърлят.  
Ако  държите  негативни  мисли  в  себе  си,  само  си  вредите,

Не  прави  това,  което  не  искаш  да  ти  правят.  Така  казва  религията.

Опитайте  се  да  не  ядете  консерви  с  консерванти,  яжте  естествена  храна,  колкото  по-
естествена,  толкова  по-добре.

тези  птици.  Най-сериозното  е,  че  се  разпространява  по  въздуха,  само  с  дишане  вече  
го  получаваш  и  умираш.  Всеки  трябва  да  диша  и  не  е  възможно  да  носите  кислородна  
бутилка  24  часа  в  денонощието,  за  да  дишате  незамърсен  въздух.

Това  е  като  човешки  принцип:  ние  сме  животни,  по-интелигентни  от  другите,  но  все  
пак  сме  животни.  Произлезли  сме  от  маймуната  и  чрез  еволюцията  сме  станали  това,  
което  сме  сега.  Ето  защо  гените  на  маймуните  са  80%  или  90%  като  човешките.  
Нашият  произход  идва  от  маймуните.  Ние  сме  животни,  само  че  сме  по-интелигентни  
и  не  трябва  да  се  възползваме  от  интелигентността  си,  за  да  нараняваме  другите,  да  
убиваме  най-слабите.  Не  е  честно!

Затова  не  трябва  да  се  забъркваме  с  животните.  Не  знаем  какви  болести  могат  да  
пренасят  животните.  Има  вируси,  които  и  да  ги  сготвиш,  не  умират.

Точно  както  преди  няколко  години  с  лудите  крави,  те  имаха  болести  и  хората  ядяха  
месото  им  и  умираха.  Това  е  много  опасно.  Опитайте  се  да  не  ядете  месо  за  вашето  
здраве  и  за  вашия  живот.

Точно  като  мъжете,  които  са  по-силни  от  жените  и  когато  има  проблем,  убиват  жена  
си,  приятелката  или  приятелката  си.  В  Испания  през  2011  г.  са  убили  над  50  жени.  
Най-силният  се  възползва  от  най-слабия.  Не  е  честно.

Всички  са  равни  пред  боговете.
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Опитайте  се  да  помогнете  и  да  направите  за  другите.  И  това  положително  отношение  ще  генерира  
положителна  енергия  и  ще  имате  дълъг  живот.

Ние  дори  не  го  осъзнаваме.  И  как  да  премахнем  или  прогоним  тези  мисли?  Чрез  мантра.  Ако  сте  
католик,  можете  да  рецитирате  Отче  наш  или  Исус  Христос  или  Мария.  Не  спирайте  да  повтаряте  
това  име  в  себе  си.  Мисълта  ви  трябва  да  е  съсредоточена  върху  името  на  Бог.

Сега  ви  уча  как  да  се  лекувате.

За  да  имате  добри  мисли,  всеки  ден  трябва  да  правите  нещо  положително  за  другите.  Поне  едно  
нещо.  На  хора,  които  не  познавате.

Първо  трябва  да  изхвърлите  всички  мисли  от  ума  си.  2  трилиона  мисли  преминават  през  нашия  
мозък  всяка  секунда.

Защото  ако  държите  в  себе  си  злоба,  мъка,  нерви,  тъга...  това  се  отразява  на  кръвообращението  
ви.  Всички  лекари  го  знаят.  Тъй  като  мозъкът  е  свързан  с  останалата  част  от  тялото  чрез  нерви,  
които  отиват  към  гръбначния  стълб,  който  се  състои  от  „костни  пръстени“,  които  комуникират  с  
останалата  част  от  тялото.  Когато  имате  нерви  или  негативни  мисли,  това  се  отразява  на  целия  
организъм.  Тъй  като  комуникацията  и  храната  са  блокирани  и  не  достигат  до  останалата  част  от  
тялото  и  тогава  се  разболявате.  Не  трябва  да  имате  никакви  негативни  мисли,  дори  ако  сте  
абсолютно  прави,  дори  ако  сте  жертвата.  Винаги  трябва  да  мислиш  позитивно.

защото?  Както  казва  религията,  ако  правиш  добро  за  другите,  Бог  ще  ти  помогне.  Ако  помагате  на  
хората,  ще  се  чувствате  добре  отвътре,  ще  усещате  приятна  енергия.  Ще  бъдете  много  щастливи  
и  щастливи.  Тази  положителна  енергия,  задоволена  от  вашите  действия,  е  много  полезна  за  
вашето  здраве,  за  дълъг  живот  и  светло  бъдеще.  Защото  имате  положителна  енергия  и  това  се  
вижда  на  лицето  ви.  Така  че  всеки  иска  да  се  доближи  до  вас.  Ако  сложите  лице  на  демон,  кой  
иска  да  се  доближи  до  вас?  Никой.

Трябва  да  имате  състрадание  към  тези  хора,  които  нараняват,  защото  семейството,  училището,  
обществото  не  са  ги  научили  на  добро.  Всички  хора,  които  причиняват  зло,  рано  или  късно  ще  
заплатят  скъпо,  пред  обществото,  пред  закона,  с  живота  си.  Всичко  ще  се  обърка,  животът  му  ще  
бъде  фатален.  Всеки  иска  най-доброто  за  него.  И  тези  хора  грешат,  защото  смятат,  че  вредата,  
възползването  от  другите  и  измамата  е  добро  за  тях.  Не,  не  е  така.  Това  е,  че  той  не  е  разбрал,  че  
като  наранява  другите,  той  наранява  само  себе  си.  Можете  да  заблудите  другите,  но  не  и  себе  си.  
Знаете,  че  заблуждавате  другите  и  в  момента  другите  не  го  осъзнават,  но  рано  или  късно  ще  го  
осъзнаят  и  когато  това  се  случи,  ще  започнете  да  плащате  скъпо  за  щетите,  които  сте  нанесли.  
Ако  дадете  1  добро  нещо  на  хората,  хората  ви  връщат  10  или  100.  Ако  нанесете  1  щета  на  хората,  
хората  ви  връщат  10  или  100  пъти  повече  от  щетите,  които  сте  им  причинили.  Затова  не  излизат  
числата.

Помислете  внимателно,  преди  да  нараните  хората.  За  да  имаш  добро  бъдеще,  трябва  да  си  
позитивен  и  да  помагаш  на  хората  с  добро  сърце  и  хората  да  ти  връщат  със  сърце.  Ако  мамите  
или  наранявате,  хората  няма  да  се  доближат  до  вас.

Така  че,  ако  сте  положителни,  това  е  като  радио,  което  има  различни  канали,  ако  искате  да  
слушате  положителни,  всичко  ще  бъде  положително,  ако  свържете  отрицателен  канал,  всичко  
около  вас  ще  бъде  отрицателно.  Всеки  канал  има  различна  вълна,  зависи  от  канала,  на  който  
искате  да  настроите.

Значи  разбирате  какво  имам  предвид?
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Като  че  ли  сте  в  общност,  викаме  всички  съседи  да  ни  помогнат.  Ако  друг  съсед  има  
проблеми  друг  ден,  цялата  общност  ще  помогне.

Ето  защо  винаги  се  опитвайте  да  помагате  на  хората,  така  че  всички  да  ви  подкрепят  
и  да  имате  идеален  път.  Не  се  опитвайте  да  мачкате  и  да  се  възползвате  от  хората,  
защото  това  ще  доведе  до  негативни  последици  за  живота  ви.

Помислете  за  този  сайт.  След  като  се  отпуснете,  трябва  да  се  концентрирате  върху  
мястото,  където  имате  проблема,  и  да  наредите  на  тялото  си  да  помогне  за  
излекуването  на  това  място.  Със  силна  мисъл,  с  цялото  си  желание,  извикайте  
тялото  си  да  излекува  това  място:  "лекувай,  лекувай"

Никога  не  таксувам  за  тази  йога  практика.  Всеки  в  живота  ви  трябва  да  вземе  важни  
решения.  И  за  всички  решения  трябва  да  сте  отпуснати,  за  да  го  постигнете,  първо  
трябва  да  правите  йога  и  когато  сте  отпуснати,  вие  си  давате  идеалното  решение  
на  вашите  проблеми.  Защото,  ако  човек  е  много  нервен,  не  може  да  вземе  добро  
решение.  За  да  вземете  добро  решение,  трябва  да  сте  спокойни  и  без  нерви.  Така  
че  това  може  да  ви  помогне  много  в  живота  ви.  Животът  зависи  от  това  дали  
вземате  правилните  решения  или  не.  Ако  вземете  правилните  решения,  животът  
ви  ще  бъде  прекрасен.  Така  е?

След  това  трябва  да  се  концентрирате  върху  мястото,  където  имате  болестта;  кост,  
черва,  навсякъде  в  тялото,  където  чувствате  болка.

Имам  стая  за  йога  в  Барселона.  Занимавам  се  с  йога  повече  от  10  години,  безплатно  
е.

Един  лекар  може  да  ви  помогне  30%  да  излекувате  болестта  си,  останалите  70%  
зависят  от  вас.  Мислете  мъдро.  Всичко  зависи  от  вашето  мислене.

Ако  сгрешиш,  нищо  не  се  случва,  трябва  да  се  концентрираш,  докато  стигнеш  до  10  
без  да  сгрешиш.  Ако  сте  се  концентрирали  добре,  вие  спирате  да  мислите  за  името  
на  Бога  или  за  числата,  които  броите.

Ако  не  вярвате  в  Бог;  когато  вдишате  и  помислете  1,  когато  вдишате  отново  
помислете  2  и  така  до  10.

Хапчетата  бяха  нищо,  но  жената  се  довери  на  лекаря  и  на  хапчетата  и  се  излекува.  
Целият  проблем  беше  в  мисленето  му.

След  три  месеца  жената  се  връща  в  консултацията.  Лекарят  пита:  как  беше?  А  
госпожата  отговаря:  супер  добър  доктор,  с  тези  чудодейни  хапчета  всичко  се  
излекува.  аз  нямам  нищо  ДАМАТА  няма  нищо,  всичко  е  в  нейния  ум.  Мисли  си,  че  е  
стара  и  затова  трябва  да  има  проблеми.

Ако  смятате,  че  ще  имате  проблеми  на  едно  място  от  тялото  ви,  гарантирам,  че  след  
кратко  време  ще  имате  проблеми  на  това  място.

Един  ден  един  лекар  ми  каза,  че  всеки  ден  приемал  пенсионерка  в  кабинета  си,  
всеки  ден  се  оплаквал  от  различно  място.  Той  нямаше  да  спре  да  се  оплаква.  Един  
ден  лекарят  й  даде  бутилка  хапчета  с  думите:  „Вижте,  мадам,  тези  хапчета  са  
чудотворни,  вземайте  по  1  всеки  ден  и  ще  видите,  че  малко  по  малко  се  чувствате  
по-добре.  Всички  здравословни  проблеми  ще  изчезнат.  вярваш  ли  ми  Дамата  
отговаря:  Да.

Организмът  получава  само  вашите  заповеди,  вие  трябва  да  наредите  с  твърдото  си  
съзнание  този  сайт  да  бъде  излекуван:  "лекувай,  лекувай,  лекувай  и  лекувай."  След  
няколко  дни  ще  се  почувствате  по-добре,  защото  това  е  вашето  желание.  Мисълта  
може  да  помогне  или  да  навреди  на  тялото  ви.  Това  е  като  нож  с  две  остриета.

Не  си  заслужава.  Вашите  положителни  мисли  и  действия  ще  ви  помогнат  да  имате  
здрав  и  дълъг  живот,  добро  бъдеще  и  добро  семейство.  Трябва  да  правиш  всичко  
със  златно  сърце  и  доброта,  със  сигурност  всеки  ще  ти  се  върне  със  златно  сърце  и  
доброта.  Така  животът  ви  ще  бъде  фантастичен.  Ако  поставите  позитивно  лице  
пред  огледалото,  огледалото  ви  прави  позитивни.  Помня
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Ето  защо  в  живота  на  първо  място  е  здравето.  Ако  нямаш  здраве,  няма  любов,  няма  
пари  и  изобщо  нищо,  защото  си  повече  мъртъв,  отколкото  жив.

Късмет.  И  нека  всички  са  щастливи.  Много  благодаря.

Слушай  и  практикувай.  Ако  имате  въпроси,  можете  да  се  свържете  с  мен  по  Skype  и  
аз  ще  ви  отговоря.

добре,  ако  имате  проблеми  с  един  сайт,  съсредоточете  се  върху  него.  Когато  правите  
йога,  изключете  всичко;  мобилен,  телефон,  радио,  телевизия...  Не  трябва  да  има  
течение.

Запомнете:  всички  сме  едно.  Ако  ти  си  добре,  аз  съм  добре  и  всички  са  добре.  Ако  аз  
греша,  ти  грешиш  и  всички  грешат.  Един  помага  на  друг.  Ако  ти  помагаш,  другият  
ти  помага.  И  всичко  ще  бъде  фантастично.

Всеки  ден,  по  всяко  време,  навсякъде:  всичко  е  наред.  Ако  направите  това,  ще  
постигнете  това,  което  аз  постигнах,  за  40  години  не  съм  имал  никакво  заболяване.  
Ако  не  си  здрав,  нямаш  нищо.  Ако  имате  перфектно  семейство,  перфектна  работа,  
вие  сте  милионер...
Но  ти  нямаш  здраве,  повече  си  мъртъв,  отколкото  жив  в  леглото,  не  можеш  да  се  
насладиш  на  всичко  това,  не  можеш  да  се  насладиш  на  нищо.

Е,  след  като  правите  йога,  издишайте  три  пъти,  колкото  можете  повече  въздух.  
Когато  приключите,  разтрийте  ръцете  си  по  цялото  тяло,  за  да  се  върнете  към  
нормалното.

Тази  техника  е  100%  ефективна.  Защото  аз  самият  съм  опитвал  тази  техника  от  40  
години  и  работи.  Освен  това  е  безплатно,  какво  повече  можете  да  поискате?
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Когато  вдишвате,  може  да  откриете,  че  вдишването  и  издишването  се  чувстват  
неудобно,  защото  не  сте  свикнали  да  дишате  по  този  начин.

Колкото  по-дълго  вдишвате,  толкова  по-дълъг  ще  бъде  животът  ви.

Понякога,  ако  забравите  кое  число  е  следващото,  трябва  да  започнете  отново  от  1  
до  10.  Когато  още  една  практика  и  веднъж

Просто  зависи  кое  е  най-удобно  за  вас.  Съберете  ръцете  си  със  събрани  палци.  
Дръжте  гърба  си  изправен,  но  удобно.  Спуснете  брадичката  си  малко  надолу.  
Затворете  устата,  очите  и  поставете  езика  си  на  гърба  на  небцето.  Преди  да  
започнете,  издишайте  три  пъти,  за  да  изкарате  възможно  най-много  въздух.  Ще  
ви  обясня  как  да  дишате  правилно.  Въздухът  трябва  да  се  вдишва  внимателно  и  
бавно.

Да  не  вдишвате  само  до  белите  дробове  е  неправилно.

Вдишайте  и  номер  1,  вдишайте  отново  и  бройте  от  2  до  10.

Това  е  първата  позиция.  Ако  не  можете  да  го  направите,  можете  да  изпънете  
краката  си  така.

Колкото  по-кратко  вдишвате,  толкова  по-кратък  ще  бъде  животът  ви.

Третият  проблем,  който  може  да  срещнете  след  преодоляването  на  първия  и  
втория  проблем,  е  скуката.  Четвъртият  проблем,  вие  оставате  спокойни  и  не  
напредвате  в  йога.  Всяка  секунда  имаме  дванадесет  милиона  мисли,  които  
преминават  през  ума  ни,  в  този  случай  трябва  да  се  концентрирате  всички  в  една.  
Начинът  да  го  направите  е  да  броите  от  1  до  10.

Колкото  по-дълго  вдишвате,  толкова  по-дълъг  ще  бъде  животът  ви.

Има  три  пози  за  практикуване  на  йога.

Винаги  се  опитвайте  да  дишате  дълбоко  в  долната  част  на  корема,  издишайте  
много  бавно.  Нежно  вдишване  и  издишване  трябва  да  отнемат  по  30  секунди,  това  е  правилният  

начин  за  дишане.  Когато  започнете  да  правите  йога  и  седнете,  умът  ви  е  пълен  с  
мисли,  вероятно  това  е  първият  проблем,  който  може  да  имате.  Вторият  проблем,  
когато  имате  по-малко  мисли,  ще  започнете  да  се  чувствате  сънливи.

Не  вдишвайте  само  до  дробовете  си,  което  е  неправилно.

Обикновено  хората  дишат  само  до  белите  дробове  и  в  този  случай  се  доставя  само  
малко  количество  кислород.

Опитайте  се  да  концентрирате  кръвта  си  тук,  в  корема  си,  24  часа,  ако  е  възможно.

и

Вдишайте.

Това  е  първият  проблем,  който  може  да  срещнете,  че  вдишването  и  издишването  
не  са  равномерни.  Вторият  проблем,  който  може  да  срещнете,  е,  че  може  да  се  
получи  шум,  когато  вдишвате  и  издишвате.  Третият  проблем,  който  може  да  
срещнете  е,  че  е  добре,  но  вдишването  на  издишването  е  вид  запушване.  Докато  
вдишвате,  дишайте  дълбоко  в  долната  част  на  корема  и  когато  въздухът  навлезе,  
подуйте  се.

Кръвта  ви  се  нуждае  от  много  кислород,  за  да  бъде  пречистена.

Поради  тази  липса  на  кислород  те  имат  лошо  кръвообращение  и  това  причинява  
заболявания  и  липса  на  защитни  сили.

Издишайте.

начин.

Колкото  по-кратко  вдишвате,  толкова  по-кратък  ще  бъде  животът  ви.

вдишайте

ЙОГА  ПРАКТИКА
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Благодарение  на  йога  всички  болести  могат  да  бъдат  излекувани.

Когато  приключите,  трябва  да  направите  това  с  ръцете  си,  за  да  възстановите  
нормалната  си  телесна  температура.  Това  е  начинът  да  го  практикувате.  Вдишаният  
въздух  трябва  да  отиде  тук  и  да  се  концентрира  върху  тази  чакра.  Добре,  това  е  
основната  йога.  Ако  имате  въпроси,  можете  да  се  свържете  с  мен  по  Skype  или  имейл.

Когато  можете  да  овладеете  това,  да  концентрирате  всичките  си  мисли  върху  едно,  
елиминирайте  тази  единствена  мисъл  или  мантра  и  тогава  ще  бъдете  на  по-високото  
ниво  на  йога.

Когато  сте  готови,  трябва  да  издишате  три  пъти,  както  направихте  в  началото.

Опитайте  се  да  съсредоточите  всичките  си  мисли  върху  едно.

В  този  случай  позата  е  правилна  със  затворени  очи  и  уста.
Нямам  здравословни  проблеми,  защото  се  занимавам  с  йога.

Това  е  второто  ниво.  Ако  смятате,  че  броенето  от  1  до  10  е  трудно,  опитайте  да  
замените  числата  с  мантрите.  Например  Исус,  Мария  или  Бог,  или  будистка  мантра  
„Amituofo“.  Вземете  мантрата,  която  ви  харесва  най-много.

които  могат  да  броят  от  1  до  10  без  да  правят  грешки,  могат  да  преминат  към  второ  
ниво.  На  второ  ниво  можете  да  мислите  как  да  вдишвате  и  издишвате.  Малко  по  
малко  ще  почувствате,  че  животът  е  крехък,  зависи  само  от  заплахата  от  въздух,  за  
да  живеете.

Ако  искате  да  имате  добро  здраве  и  по-дълъг  живот,  всичко,  което  трябва  да  
направите,  е  да  практикувате  йога  у  дома  и  да  следвате  моите  инструкции  как  да  я  
практикувате.  Ако  правите  това,  което  ви  казах,  ще  бъдете  много  здрави.

Ако  кръвта  циркулира  добре,  никога  не  страдате  от  никаква  болест  или  болест,  това  
е  много  важно.  Ако  кръвта  не  циркулира  добре,  всяка  малка  вена,  ако  кръвта  не  
циркулира,  ще  стане  киста  и  след  това  рак  и  накрая  ще  умрете.

Поради  тази  причина  всички  здравни  заболявания  зависят  от  нас.  Това  е  причината,  
поради  която  йога  съществува.
Учените  са  доказали,  че  можете  да  имате  чувство  за  благополучие  с  йога.  Можете  да  
се  подобрите  и  да  излекувате  стреса  и  чувството  на  нервност,  всички  физически  и  
психически  проблеми,  но  йога  трябва  да  се  практикува  поне  веднъж  на  ден,  два  или  
три  пъти  би  било  по-добре.  Не  бързайте  сутрин,  следобед  и  вечер.  Сутрин  след  
ставане  от  сън,  следобед  и  вечер  преди  сън.  Отделете  време,  10,  20  или  30  минути,  в  
зависимост  от  свободното  ви  време.  Бог  и  лекарите  не  могат  да  ви  дадат  добро  
здраве,  вие  трябва  да  разберете,  че  вие  сте  единственият,  който  може  да  даде  на  
тялото  ви  добро  здраве.  Това  е  важно,  когато  се  практикува  йога,  трябва  да  се  прави  
на  проветриво  място,  но  без  течение,  да  е  тихо  и  да  са  изключени  всички  
електроуреди,  така  няма  да  се  повлияе.  Трябва  да  се  прицелите  в  тази  точка,  долната  
част  на  корема,  2  инча  под  корема  ви,  точно  в  центъра  и  там  е  чакра.  
Концентрационната  точка  за  младите  жени  е  2  инча  над  корема  ви,  в  средата  на  тази  
точка  е  вашата  чакра.  Концентрирана  е  тази  точка,  защото  това  е  мястото,  където  се  
натрупва  кръвта  и  трябва  чрез  медитация  и  концентрация  да  се  опитаме  да  
циркулираме  кръвта  с  ума  си.

Ние  сме  тези,  които  увреждаме  здравето  си,  следователно  можем  да  се  излекуваме  
само  сами.  Лекарите  могат  да  излекуват  само  30%  от  нас,  останалите  70%  зависят  от  
нас,  те  могат  да  излекуват  само  нас  самите,  те  зависят  от  нашето  душевно  състояние,  
нашите  мисли.

Ако  се  появи  някакво  изображение  или  звук,  докато  правите  йога,  всякакъв  вид  
изображение  или  звук,  не  забравяйте,  че  това  не  е  реално,  а  просто
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Ако  това  се  случи,  което  означава,  че  правите  йога  много  добре,  това  е  причината  да  се  потите.  
Ако  тялото  ви  не  се  загрява,  това  означава,  че  имате  много  мисли,  от  които  не  можете  да  се  
отървете  и  въздухът,  който  вдишвате,  не  отива  добре  в  долната  част  на  корема  ви  и  не  вдишвате  
дима  гладко  и  бавно,  за  да  не  практикувате  йога  правилно.  Първо  трябва  да  се  доверите  на  
способността  си  да  го  направите.  Това  е  първото  нещо,  което  трябва  да  знаете,  първо  се  доверете  
на  себе  си.  Ако  почувствате  някаква  болка  след  практикуване  на  йога,  това  означава,  че  кръвта  не  
циркулира  добре  в  този  момент  и  че  имате  проблем  там.  Ако  трябва  иди  на  лекар,  там  ще  
забележиш,  че  имаш  проблеми.  Ако  имате  някакво  заболяване,  когато  правите  йога,  
концентрирайте  се,  помислете  за  точката,  с  която  имате  проблеми,  мисля,  че  в  тази  точка  се  
концентрирайте  и  помислете,  че  кръвта  може  да  циркулира,  че  тази  точка  може  да  бъде  подобрена  
с  цялата  ви  енергия  и  концентрация.

Аз  ви  уча  и  вие  трябва  да  следвате  инструкциите  ми.  След  като  раздвижите  енергията  си  около  
тялото  си,  никога  няма  да  страдате  от  каквато  и  да  е  болест.  Всички  болести  са  причинени  от  лошо  
кръвообращение,  като  церебралната  парализа,  кръвта  циркулира  само  в  едната  половина  на  
мозъка,  така  че  другата  половина  е  парализирана.

Всеки  човек,  който  достигне  това  по-високо  ниво  на  йога,  може  да  инициира  тази  енергия  в  тялото  
си  и  никога  да  не  страда  от  никаква  болест.

Благодарение  на  йога  кръвта  циркулира  с  достатъчно  сила,  за  да  премине

Последната  йога  практика.  Когато  практикувате  йога,  за  някои  хора  това  ще  отнеме  един,  два  или  
три  месеца,  но  след  като  практикувате  йога  два  пъти  на  ден,  в  крайна  сметка  ще  почувствате  
гореща  енергия  тук,  горещо  усещане  в  този  момент.

Точно  като  мен,  никога  не  съм  страдал  от  каквато  и  да  е  болест,  никога,  повече  от  45  години.  След  
като  можете  да  стартирате  енергията  си  и  да  я  накарате  да  циркулира  през  тялото,  уверявам  ви,  
че  ще  бъдете  здрави  за  цял  живот.

фантазия.

Десет  дни  след  като  започнете  да  усещате  топлината  в  корема  си,  вие  ще  усетите  как  тази  енергия  
се  движи  тук  и  навсякъде.

Ако  искате  да  се  концентрирате  добре  и  правите  йога,  добре,  след  седмица  или  2  или  3  седмици,  
в  зависимост  от  всеки  човек,  ако  сте  в  състояние  да  се  концентрирате,  ще  почувствате,  че  тялото  
оттук  нататък  ще  започне  да  се  затопля .
Ако  го  правите  правилно,  след  половинчасова  сесия  изпотяването  спира,  това  може  да  се  случи.

Не  се  страхувайте,  когато  енергията  започне  да  се  движи,  това  е  естествено,  защото  вие  зареждате  
енергията  си.  Кръвта  ви  е  гореща  тук,  горещата  ви  енергия  е  готова  да  циркулира  с  ума  ви.  В  този  
момент  трябва  да  насочите  енергията  си  с  ума  си  към  чакрата,  която  се  намира  под  ануса  ви,  да  
насочите  енергията  си  към  тази  чакра  и  след  това  през  гърба  си.  Трябва  да  насочите  енергията  си  
под  и  след  това  зад  гърба  си.  След  това  го  накарайте  да  мине  тук,  където  имаме  друга  чакра,  и  
след  това  вашият  енергиен  прием  да  мине  по  тази  пътека,  която  е  пълна  с  чакри,  по  лицето  ви  и  
след  това  тук.  Тук  имаме  друга  чакра  и  след  това  обратно  към  чакрата,  която  се  намира  на  2  инча  
под  корема  ви,  тази,  върху  която  се  фокусираме  всеки  ден.  В  този  случай  вашата  енергия  е  в  
движение  и  когато  започнете  да  правите  йога,  тя  се  загрява  и  след  като  се  загрее,  тя  ще  започне  
движението  и  ще  придобие  сила.

Когато  сте  в  този  момент,  трябва  да  избягвате  полов  акт,  за  да  имате  силата  да  накарате  кръвта  си  
да  циркулира  и  да  задвижите  енергията  да  обикаля  тялото  ви.
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Много  хора  умират  от  различни  пристъпи,  инфаркт,  нервен  срив,  инсулт...  Само  с  йога  можете  
да  се  отпуснете  и  да  насочите  с  ума  си  циркулацията  на  кръвта  и  енергията  си  около  тялото,  
така  че  да  не  страдате  от  някаква  болест.  Това  е  целта  на  йога.  Повярвайте  ми,  всеки,  който  
твърди  обратното,  греши.

Когато  сте  на  това  ниво,  ще  бъдете  на  същото  ниво  като  учител  по  йога,  сякаш  сте  на  същото  
ниво  като  Исус  Христос.

Преди  трябваше  да  се  фокусирате  тук,  но  сега  е  като  да  се  фокусирате  само  наполовина,  да  
мислите  и  да  не  мислите.  В  този  случай  ще  почувствате,  че  умът  и  тялото  ви  постепенно  
започват  да  се  чувстват  отпуснати,  сякаш  сте  безсмъртни,  ще  почувствате,  че  идвате .  След  
това,  когато  сте  в  състояние  да  направите  това,  концентрирайте  се  върху  въздуха,  който  
вдишвате,  концентрирайте  се  с  целия  си  ум  върху  въздуха,  който  не  виждате,  въздуха,  който  
дишате.

В  този  момент  сърцето  му  вече  не  мисли  за  разликата  между  теб,  него,  мен  или  нещо  друго,  
защото  всичко  ще  бъде  едно.

Тази  ЙОГА  се  практикува  повече  от  5000  години.  Йога  се  практикува  повече  от  5000  години  и  
аз  ви  уча  безплатно,  така  че  няма  нищо,  нито  дума  в  моя  личен  интерес.  Тъй  като  не  изпитвам  
никакъв  интерес,  аз  ви  уча  как  да  практикувате  традиционна  йога,  в  миналото  само  будистки  
монаси  можеха  да  учат.

Както  сърцето,  така  и  душата  ви  трябва  да  се  концентрират  върху  въздуха,  който  влиза  и  
излиза,  влиза  и  излиза.  Малко  по  малко  ще  почувствате,  че  тялото  ви  не  съществува,  защото  
сте  забравили  собственото  си  съществуване  и  съществуването  на  вашето  тяло,  тъй  като  ние  
се  концентрирате  върху  въздуха,  ще  почувствате,  че  въздухът  не  е  нищо  повече  от  въздух,  
нищо  друго,  този  въздух  е  просто  фантазия.

от  мозъка,  а  не  както  преди.  Като  инициирате  движението  на  енергията  си  с  ума  си,  насочите  
енергията  да  обиколи  тялото  ви  и  всичко,  което  е  било  блокирано  преди,  ще  може  да  
циркулира  добре  и  тогава  ще  преодолеете  болестта  си.  След  като  кръвта  циркулира  правилно,  
можете  да  се  възстановите  от  всякакъв  вид  заболяване,  като  парализа,  куцота  или  когато  
нямате  достатъчно  сила  в  ръцете  или  краката  си  или  която  и  да  е  част  от  тялото,  където  
чувствате  болка  или  парализа,  причинени  от  лошо  кръвообращението  сангвиник .

Сега  ви  уча  как  да  имате  добро  здраве.  За  да  постигнете  това,  първо  трябва  да  се  отпуснете  и  
да  спрете  да  мислите.  Сега  ще  обясня  целия  процес  в  детайли:  Първо,  да  започнете  да  
движите  и  загрявате  енергията  си  в  тази  чакра.  За  да  направите  това,  вдишвате  веднъж  и  си  
мислите  „едно“,  вдишвате  отново  и  си  мислите  „две“  и  така  до  „десет“.  Ако  сте  спокойни  и  
можете  да  мислите  до  „десет“,  без  да  сте  забравили  нито  едно  число  преди  това,  втората  
стъпка  е  да  се  концентрирате  върху  върха  на  носа  си  и  да  помислите  как:  „въздух  влиза  и  
излиза“,  „въздух  влиза  и  навън“,  а  по-късно  ще  усетите  как  въздухът  изпълва  цялото  тяло,  
всичките  му  пори.  Ще  усетите  дъха  си  и  сте

Когато  седим  дълго  време,  краката  изтръпват  и  са  като  заспали  и  се  опитваме  да  станем,  
нямаме  сили  да  ходим,  парализата  е  същата.  Инфарктът  се  причинява  от  блокиране  на  
притока  на  кръв  към  сърцето.

Всеки,  който  има  тези  симптоми  и  се  научи  да  прави  йога,  в  този  критичен  момент,  който  
може  да  прави  йога  изправен  или  седнал,  да  се  концентрира  и  да  прави  йога,  може  да  
преодолее  тази  криза  и  да  живее  по-дълго.

един.

Помислете  отново  за  върха  на  носа  си,  но  по  различен  начин,  това  е  като  да  мислите  това  
тук,  на  върха  на  носа  си,  да  мислите  без  да  мислите.
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Йога  ни  помага  да  се  върнем  на  сцената  преди  раждането.  Преди  да  се  родим,  ние  бяхме  
страхотни  учители  по  йога.  Представете  си,  че  сте  неродено  бебе  с  наведена  глава,  дишащо  
през  пъпната  връв,  прикрепена  към  майка  му.  Вие  дишате  и  се  храните  с  пъпа  си,  дишате  
през  пъпната  връв  с  наведена  глава  в  ограничено  пространство  и  можем  да  се  поддържаме  8  
или  9  месеца.  Ако  трябва  да  се  сложим  в  малка  торба  сега,  колко  дълго  можем  да  издържим,  
преди  да  полудеем  или  да  изпитаме  чувство  на  страдание?

Ако  можехме  да  го  направим  преди,  сега  също.  Йога  се  състои  от  връщане  към  това  състояние,  
в  началото  преди  раждането.  Преди  да  се  родим  всички  бяхме  здрави.  Тялото  ни  се  разпада  
от  нашите  желания,  нашите  капризи  и  лоши  навици.  С  йога  можете  да  се  върнете  към  
момента,  когато  сме  били  в  утробата  на  майка  си.

Преди,  ако  можехте  да  понесете  да  бъдете  в  утробата  8  или  9  месеца,  като  учител  по  йога,  
преди  да  се  родите,  с  практиката  на  йога  можете  да  се  върнете  към  този  момент.  Това  е  целта  
на  йога,  да  се  върнете  към  началото,  така  че  винаги  да  имате  добро  здраве  и  благодарение  
на  йога  да  можете  да  живеете  по-дълго,  да  имате  по-дълъг  живот.

Ще  имате  същото  ниво  като  Исус  Христос,  като  светец,  това  е  най-високото  ниво  на  йога.  
Благодаря  ти.
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Сега  ви  уча  как  трябва  да  правите  духовна  йога.
край  на  йога  „Азът“  вече  разбираме,  че  не  съществува.  Ако  не  достигне  нивото  на  
разбиране,  че  "аз"  на  тялото  не  съществува,  логично  той  действа  като  човек  от  
тяло  и  плът.  Когато  престанете  да  бъдете  хора,  вие  автоматично  спирате  да  се  
държите  като  хора  и  действате  с  цялата  си  съвест  и  душа  като  Исус  Христос  или  
Буда.  Исус  Христос  на  няколко  пъти  е  извършил  чудеса,  например  ходи  по  водата,  
храни  целия  свят  с  парче  хляб...  Правенето  на  тези  чудеса  е  много  лесно  и  просто:  
всеки  човек  може  да  направи  всякакви  чудеса,  стига  да  остави  всяко  човешко  
мислене,  стига  да  напусне  „Аз“-а  на  това  тяло  и  да  действа  като  Исус  Христос  или  
Буда.  Всяко  чудо  може  да  се  направи,  сякаш  е  нещо  естествено.  Повечето  от  
учениците  на  Буда,  когато  дойде  момент  и  разберат,  оставят  това  „Аз“  роб  на  това  
тяло.  Когато  го  осъзнае,  той  се  освобождава  от  робството  на  тялото  и  става  светец,  
а  всеки  светец  може  да  направи  всяко  чудо.  Светиите  не  искат  пари  или  богатство,  
това  би  било  много  лесно;  Чрез  йога  можете  да  отидете  в  бъдещето  и  да  знаете  
какви  неща  ще  се  случат,  можете  да  знаете  числата  на  билярда,  на  лотарията...  
всичко  може  да  бъде  лесно  известно.  Това,  което  се  случва  е,  че  когато  един  ден  
човек  стигне  до  категорията  светец,  той  вече  не  иска  всичко  това.  Но  ако  искате  
да  отидете  в  бъдещето,  няма  проблем,  стига  да  забравите  настоящето.  Настоящето  
си  ти.  Ако  няма  "ти",  в  настоящето  можете  да  отидете  в  бъдещето  и  в  миналото.  
Ще  бъдете  свободни.  Но  сега  трябва  да  го  премахнете  от  ума,  от  вашето  съзнание.  
Краят  на  йога  е  да  разберем,  че  душата  се  възползва  от  това  тяло,  за  да  предаде  
тази  теория.  Всяко  тяло  е  като  труп,  точно  като  електрическа  крушка,  ако  крушката  
няма  ток  е  безполезна,  но  когато  токът  премине  към  електрическата  крушка,  тя  
светва.  Крушката  като  тялото,  душата  като  електрическия  ток.  Това  е  просто  това.  
Ако  някой  разбере  това,  ще  може  да  пътува  между  звездите  дори  и  да  е  жив.

Както  когато  гледаме  филм  на  ужасите  и  се  страхуваме,  когато  свърши,  
продължаваме  да  живеем,  нищо  не  ни  се  е  случило,  само  в  мисълта  вярваме,  че  
това,  което  виждаме,  е  реално,  но  не  е  реално,  а  е  фантазия.  Следователно,  ако  
искате  да  бъдете  светец,  човек,  който  прави  чудеса,  искате  да  сте  богат,  могъщ,  
милионер,  да  имате  дълъг  живот,  да  виждате  всичките  си  желания  изпълнени,  да  
бъдете  супер  мъж,  да  забравите  сегашното  „аз“  и  спрете  да  се  държите  като  „Аз“.“  
на  това  тяло.  Действайте  като  Исус  Христос

Това  изображение  е  супер  учител  по  йога,  наречен  „Тамо“,  който,  когато  за  първи  
път  пристигнал  на  китайска  територия,  влязъл  в  храма  Шаолин  в  малък  град  и  се  
занимавал  с  йога  в  продължение  на  6  години,  без  изобщо  да  излиза,  без  да  яде  
или  пие.  Медитирайте  6  години.  Това  е  учител  на  учителите,  номер  едно  от  всички  
учители  по  йога.  На  моя  уебсайт  можете  да  видите  пример  как  15-годишно  момче  
в  Тибет  прекарва  10  месеца  в  йога,  без  да  яде  или  пие,  това  показва,  че  йога  не  е  
фантазия.  Чрез  йога  можете  да  постигнете  това,  което  искате,  просто  трябва  да  се  
откажете  и  да  забравите  за  „аз“.  Ако  „аз“  го  няма,  това  тяло  не  съществува  и  вие  
ще  бъдете  свободни.  Толкова  е  просто,  ние  сами  се  усложняваме.  Взимаме  
фантазия  и  вярваме,  че  е  реална.

ПРАКТИКУВАЙТЕ  ДУХОВНА  ЙОГА
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ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

КРАЙ  НА  ПЪРВАТА  КНИГА

или  Буда  и  всичките  ви  желания  ще  бъдат  изпълнени,  толкова  е  просто,  нямате  
нужда  от  много  години  учене,  или  йога,  не.

Трябва  да  оставим  тази  фантазия  и  да  се  върнем  у  дома.  Нашата  къща  ни  чака  
милиарди  години,  моля,  направете  го  и  нека  всички  да  се  приберем.  Ние  всички  сме  
богове,  ние  сме  звезда,  моля,  върнете  се  у  дома.  Да  се  върнем  към  нашия  произход,  
който  е  безкрайната  вселена,  където  няма  смърт,  тъга,  всичко  е  прекрасно.

Много  благодаря.

Всяка  теория  за  Буда  и  Исус  Христос  е  като  лекарство.  Сега  сме  объркани,  луди  сме,  
мозъците  ни  са  пълни  с  фантазии.  Теорията  за  Буда  и  Исус  Христос  е  като  лекарство,  
ако  вземем  това  лекарство,  ще  се  излекуваме  от  тази  болест  на  лудостта,  която  ни  
кара  да  бъркаме  реалността  с  фантазията.  Когато  вземете  това  лекарство  и  видите,  
че  сте  излекувани  от  тази  лудост,  вече  нямате  нужда  от  никаква  теория.  Все  едно  
трябва  да  прекосим  река  и  трябва  да  вземем  лодка,  добре,  тази  теория  (за  Буда  или  
Исус  Христос  е  като  лодка,  качваме  се  на  лодката  и  научаваме  теорията,  а  когато  
стигнем  до  другата  страна  какво  правим?Слизаме  от  лодката  и  носим  ли  лодката  на  
раменете  си  или  оставяме  лодката  на  брега  на  реката?

Буда  каза:  „Цялата  тази  теория  е  като  лекарство,  след  като  се  излекувате,  логично  
спирате  да  приемате  това  лекарство.  Това  е  бъдещето,  което  ни  очаква.  Надявам  се,  
че  аз  и  всички  вие  заедно  един  ден  можем  да  се  срещнем  отново  в  отвъдния  живот.  
Можем  да  стигнем  до  този  рай,  територията  на  Буда  или  Исус  Христос  и  можем  да  
коментираме  какво  ни  се  е  случило  в  този  живот.  Ако  чуете  посланието  ми,  всички  
вие  един  ден  ще  можете  да  се  върнете  към  нашия  произход.  Откъдето  всички  сме  
дошли.

Умолявам  те  да  оставиш  тази  фантазия  "аз"  и  да  се  приберем  заедно.
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Благодаря  ви,  благодаря  ви  от  цялото  си  сърце.

Важното  е,  че  трябва  да  благодарим  на  майка  ти  и  баща  ти,  приятелите,  
семейството,  обществото,  целия  свят.  Ако  в  сърцето  си  винаги  благодарите  
на  всички,  ще  имате  добро  бъдеще,  добро  здраве.  защото?  Ако  човек  знае  
как  да  благодари  с  действията  си,  не  само  с  думите  си,  той  ще  бъде  добър  
син,  добър  баща,  добра  майка...  ако  човек  не  знае  как  да  благодари,  този  
човек  няма  да  имат  добро  бъдеще,  защото  този  човек  само  се  опитва  да  се  
възползва  от  семейството  си  от  обществени  хора.  Този  човек  няма  да  има  
добро  бъдеще.  Защото  ако  се  възползваш  веднъж,  втори  път  хората  няма  
да  се  оставят  да  се  възползват.  Ако  получите  1,  трябва  да  върнете  10  пъти.  
Ако  знаете  как  да  направите  това,  ще  имате  всичките  си  приятели,  цялото  
си  семейство,  цялото  общество  на  ваша  страна  и  те  винаги  ще  ви  помагат,  
така  че  всичко  да  върви  добре.  Ето  защо,  много  важно:  разликата  между  
хората  и  животните  е,  че  ние  трябва  да  знаем  как  да  благодарим  със  сърцата  
си,  с  действия,  не  само  с  думи.  Както  се  случи  преди  в  един  град:  Имаше  
един  човек,  който  много  обичаше  кучето  си.  Един  ден  той  умря  и  кучето  му  
ходеше  да  посещава  гроба  на  господаря  си  всеки  ден,  докато  той  умря.

БЛАГОДАРЯ  ВИ  ОТ  СЪРЦЕ
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от  майстор  Роджър

Първо  издание  в  Барселона  на  14  юни  2013  г

ръце.

Живейте  с  голямо  сърце,  пълно  с  чиста  любов  и  благодарност.

ЗАДЕН  УКАЗАТЕЛ

Дори  животното  знае  как  да  благодари  на  господаря  си  за  толкова  много,  че  го  е  
обичал.  И  ние,  хората,  трябва  да  знаем,  че  всичко,  което  получаваме,  особено  от  
бащата  и  майката,  които  са  ни  помогнали  толкова  много.  Ако  не  бяха  баща  ти  и  
майка  ти,  нямаше  да  си  тук  днес.  1º  ако  майка  ви  е  направила  спонтанен  аборт,  
преди  да  се  родите,  вие  сте  мъртви.  2º  Ако  се  родиш  и  те  не  се  грижат  за  теб,  
нямаше  да  си  тук  днес.  Заради  всичко  това  трябва  да  върнем  услугата  на  баща  
си  и  майка  си,  които  са  се  грижили  за  нас  безусловно.  Не  само  с  добри  думи  
трябва  да  се  отплащате  на  родителите  си  за  всичко,  което  са  направили  за  вас,  
но  и  с  действията  си.  Първо  всичко,  което  баща  ти  и  майка  ти.

Много  благодаря.

Ако  имаме  чиния  с  храна,  първо  трябва  да  я  предложите  на  баща  си  и  майка  си,  
винаги.  Ако  правите  това,  вашите  деца  ще  направят  същото  с  вас.  Това  е  добре  
за  теб,  за  баща  ти  и  майка  ти  и  за  бъдещите  ти  деца,  внуци...  всичко  зависи  от  
това  какво  си  направил  с  цялото  си  сърце.  Трябва  да  правите  същото  с  приятели;  
Ако  вашите  приятели  ви  помогнат,  не  е  нужно  просто  да  благодарите,  не.  
Приятелите  ви  помагат  с  актове  с  факти,  не  можете  просто  да  благодарите  и  това  
е.  Както  се  казва  тук:  "думите  се  отнасят  от  вятъра",  което  не  се  брои.  Самото  
благодаря  не  се  брои.

Ако  семейството,  обществото,  държавата,  целият  свят...  ви  правят  някакви  услуги,  
вие  трябва  да  им  върнете  с  действия,  а  не  само  с  думи,  и  трябва  да  ги  върнете  
умножени  по  10  или  100.  В  такъв  случай  вашето  бъдеще  ще  бъде  светло  и  като  
пътека  от  рози.  Всеки,  който  ви  направи  малка  услуга,  трябва  да  му  върнете  
голяма  услуга.  Ако  направите  това,  печелите  сърцата  на  целия  свят  и  целият  свят  
ви  обича.  Като  половинката  ви:  готви  за  вас,  грижи  се  за  къщата,  дарява  ви  с  
любов...  за  всичко  това  трябва  да  сте  благодарни.  Ако  една  двойка  живее,  
благодарейки  един  на  друг,  те  живеят  много  щастливо  и  нещата  работят.  Няма  
омраза  или  отмъщение.  Ако  благодариш  със  сърце,  с  думи,  с  дела...  всички  те  
обичат.  Ако  знаете  как  да  благодарите,  вие  сте  спечелили  целия  свят.  Ако  
благодарите  пред  огледалото,  огледалото  ви  благодари.  Приятелю  мой,  бих  искал  
всички  ние  да  живеем  в  рай  и  този  рай  да  е  в  нашия

www.yogaspain.es

Machine Translated by Google

http://www.yogaspain.es/

